
31. prosinca 
 
Sretna nova! 

Iako neki malodušni analitičari tvrde da bi 2011. bilo najbolje prespavati, mi ni slučajno ne mislimo tako. 
Stoga svim igračima, klubovima i dužnosnicima, svim badmintonašima, ma u kojem svojstvu, kao i svim 

suradnicima Saveza te čitateljima naših stranica želimo  
sretnu i uspješnu predolimpijsku 2011. godinu! 

 
 
Na kraju godine 
Kraj godine uobičajena je prilika da se rezimiraju događaji - u prvome redu uspjesi - koji su obilježili 
proteklih 365 dana. Pokušali smo iz pregleda vijesti objavljenih u 2010. izdvojiti ono što bi za domaći 
badminton trebalo biti najvažnije. Ukoliko smo nešto propustili, Ljetopis Saveza zajedničkim se snagama 
uvijek može nadopuniti, ispraviti... 
U ovoj godini Savez je ostvario najjače kategorizacije svojih igrača odkad postoji - čak tri prvokategornika 
(Đurkinjak, Poznanović, Hoelbling - svi BK Medvedgrad 1998 Zagreb), uz još tridesetak igrača u rasponu 
od II. do VI. kategorije HOO-a, slika je koju nećemo tako skoro ponoviti. Stoga je razumljivo da se 
rekordan broj badmintonaša nalazi i u razvojnim programima HOO-a, od I. za najmlađe, do IV. 
namijenjenog potencijalnim olimpijskim kandidatima, koji koristi Andrea Žvorc. 
Među sportskim izvedbama spomenimo primjeren nastup naših na Svjetskom prvenstvu, te dobar nastup 
vrste na Ekipnome evropskom prvenstvu. Uz to imamo jedno prvo mjesto i dva finala na Međunarodnom 
prvenstvu Hrvatske 2010. što predstavlja dosad najbolji nastup naših na zagrebačkom interu.  
Ove godine Savezu su pristupila dva kluba - Rukavac i Velika Gorica - dok je Koprivnica obnovila 
članstvo. Istodobno, članstvo je isteklo za klubove Titan i Tempo.  
Od međunarodnih programa u kojima sudjelojemo ili smo za njih zainteresirani svakako treba spomenuti 
ulazak badmintona u raspored Mediteranskih igara 2013. u Grčkoj te novu kandidaturu Rijeke za 
domaćinstvo MI. Godinu završavamo, te novu započinjemo, regionalnim kampom Badmintonske Evrope 
koji se održava u Zagrebu. Ne smijemo zaboraviti ni to da je u novoosnovanu radnu skupinu BE-e 
"Evropljanke u badmintonu" ušla odbornica Saveza dr. sc. Lidija Petrinović Zekan. 
Ovaj kratki pregled pokazuje uspješnu žetvu napora koji su u naš badminton ulagani predhodnih godina. 
Svjesni smo da ovaj zenit neće trajati dugo i zato već okrećemo pozornost prema onima koji dolaze i koji 
bi trebali doseći, pa i nadmašiti, dosege naših najboljih igrača. Uprava Saveza, tko god u njoj sjedio, mora 
biti u potpunosti posvećena tom zadatku. 
 
30. prosinca 
 
Regionalni kamp u punom tijeku 
Zagreb - Regionalni kamp Badmintonske Evrope, koji se upravo održava u Centru Turbo limač na 
Velesajmu u punom je tijeku. Radna temperatura je na maksimumu, a i temperatura u dvorani uspijeva to 
sve bolje pratiti. Pod vodstvom trenera ZBS-a i reprezentacije Mao Honga rade vrijedni polaznici iz 
Slovenije, BiH, Srbije i dakako Hrvatske, a od igrača izvan regije sa zadovoljstvom bilježimo sudionike iz 
Francuske i Poljske. Prvome treneru Mao Hongu asistiraju naši treneri Jurčić, Zdenjak, M. Šavor i 
Mihetec, a ovaj tim će uz svoje badmintonske zadatke odraditi i pripremu dočeka Nove godine. Rad se 
odvija u dvije skupine, dva puta dnevno, a kao što znamo u sklopu kampa, a pod vodstvom izbornice 
Petrinović Zekan, održavaju se i pripreme naše juniorske reprezentacije. Iz svega toga ne čudi što se na 
marginama ovog događaja sreću mnogi badmintonski likovi - bivši igrači, dužnosnici i roditelji - koje je i 
same privukao inače vrlo dobar odziv na ovo taborovanje s kojim završavamo ovu i počinjemo iduću 
godinu.  

29. prosinca 
 
IV. turnir Woodshot Lige 
Zagreb - Četvrti turnir Woodshot lige održat će se u nedjelju 16. siječnja 2011. Organizatori su uranili s 
pozivom kako bi svi zainteresirani na vrijeme rasporedili snagu za rekreativne turnire koji se spremaju 
nakon Nove godine. 



 
28. prosinca 
 
HOO zaključio godinu 
Zagreb - Sjednicom Vijeća, potom Skupštinom te svečanim proglašenjem najboljih sportaša za ovu godinu 
HOO je zaključio rad u 2010. Opširnije informacije o službenom dijelu ovih okupljanja očekujemo, osobito 
one koje nas se izravno tiču, a sažetak najvažnijih zaključaka naše krovne organizacije dostupan je u 
vijestima HOO-a. 
 
Obuka za pristup fondovima EU 
Hrvatski ured TACSO-a (Stručna pomoć udrugama civilnoga društva) organizira petodnevnu obuku o 
pripremi i provedbi projekata financiranih sredstvima Evropske Unije. Obuka će se održati u Zagrebu, u 
dvije grupe: 
- prva 25. - 27. siječnja 2011. i 1. - 2. ožujka 2011. (voditeljice: Gordana Forčić i Slađana Novota, Udruga 
za razvoj civilnog društva SMART)  
- druga: 31. siječnja – 2. veljače i 14. i 15. veljače (voditeljica: Branka Peurača, Meliora d.o.o.). 
Obuka je namijenjena predstavnicama organizacija civilnoga društva pa tako i sportskih udruga, a projekt 
je financiran sredstavima EU. Rok za prijavu je 16. siječnja. Prijavne obrasce i dodatne informacije o obuci 
možete preuzeti na stranicama TACSO-a. 
 
27. prosinca 
 
Natječaj za razvojne programe HOO-a 
Kao što smo najavili u obavijestima od 13. prosinca HOO raspisao je natječaj za popunu odnosno 
produžetak korištenja razvojnih programa, u rasponu od najmlađih sportaša (program I) do kvalitetnih 
seniora (program III). Pravila i kriterije HOO-a donosimo u nastavku: 
Pravila - Program I  - Pravila - Program II  - Pravila - Program II2  - Pravila - Program III 

Molimo sve zainteresirane da svoje podneske u skladu s pravilima HOO-a  dostave tajništvu do kraja ove 
kalendarske godine. Savez će iste razmotriti i svoj izbor dostaviti HOO-u do roka - 10. siječnja - koji je 
HOO odredio savezima za taj postupak. 

Vijesti iz BWF-a 
U namjeri da što više konsolidira globalni omjer snaga u svjetskome badmintonu, naša međunarodna 
federacija, BWF, uvodi dvije značajne novine: po uzoru na neke druge sportove BWF će redovito 
izračunavati i objavljivati "svjetski renking nacija" - badmintonsku ljestvicu koja će se za svaku zemlju 
članicu BWF-a izračunavati na osnovu položaja igrača na svjetskoj ljestvici i uspjeha na najvećim ekipnim 
natjecanjima BWF-a. Osim toga BWF ide i na izračun svjetske juniorske ljestvice koja bi se računala 
prema poznatom modelu - izboru relevantnih juniorskih natjecanja na kojima bi se ostvarivali renkinški 
bodovi. 
Spomenimo još da se u probnoj svjetskoj ljestvici nacija naša zemlja nalazi na točno 50. mjestu među oko 
160 članica svjetske federacije, odnosno među 101 članicom koja je ostvarila bodove za ljestvicu. 
I jedna i druga ljestvica trebale bi zaživjeti iduće godine. Opširnije informacije i tablice u Savezu. 
 
Regionalni kamp i pripreme reprezentacije 
Zagreb - Regionalni kamp Badmintonske Evrope i pripreme naše juniorske reprezentacije koje se odvijaju 
u sklopu toga kampa, počinju u utorak 28. prosinca u Centru Turbo limač na Velesajmu. Okupljanje 
juniorske reprezentacije je u utorak od 9-11 h, a početak kampa je istoga dana u 15 h. 
 
Podsjetnik pri kraju godine 
Kraj godine ujedno je i polovica badmintonske sezone: stoga članstvo podsjećamo na obveze i  
kalendara, te na početak zimskoga prijelaznog roka koji traje od 1. do 8. siječnja. Članice Saveza kojima 
status pridruženoga članstva teče od 1. siječnja o.g. dužne su platiti članarinu do 31. prosinca jer u 
protivnom gube članski status. Sve punopravne članice koje do kraja ove godine ne plate članarinu 
prelaze u pridruženo članstvo koje im traje sve dok ne plate članarinu. Stanje članstva evidentirano je u 
Upisniku udruga. Također upozoravamo da od zimskoga prijelaznog roka, odlukom Upravnoga odbora sa 



zadnje sjednice, registracije igrača postaju besplatne. Dosadašnja upisnina sada postaje naknada za 
licencu i potrebno ju je uplatiti prije nastupa (dakle bit će moguće i u samoj dvorani, uoči natjecanja). O 
svemu podrobnije kad objavimo zapisnik i odluke Upravnoga odbora, a tada ćemo izvršiti i odnosne 
promjene u Registracijskom i Natjecateljskom pravilniku te Cjeniku Saveza.  

Badminton u kravatama 
U spomen na slavnu turopoljsku podgutnicu, koju su hrvatski vojnici u 17. stoljeći donijeli u Francusku i 
tako unijeli kravatu u građansku nošnju cijeloga svijeta, BK Velika Gorica opet organizira rekreativni turnir 
na kojem svi igrači i igračice nastupaju u košuljama i kravatama. Štoviše, stručni žiri izabrat će i nagraditi 
najljepše kombinacije.  
Turnir  će se održati  u subotu 8. siječnja 2011. godine, s početkom u 16,00 sati u sportskoj dvorani OŠ 
Eugen Kumičić, Velika Gorica. Igraju se muška i ženska pojedinačna konkurencija, a nakon toga i 
egzibicijski turnir u parovima (slučajan izbor partnera u parovima) što jamči dodatne uzbudljive mečeve i - 
prije svega - zabavu za sve posjetitelje i natjecatelje! 
 
Maksovci u Nizozemskoj i Španjolskoj 
Zagreb - Za HBK Max ovi su božićni blagdani tek predah pred dugačak put: maksovci najprije kreću u 
Nizozemsku na podmladački Carlton International, turnir kojim se već 34. godine završava kalendarska 
godina u zemlji tulipana. Odmah potom slijedi put u toplu Španjolsku, u San Sebastian gdje će provesti 
11-dnevne zimske pripreme, a ujedno biti na oku Yang Zhen Xiangu, doajenu ne samo španjolskog nego i 
međunarodnog badmintona. 
Opširnije o ovoj vrlo ambicioznoj akciji na klubskim stranicama. 
 
24. prosinca 
 
Sretan Božić! 
Svim članicama Saveza, igračima i dužnosnicima, suradnicima i čitateljima naših stranica želimo mir i 
dobro božićnih blagdana. 
 
23. prosinca 
 
Održana VIII. sjednica UO-a 
Zagreb - Osma sjednica Upravnog odbora održana je jučer u sjedištu Saveza u Domu sportova. Glavne 
točke bile su vezane uz pripremu plana za 2011. Godina je predolimpijska, na rasporedu je i nekoliko 
evropskih prvenstava, pa se u recesijskim uvjetima očekuje jasno određivanje prioriteta u financiranju. 
Odbornici su dosta vremena potrošili i na uspostavljanje bilance Saveza, koja se nakon nekoliko godina 
ponovo uvodi kao operativna mjera pomoću koje će se stalno pratiti realizacija proračuna Saveza. To je 
svakako dobrodošla praksa, svojevrsni pokazatelj stanja u rezervoaru. Zapisnik i odluke bit će objavljeni 
do kraja godine. 
Nažalost, jedna najava ponovo je Savez stavila u situaciju "tajničke krize". Naime glavni tajnik Saveza 
Šime Zekan najavio je svoj odlazak s funkcije pa se tako Savez opet nalazi u situaciji da to mjesto - koje 
traži vrlo kompetentnu i angažiranu osobu, kakvu smo u g. Zekanu nesumnjivo imali - ostaje nepokriveno. 
Stoga su odbornici odlučili što prije krenuti u pokretanje natječaja za izbor novoga glavnog tajnika, koji bi 
se trebao pronaći na godišnjoj skupštini Saveza. 
 
22. prosinca 
 
EK - naši do četvrtfinala u Turskoj 
Istanbul - Susreti s prvim nositeljima u konkurenciji muških i mješovitih parova bili su kobni za naše. ipak 
Đurkinjak i Poznanović nosili su se 3 gema i 52 minute protiv mnogo poznatijih Ukrajinaca Atraščenkov-
Prus (18:21, 21:15, 18:21), a ni Đurkinjak i Hoelbling nisu mnogo zaostali za također vrlo poznatim 
Poljacima Cwalinom i Logoszom - (18, 16). 
U pojedinačnom dijelu naši Zdenjak i Žvorc ostali su u prvome kolu, pri čemu treba napomenuti da se 
Zdenjak sa tri pobjede u turnir probio kroz kvalifikacije, a u prvome kolu poražen je i hrvatsko-indonezijski 
ženski par Poznanović-Megawati. 
Rezultati su dostupni na turnirskom semaforu. 



 
Z. Mateša u Vjesniku 
Predsjednik HOO-a Zlatko Mateša dao je opširan intervju listu Vjesnik. Uz pitanja općega stanja sporta, 
osobito njegovog financiranja, predsjednik Mateša osvrnuo se i na pokretanje Sportske televizije HOO-a. 
Pri tome skrećemo pozornost na namjeru Sportske televizije da se logistički poveže s lokalnim i 
regionalnim postajama, pa stoga i upućujemo klubove da s lokalnim TV-postajama na svome području 
stupe u preliminarne kontakte i izvide što bi iz njihova djelovanja moglo biti zanimljivo na nacionalnoj 
razini. 
 
19. prosinca 
 
EK - petero naših u Istanbulu 
Istanbul - Poznanović, Žvorc te Đurkinjak i Hoelbling, pojačani Zdenjakom, ulaze sutra u dobro popunjeni 
ring Međunarodnoga prvenstva Turske. To je zadnji turnir Evropskoga kupa u ovoj godini, a zbog božićnih 
blagdana pomaknut je u prvi dio tjedna. 
Put naših kroz turnir možete pratiti na semaforu. 
 
18. prosinca 
 
EP mješovitih ekipa 2011. - ždrijeb 
Badmintonska Evropa na svojim stranicama objavila je ždrijeb za EP mješovitih ekipa 2011. koji će se 
održati 15-20. veljače u Amsterdamu. Što reći - vjerujemo u ravnopravne mečeve protiv Bjelorusije i 
Portugala i dostojan otpor nositeljima Poljacima. Naravno, uzdamo se u zdravlje i dobru formu naših. 
 
16. prosinca 
 
EP mlađih juniora 2011. u Portugalu 
Badmintonska Evropa dodijelila je organizaciju Evropskog prvenstva za mlađe juniore 2011. godine 
(pojedinačno i ekipno) Portugalu. Prvenstvo, koje je svoju premijeru imalo 2009. u slovenskim 
Medvodama, igrat će se na prijelazi listopada u studeni, a pravo nastupa imat će igrači rođeni nakon 
1994. godine. 
 
Sportska televizija dobila koncesiju 
Zagreb - Očekivana i dobra vijest stigla je danas iz Vijeća za elektronske medije: Sportska televizija, 
projekt HOO-a, dobila je nacionalnu koncesiju. 
Tim povodom predsjednik HOO-a Mateša dao je izjavu s kojom se lako složiti, osobito nama iz malih 
sportova:  
- Koncesija predstavlja povijesnu prekretnicu za sveukupnost hrvatskog sporta, svih hrvatskih sportaša, 
sportskih djelatnika i dužnosnika, volontera u sportu! To je uspjeh i paraolimpijskog sporta, školskih 
sportskih klubova, djece vrtićke dobi, ali i rekreativaca. Diljem svjetskih sportskih terena hrvatski sportaši 
nižu zapažene uspjehe, a dobivanje koncesije je kruna tih uspjeha, dobivena na domaćem terenu i u 
ozbiljnoj konkurenciji“. 
Opširnije na stranicama HOO-a. 
 
13. prosinca 
 
A. Žvorc u programu IV HOO-a 
Vijeće Hrvatskog olimpijskog odbora na zadnjoj sjednici odlučilo je uvrstiti Andreu Žvorc u razvojni 
program IV. Cilj i svrha programa je nastavak programskog praćenja sportaša radi očuvanja i unapređenja 
sportskog rezultata te prelaska u viši razvojni program (olimpijski program) ili postizanja kvalifikacijske 
norme za predstojeće Olimpijske igre. Ovaj će program nesumnjivo biti sukladan razvojnim programima 
Badmintonske Evrope, u kojima Andrea također sudjeluje, te su preporuke BE-e i bile određena garancija 
Vijeću da pred sobom ima ozbiljnoga kandidata. 
U svakom slučaju vijest je kompliment ne samo za igračicu nego i za naš Savez. S tim u vezi 
napominjemo da ćemo u najskorijoj prilici objaviti i natječaj za redovnu popunu ostalih razvojnih programa 
HOO-a (I-III) te molimo zainteresirane da pripreme kandidature. 



 
BE najavljuje Evropsko prvenstvo mješovitih parova 
Badmintonska Evropa na svojim stranicama najavljuje iduće EP mješovitih ekipa, koje će se održati u 
Amsterdamu od 15. do 20. veljače 2011. Povod za tekst jest današnji početak ždrijeba, u kojem su 
određeni nositelji. Na Prvenstvo su prijavljene 33 ekipe, među kojima i Hrvatska, a nositelj naše skupine 
bit će izabran u petak, kada se izvači ostatak ždrijeba, između sljedećih ekipa: 1. Danska, 2. Njemačka, 3. 
Engleska, 4. Rusija, 5. Nizozemska, 6. Francuska, 7. Ukrajina, 8. Poljska. 
Naravno, ne računamo na pobjede protiv ove lige, ali s našom dobrom parskom linijom, te raspoloženom 
Andreom Žvorc, mogli bismo napraviti problema mnogima od preostalih reprezentacija. 
 
HK - II. krug seniora i kadeta 
Čakovec, Vrbovec - Jučer su održani turniri II. kruga Hrvatskoga kupa u konkurenciji seniora - organizator 
BK Međimurje - i kadeta, u organizaciji BK Fortuna. 
U Čakovcu najuspješniji bio je Ivan Tucaković (Purger Zagreb) koji je osvoji prvo mjesto u pojedinačnom 
te mješovitom parskom turniru, sa sestrom Tenom, inače članicom Stelle Zagreb. Kod žena slavila je prva 
nositeljica Martina Skorup (SZ), ali treba pohvaliti i finalisticu, 13-godišnju Galenić (Medvedgrad 1998 
Zagreb), koja se držala tri gema. Potpuni rezultati na turnirskom semaforu. 
U Vrbovcu kod dječaka prvi je bio David Landeka (MZ), kod djevojaka Iva Šutevski (HBK Max Zagreb), a 
kod mikseva brat i sestra Drvodelić (MZ). Dora Drvodelić sa tim zlatom i finalom kod djevojaka 
najuspješnija je sudionica turnira. Potpuni rezultati na turnirskom semaforu. 
 
11. prosinca 
 
EK - Đurkinjak-Poznanović do polufinala Irske 
Dublin - Naš najbolji miks Đurkinjak-Poznanović probio se do vrlo vrijednoga polufinala Međunarodnoga 
prvenstva Irske. Naši su u četvrtfinalu nakon 51 minute, u završnici trećeg gema svladali Švicarce, no u 
meču za finale britanski par Adcock-Bankier, koji u Dublinu gazi sve pred sobom, ostavio je premalo 
prostora našima - 14:21, 10:21. 
Muški par Đurkinjak-Hoelbling poražen je u prvome kolu od južnoafričke kombinacije James-Viljoen 13:21 
20:22, dok je Andrea Žvorc na startu ponovo zapela na Litvanki Stapusaityte, ovaj put nakon 53 minute 
borbe - 19:21, 21:16, 18:21. 
Naši su s dosta muke doputovali u Dublin, a zbog problema s vizama koji nas redovito pogađaju krajem 
godine, ni trener Mao nije mogao biti sa svojim igračima. Uzevši sve u obzir, na ovome jakom turniru 
nismo prošli nezapaženo. 
Rasplet MP Irske može se pratiti na turnirskom semaforu. 
 
10. prosinca 
 
Waghäusel zove 
Waghäusel  - Iz ovoga badmintonskog centra u dolini Rajne stigao nam je poziv za dva velika i popularna 
podmladačka turnira koji se igraju u proljeće. Oliver Junior igra se u travnju, a Globus 3000 u svibnju. 
Organizator upućuje i na lokalnu ponudu smještaja. 
 
Oglasi, oglasi... 
Poznata tvrtka badmintonske opreme Yang Yang traži predstavnika za hrvatsko područje, a nekadašnja 
engleska zvijezda Amir Gaffar nudi badmintonsku opremu iz palete X-TRM-a i Snow Peaka. Opširnije 
obavijesti u tajništvu. 
 
Podsjetnik za pridružene članice 
Udruge koje se nalaze u pridruženom članstvu Saveza (vidjeti Upisnik udruga), a kojima taj status teče od 
1. siječnja o.g., podsjećamo na odredbu 2.3.2 Statuta Saveza: 
"Pridruženo članstvo iz točke 2.3.1 može trajati najviše godinu dana, a nakon toga roka članstvo u Savezu 
automatski istječe. Pridružene članice iz točke 2.3.1 uplatom članarine automatski se prevode u status 
punopravnih" 
To znači da udruge kojima je 1. siječnja ove godine počelo pridruženo članstvo trebaju do 31. prosinca 
o.g. platiti članarinu za 2011., jer se u protivnom statutarnim automatizmom brišu iz članstva Saveza. 



 
9. prosinca 
 
Naši na frankfurtskom aerodromu... 
Iako smo u najboljoj namjeri već jutros najavili dolazak naših predstavnika u Dublin, red letenja ipak nije 
bio tako ažuran kao naše obavijesti. Naime, naši još uvijek u sniježnome Frankfurtu čekaju avion za Irsku, 
a za to vrijeme tajništvo pokušava kod organizatora ishoditi poček u satnici. 
Nadamo se da će naša četvorka do sutra ujutro ipak poletjeti prema Irskoj. Kako danas stvari stoje izgleda 
da je Hrvatsku lako napustiti, ali onda tek počinje neizvjesnost...  
 
EK - naši u Dublinu 
Dublin - Četvoro naših sudionika karavane Evropskoga kupa stiglo je na dublinsku postaju sezone 2010-
11. Poznanović i Žvorc, te Đurkinjak i Hoelbling nastupaju u svojim uobičajenim disciplinama na MP Irske, 
koje počinja danas. 
Nastup naših moći ćemo pratiti na turnirskom semaforu. 
 
8. prosinca 
 
Sazvana VIII. sjednica UO-a 
Direktor Saveza Miškulin sazvao je danas VIII. sjednicu Upravnoga odbora Saveza za 22. prosinca 2010. 
u Zagrebu uz sljedeći prijedlog dnevnoga reda: 
1. Ovjera zapisnika i odluka VII sjednice 
2. Ovjera odluka iz nadležnosti Upravnoga odbora koje je direktor Saveza donio zbog žurnosti  
3. Izvjestaj o radu za prethodno razdoblje 
3.1 Izvještaj o izvršenju odluka sa VIII sjednice 
3.2 Programski izvještaj 
3.2.1. Izvještaj s Croatian International Junior 
3.3 Financijski izvještaj  
3.3.1. Financijski izvještaj s Croatian International Junior (u privitku) 
4. Razrada plana za iduće razdoblje 
4.1 Financijski plan do kraja 2010.  
4.1.1. Rasprava o dugovanjima i potraživanjima saveza, uspostavljanje bilance 
4.2. Programski plan do kraja 2010.  
4.3. Plan rada za 2011.  
4.3.1. Prijedlog programskog plana (u privitku)  
4.3.1. Prijedlog financijskog plana (u privitku) 
5. Ostalo 
5.1. Rasprava o igraču HBK Max i pitanje izdavanja suglanosti za dobivanje državljanstva (na ovu točku 
dnevnog reda se poziva predstavnik kluba i ta se točka obrađuje prva)  
5.2. rasprava o nepravilnostima vezanim uz veteranski turnir i prijedlozima oko poboljšanja stanja upisnika  
5.3. rasprava o statusu pridruženih članova u Savezu 
5.4. podjela grafitnih reketa iz donacije BE 
 
Roditelji i djeca u Concordiji 
Zagreb - U dvorani Concordije ove subote od 13 do 16 sati održat će se zanimljivo natjecanje - parski 
turnir roditelja i djece u organizaciji BK Zagreb Maksimir. Klub ujedno poziva ostale klubove da se priključe 
projektu "miniton" koji je pokrenut upravo na inicijativu našega danskog učitelja Erica Kolmosa. Uz ovaj 
turnir priredit će se i turnir Interne ženske badmintonske lige. 
Opširnije na klubskim stranicama. 
 
Sveti Nikola nagradio maksovce 
Budimpešta - Maksovci su protekloga vikenda u Mađarskoj nastupili na Mikulas Cupu, pokalu Svetoga 
Nikole, koji je održan u konkurencijama kadeta i poletaraca. Nastupio je podmladak iz četiri države, a HBK 
Max ostvario je podosta uspona na postolje - najviše se popela Iva Šutevski osvojivši prvo mjesto kod 
kadetkinja pojedinačno. Zanimljiv turnir HBK preporučuje i ostalim hrvatskim klubovima. 
Opširnije na klubskim stranicama. 



 
7. prosinca 
 
Objavljen poziv za CI 2011. 
Badmintonska svjetska federacija objavila je poziv na Međunarodno prvenstvo Hrvatske 2011., koje se 
održava u Zagrebu od 31. ožujka do 3. travnja. Novosti koje se iz poziva daju iščitati su da je turnir 
promijenio termin te se više ne održava u 9. nego u 13. tjednu godine, a promijenjena je i dvorana pa je 
turnir iz dvorane Doma sportova prebačen u malu dvoranu zagrebačke Arene. 
Podsjećamo i na službene stranice našeg internationala. 
 
Zdenjak zapeo u Bahrainu 
Bahrain - Protekli tjedan nije bio sretan za naše internacionalce. Luka Zdenjak nastupio je na jakome 
challengeru - Međunarodnom prvenstvu Bahraina. U dalekom, ali toplom okružju Luka je u prvome kolu 
poražen od predstavnika Sri Lanke u tri gema. 
 
6. prosinca 
 
Naši rekreativci zapaženi u Medvodama 
Medvode - S međunarodnog rekreativnog parskog turnira održanog prošle subote  izvještava Antonio 
Lovrić. 
Ukupno 79 parova u sve tri parske konkurencije i dvije jakosne skupine potvrdili su titulu Medvoda kao 
najmasovnijeg parskog turnira iz Trumpove serije, a naši igrači i ove su godine bili vrlo uspješni.  
U konkurenciji mješovitih parova u jačoj natjecateljskoj skupini Jelena Pirner i Antonio Lovrić osvojili su 
zlatnu medalju bez izgubljenog gema. Zanimljivo je spomenuti da su u polufinalu pobijedili višestrukog 
prvaka bivše Jugoslavije Sašu Zrneca i njegovu partnericu Anitu Mikulič te u finalu prošlosezonske 
osvajače Trump lige u mješovitim parovima Evu Meglič i Blaža Zakotnika, koji su u četvrtfinalu izbacili 
Lidiju Petrinović Zekan i Damira Skorupa.  
Uspjeh na turniru zaokružile su dvije bronce - Jelena Pirner i Lidija Petrinović Zekan u jačoj grupi ženskih 
parova, te mješoviti par Laura i Boris Slanc u slabijoj skupini mješovitih parova. 
U konkurenciji muških parova u jačoj jakosnoj skupini najuspješniji bili su  Boris Slanc i Antonio Lovrić  
zauzevši 3. mjesto u skupini, a isti plasman imao je Damir Skorup sa Slovencem Gantarom u slabijoj 
jakosnoj skupini. 
Turnir je protekao u odličnoj organizaciji na 12 terena i to u grijanoj dvorani, a svi natjecatelji su u 
kotizaciju imali uključen ručak, te je u obližnjoj restauraciji nakon turnira organizirana večera i fešta za sve 
natjecatelje. 
Potpuni rezultati dostupni su na turnirskom semaforu. 
 
Ažurirana ljestvica veterana 
Jakostna ljestvica veterana ažurirana je poretkom I. kruga Hrvatskoga kupa 2010-11. 
 
20 ekipa u Makarskoj! 
Makarska - Dvadeset ekipa iz Dubrovnika, Zadra, Splita, Metkovića te Širokog Brijega i dakako Makarske 
našlo se na Arka Open Yonexu, održanom u subotu. Naš izbornik Silvio Jurčić ima samo riječi pohvale za 
organizaciju na čelu s g. Matkom Milunovićem, te na odziv natjecatelja.  
Nova dvorana u Makarskoj bit će adut domaćim entuzijastima u nastojanju da dadu novi zamah 
badmintonu u Dalmaciji. Najbolji su, očekivano bili Dubrovčani, ispred dvaju splitskih ekipa, a za opširnije 
izvješće o natjecanju, s fotografijama, upućujemo na stranice BK Zagreb Maksimir. 
 
Komisija MOMI posjetila Rijeku 
Rijeka - Komisija Međunarodnoga odbora Mediteranskih igara posjetila je protekloga tjedna Rijeku i 
provjerila stanje objekata koji su uključeni u sad već petu kandidaturu Rijeke za domaćinstvo 
Mediteranskih igara. Najveća prednost Rijeke je u tome što je kroz brojne kandidature postupno i cjelovito 
rješavala gradsku i sportsku infrastrukturu tako da bi preostali radovi mogli bez većih problema biti 
dovršeni do 2017. kad su na rasporedu Igre na koje Rijeka računa. 
Komisija je bila iznimno zadovoljna viđenim, a obzirom na nedavni ulazak badmintona u program MI i mi 
smo dodatno zainteresirani za uspjeh riječke kandidature. Opširnije na stranicama HOO. 



 
3. prosinca 
 
HK - II. krug kadeta, poziv 
Ravnateljica natjecanja Horvat Vrbnjak odobrila je poziv na drugi turnir Hrvatskoga kupa za kadete. Turnir 
se održava u Vrbovcu 12. o.m. u organizaciji BK Fortuna, a e-prijave su do 8. prosinca. 
Popis prijava. 
 
EK - Andrea poražena na startu 
Cardiff - Andrea Žvorc nije uspjela proći početno kolo waleske stanice Evropskoga kupa. U prvome 
nastupu u dva izjednačena gema Litvanka Stapusaityte imala je više mirnoće u završnici i dobila susret 
21:19 i 26:24. 
Nastavak zbivanja u Cardiffu dostupan je na turnirskome semaforu. 
 
2. prosinca 
 
Ekipni turnir u Makarskoj 
Makarska - Badminton u Dalmaciji ipak pokazuje sve ozbiljnije znakove života. Sutra se u Makarskoj 
održava promotivni ekipni badmintonski turnir na kojem su, osim domaćina,  svoje sudjelovanje najavile 
ekipe iz Splita, Šibenika, Zadra, Dubrovnika, Metkovića, Orebića, ali i Širokog Brijega, Sarajeva. 
Organizator je mjesna sportsko rekreativna udruga Arka, a ovo okupljanje bit će i prilika da naši izbornici 
Silvio Jurčić i Ratko Galjer održe kraći tečaj badmintonkih osnova. 
Opširnije o ovom nesumnjivo važnom i poticajnom događaju na stranicama BK Zagreb Maksimir.  
 
Povijest badmintona na "Dobro jutro, Hrvatska" 
Zagreb - HTV u sklopu svoje mozaične emisije "Dobro jutro, Hrvatska" namjerava snimiti prilog o povijesti 
hrvatskoga badmintona, koji kako znamo idućeg proljeća slavi 20. rođendan. U potrazi za "živim jezicima" 
HTV se obratila članovima naše badmintonske zajednice koji tu povijest poznaju ili su u njoj i sudjelovali. 
S time u vezi pozivamo sve koji su voljni sudjelovati u snimanju, da se pridruže: naime, HTV će u 
ponedjeljak u centru Turbo limač na Zagrebačkom velesajmu snimati dio priloga posvećen profilu 
hrvatskoga badmintonaša danas. Stoga pozivamo sve igrače - kako se to kaže "od 7 do 77" - da uzmu 
rekete i u ponedjeljak u 9.30 dođu u Turbo limač na besplatnu rekreaciju i igranje pred kamerama. 
 
1. prosinca 
 
EK - Žvorc na MP Walesa 
Cardiff - Andra Žvorc kroz snijegom zametenu Evropu putuje prema Cardiffu gdje sutra započinje 
Međunarodno prvenstvo Walesa, ali istodobno i kamp za Team Europe 2012 kojeg je Andrea član. 
Andrea nastupa samo u pojedinačnoj konkurenciji, u kojoj je postavljena kao šesta nositeljica. Prva 
protivnica je Litvanka Stapusaityte. 
O cardiffskome programu više na stranicama BE-e, a turnirski ždrijeb i rezultate možemo pratiti na 
turnirskome semaforu.  
 
HK - II. krug seniora, poziv 
Ravnateljica natjecanja Horvat Vrbnjak odobrila je poziv na drugi turnir Hrvatskoga kupa za seniore. Turnir 
se održava u Čakovcu 12. o.m. u organizaciji BK Međimurje, a e-prijave su do 8. prosinca. 
Popis prijava.  
 
 
28. studenoga 
 
HK - I. krug veterana 
Zagreb - U subotu 27. studenoga odigran je prvi krug HK za veterane, u organizaciji BK Silent. Nastupilo 
je ukupno 28 natjecateljica i natjecatelja iz 9 udruga. Izvještava voditelj natjecanja Tvrtko Macan. 
Žene su igrale u jedinstvenoj dobnoj skupini. Kod pojedinki najbolja je bila Lidija Petrinović Zekan 
(Medvedgrad 1998), ispred Roberte David (Osijek) i Stane Marić (Silent). U konkurenciji parova Lidija i 



Stana su osvojile zlato ispred Nine Kovačić i Jasne Tadej (Medvedgrad 1998), te Tajane Biškupić i Božice 
Koncul (Silent). 
Među starijim veteranima, onima iznad 45 godina, predstavnici Stelle Zdenko Mihetec i Damir Skorup su u 
paru bili bolji od Miroslava Kovačića i Nevena Tadeja iz Medvedgrada, te dva dubrovačka para od kojih je 
par Vlaho Zlošilo i Mario Kolobarić bio uspješniji i osvojio brončanu medalju. I kao pojedinci su 
predstavnici Stelle izborili finale u kojem je aktualni državni prvak Zdenko Mihetec bio bolji od Damira 
Skorupa. Najbolji od četiri predstavnika BK Mangan bio je Vlaho Zlošilo i tako osvojio treće mjesto. 
U konkurenciji muškaraca iznad 35 godina prvo je mjesto osvojio Marjan Vugrinec iz BK Koprivnica, koji je 
tako na najbolji način obilježio svoj povratak i povratak svog kluba na badmintonsku scenu. Kao 
nepostavljen igrač u polufinalu je bio bolji od drugog nositelja Nikice Šikića (Stella), a u finalu i od prvog 
nositelja Sandija Šabana (Purger). Šikić je osvojio brončanu medalju pobjedom nad klupskim kolegom 
Domagojem Vickovićem. Poredak od petog mjesta predvodi Damir Ilić (Sušak). U parskoj konkurenciji 
mlađih veterana Marjan Vugrinec je okrunio svoj veliki dan u partnerstvu s Damirom Ilićem. Njih su dvojica 
pobijedili sve svoje protivnike na putu do zlata. Kao drugi su se plasirali Sandi Šaban i Dražen Zver 
(Purger), a kao treći Nikica Šikić i Domagoj Vicković. 
Prvoplasiranima u svim konkurencijama podijeljene su medalje, a organizator je svim natjecateljima i 
sucima uručio poklone - ručne radove članova udruge URIHO.  
Potpuni rezultati dostupni su na turnirskome semaforu. 
 
26. studenoga 
 
Obavijest ravnateljice natjecanja 
Ravnateljica natjecanja Horvat Vrbnjak obavještava da će za izradu ždrijeba za Hrvatski kup za veterane 
koristiti ljestvice HK-a za veterane bez dodijeljivanja propusnice (wild-card) budući da nije moguće 
objektivno uspoređivati igrače rezličite dobi i intenziteta igre ili treninga. 
 
25. studenoga 
 
III. turnir Woodshot Lige 
Zagreb - Rekreativna serija Woodshot Lige došla je do treće stanice. Igra se 11. prosinca (subota) u 
centru Turbo limač. 
Prijave, predprijave i sve ostale obavijesti na stranicama Lige.  
 
Obavijest ravnateljice natjecanja 
Po završetku prijava za I. krug Hrvatskoga kupa za veterane ravnateljica natjecanja Horvat Vrbnjak 
obavještava da se glede broja prijava u ženskoj konkurenciji spajaju konkurencije +35 i +45. Tako u 
konkurenciji pojedinki i parova postoji minimalno potreban broj od 3 prijave, koje će igrati svatko sa 
svakim. 
  
24. studenoga 
 
Koprivničani na Turbo ligi 
Koprivnica - Igrači novog/starog člana Saveza, BK Koprivnice, nastupili su na zadnjem kolu Turbo lige što 
nije promaklo mjesnoj javnosti. Nadamo se da će ovo biti poticaj i mlađima, osobito školarcima da se 
priključe klubu i sustavu natjecanja Saveza. 
Opširnije na koprivničkome gradskom portalu. 
 
22. studenoga 
 
Portal BE-e o Andrei Žvorc 
Na stranicama Badmintonske Evrope danas je objavljena kraća reportaža o Andrei Žvorc i njenom 
boravku u Nizozemskoj u sklopu školerine BE-e. Naglašavajući da će Andrea imati priliku raditi s najboljim 
nizozemskim igračima i trenerima članak upućuje na pogodnosti ovog programa BE-e te objašnjava i 
način na koji se može pristupiti programu. 
Opširnije na stranicama BE-e. 
 



HK - I. krug veterana, poziv 
Odlukom ravnateljice natjecanja donosimo poziv na prvi ovosezonski turnir Hrvatskoga kupa za veterane 
(35+ i 45+), koji će se održati 27. studenoga u Zagrebu u organizaciji BK Silent. 
E-prijava do 24. o.m. 
Popis prijava: veterani 35+ - veterani 45+ 
 
20. studenoga 
 
Održan III. plišani medvjedić 
Velika Gorica - O već najavljenom dječjem turniru u povodu 20. studenoga, Dana djeteta, izvještava 
Slobodan Mićo Miščević.  
U prekrasnoj atmosferi  održan je još jedan turnir za djecu kojim smo obilježili i Svjetski dan djeteta - 58-
ero djece nastupilo je na III. plišanom medvjediću VG. Svi su sudionici ponosno ponijeli malog plišanog 
medvjedića, simbol ovog turnira, a najboljima u svakoj kategoriji podijeljene su medalje. Rezultati su 
dostupni na klubskim stranicama. 
 
EJK - naši do četvrtfinala u Češkoj 
Orlova - Četvrtfinale MJP Češke bilo je krajnja stanica ovogodišnjeg nastupa naših juniora u Orlovi. 
Dosegli su je Josip Uglešić u konkurenciji pojedinaca, te Lucija Vlah u konkurenciji mješovitih parova, s 
Francuzom Lucasom. Uglašić je svoj četvftfinalni meč s najboljim slovenskim juniorom Rojem rastegao na 
tri gema i 42 minute, ali je na kraju ipak morao priznati poraz, a Vlah i Lucas imali su za protivnike prve 
nositelje, francuski miks. 
Sve rezultate i završnicu natjecanja možete popratiti na turnirskome semaforu. 
 
18. studenoga 
 
Vijeće HOO-a - veći proračun u 2011.  
Zagreb - Vijeće HOO-a na današnjoj sjednici predložilo je financijski plan za 2011. i to u većem iznosu od 
ovogodišnjeg. To je dijelom očekivano, radi se o predolimpijskoj godini, no treba uistinu pohvaliti način na 
koji HOO, usprkos općim recesijskim uvjetima, plovi dalje. Teme koje su nama posebno zanimljive bile su 
vezane uz razvojne i predolimpijske programe u kojima imamo svoje kandidate, trenera i igračicu, no za 
konkretne odluke trebat će pričekati da Savez dobije službene akte HOO-a. 
Opširnije o današnjoj sjednici Vijeća HOO-a na stranicama HOO-a. 
 
17. studenoga 
 
EJK - naši juniori u Češkoj 
Orlova - Evropski juniorski kup nastavlja se u Orlovi gdje je od sutra do nedjelje na rasporedu 
Međunarodno juniorsko prvenstvo Češke. Naši idu u peteročlanom igračkom sastavu u nadi da će se 
domoći novih bodova, a najbolju startnu poziciju ima Josip Uglešić koji je 5/8 nositelj među pojedincima. 
Ždrijeb i rezultati dostupni su na turnirskome semaforu. 
 
16. studenoga 
 
"Sportska televizija" pred Vijećem za EM 
Zagreb - Natječajna ponuda HOO-a za dobivanje nacionalne televizijske koncesije za Sportsku televiziju 
otvorena je danas pred Vijećem za elektronske medije. Vijeće će do 16. prosinca razmotriti svih osam 
ponuda i donijeti odluku hoće li i kojemu od ponuđača dodijeliti nacionalne koncesije. U igri su, 
podsjećamo, tri kanala. 
Sportska televizija HOO-a - za koju nesumnjivo navijamo svi, osobito mi iz malih i neprofitnih sportova - 
svoju djelatnost vidi u praćenju i prezentaciji sporta, osobito hrvatskoga. Opširnije na stranicama HOO-a.  
 
15. studenoga 
 
Nove jakostne ljestvice 



Ravnateljica natjecanja ažurirala je jakostne ljestvice mlađih juniora i mlađih kadeta jučer održanim 
turnirima. Ljestvice su dostupne u rubrici Rang-liste. 
 
Nove jakostne ljestvice 
Ravnateljica natjecanja ažurirala je jakostne ljestvice mlađih juniora i mlađih kadeta jučer održanim 
turnirima. Ljestvice su dostupne u rubrici Rang-liste. 
 
Inicijativa iz Litve 
Glavni tajnik Litavskoga saveza Marius Šlauskas pokrenuo je internetsku stranicu na mrežnome mjestu 
www.findaclub.org s namjerom da tim putem pridonese popularizaciji našeg sporta. Obzirom da ova 
stranica nudi mogućnost svakom badmintonskom klubu da se predstavi i ponudi svoj "profil", te uzimajući 
u obzir da se radi o neprofitnome projektu,  posjet i povezivanje s ovom inicijativom doista se može 
preporučiti. 
 
HK - I. krug mlađih juniora i mlađih kadeta 
Čakovec - Jučer je u prirednji BK Međimurje održan prvi turnir Hrvatskog akupa 2010-11. za mlađe juniore 
i mlađe kadete. Kod mlađih juniora najuspješniji su bili Ivan Tucaković (Purger Zagreb) i Lucija Vlah 
(Medvedgrad 1998 Zagreb) s po dva zlata, a kod mlađih kadeta medalje su podijelili HBK Max Zagreb, 
Medvedgrad i domaćini iz Čakovca. 
Potpuni rezultati na turnirskom semaforu. 
 
11. studenoga 
 
Poziv na pripreme juniorskih reprezentacija 
Naša juniorska izbornica Petrinović Zekan objavljuje poziv na pripreme juniorskih vrsta U19 i U17 koje će 
se održati u sklopu regionalnoga kampa Badmintonske Evrope u Zagrebu, na prijelazu godina. 
U Zagrebu će se u sklopu kampa pod pokroviteljstvom Badmintonske Evrope od 28.prosinca do 4. 
siječnja održati i službene pripreme juniorskih reprezentacija Hrvatske. Kamp je koncipiran za uzrast 
juniora i mlađih juniora i usmjeren je na Hrvatsku te na zemlje iz našeg okružja (Slovenija, Bosna i 
Hercegovina i Srbija) uz eventualne goste iz drugih zemalja. Na kampu će biti prisutni seniorski i juniorski 
izbornik, te treneri zaposleni u ZŠS-u. Osim toga očekujemo i kolege iz susjednih zemalja. Na pripremama 
i kampu će kao gosti sudjelovati i naši seniorski reprezentativci kao sparing partneri i instruktori. Cilj 
kampa je provjeriti spremnost pojedinih igrača i igračica koji su kandidati za nastup na Juniorskom 
prvenstvu Europe kao i okupiti potencijalne kandidate za nastup na predstojećem Prvenstvu Europe za 
mlađe juniore koje se održava krajem 2011.  
Što se troškova tiče, sam kamp je besplatan za sve naše igrače koji su pozvani. Izostanak se mora 
opravdati. Rok potvrde sudjelovanja je 1. prosinca 2010. Nastojali smo odabrati vrijeme koje se što 
manje kosi sa školskim obavezama, vjerskim praznicima i godišnjim odmorima svjesni da idealnog 
termina, koji bi odgovarao svima, nema. Pozvani su sljedeći: 
M (U19) - Josip Uglešić, Matija Hranilović, Dasen Jardas, Ivan Tucaković, Filip Špoljarec; 
(U17): Matija Kraljić, Fran Galjer, David Landeka, Borna Drvodelić; 
Ž (U19): Nikolina Dimić, Katarina Jagodić, Maja Knežević, Iva Skorup, Martina Skorup, Tena Tucaković, 
Lucija Vlah; 
(U17): Dorotea Sutara, Dora Dragčević, Maja Pavlinić, Katarina Galenić, Helena Kovač, Iva Šutevski, 
Dora Drvodelić, Ivona Kozak 
Juniorska izbornica 
Dr sc Lidija Petrinović Zekan 
 
Obavijest ravnateljice natjecanja 
Budući da niti jedan klub nije zainteresiran održati seniorsko Ekipno prvenstvo Hrvatske u sklopu već 
dodijeljenih im turnira,  termin za održavanje EPH seniora i EPH u-15 će biti  2/3. travnja 2011. te pozivam 
klubove da se jave za organizaciju natjecanja.  
Molim klubove koji su zainteresirani za nastup na jednom ili drugom turniru  da do 1. prosinca 2010., 
pošalju pretprijavu na e-adresu Saveza (i s koliko ekipa bi sudjelovali) da vidimo ima li dovoljno ekipa da 
bi se natjecanje moglo održati. 



Ravnateljica natjecanja 
Renata Horvat Vrbnjak 
 
9. studenoga 
 
Žvorc kreće u kamp u Nizozemskoj 
Iako do početka predolimpijskog kvalifikacijskog razdoblja ima još gotovo pola godine, svi koji imaju 
London u mislima već hvataju startne pozicije. Naša Andrea Žvorc sutra kreće na put koji će je na mjesec 
dana odvojiti od kuće, ali isto tako, vjerujemo, i približiti Londonu. Njena baza bit će badmintonski centar u 
Arnhemu gdje će svakodnevno raditi u sklopu školarine BE-e, a iz Nizozemske početkom prosinca preći 
će u Wales gdje ostaje tjedan dana na kampu Team Europea 2012. Andreina zadnja stanica je Irska gdje 
će zajedno s ostalim našim igračima nastupiti na MP Irske (9-12. XII.) i potom se vratiti kući. 
Sretan put! 
 
Evropsko prvenstvo mješovitih ekipa 2011. - poziv 
Badmintonska Evropa objavila je poziv za Evropsko prvenstvo mješovitih ekipa, koje će se odigrati od 15. 
do 20. veljače 2011. u Amsterdamu (a ne kako je prvotno najavljeno u Groningenu). Uz poziv objavljen je i 
rokovnik natjecanja, a navodimo da je prijava nastupa otvorena do 30. o.m. 
Opširnije na stranicama BE-e. 
 
Novi prostor za brodske badmintonaše 
Slavonski Brod - Ovih dana mediji javljaju o otvorenju nove privatne dvorane u sklopu Sportskog centra 
Rehlicki. Centar se sastoji od velike dvorane površine 1720 četvornih metara, djeljive na dva terena, četiri 
svlačionice s tuševima te niza pratećih prostorija. Obitelj Rehlicki u svome je centru našla mjesto i za 
badmintonske terene što će svakako biti prilika badmintonašima iz Broda i okolice da daju novi zamah 
našem sportu. Osim što je jedina privatna, dvorana je i jedna od najvećih u Slavoniji, a u nju će se, prema 
potrebi, postavljati i montažne tribine sa 1500 mjesta. 
 
8. studenoga 
 
Regionalni kamp BE-e u Zagrebu 
Sa zadovoljstvom bilježimo da je Badmintonska Evropa potvrdila kandidaturu i program našega Saveza 
za prirednju regionalnoga kampa iz razvojnih fondova BE-e. Zagrebački kamp održat će se od 28. 
prosinca o.g. do 4. siječnja 2011., a namijenjen je igračima iz Slovenije, Bosne, Srbije te dakako Hrvatske. 
Svrha kampa je: 
-  priprema mladih igrača i odnosnih nacionalnih selekcija za nastup na Evropskom juniorskom prvenstvu 
2011. (travanj, Finska); 
- priprema potencijalnih kandidata za nastup na Evropskom prvenstvu mlađih juniora. 
Pod vodstvom glavnoga trenera Mao Honga, uz podršku desetak nacionalnih i klubskih trenera očekuje se 
da će kampu nazočiti četrdesetak mladih igrača iz regije. Program će se održavati u Centru Turbo limač 
na Zagrebačkom velesajmu, te u teretani u istome paviljonu, a sudionici će uživati i u zajedničkoj proslavi 
Nove godine. Savezi su svoje sudionike dužni imenovati do kraja ovoga mjeseca.  
Podrobnije obavijesti uslijedit će uskoro.  
 
III. kolo Turbo lige 
Zagreb - Treće kolo Turbo lige, rekreativnoga natjecanja koje se boduje i za Trumpovu ljestvicu, igrat će 
se u subotu 13. o.m. Igra se svih pet konkurencija, a datum turnira ostavlja dovoljno vremena za oporavak 
od martinjske rekreacije. 
Poziv i opširnije informacije o natjecanju dostupni su na stranicama Turbo lige. 
 
Poletarci dobri u Sloveniji 
Mirna - U subotu je održano I. kolo Slovenske lige za juniore i poletarce. Na turniru su nastupili i naši 
poletarci ostvarivši nekoliko uspona na postolje: Dino Ivčević (Medvedgrad 1998 Zagreb)  bio je treći 
pojedinačno i prvi u paru sa Slovencem Cizeljom, a Inga Sadaić (Medvedgrad 1998 Zagreb) treća 
pojedinačno i druga u paru sa domaćom igračicom Soje. 
Opširnije na turnirskome semaforu. 
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XI. prvenstvo Dubrovnika 
Dubrovnik - O prvenstvu Grada, koje je danas održano po jedanaesti put, ukratko izvještava Vlaho Zlošilo. 
U klupskom prostoru, u Lazaretima na dva terena igrale su se pojedinačne konkurencije. U muškoj je 
pobijedio Joško Đilović i obranio naslov. U finalu je pobijedio Frana Galjera ((18, 14). Brončani su veterani 
Kolobarić i Zlošilo. Kod djevojaka, Margarita Tolja je pobjednica po prvi put. U neizvjesnom finalu 
pobijedila je Petru Caput (-19, 18, 22). Brončane su Vlašić i Vojvoda. 
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EK - naši završili nastupe 
Budimpešta - Pobjeda Andreje Žvorc nad trećom nositeljicom Irkinjom Magee, 66. igračicom svijeta, 
jedina je svijetla točka našeg budimpeštanskoga nastupa. No, Andrea je u II. kolu poražena od Ukrajinke 
Vojcek, pa nije uspjela jače kapitalizirati odličan nastup protiv Irkinje. 
Ostali naši predstavnici poraženi su ili su odustali u prvome nastupu. Rezultati i nastavak zbivanja u 
Budimpešti dostupni su na turnirskom semaforu. 
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Odluka direktora Saveza 
Odlukom iz nadležnosti Upravnoga odbora, donesenom  u konzultaciji s odbornicama Saveza 4. 
studenoga 2010., BK Koprivnica prima se u pridruženo članstvo Saveza. 
Obrazloženje: odluku donosim zbog žurnosti kako bi klub mogao registrirati natjecatelje i uključiti se u 
sustav natjecanja Saveza. Pregledom ponesaka ustanovljeno je da je klub dostavio sve potrebne 
dokumente koji su po Statutu Saveza potrebni za prijem u pridruženo članstvo. 
Direktor Saveza 
Željko Miškulin 
 
SK - naši uzeli gem trećem paru svijeta! 
Pariz - Naši predstavnici završili su nastup na OP Francuske, ali vjerujemo da neće biti brzo zaboravljeni. 
Naime, danas rano poslijepodne naš muški pari Đurkinjak - Hoelbling uzeo je gem trećem paru svijeta, 
Indonezijcima Kidu i Setiawanu. U meču II. kola Indonežani, drugi nositelji turnira, nakon 39 minuta dobili 
su naše rezultatom 21:17, 14:21, 21:13. 
Jučer su naši Đurkinjak i Poznanović u mješovitom paru poraženi u prvom kolu od starih znanaca Danaca 
Nielsen-Pedersen (5*), koji su ovaj put ušli u meč u punoj brzini - bilo je 21:8, 21:18, ali je ipak potrajalo 
preko pola sata. 
Usprkos ovim porazima naši u mečevima protiv nositelja pokazuju da im je mjesto u  konkurenciji 
Svjetskoga kupa i da je samo pitanje vremena kad će im se "otvoriti ždrijeb". A nastavak zbivanja u Parizu 
pratimo na stranicama Franch Opena. 
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Dječji turnir u Velikoj Gorici 
Velika Gorica - Na Međunarodnji dan djeteta, 20. studenoga 2010. (subota), Velikogoričani priređuju veliki 
turnir za dobne skupine do 15, 13, 11, 9 i 7 godina pod nazivom "Plišani medvjedić". Pozvani su svi, 
loptice su plastične, a detaljnije informacije su u privitku. 
 
Turnir Svetoga Nikole u Mađarskoj 
Budimpešta - Veliki turnir povodom Svetoga Nikole priređuje Badmintonski klub OSC. Turnir se igra 4. i 5. 
prosinca u kategorijama do 17, 15, 13, 11 i 9 godina. Službeni poziv je u privitku. 
 
EK - naši na OP Mađarske 
Budimpešta - Otvoreno prvenstvo Mađarske (4-7. XI.), svojedobno najposjećeniji turnir Evropskoga kupa, i 
ove godine bilježi vrlo dobar odziv - 282 igrača iz 35 zemalja. Bit će tamo i naši predstavnici - Žvorc, te 



Đurđević, Rihtar i Zdenjak - a bit će i kamere BE-ine televizije, pa ćemo internetskim putem od sutra moći 
popratiti i one naše igrače koji se uspiju probiti u prvi plan. 
Rezultate možete pratiti na turnirskom semaforu. 
 
EK - naši na OP Mađarske 
Budimpešta - Otvoreno prvenstvo Mađarske (4-7. XI.), svojedobno najposjećeniji turnir Evropskoga kupa, i 
ove godine bilježi vrlo dobar odziv - 282 igrača iz 35 zemalja. Bit će tamo i naši predstavnici - Žvorc, te 
Đurđević, Rihtar i Zdenjak - a bit će i kamere BE-ine televizije, pa ćemo internetskim putem od sutra moći 
popratiti i one naše igrače koji se uspiju probiti u prvi plan. 
Rezultate možete pratiti na turnirskom semaforu. 
 
Koprivničani obnavljaju članstvo 
Koprivnica - Nakon godina zamrznutih aktivnosti čini se da su pred badmintonom u Koprivnici življi klubski 
dani. Naime, novo čelništvo kluba odlučilo je obnoviti članstvo u Savezu pa se vodstvo, na čelu s 
predsjednikom Davorom Ogrincem, obratilo Upravnom odboru Saveza molbom za prijem i predmetnom 
dokumentacijom. Podsjetimo - BK Koprivnica bila je u članstvu Saveza od 1998. do 2002. i od 2004. do 
2009. godine. 
 
Predpoziv za uskrsni JOT 2011. 
Antwerpen - "Junior OLVE Tournament" ili kraće JOT, jedna je od najpopularnijih podmladačkih masovki u 
zapadnoevropskom badmintonu. Turnir se za Uskrs svake godine igra u antwerpenskoj okolici u Belgiji, u 
pet dobnih skupina podmlatka (U19 - U11), sa izračunom ekipnoga poretka. Turnir je izvrsno posjećen, uz 
nastup klubova od Norveške do Izraela, a lanjsko je izdanje ostalo posebno u sjećanju HBK Maxu koji je u 
takvoj konkurenciji osvojio prvo mjesto u ekipnom poretku. 
Zbog velikog broja prijava organizator je već poslao predpoziv, a sve o turniru i rokovniku prijava i 
održavanja turnira potražite na turnirskim stranicama. 
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Ugovor HOO-a i Aspire o školovanju vrhunskih sportaša 
Hrvatski olimpijski odbor i Visoka škola Aspira iz Splita potpisali su ugovor kojim se i u Hrvatskoj realizira 
veliki evropski projekt "Athletes to Business". Radi se se o studiju sportskoga menađmenta namijenjenog 
kategoriziranim sportašima, pod uvjetima posebno prilagođenim vrhunskim sportašima i njihovom ritmu 
treninga i putovanja. Ovaj dugoočekivani projekt već koriste neki od naših vrhunskih sportaša i sportskih 
djelatnika - spomenimo Splićane Blanku Vlašić i Igora Štimca - a svima zainteresiranima preporučujemo 
da se s detaljnijim informacijama upoznaju na stranicama HOO-a i Aspire. 
 
SK - počinje OP Francuske 
Pariz - U francuskoj metropoli počinje danas Otvoreno prvenstvo Francuske, turnir Svjetskoga kupa, na 
kojem će nastupiti i naši najbolji parovi - Đurkinjak-Hoelbling i Đurkinjak-Poznanović. Ista meta, isto 
odstojanje kao i prije sedam dana u Odenseu, čak su i prvi protivnici našega mješovitog para (na nesreću) 
isti, drugi danski par. No, sad i Danci znaju s kim imaju posla, pa ćemo vidjeti s kojom će radnom 
temperaturom ući u ovaj meč. 
Sve informacije o natjecanju na turnirskoj webici. 
 
Poziv rekreativcima na Zasavsku ligu 
Zagorje ob Savi - Iz Slovenije stiže poziv na rekreativnu Zasavsku ligu, natjecanje koje se  računa i za 
Trumpovu ljesvicu. Turnir se igra u subotu 6. o.m. s početkom u 12 h. Opširnije informacije i raspis na 
stranicama BK Zagorje. 
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HK - poziv na I. turnir ml. juniora i ml. kadeta 
Čakovec - Ravnateljica natjecanja Horvat Vrbnjak odobrila je danas raspis prvoga turnira Hrvatskog kupa 
za mlađe juniore i mlađe kadete. Turnir se igra u Čakovcu u nedjelju 14. o.m.  



E-prijave moguće su do srijede 10. o.m. do 24 h. Pristigle prijave: 
- mlađi juniori 
- mlađi kadeti 
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Planet Badminton - badmintonski kanal na Youtubeu 
Premda su, dakako, mnogi od badmintonaša već uočili ovaj HD-kanal na Youtubeu ipak je red da ga 
predstavimo svima. Planet Badminton je britanski dodatak virtualnoj badmintonskoj zajednici na internetu, 
a odlikuju ga vrlo kvalitetne snimke mečeva sa velikih natjecanja. Uz nedavno pokrenutu badmintonsku 
televiziju Badmintonske Evrope i ovaj kanal ukazuje na putove kojima se naš sport može dočepati 
globalne (a i lokalne) publike. U svakom slučaju, budemo li opet nekom trebali objašnjavati je li i zašto 
badminton sport, olimpijski sport, na ovoj adresi čekaju nas sati i sati argumenata. 
 
28. listopada 
 
Novosti iz BE-e 
Danas su objavljeni poziv, rokovnik i druge informacije vezane uz Evropsko juniorsko prvenstvo koje se 
održava od 15. do 24. travnja 2011. u Finskoj. 
Badmintonska Evropa ponovo nudi školske badmintonske komplete, po cijeni od 50 € po setu. Ponuda je 
otvorena do isteka zaliha. 
 
Podmladački turnir u Španjolskoj 
Oviedo - Iz ovoga grada sa sjevera Španjolske stiže poziv za turnir (U19-17-15-13) koji će se održati od 4. 
do 6. prosinca ove godine. Da bi prikupili što veći broj sudionika organizatori nude i pogodnost - besplatni 
smještaj tijekom trajanja turnira. Zainteresirani mogu podrobnije upute  dobiti u tajništvu. 
 
27. listopada 
 
SK - Naši u Danskoj "za dlaku" 
Odense - Iako su oba naša para ispala u prvom kolu svoje premijere Svjetskog kupa, doista ne smijemo 
žaliti. Ili ipak smijemo? Rezultati naime neodoljivo podsjećaju na nedavne nastupe na Svjetskom 
prvenstvu. I tada su naši nastupili protiv vrlo jakih protivnika i imali šansu za senzaciju. Danas u meču 
protiv iskusnih Nijemaca (Fuchs-Roth) naš muški par Đurkinjak i Hoelbling imao je 20:16 i 20:19 i - 
izgubio. To je meč koji je bio fifti-fifti. Od ovih protivnika naši su već gubili, ali i rezultat i objektivna snaga 
govore da se taj meč mogao i dobiti.  
Tako blizu a opet tako daleko bio je i miks Đurkinjak-Poznanović protiv nositelja, domaćina i trenutno 
drugog danskog miksa, Fischer-Pedersen. U prvom gemu nakon vrlo ravnopravnog kretanja rezultata naši 
gube u produžetku: 21:23. Prava „tragedija“ nastupa u drugom gemu u kojem naši imaju prednost od 16:7 
i na kraju gube 19:21. Ne znamo još detalje iz meča, ali brojke jasno govore da su se oba gema mogla i 
dobiti.  
Protivnici nisu bili samo danski nego vrhunski danski mješoviti par. Trenutno su  23. na svijetu, ali su  
početkom ove godine bili 4. na svijetu, i branitelji su naslova upravo na ovom turniru. Vrlo interesantno bit 
će slijedećeg tjedna kada naši igraju protiv istih protivnika u prvom kolu Otvorenog prvenstva Francuske. 
Možda su Danci danas naše malo olako shvatili. Vidjet ćemo kakav će pristup imati u sljedećem meču. U 
svakom slučaju morat će se ipak koncentrirati jer bi poraz od tamo nekih Hrvata ipak bio ravan senzaciji.  
Dakle da rezimiramo: naš mješoviti par je - nakon 21:23, 21:23 protiv 10. miksa svijeta na SP-u - odigrao 
21:23, 19:21 protiv donedavno 4. para na svijetu. Je li sada jasno na što mislimo kada tvrdimo da imamo 
kandidate u olimpijski turnir mješovitih parova? I da imamo favorite za medalju u istoj konkurenciji na 
Mediteranskim igrama 2013., naravno, ako miks bude u programu?  
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Izobrazba trenera - natječaj za upis na Veleučilište 
Zagreb - Društveno veleučilište koje djeluje pri Kineziološkom fakultetu u Zagrebu raspisuje natječaj za 
upis u akademskoj godini 2010-11. Radi se o ustanovi koja je ovlaštena za obrazovanje trenera, a 



organizira izvanredni stručni studij kroz koncentriranu trosemestralnu nastavu. Studij je moguć za sve 
sportove za koji se prijavi dovoljan broj pristupnika. 
 
Lovrić na sudačkome tečaju u Rimu 
Zagrebački sudac Antonio Lovrić primljen je na tečaj BE-e za sudačke dužnosnike koji će se od 14-17. 
prosinca ove godine održati uz MP Italije u Rimu. Lovrić je bio kandidat našega Saveza za taj tečaj, a na 
tečaju će sudjelovati 12 sudaca iz različitih evropskih zemalja. 
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II. kolo Woodshot-lige 
Zagreb - Rekreativna Woodshot-liga u sezoni 2010-11. nastavlja se drugim kolom koje je na rasporedu u 
nedjelju, 31. o.m. Opširnije na stranicama Lige u našoj rubrici Rekreacija > Natjecanja za rekreativce. 
 
SK - naši otputovali na OP Danske 
Naši parovi otputovali su u Dansku gdje će hrvatski barjak po prvi puta visjeti na jednome turniru Super 
serije. Prema klasifikaciji HOO-a to se natjecanje tretira kao Svjetski kup, pa iako je još devedesetih bilo 
nekoliko nastupa naših na turnirima toga ranga (Njemačka, Francuska), u novome i znatno uređenijem 
kalendaru BWF-a, ovo ipak možemo nazvati premijernim nastupom. U Dansku putuju Staša Poznanović, 
Zvonimir Đurkinjak i Zvonimir Hoelbling. Od ždrijeba ne mogu očekivati milost, ali već sam ulazak u glavni 
turnir uzvraća dobrom bodovnom napojnicom.  
Turnir se igra od 26-31. o.m., a zbivanja možete pratiti putem turnirske stranice. 
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Uglešić prvi u Sloveniji 
Zgornja Kungota - Prvi A-turnir Slovenske lige održan je ovoga vikenda. Za nas najvažnija vijest je da je 
Josip Uglešić (Medvedgrad 1998 Zagreb), osvojio prvo mjesto kod muškaraca pojedinačno. Organizatori 
napominju odsutnost najboljih seniora, kojima turniri toga tipa očito više nisu prvi interes (to je i glavni 
razlog zbog kojeg se nije održala ideja zajedničkog hrvatsko-slovenskog sustava), no s druge strane to je 
prilika mlađim igračima da se dočepaju vrha. 
Opširnije informacije slikom i riječju na stranicama Zveze. 
 
Razgovor s Lukom Zdenjakom 
Iako su mu samo 23 godine Luka Zdenjak već ima podeblju badmintonsku biografiju. Reprezentativac, 
višestruki nacionalni prvak u raznim konkurencijama i godištima, bio je osvajač Europskog juniorskog 
kupa u konkurenciji parova te doprvak u pojedinačnoj konkurenciji što mu je donijelo i sudjelovanje u 
SOTX-ovom programu. Kao trener počeo je raditi s najboljim juniorima u Medvedgradu 1998, a svoju 
trenersku i igračku karijeru nastavio u francuskom klubu Boulogne (ACBB) iz Pariza u kojem i danas 
djeluje kao trener i igrač. Za čitatelje naših stranica osvrće se malo na svoju svakodnevicu, ali i planove. 
* Kako je došlo do tvoga angažmana u Francuskoj? 
Neočekivano i neplanirano. Sadašnji trener Zagrebačkog badmintonskog saveza i BK Medvedgrad Mao 
Hong već duži niz godina igra za francuski klub ACBB Boulogne i surađuje s njima. Klub, koji je u zadnje 
dvije sezone bio u potrazi za internacionalnim trenerom, izrazio je želju da se Mao Hong vrati u Francusku 
i nastavi svoj trenerski posao u klubu. Međutim to se nije ostvarilo, pa su pod hitno trebali zamjenu za 
njega. Tu sam uskočio ja. Mao me predložio kao moguću zamjenu za njega i tako sam dobio priliku raditi 
kao prvi hrvatski trener u inozemstvu. Odradio sam početnih  par mjeseci i nakon toga potpisao ugovor do 
kraja sezone. Trenutno sam pod ugovorom do 2012 OI u Londonu. 
* Što su ti zadatci u klubu?  
U klubu funkcioniram kao trener i igrač. Trenerski posao vežem za svoje 3 grupe najboljih igrača u klubu u 
dobi mlađih juniora (U17), juniora (U19) i seniora. Svi ti igrači imaju mogućnost trenirati svaki dan, dok oni 
najbolji treniraju i do dva puta dnevno. Treninzi tijekom tjedna su uglavnom poslijepodne od 18 do 23h i od 
12-13.30h (utorkom, srijedom i četvrtkom). Vikend je slobodan, a koristi se za razne turnire u Francuskoj, 
međunarodne turnire ili ligu. Kao igrač igram za klub (francusku ligu). Liga se održava skoro svaki mjesec. 
* Ima li prostora i za igračku karijeru? 
Trudim se pronaći vremena za sebe, ali je teško (ne i nemoguće) uskladiti trenerski posao i igračku 



karijeru. Moj trening je zapravo vrijeme koje provedem na terenu kao sparing partner igračima u klubu. 
Danima kada nemam mnogo posla pokušavam odraditi trening na atletskoj stazi, teretani ili na terenu 
vježbajući kretanja. Postoje šanse za treniranje u nacionalnom centru sa Mathieum Lo Ying Pingom i 
Briceom Levardezom, ali to mi oduzima previše vremena jer  se centar nalazi na drugom kraju Pariza. 
Zato vikendom pokušavam igrati što više turnira u Francuskoj da bih održao nivo. 
* Jesi li zadovoljan uvjetima? Usporedi malo francuski i hrvatski badminton? 
Mogu reći da sam jako zadovoljan uvjetima života i rada u Francuskoj. Od dvorane, smještaja, pristupa 
treningu, organizacije i ljudima sa kojima radim. Razlike između francuskog i hrvatskog badmintona su 
velike. Najveća razlika je što je u Francuskoj ljudima koji rade u badmintonu (savezu, klubovima, igračima, 
trenerima) zaista stalo do badmintona kao sporta. 
Francuska kao država raspolaže s više novca pa je i badminton mnogo napredniji kod njih. Oni imaju 
svoje nacionalne centre za kadete, juniore i seniore svuda po Francuskoj kako bi najbolje igrače držali na 
okupu. Godišnje se u  Francuskoj održi preko 200 seniorskih turnira i barem još toliko turnira za mlađe 
uzraste. Turniri su raspoređeni u više kategorija: nekategorizirani, D, C, B, A i elitni. Svakom pobjedom 
nad igračem višeg „ranga“ skupljaju se bodovi i tako se napreduje na ljestvici. Turniri A i elitne kategorije 
imaju i novčani fond za finaliste koji je ponekad veći nego ukupan fond na međunarodnim turnirima 
internacionalne serije. Tako Francuzi privuku i igrače iz drugih zemalja kao sto su Švicarska, Njemačka i 
Belgija. Ali ono što zapravo donosi novac i popularnost u francuskom badmintonu su osnovne i srednje 
škole. Badminton je prvi i najpopularniji sport u školama diljem Francuske. Čak sam imao priliku igrati 
revijalni meč u jednoj privatnoj sportskoj školi na kojem je bio jednak broj gledatelja kao na finalu Croatia 
Internationala. I činjenica je da Francuzi ipak imaju Pi Hongyen koja je nastupala više puta na Olimpijskim 
igrama a na svakim Olimpijskim igrama imaju novog predstavnika u muškom singlu. I to je jedan od 
ključnih razloga zašto badminton u Hrvatskoj napreduje sporije nego u Francuskoj. 
* Pratiš li zbivanja kod kuće? 
Naravno. U stalnom sam kontaktu s našim igračima, i juniorima i seniorima, te pratim njihove rezultate na 
međunarodnim natjecanjima. Kao trener u inozemstvu imam mogućnost pomoći i našim igračima. Ove 
sezone je u badmintonski klub Medvedgrad došao jedan iz skupine pet najboljih juniora u Francuskoj 
Bruno Lucas. On će provesti nekoliko mjeseci u Zagrebu trenirajući s našim reprezentativcima. Isto tako u 
krajem godine planiramo kamp u Zagrebu, na kojem bi se osim igrača iz Francuske pridružili i igrači iz 
drugih zemalja. 
* Kako se hraniš, gdje si smješten? 
Smješten sam u stanu nedaleko velike sportske dvorane Couberten (u kojoj se odrzava francuski turnir iz 
Super serije) u Boulogneu. To je jedno od najbogatijih predgrađa Pariza i predgrađe najbliže samom 
centru grada. Hranim se kod kuće, ali i vani po restoranima budući nisam baš vrstan kuhar. 
* Planovi i ciljevi? 
Što se tiče trenerskog posla u planu mi je idućega ljeta održati par kampova u drugim zemljama s kojima 
sam u kontaktu. Isto tako trenutno radim na suradnji s belgijskim Savezom i njihovim trenerima u cilju 
organiziranja kampa za juniore u Belgiji. Osim toga cilj mi je plasirati Raju Rochdy, igračicu iz 
Madagaskara, na OI u Londonu 2012. To je igračica koja živi i trenira u mome klubu i za koju kao trener 
procjenjujem da ima potencijal za odlazak u London. Znamo da su pravila za igrače iz Afrike drugačija 
nego za one iz Europe, pa šansa postoji. Što se moje igračke karijere tiče pokušat ću se i ja kvalificirati na 
OI 2012. Koliko god posla imao u klubu kao trener, ipak mislim da je moguće uskladiti trenerski posao i 
igračku karijeru. Uz mnogo odricanja ove, a pogotovo slijedeće godine, mislim da odlazak na OI 2012. nije 
nemoguća misija. 
 
23. listopada 
 
Novi broj magazina BE-e 
Objavljen je novi broj e-magazina Badmintonske Evrope - dostupan preko logotipa u desnome stupcu. U 
novom broju skrećemo pozornost na članke o nekima od događaja i aktivnosti u kojima su sudjelovali naši 
sportaši i dužnosnici - SOTX-ov kamp, Ljetna škola BE-e i osnivanje radne skupine Evropljanke u 
badmintonu. 
 
22. listopada 
 
Krenula internetska televizija BE-e! 



Badmintonska Evropa ostvarila je jedan od najvećih medijskih iskoraka u popularizaciji našeg sporta - 
danas je pokrenut portal BadmintonEurope na kojem će se vršiti živi prijenosi badmintonskih natjecanja iz 
kalendara evropske federacije. Na programu su već prijenosi s OP Nizozemske, a BE-a ističe kako će 
ovaj portal osobito dobro doći u onim sredinama u kojima je badminton rijedak gost na TV. 
 
21. listopada 
 
Lepeza turnira u Velikoj Gorici 
Velika Gorica - Velikogorički badmintonaši nude lepezu turnira za pojedince i parove, rekreativce, djecu... 
Već ovoga vikenda u dvorani u Novom Čiču bit će uzbudljivo i neizvjesno do posljednjeg poena. Opširnije 
na stranicama Zagreb Maksimira. 
 
Konon pod njemačkom zastavom? 
U svjetlu aktualnih sportskih promišljanja, koja nisu zaobišla ni naš Savez - da li kroz davanje 
državljanstva ojačati nacionalnu vrstu - stiže jedna (ne)očekivana vijest iz evropskoga badmintona. Naime, 
Njemački savez ponudio je državljanstvo Bjeloruskinji Olgi Konon,  bivšoj evropskoj juniorskoj prvakinji i 
jednoj od  najperspektivnijih evropskih igračica. Kako i sama igračica pokazuje volju za taj prijelaz, te 
upravo nastupa na OP Nizozemske pod njemačkom zastavom, dobivanje državljanstva sada je samo 
stvar papirologije. 
Opširnije na stranicama BE-e. 
 
Održan godišnji sastanak Savez - HOO 
Zagreb - Direktor Saveza Miškulin  i glavni tajnik Zekan bili su jučer na sastanku s predstavnicima Stručne 
službe HOO-a,  pomoćnikom glavnoga tajnika Ćurkovićem i ravnateljem razvojnih programa Varvodićem. 
Radi se o redovnom razgovoru prije izrade plana za slijedeću godinu koji predstavnici Saveza održe sa 
predstavnicima HOO-a kako bi pretresli glavne smjernice za izdradu plana za sljedeću godinu.  
Saznali smo da će sredstva za ovu godinu vjerojatno biti realizirana u stopostotnom iznosu i da zbog 
trenutne situacije s financijama u zemlji slijedeće godine ne možemo računati na povećanje, a bit će dobro 
ako sredstva ostanu na sadašnjoj razini.  
Istaknuto je s naše strane da smo se u ovoj godini definitivno afirmirali i seniorskim međunarodnim 
rezultatima, po prvi puta imamo troje sportaša nositelja prve kategorije koji su i korisnici razvojnog 
programa III, a sa zadovoljstvom je istaknuto da su u taj program ušli nakon odrađenog programa II, dakle 
pokazuje se kontinuitet međunarodnih rezultata pri prelasku juniora u seniore.  
Predstavnici HOO-a su to akceptirali i istaknuli da naš savez uživa solidnu potporu kroz razne razvojne 
programe. Istaknuli su dalje da je međunarodni rezultat glavno mjerilo po kojem će se vrednovati uspjeh 
nekog športa i da su u pripremi kriteriji da se financiranje saveza i športa općenito još više veže uz 
postignute rezultate. Za ostale djelatnosti Saveza potpora će biti mala ili simbolična. Tako i naše 
međunarodne turnire, seniorski i juniorski, promatraju u prvom redu kroz financiranje nastupa naših 
sportaša na njima, a sve ostalo ostavljaju Savezu bez dalje potpore s njihove strane.  
Sa zadovoljstvom ističemo da je HOO primjetio naše napore da se organizacijski popravimo uvođenjem 
više tajničkih dužnosnika kao i sudjelovanje u međunarodnim tijelima sporta što smo također prikazali u 
pregledu aktivnosti Saveza.  
Za kraj su rekli da nas „drže za riječ“ vezano uz ciljeve koje smo postavili ispred Saveza. Radi se o 
ciljevima u 2011. i razvojnim planovima za dulje razdoblje. U 2011. očekujemo plasman na Svjetsko 
prvenstvo i tamo ulazak među 32, plasman među 16 na Europskom ekipnom prvenstvu, ulazak među 16 
na turniru Svjetske serije te plasman u ukupnom poretku Europskog Kupa među prvih 8.  
Kao dugoročne ciljeve postavili smo plasman na OI, parsku medalju na Mediteranskim igrama ( ako bude 
parskih konkurencija u programu), kontinuitet među prvih 8 u ukupnim poretcima Europskih kupova te 
pokušaj osvajanja jedne medalje na Europskim prvenstvima (juniori). Sve ovo je planirano do 2016.  
Dakle ambiciozni ciljevi. Ne bismo ih navodili da mislimo da nisu realni. 
 
18. listopada 
 
Evropski kup - juniori nadiru 
Nikozija - Nakon polufinala na MP Bugarske 16-godišnja nada danskog i evropskog badmintona Viktor 
Axelsen osvojio je na Cipru svoj prvi međunarodni seniorski naslov. Axelsen je u finalu uvjerljivo dobio 



Francuza Maunouryja 21-10, 21-11. Treba napomenuti da je i drugi pojedinačni naslov, ženski, završio u 
juniorskim rukama - sedamnaestgodišnja Španjolka Carolina Marin svladala je Ruskinju Golovanovu.  
Što reći nego da bi ovo dvoje lijepo bilo vidjeti u ožujku u Zagrebu, tim prije što će po svoj prilici brzo 
prerasti okvire Evropskoga kupa. Za ilustraciju pogledajmo Axelsenov finiš na Svjetskom juniorskom 
prvenstvu ovog proljeća, na kojem je osvojio naslov prvaka.  

 
17. listopada 
 
Poziv na Celje Open 
Celje - Šesti Celje Open, za rekreativce i podmladak, održat će se u subotu 23. o.m. Turnir se igra u 
sklopu Trumpove lige: raspis. 
 
TOM Youth - Galenić i Dragčević zlatne 
Mirna, Trebnje - Pobjeda para Galenić-Dragčević (Medvedgrad 1998 Zagreb) u kadetskoj konkurenciji 
ženskih parova najznačajniji je naš rezultat ostvaren na TOM Youthu. Djevojke su igrale tročetvrtinsko 
hrvatsko finale, jer su protivnice bile Šutevski (HBK Max Zagreb) u kombinaciji sa Čehinjom Sikalovom. 
Pobjednice su uvjerljivim hodom kroz turnir opravdale poziciju prvih nositeljica.  
Danas je igrala i Inga Sadaić (Medvedgrad 1998 Zagreb) u singlu poletarki. Protiv prve nositeljice, 
Egipćanke Ashraf, Inga je dobila prvi gem u produžetku, ali je nakon toga ostala bez benzina. Inače, treba 
reći da je prateći turnir prošao u znaku domaćih i srpskih igrača. 
 
16. listopada 
 
EK - Uglešić do četvrtfinala Slovenije 
Trebnje, Mirna - Četvrtfinale Josipa Uglešića najvrjedniji je naš rezultat TOM Juniora - međunarodnog 
juniorskog prvenstva Slovenije - čija su finala na rasporedu sutra. U borbi za polufinale Uglešića je 
zaustavio Poljak Dubowski nakon 48 minuta igre i tri gema četvrtfinala.  Kod djevojaka najbolji plasman 
ostvarila je Maja Knežević III. kolom, a kod parova ni jedna od naših kombinacija nije preživjela II. kolo. 
Istodobno traje prateći turnir kadeta i poletaraca (TOM Youth) u kojem će naši predstavnici, ili preciznije 
rečeno: predstavnice, igrati i u nedjeljnom programu. 
 
Olimpijski programi Badmintonske Evrope 
Kako se bliži predolimpijska 2011. godina, tako i BE sve više podsjeća na programe kojima se nastoji 
potaknuti evropsko sudjelovanje na Igrama. Kao što je poznato, dvije su osnovne selekcije kroz koje BE 
želi postići navedeni cilj. Prva je "Olympic Team 2012" u kojoj se nalaze pojedinci i pojedinke plasirani 
unutar prvih 80 na svjetskoj jakostnoj ljestvici - terminologijom našeg HOO-a to bi bili "evidentni olimpijski 
kandidati" - a druga je "Team Europe 2012" koju sačinjavaju igrači plasirani između 81. i 200. mjesta koji 
su istodobno najbolji pojedinačni igrači svoje zemlje. U tom programu nalazi se i naša prvakinja Andrea 
Žvorc kojoj upravo slijedi kamp u Walesu. Od tih igrača - potencijalnih olimpijskih kanadidata - maksimum 
se očekuje upravo u kvalifikacijama za London 2012. 
BE je pročistila kriterije za sudjelovanje u prvoj i drugoj svojoj selekciji i postavila jasna pravila igre, te o 
njima okružnicom obavijestila sve evropske saveza. Na savezima - uključujući tu i naš, koji je među ciljeve 
ovog olimpijskog ciklusa plasman u London stavio u sam vrh - jest da po tom pitanju odrade svoj dio 
posla. 
 
15. listopada 
 
HOO u trci za nacionalni TV program 
Zagreb - Vijeće HOO-a na jučerašnjoj je sjednici odlučilo da HOO krene u kandidaturu za dobivanje 
nacionale koncesije za TV-program. Ne treba naglašavati što bi to značilo za neprofitne sportove, mlade 
sportaše, veze malih saveza i sponzora i sve ono što TV znači u današnjem svijetu. 
Osim toga, dobra je vijest i o zajedničkom projektu HOO-a i Zagrebačkog športskog saveza kojim bi se 
sportski centar na Silbi pretvorio u nacionalni olimpijski centar za pripreme vrhunskih sportaša. Također, 
vijeće je raspravljalo o kandidatima za korištenje razvojnih programa - sportašima i trenerima - među 



kojima je Savez imao dva kandidata. Odluke Vijeća očekujemo, a opširnije o sjednici na stranicama HOO-
a.  
 
 
Žvorc tri tjedna u Arnhemu 
Naša nacionalna prvakinja Andrea Žvorc boravit će tri tjedna u studenom u Ovlaštenom trenažnom centru 
u Arnhemu (Nizozemska). Boravak je osiguran u sklopu školarine koju je Andrea dobila od  BE-e i koja će 
joj omogućiti da kroz to vrijeme radi i igra u selekciji vrhunskih igrača i trenera. Ugovor o ovome programu 
potpisali su Badmintonska Evropa, igračica i Savez, koji je našu reprezentativku predložio za školarinu. 
Opširnije o školarinama BE-e na stranicama razvojnih programa naše kontinentalne federacije. 
 
14. listopada 
 
Dopune, ažuriranja, ispravci... 
U koncentraciji na povijest Saveza dogodi se da nam promakne sadašnjost. Tako smo neoprezno 
propustili u rubriku Semafor > Domaća prvenstva i kup uvrstiti prošlosezonski poredak u Hrvatskome 
kupu. To sada ispravljamo, a ujedno smo u popis ovogodišnjih prvenstava Hrvatske dodali i poredak 
prvoplasiranih sa svibanjskoga Veteranskoga PH, koji je odmah po završetku objavljen u Obavijestima. 
Tako je popis korisnika pobjedničkog postolja u 2010. zaključen. Ujedno smo dobili i nedostajući podatak 
iz povijesti naših nastupa na Evropskom kupu  (> Semafor) pa je i taj popis sada kompletiran. 
 
EJK - karavana seli u Sloveniju 
Trebnje, Mirna - Evropski juniorski kup ovoga će tjedna svoj program nastaviti u Sloveniji. Međunarodno 
juniorsko prvenstvo Slovenije - TOM Junior - igra se po istim modelu kao i naše, dakle uz prateći turnir 
kadeta i poletaraca (TOM Youth). No, pogled na popis prijavljenih kaže da je kod susjeda veća gužva - i 
po broju i po kvaliteti. Novi izazov za naše najbolje podmlatkare pratit ćemo od sutra do nedjelje, a 
ponavljanje porečkoga učinka bio bi nesumnjivo velik uspjeh naših mladih igrača. 
 
13. listopada 
 
Održan kolegij tajnika NSS-a 
Zagreb - Danas je u HOO-u održan kolegij tajnika nacionalnih sportskih saveza. Glavni tajnik HOO-a Josip 
Čop naglasio je da se u predolimpijskoj 2011. godini ne može očekivati povećanje proračuna, no stanje za 
ovu godinu je - obzirom na opće okolnosti - zadovoljavajuće. Što se tiče plana za iduću godinu HOO će se 
kod svakoga saveza voditi odnosom uloženoga novca i ostvarenog rezultata: kriterij koji s trenutnim 
stanjem kategorizacija naših igrača možemo samo pozdraviti.  
Opširnije na stranicama HOO-a. 
 
12. listopada 
 
Odluka direktora Saveza 
Odlukom iz nadležnosti Upravnoga odbora donesenom zbog žurnosti 12. listopada 2010. određujem da 
se na natječaj HOO-a za sufinanciranje rada trenera predlože: 
- Damir Ilić za program trenera mlađih dobnih kategorija; 
- Silvio Jurčić za trenera za razvoj badmintona. 
Obrazloženje: odluku donosim ovim putem zbog roka za podnesak HOO-u. 
Direktor Saveza Željko Miškulin 
 
Ažuriran "Semafor" 
Rubriku Semafor dopunili smo arhivom Evropskoga kupa - i seniorskog i juniorskog. U podrubrici 
Evropska prvenstva i kupovi uvrstili smo popis najboljih plasmana hrvatskih igrača, po sezonama i 
konkurencijama, od kako se natječemo u tim prestižnim kontinentalnim serijama pa do danas.  
Međutim, jedan redak još je prazan: popis najboljih seniorskih plasmana iz sezone 2004-5. Nastojat ćemo 
iskopati i te podatke, a svi koji mogu biti od pomoći dobrodošli su. Također napominjemo da se poredak u 
nekim sezonama vodio pojedinačno i u parskim konkurencijama, a masnim smo slovima posebno istakli 
najbolje dosadašnje plasmane. 



 
11. listopada 
 
Počinje Zagrebačka školska liga "Jamnica" 
Zagreb - U četrnaest godina, koliko već postoji, Zagrebačka školska liga razvila se u popularno i masovno 
natjecanje, koje je već davno preraslo okvire Zagreba, pa čak i Hrvatske. Stoga ne čudi da je naša 
"najpopularnija voda" pristala biti sponzorom ovoga natjecanja, na kojem sudionici - od početka pa do 
kraja školske godine - doista izgube puno tekućine.  
"Jamnica" kreće u novu sezonu u subotu 23. o.m., a poziv na I. kolo dostupan je na stranicama 
organizatora - Zagrebačkog badmintonskog saveza.  
 
U subotu II. kolo Turbo lige 
Zagreb - Nakon prvoga turnira, održanog zadnje rujanske subote, na rasporedu je II. kolo Turbo lige. 
Uključenjem mladih snaga u turnirsku arenu starosjedioci su morali malo uzmaknuti, a sada im se pruža 
prilika da uzvrate udarac. Kako bi rekao Arsen Dedić - mlade treba kočiti.  
Izvještaj s prvoga turnira, te poziv na drugi, koji  se održava 16. o.m. u centru Turbo limač na Velesajmu, 
možete naći na turnirskim stranicama.  
 
10. listopada 
 
Porečka finala - kadetkinje odlične 
Poreč - Finalnim mečevima MJP Hrvatske, te finalima u svih dvanaest kadetskih i poletaračkih 
konkurencija, završio je ovogodišnji program naših međunarodnih prvenstava u Poreču. Konkurencija je 
bila vrlo dobra, osobito u glavnome programu koji je dio Evropskoga juniorskoga kupa za ovu sezonu. U 
tome kontekstu treba gledati i naše rezultate, koji su na razini lanjskih - jedno polufinale - ali s mlađim 
protagonistima.  Evo popisa novih međunarodnih prvaka Hrvatske: 
M - Tri Prasetyo (Indonezija) 
Ž - Katerina Tomalova (Češka) 
MM - Hristozov, Nedialkov (Bugarska) 
ŽŽ - Morozova, Rogova (Rusija) 
MŽ - Roj, Polc (Slovenija) 
U odnosu na prošlogodišnje nastupe naše su kadetkinje pokazale očekivani napredak u istoj dobnoj 
skupini, uvrstivši se u oba ženska i mješovito finale - Katarina Galenić iz toga je izvukla dva srebra i zlato 
u paru s Dragčević (obje Medvedgrad 1998 Zagreb), dok je Dorotea Sutara (HBK Max Zagreb) bila vrlo 
uvjerljiva u singlu - osvojivši zlato protiv Galenić - kao i srebro u već spomenutom ženskom parskom finalu 
s klubskom suigračicom Pavlinić. Među finalistima spomenimo i Frana Galjera (Mangan Dubrovnik), 
srebrnog u miksu sa Galenić. 
Među mlađim kadetima, u konkurenciji u kojoj su dominirali Bugari i Egipćani, bilježimo izvrstan rezultat 
Ele Trstenjak (Međimurje Čakovec) koja se zlatom u paru s Čehinjom Svetličkovom, pridružila svojim 
starijim kolegicama. Kod poletaraca naših nije bilo u današnjem programu. 
Čestitke dakako zaslužuje i maxovac Tri Prasetyo, no prema propozicijama Evropskoga kupa kao 
vanevropski igrač ne ulazi u ukupni poredak EJK-a, u kojem bi jamačno dohvatio visoko mjesto.  
Finalni rezultati MJP-a Hrvatske i AYI-a dostupni su na turnirskom semaforu. 
 
9. listopada 
 
Drugi dan Poreča - djevojke u finalu AYI-a 
Poreč - Još jedan dugi dan u dvorani Intersporta donio je i finaliste MJP Hrvatske. Nažalost, od naših 
predstavnika nikoga nećemo vidjeti u sutrašnjem programu, ali predhodni dani pokazali su da se doista 
radi o konkurenciji u kojoj je uspjeh dokopati se i subotnjeg poslijepodneva. 
Ipak treba istaknuti muški par Špoljarec-Tucaković, mladiće ´94. godišta, koji su izborenim polufinalom 
ponovo na jednom međunarodnom natjecanju ostvarili najbolji plasman od naših predstavnika. 
Spomenimo i Maxovog Indonezijca Prasetya koji je ostvario vrlo vrijedno finale muškog pojedinačnog 
turnira. 
U konkurenciji Adria Youtha naše već afirmirane kadetkinje iz Maxa i Medvedgrada - Sutara, Galenić, 
Pavlinić, Dragčević - pokazale su da imaju potencijal nekadašnjih djevojčica iz generacije ´85-6. i da će 



predstavljati jaku žensku liniju na podmladačkim natjecanjima koja slijede. Djevojke će međusobno 
rješavati sva ženska finala - i pojedinačna i parska, a ovdje im treba pridružiti i jednog dubrovačkog 
mušketira, Frana Galjera koji će sa Galenić igrati finale mješovitih parova. 
Kod mlađih kadeta najsuspješnija je Međimurka Ela Trstenjak, polufinalom u singlu i sutrašnjim finalom u 
ženskim parovima, s partnericom Svetničkovom iz Češke. 
Finalni raspored glavnog turnira i AYI-a dostupan je na turnirskome semaforu. Našim finalistima želimo 
miran san, a svima ostalima nezaboravan provod na "players partyju". 
 
8. listopada 
 
Prvi dan u Poreču 
Poreč - Cjelodnevni program MJP-a Hrvatske i Adria Youtha u dvorani Intersport protegao se do kasnih 
sati. Najvažnije novosti za našu publiku bile bi sljedeće: kod djevojaka Nikolina Dimić priuštila si je 
prazničnu čestitku ulaskom u subotnji program i četvrtfinale pojedinki, a Uglešić je u 50-minutnome meču 
za ulazak u četvrtfinale pojedinaca poražen od Rusa Nikitina pa će se konkurencija nastaviti bez naših 
sudionika.  
U parskim konkurencijama naši će sutra ujutro u trku za četvrtfinale muških i ženskih parova, dok su svi 
miksevi nastup završili danas. 
Kod kadeta i poletaraca danas se igralo po skupinama, a sutra slijedi glavni dio programa i nokaut-faza. 
Naši su dobro popunili ždrijebne grane i možemo samo poželjeti da ih što više dopliva do nedjeljne 
završnice.  
 
EK - Beckman zaustavio Zdenjaka 
Sofija - Maratonski meč prvoga kola singla između Luke Zdenjaka i Engleza Beckama u završnici je otišao 
na stranu engleskog igrača. Treći gem odlučivao se u produžetku, a taj je sa 23:21 dobio Beckman koji u 
idućem kolu ide na Wachu.  
I mladi Axelsen oštro je krenuo u glavni turnir svladavši Engleza Cruza sa dva puta po 21:11. Razvoj 
događaja na Međunarodnom prvenstvu Bugarske pratimo na semaforu.  

Čestitamo Dan neovisnosti 
Svim klubovima, igračima i dužnosnicima, te svim čitateljima naših stranica čestitamo Dan neovisnosti 
Republike Hrvatske. 
 
7. listopada 
 
EK - Zdenjak prošao kvalifikacije MP Bugarske 
Uvjerljivim pobjedama nad trima domaćim igračima Luka Zdenjak prošao je danas kvalifikacije na MP 
Bugarske. Naš reprezentativac već drugu sezonu radi u Francuskoj kao trener, a usput formu i poziciju na 
svjetskoj rang-listi održava na turnirima koji su mu "uz put". Zajedno s Lukom kvalifikcije je prošla i 
pupajuća zvijezda evropskoga i svjetskog badmintona, mladi Danac Viktor Axelsen.  
Uzbudljivi nastavak bugarske etape Evropskoga kupa možete pratiti na turnirskom semaforu. 
 
Naši pred startom u svjetskom kupu 
Bliže se otvorena prvenstva Danske i Francuske, turniri Super serije, dakle serije koja po klasifikaciji 
našeg HOO-a ima status svjetskoga kupa u badmintonu. Naši najbolji parski igrači Staša Poznanović, te 
dva Zvonimira - Đurkinjak i Hoelbling -  u gotovo svim kombinacijama već su u  glavnim programima obaju 
turnira. Podsjetimo - Danska se igra u zadnjem tjednu ovog mjeseca, a Francuska u prvome tjednu 
idućega. To su turniri s pozamašnim nagradim fondom, po 200.000 dolara svaki, a i s odgovarajućom 
bodovnom zakladom, pa će skok na novi "level" biti zanimljivo, a nadamo se i dohodovno iskustvo za 
naše igrače. 
Iako je ovo prvi naš nastup u Super seriji, ipak treba napomenuti da su još 1994. brat i sestra Jurčić te 
Daniel Lacko nastupili na jednom turniru tadašnjeg svjetskog kupa - na Otvorenom prvenstvu Njemačke. 
No od tada se sustav svjetske serije dosta promijenio, ali su se promijenili i naši predstavnici, pa ćemo 
vijesti s ovakvih veleturnira očekivati sa sve više pravoga navijačkog nestrpljenja.  
 
Ljetopis - svi reprezentativci Hrvatske 



Ljetopis Saveza spada među rubrike koje najčešće posjećuju oni malo stariji pripadnici badmintonske 
zajednice. Od njih su najčešće primjedbe i ispravci koji pomažu da ta rubrika bude što vjerodostojnija. 
Budući smo upravo u fazi sređivanja arhivskih podataka, obnovljene stranice malo po malo puštat ćemo u 
promet, računajući na daljnju suradnju i korekcije čitatelja. 
Danas u Ljetopisu otvaramo novu podrubriku: reprezentativci.  Ta je rubrika svojedobno postojala na 
stranicama Saveza i obuhvaćala je sve igrače koje je Savez prijavljivao na međunarodna natjecanja, od 
prvih nastupa 1992. godine nadalje. No, kako su se i propisi međunarodnoga badmintona u 
međuvremenu mijenjali, u novome popisu čvrsto smo se držali pravila koja glede "reprezentiranja" 
određuje BWF. U točki 8. Općih natjecateljskih odredbi svjetska federacija propisuje da su reprezentativci 
igrači koji nastupe za svoju zemlju na ekipnim natjecanjima na kojima sudjeluju nacionalne vrste, te na 
sljedećim individualnim (uključivo i parskim) natjecanjima: 
- olimpijske igre, 
- svjetska prvenstva, 
- evropska prvenstva, 
- multisportska natjecanja. 
Sukladno tome donosimo popise svih dosadašnjih reprezentativaca Hrvatske u badmintonu, seniorskih i 
juniorskih. Vezano uz to u rubrici Semafor ažurirali smo i rubrike svjetskih i evropskih prvenstava sa svim 
dosadašnjim nastupima naše vrste i igrača. Naravno, u popisu reprezentativaca vidljivi su neki nedostajući 
podatci, vezani uz godinu i mjesto rođenja, pa u tom smislu računamo na provjeru i dopune od strane 
klubova, igrača i svih posjetitelja naših stranica.  

 
Sutra počinju porečki turniri 
Poreč - Prijave sa tri kontinenta, mladi igrači iz jakih evropskih saveza poput Njemačke, Rusije, Češke, 
solidna popunjenost svih pet turnirskih konkurencija, predstavnici gotovo svih susjednih saveza... to su 
glavna obilježja ovogodišnjega Croatian Juniora, Međunarodnoga prvenstva Hrvatske koje se od sutra do 
nedjelje održava u Poreču. Podsjetimo da je MJP Hrvatske šesti turnir iz serije Evropskoga juniorskog 
kupa za ovu sezonu. 
Pregled ždrijeba ukazuje na moguće točke na kojima će se rješavati poredak na postolju i oko njega: kod 
mladića Slovenac Roj je prvi nositelj, Uglešić drugi, a sigurno da će i Maxov Indonezijac Prasetyo pikirati 
na zlato. Kod djevojaka su nas nositeljske pozicije zaobišle no baš bi to mogao biti dodatni motiv našim 
igračicama da otpuhnu prognostičke papire Badmintonske Evrope i prirede barem neko iznenađenje. 
Nositelj je Čehinja Lucie Cerna.  
U muškim i mješovitim parovima bit će, između ostaloga, vrlo zanimljivo pratiti koliko daleko mogu naše 
nepostavljene kombinacije pojačane izvana: Matija Kraljić odnosno Dorotea Sutara sa Prasetyom, te 
Uglešić odnosno Lucija Vlah sa Medvedgradovim francuskim pojačanjem Lucasom. Kod muških parova 
čakovečko-riječka kombinacija Hranilović-Jardas drži poziciju prvih nositelja, dok kod djevojaka vjerujemo 
da će neki od pet naših parova uspjeti pomrsiti račune favoritima. Napominjemo da turnir počinje u 10 sati. 
Popratni turnir kadeta i poletaraca Adria Youth International, bilježi također vrlo dobar odziv s raznih 
strana Evrope kao i iz Egipta. Nezahvalno je (a nije ni pedagoški) prognozirati, no s veseljem ćemo 
ispratiti svaki naš uspon na postolje.  

6. listopada 
 
HBK Max poziva djecu 
HBK Max Zagreb poziva roditelje i djecu kojima je badminton zanimljiv sport na upis u badmintonsku školu 
kluba. HBK Max nudi kvalitetan stručni rad i stoga poziva djecu 1999. godišta, kao i onu mlađu, da se 
priključe klubskome pogonu bilo onom u Novom Zagrebu (Velesajam, paviljon 20) bilo onome na 
Trešnjevci (OŠ Špansko Poljanice).  
Opširnije informacije na klubskoj webici ili na tel. 091/ 58 48 243 (Kraljić). 
 
Ekipno PH - poziv ravnateljice natjecanja 
Ravnateljica natjecanja Horvat Vrbnjak poziva klubove koji su do sada uzeli domaćinstva nekoga od 
turnira Saveza da do 17. o.m. jave mogu li uz već postojeći turnir istovremeno organizirati i Ekipno  
prvenstvo Hrvatske 2011. 
 



5. listopada 
 
Ždrijeb za MJP Hrvatske 
Jučer je objavljen ždrijeb za Međunarodno juniorsko prvenstvo Hrvatske - Croatian Junior. Ždrijeb još 
treba potvrditi glavni sudac, a što se tiče priprema Poreč je spreman primiti najbolje mlade igrače ovoga 
dijela Evrope. Naravno uz MJP naš Savez priređuje i Adria Youth International  u kojem nastupaju kadeti i 
poletarci. Turniri se igraju od 8-10. listopada. 
 
4. listopada 
 
Natječaj za "putujućeg trenera" 
Sukladno odluci Upravnoga odbora Savez raspisuje natječaj za tzv „putujućeg trenera“. Radi se o poziciji 
trenera koji bi trebao pomagati razvoj badmintona u badmintonski manje razvijenim sredinama. Trener se 
zapošljava sukladno  kriterijima Hrvatskog olimpijskog odbora za sufinanciranje rada trenera tako da 
molimo zainteresirane da dobro prouče kriterije i prijavu napišu sukladno pravilima iz kriterija. Trenutno 
imamo poziciju trenera mlađih dobnih kategorija, ali prijava može biti i za neku drugu razinu potpore (vidi 
tekst kriterija). Nakon prispjeća prijava direktor saveza će u konzultaciji s članovima UO-a donijeti odluku o 
prijavi kandidata.  
Važno: zbog procedure koje određuje HOO rok za podneske je četvrtak 7. o.m.! 
 
Zapisnik i odluke VII. sjednice UO-a 
Zapisnik i odluke VII. sjednice UO-a, održane u Zagrebu 26. rujna dostupni su u našoj rubrici Akti > Akti 
Upravnoga odbora. Molimo članstvo da se upozna sa sadržajem te obvezama koje iz odluka proizilaze. 
3. listopada 
 
Špoljarec i Tucaković do polufinala u Lausanni 
Laussane - Premda naši juniori na MJP Švicarske nisu imali zapaženijeg udjela, dojam su popravili njihovi 
mlađi kolege. Naime, Špoljarec (Medvedgrad 1998) i  Tucaković (Purger Zagreb) probili su se do 
polufinala muških parova u konkurenciji do 17 godina. 
U juniorskoj konkurenciji ni jedan od naših pojedinaca i parova nije preživio II. kolo. Ali zato kod mlađih 
juniora treba ponovo istaći Špoljarca i Tucakovića koji su u kvalifikacijama pojedinaca izborili glavni turnir, 
pri čemu je mladi purgeraš u prvom kolu u tri gema poražen od kasnijeg pobjednika turnira Belgijanca 
Puta.  
Treba reći da je švicarski turnir okupio iznimno oštru konkurenciju uz jak sastav engleskih, francuskih i 
belgijskih igrača pa u tome svjetlu treba gledati slabije plasmane naših juniora, ali i uspjeh mlađih juniora. 
Rezultati i rasplet finalnoga dana dostupni su na turnirskome semaforu. 
 
Istočnobelgijski kup - poziv 
Iz Belgije pozivaju na Istočnobelgijski kup, natjecanje koje se organizira za igrače različitih klasa, ali 
željnih kako igre tako i druženja. Natjecanje se održava 29. i 30. siječnja 2011., a za Kup će to biti 20. 
izdanje pa organizatori jamče feštu i dobro raspoloženje. Opširnije na turnirskim stranicama. 
 
2. listopada 
 
EK - Poznanović do dva četvrtinala u Brnu 
Brno -  Naši predstavnici na međunarodnom prvenstvu Češke nisu se uspjeli umiješati u podjelu 15.000 
dolara nagradnoga fonda. Česi su uspjeli malo utoviti nagradni fond što je bio dovoljan mamac velikom 
broju jakih evropskih igrača, ne samo onih s istoka, da ovoga tjedna potegnu u Brno. 
Najbolji nastup od naših imala je Staša Poznanović u miksu sa Đurkinjakom te u ženskim parovima s 
francuskom partnericom Vignes. Njih su dvije prošle rusku i švedsku prepreku, ali protiv drugih nositeljica, 
Dankinja Helsbol i Skelbaek, u meču za polufinale nije išlo - 11:21, 12:21. Kod pojedinki Andrea Žvorc 
posustala je u meču sa šestom nositeljicom Prus (Ukrajina), a Đurkinjak i Hoelbling zapeli su u 1. kolu 
muških parova protiv Šveđana Krusea i Nordha. U mješovitim parovima Đurkinjak i Poznanović startali su 
kao 4. nositelji. Ipak u četvrtfinalu, nakon 45 minuta okršaja s nizozemskom kombinacijom Maas-Tabeling, 
poraženi su u produžetku trećega gema. A nizozemski par sutra igra u finalu. 
Opširnije o završnici turnira i rezultatima na turnirskom semaforu. 



 
1. listopada 
 
Info-programi za klubove 
Informatička tvrtka Korp iz Splita nudi sportskim udrugama programsku podršku namijenjenu evidenciji 
članova, rezultata, financija i ostalih podataka iz redovitoga života sportskih udruga. Cijena programa je 
500 kn + PDV, a tvrtka na zahtjev šalje demo-program. 
30. rujna 
 
Naši uspješni u Sloveniji 
Protekloga vikenda startali su mlađi juniori i mlađi kadeti u slovenskoj ligi. U konkurenciji osamdesetak 
igrača i naši predstavnici - redom članovi HBK Max Zagreb - umiješali su se u diobu medalja. Posebno 
uspješne bile su Maja Pavlinić i Dorotea Sutara osvajanjem prvoga mjesta u ženskim parovima u 
konkurenciji mlađih juniorki. Na postolju su još bili Sutara osvajanjem trećeg mjesta kod pojedinki u istoj 
dobnoj skupini, te par Kraljić-Šutevski koji je osovjio treće mjesto među muškiom parovima u skupni 
mlađih kadeta. 
Opširnije na slovenskome nacionalnom portalu. 
 
Nove jakostne ljestvice 
Jakostne ljestvice Saveza ažurirane su novim izdanjima seniora, kadeta i veterana, a tijekom dana 
ažurirat ćemo i rating-ljestvicu seniora. Ljestvice su dostupne u rubrici Rang-liste. 
 
29. rujna 
 
Evropski kupovi - naši u Češkoj i Švicarskoj 
Naši predstavnici u evropskim kupovima - seniorskom i juniorskom - imat će bogat raspored u drugome 
dijelu tjedna. Seniori - Poznanović, Đurkinjak i Hoelbling - nastupaju na prijavama dobro popunjenom MP 
Češke u Brnu, a juniori na Podmladačkom međunarodnom prvenstvu Lausanni u Švicarskoj, koje se igra 
u konkurenciji juniora (kao dio EJK-a) te mlađih juniora. 
Bacimo li, nakon jednoga odigranog turnira naših, pogled na trenutačni poredak u evropskim kupovima, 
Hoelblinga i Đurkinjaka nalazimo na 22. mjestu muških parova, a Đurkinjaka i Poznanović na 36. mjestu 
miksa. Kod juniora, nakon tri odigrana turnira od  naših među prvih desetoro nalazimo samo Uglešića, na 
vrlo dobrom 4. mjestu pojedinaca. 
 
28. rujna 
 
Đurkinjak-Hoelbling na Youtubeu 
Na Youtubeu, među razmjerno kvalitetnim snimkama s nedavno održanog Svjetskog prvenstva, dostupan 
je i izvadak iz meča našeg najboljeg para Đurkinjak-Hoelbling  sa trostrukim svjetskim prvacima Cai - Fu. 
Uživajte! 
 
27. rujna 
 
Igrači se kladili na vlastite mečeve? 
Badmintonska Evropa javlja da je u suradnji s Evropskim savezom za sportsku sigurnost (ESSA) uhvatila 
igrače iz dviju članica BE-e u klađenju na mečeve s turnira Evropskoga kupa na kojem su i sami nastupali. 
Vijest BE-e govori o "nedavno održanom turniru", ali ne navodi o kojim se nacionalnim savezima i kojim 
igračima radi. No - sukladno pravilima naše kontinentalne federacije - izvjesno je da igračima, ako im se 
dokaže prekršaj, prijeti doživotno izbacivanje iz badmintona. 
 
26. rujna 
 
HK - I. krug seniora i kadeta 
Zagreb - I. krug seniorskog i kadetskog natjecanja Hrvatskoga kupa 2010-11. održan je danas u prirednji 
BK Medvedgrad 1998 u centru Turbo limač na Velesajmu. Potpuni rezultati i poredak dostupni su na 
turnirskome semaforu, a ovdje ukratko ističemo najbolje po konkurencijama i dobnim skupinama. 



Kod seniora, koji su se nakon sezone pauze vratili u raspored HK-a, najviše uspjeha imala je Kristina 
Dovydaityte (Međimurje Čakovec) pobjedom u pojedinačnom finalu nad Vlah (Medvedgrad 1998 Zagreb), 
s kojom je  uzela prvo mjesto i u ženskom paru, nakon pobjede nad sestrama Skorup (Stella Zagreb). Ivan 
Tucaković (Purger Zagreb) u finalu muškog singla svladao je Hummela (Osijek), a kod muških parova 
Čakovčani Hranilović i Vlahek bili su bolji od Tucakovića i medvedgrađana Špoljarca. 
Kod kadeta najuvjerljivija bila je Dora Dragčević (MZ) nakon pobjede u izjednačenom meču s klubskom 
konkurenticom Galenić, te nakon što su njih dvije u turniru parova bile bolje od druge klubske kombinacije 
Drvodelić-Kozak. Fran Galjer (Mangan Dubrovnik) odnio je prvo pojedinačno mjesto nakon pobjede nad 
Landekom, ali je Landeka sa Drvodelićem (oba MZ) uzvratio Dubrovčanima Galjeru i Landeki pobjedom u 
muškim parovima. 
 
Održana VII. sjednica UO-a 
Zagreb - Danas je održana VII. sjednica Upravnoga odbora Saveza. Na rasporedu su uglavnom bila 
tekuća pitanja, a od važnijih zaključaka, donesenih u visokom stupnju suglasnosti, izdvajamo: 
- preostali financijski i programski zadatci za ovu godinu realizirat će se u skladu s planom jer HOO za 
sada ne predviđa rebalans; 
- izvršni dio organizacije MP Hrvatske za 2011. povjerit će se BK Stella koji će prema Savezu imati onu 
programsku i financijsku odgovornost koju Savez ima prema BE-i; 
- u program prvenstava Hrvatske za 2011. vraća se seniorsko Ekipno provenstvo; 
Također, dogovorene su smjernice za izradu prijedloga plana za 2011., koji Savez dostavlja HOO-u, te 
podržano vraćanje izrade redovnih mjesečnih računovodstvenih bilanci kako bi se izbjegli prijepori u vezi s 
dugovanjima i potraživanjima.  
Zapisnik i odluke sjednice bit će objavljeni uskoro. 
 
25. rujna 
 
EK - polufinale za Petranović u Slovačkoj 
Prešov - Petra Petranović na MP Slovačke dohvatila je polufinale u konkurenciji ženskih parova. Skroman 
odziv na slovačko međunarodno prvenstvo (upozorenje i za nas!) otvorio je ždrijeb pa su Petra i njena 
češka suigračica Fašungova bez borbe stigle do polufinala gdje su ih dočekale jake Ukrajinke, druge 
nositeljice Ulitina i Vojceh i svladale 2:0. 
U singlu Petra je u 1. kolu poražena od Čehinje Havlove. Sutra su na rasporedu finalni mečevi.  
Podmladačku turnir u Luksemburgu 
Luksemburžani pozivaju na svoje VI. podmladačko prvenstvo koje priređuju za dobne skupine od juniora 
do poletaraca. Turnir se održava 23. i 24. listopada, a opširnije informacije dostupne su na turnirskim 
stranicama. 
 
24. rujna 
 
Prednovogodišnja masovka u Nizozemskoj 
Hoensbroek - Iz Nizozemske stiže podsjetnik na tradicionalni prednovogodišnji podmladački Carlton 
International. Turnir se igra od 28. do 30. prosinca u kategorijama od juniora do poletaraca. Uz velik odziv 
u susjedstvu, ali i ostalim badmintonskim zemljama, u svojoj tradiciji dugoj 34 godine natjecanje je postalo 
jedno od svakako najmasovnijih evropskih priredbi za badmintonsku mladež - igra se u pet dvorana na 50 
terena! 
Opširnije na turnirskim stranicama. 
 
Žvorc na SOTX-ovom kampu 
Harkov - Uz nedavni Kharkov International, međunarodno ukrajinsko prvenstvo, održan je i kamp SOTX-
ovog "Evropskog tima 2012". Među deset članova selekcije, regrutiranih iz cijele Evrope, bila je i naša 
Andrea Žvorc. O tome kako je protekao kamp i tko je od sudionika imao najviše uspjeha u Harkovu 
pročitajte iz pera finske igračice Nanne Vainio u tekstu objavljenom na stranicama BE-e. 
 
23. rujna 
 
Podsjetnik na rok za turnire u Mirni 



Podsjećamo na rokove vezane uz predstojeće slovenske međunarodne turnire koji se igraju u sklopu 
TOM Junior & Youth Internationala. Danas je krajnji rok za interne prijave igrača za TOM Junior, koje idu 
preko Saveza, dok za TOM Youth (kadeti i poletarci) prijave idu preko klubova izravno organizatoru, a rok 
istječe 4. listopada*. 
* Ispravak u donosu na prvotno navedeni datum. Pogrješka je nastala zbog neprecizne informacije sa 
slovenskog nacionalnog portala. Molimo za razumijevanje. 
 
22. rujna 
 
EK -  Petranović na MP Slovačke 
Prešov - Međunarodno prvenstvo Slovačke, turnir iz serije Evropskoga kupa (u rangu future-turnira) 
počinje sutra u Prešovu. Od naših nastupit će samo Petra Petranović, u pojedinačnoj te u parskoj 
konkurenciji sa domaćom igračicom Fašungovom. Zbivanja na turniru možete pratiti na turnirskome 
semaforu. 

Završile prijave na MJP Hrvatske 
Zvršetkom prijava za naše međunarodno juniorsko prvenstvo - Croatian Junior 2010 - koje se drugoga 
listopadskog vikenda igra u Poreču, bilježimo devedesetak prijava iz desetak zemalja. Najbrojniji su 
dakako naši predstavnici, koji će u toj konkurenciji, dijelom iz susjednih, a dijelom i iz vodećih 
badmintonskih nacija, pokušati ostvariti nove bodove u poretku Evropskoga juniorskog kupa.  
Podsjećamo da su prijave za popratno natjecanje kadeta i poletaraca - Adria Youth - otvorene do 27. o.m.  
Opširnije o porečkim turnirima na stranicama ove sportske priredbe, a popis prijava na MJP Hrvatske 
dostupan je na turnirskom semaforu.  
 
Festival badmintona u Opatiji 
Opatija - Treći badmintonski rekreativni festival održava se 2. listopada u dvorani Gorovo u Opatiji, pod 
pokroviteljstvom HOO-a. Organizator, Klub za sportsku rekreaciju Gorovo, poziva veterane te sve koji ne 
igraju A-turnire Hrvatskog kupa, da se priključe natjecateljskom dijelu. Opširnije u rubrici Rekreacija. 
 
21. rujna 
 
Dodijeljena domaćinstva za sezonu 2010-11. 
Ravnateljica natjecanja Renata Horvat Vrbnjak donijela je odluke o domaćinstvima natjecanja za sezonu 
2010-11. Odluke su već unijete u kalendar, pa molimo da se upoznate s dodijeljenim domaćinstvima. 
Skrećemo pozornost da je jedan turnir ostao nedodijeljen - to je III. seniorski turnir Hrvatskoga kupa, za 
kojeg nije bilo interesenata. Obzirom da su domaćinstva tražili i dobili uobičajeni organizatori, smatramo 
da je nedodijeljeno natjecanje dobra prilika za one članice Saveza čiji je doprinos zajedničkim programima 
uobičajeno manji. 
 
20. rujna 
 
Turboliga kreće u subotu 
Zagreb - Turboliga kreće u svoju XII. sezonu. Najstarije i najpopularnije rekreativno natjecanje započinje u 
subotu u centru Turbo limač na Velesajmu. Propozicije, kalendar kao i sve upute za one koji bi se željeli 
priključiti nalaze se na mrežnim stranicama natjecanja, do kojih možete i preko naše rubrike Rekreacija. 
 
19. rujna 
 
Hrvatski kup - pozivi na turnire I. kruga 
Počinju natjecanja Hrvatskoga kupa 2010-11. Danas objavljujemo pozive za prva natjecanja, turnire I. 
kruga za seniore i kadete , koji će se održati u Zagrebu 26. o.m. u organizaciji BK Medvedgrad 1998. 
Molimo klubove da se pridržavaju roka za e-prijave. 
HK, I. krug - seniori: raspis, popis prijava 
HK, I. krug - kadeti: raspis, popis prijava 
 
Ažurirane rating-ljestvice 



Ravnateljica natjecanja Horvat Vrbnjak obavještava da su rating-ljestvice juniora ažurirane rezultatima 
bugarskog i slovačkog međunarodnog juniorskog prvenstva. 
 
18. rujna 
 
Upisnik igrača 
Završetkom prijelaznoga roka ažuran je Upisnik igrača Saveza. Molimo klubove da pregledaju podatke 
kako bismo izbjegli eventualne kasnije nesporazume i pogrješke, te ujedno molimo da se dostave valjane 
pristupnice u slučajevima nekoliko nedostajućih podataka (godina rođenja!). 
Također podsjećamo na to da bez valjane licence (zdravstveni pregled + upisnina) igrači nemaju pravo 
nastupa na natjecanjima Saveza. 
 
17. rujna 
 
Badminton na Mediteranskim igrama 2013. 
Badmintonska Evropa poslala je svim nacionalnim savezima zapisnik sa godišnje skupštine održane 
krajem prošloga mjeseca u Parizu. Među točkama i zaključcima posebno mjesto - osobito za nas - ima 
informacija o tome da je badminton, kao pokazni sport, uključen u program MI 2013. koje se održavaju u 
grčkim gradovima Volosu i Larissi. 
To je posljedica napora koje je Sredozemna badmintonska konfederacija (COMEBA), čiji smo suosnivači, 
proteklih petnaestak godina ulagala "na terenu", a bili bismo najsretniji kad bi badminton u službeni 
program Igara ušao 2017. i to po mogućnosti u Rijeci. No, i Volos će biti prilika našim najboljim igračima 
da pokažu kako spadaju u prvu ligu Sredozemlja.  

Kadetski turnir u Češkoj 
Brno - Iz Češke poziv na međunarodni kadetski turnir Yonex Cup, koji se igra 23-24. listopada o.g. u 
konkurenciji U15 i U13. Igra se svih pet konkurencija, a ostali podatci dostupni su u pozivu. 
 
EK - Žvorc do osmine finala 
Harkov - Andrea Žvorc zaustavljena je u drugome kolu glavnoga turnira na MP Ukrajine. Bolja od naše 
predstavnice bila je Turkinja Caliskan sa 22:20, 21:19 nakon pola sata igre.  Treba reći da je turska 
igračica predhodno svladala treću nositeljicu, rusku igračicu Prokopenko, dok je Andrea u prvome kolu 
svladala Ruskinju Korotiševu. 
Opširnije o rezultatima putem turnirskoga semafora. 
 
15. rujna 
 
Badmintonska liga Velike Gorice 
Velika Gorica - Vrlo ambiciozna najava, koja cilja na rekreativce, ali i na natjecatelje, stigla je iz turopoljske 
metropole. Prenosimo u cijelosti. 
Ovim putem vam predstavljamo novi, jedinstveni sustav natjecanja u Hrvatskoj za sve rekreativce i aktivne 
igrače pod nazivom „DT badmintonska liga Velike Gorice“. 
Natjecanje je zamišljeno u obliku lige u kojoj će se igrati trokružno  sa mogućnošću ispadanja ili 
napredovanja. To znači da će svatko sa svakim igrati 3 puta u periodu od 15. rujna 2010. do 15. lipnja 
2011. g. Predviđene su tri jakostne lige. U prvu ligu mogu se prijaviti svi aktivni igrači i bolji  rekreativci. 
Druga liga je predviđena za badmintonaše koji još napreduju, dok je treća liga za potpune amatere i 
početnike. Maksimalan broj prijavljenih igrača po ligi može biti 12. U slučaju da se prijavi veći broj igrača, 
otvara se liga B. Na kraju sezone se igra play off u koji se plasira 8 najboljih igrača iz svih prvih liga te oni 
međusobno odlučuju o ukupnom poretku. 
Bitno je napomenuti da se u I. ligi dijele novčane i sponzorske nagrade. U ostalim ligama nagrade su 
samo medalje. Nagrada za prvo mjesto u I. ligi ili play offu je 3000 kuna + sponzorska nagrada. II. mjesto 
iznosi 2000 kuna + sponzorska nagrada, a treće mjesto iznosi 1000 kuna + sponzorska nagrada.  
Sezonska kotizacija (sva 3 kruga) iznosi 300 kn za prvu ligu, te 150 kuna za drugu i treću ligu. Uz iznos 
kotizacije, natjecatelji plaćaju i 20 kuna po satu za teren. U slučaju da natjecatelj želi odigrati 2 meča za 
redom, a ne stigne ih odigrati u jednom satu, dodatni sat plaća 10 kuna. Prekoračenje od 10 minuta 
nećemo dodatno naplaćivati.  



Žene se također mogu prijaviti na natjecanje (u sve 3 jakostne lige) i u ravnopravnoj su borbi za nagrade 
sa muškarcima. Sve prijavljene žene će oformiti i zasebnu žensku ligu koja se neće dodatno naplaćivati 
(osim 20 kuna po satu za teren). Ženska liga nije obavezna i ne mora se u njoj sudjelovati. Prijave za sve 
lige su do 21. rujna 2010. 
Termini predviđeni za odigravanje mečeva su srijeda od 18-22 sata, petak od 18-21 sat i subota od 16-18 
sati. Srijeda i petak su regularni termini, dok je subota rezervni termin ukoliko se natjecatelji ne mogu 
sukobiti u regularnim terminima. Srijedom i petkom se mečevi ne trebaju posebno dogovarati jer će tada 
biti prisutna većina natjecatelja, no u slučaju da se dva natjecatelja nikako ne mogu naći onda će se 
mečevi dogovarati preko foruma ili voditelja natjecanja.  
Bodovanje će se vršiti na sljedeći način. Za pobjedu se dobiva 3 boda. Poraženi može osvojiti bod ukoliko 
osvoji jedan gem.  Na kraju sezone natjecatelji mogu napredovati ili ispasti iz lige. Po završetku lige igra 
se play off turnir gdje najbolji iz niže lige igraju sa najlošijima iz više lige i tako odlučuju tko ispada, a tko 
ulazi u novi rang. 
Sponzori koji pomažu našu ligu su Europa 2000, Auto Tim d.o.o., Buchberger d.o.o. i Vrtni centar Velika 
Gorica. Ukoliko ima još zainteresiranih sponzora mogu se javiti na naš mail igor@domi-turbo.hr ili na broj 
mobitela 091/888 66 50. Donacije mogu biti od 500 do 3000 kuna. 
Prijave natjecatelja se mogu poslati na igor@domi-turbo.hr, preko našeg foruma  
forum.dt-arena.hr ili na broj mobitela 091/888 66 50. 
Više o samom natjecanju možete pronaći na našem forumu forum.dt-arena.hr. Na istom možete postaviti i 
sva pitanja na koje niste našli odgovore. 
Nadamo se velikom broju natjecatelja jer pružamo vrhunske nagrade, vrhunske uvjete i vrhunsku zabavu 
uz profesionalnu organizaciju u jedinstvenom natjecanju na ovim područjima. 
Do skorog viđenja, 
Vaša DT Arena, Novo Čiče. 
 
Obavijest iz ZBS-a 
Zagreb - Jedna obavijest iz Zagrebačkog badmintonskog saveza: zbog nadogradnje informatičkoga 
sustava u ZŠS-u, stranica www.zabad.hr ovih se dana ne može ažurirati. Zastoj bi trebao biti otklonjen do 
kraja tjedna. 
 
VII. sjednica UO-a 
Danas je odbornicima Saveza poslan dnevni red VII. sjednice Upravnoga odbora Saveza koje se treba 
održati u Zagrebu, u nedjelju, 26. rujna o.g. 
1. Ovjera zapisnika i odluka VI. sjednice 
2. Ovjera odluka iz nadležnosti Upravnoga odbora koje je direktor Saveza donio zbog žurnosti  
3. Izvještaj o radu za prethodno razdoblje 
3.1 Izvještaj o izvršenju odluka sa VI. sjednice 
3.2 Programski izvještaj 
3.3 Financijski izvještaj  
4. Razrada plana za iduće razdoblje 
4.1 Financijski plan do kraja 2010. 
4.2. Programski plan do kraja 2010.  
4.2. Plan rada za 2011. 
5. Ostalo 
 
Evropski kup - Žvorc u Ukrajini 
Harkov - MP Ukrajine, turnir iz serije ovosezonskoga Evropskog kupa počinje sutra, a u konkurenciji je i 
naša najbolja igračica Andrea Žvorc. Andrein nastup možete pratiti putem turnirskoga semafora. 
 
Podsjetnik i rokovi 
Kratak podsjetnik na rokove koji se približavaju. 
MJP Hrvatske - Podsjećamo na rok za prijave na Međunarodno juniorsko prvenstvo Hrvatske - Croatian 
Junior: budući je rok prijava petak 17. o.m., interni rok Saveza za prijavu igrača izbornici, kao i smještaja, 
je dan ranije, dakle 16. o.m. Na protokol prijave možete se podsjetiti u članku "Prijave na turnire..." u 
rubrici Izdvojeno.  



Prijelazni rok Saveza - Danas završava prijelazni rok Saveza. Molimo klubove da prekontroliraju Upisnik 
igrača čim bude objavljen kako bi se eventalne omaške na vrijeme ispravile.  
 
14. rujna 
 
Turnir olimpijskih nada 
Poljaci pozivaju na Turnir olimpijskih nada. Radi se o natjecanju mješovitih ekipa, namijenjenom 
igračicama i igračima rođenim 1994. ili mlađima, koje se igra od 5. do 7. studenoga u mjestu Kedzierzyn-
Kozle. Prijave su do 6. listopada.  
Opširnije u službenome pozivu. 
 
Uzlet mladih Srba 
Iako je srpski savez osnovan tek dvije godina nakon našega, dugo vremena badminton u Srbiji nije 
pokazivao većih međunarodnih ambicija. No, stvari se mijenjaju, pa su i naši susjedi zaorali jedinu njivu 
koja u sportu donosi ploda - rad s najmlađim kategorijama. Rezultati su se već počeli pokazivati: u 
Prešovu na nedavnim podmladačkim turnirima, srpska je selekcija osvojila najviše medalja u kadetskoj 
konkurenciji i time najavila svoju nazočnost u regionalnoj podjeli odličja. Upravo stoga Srbi svoj slovački 
rezultat nazivaju povijesnim. Premda eventualne buduće pobjede nad našim igračima nećemo dočekivati 
s veseljem, raduje da se u susjedstvu pomalja još jedna ozbiljna badmintonska struktura, čime se težište 
evropskoga badmintona još malo približava našim meridijanima, te otvara mogućnost za podizanje 
natjecateljske razine u okružju. 
Više o BS Srbije na stranicama Saveza. 
 
13. rujna 
 
Počela juniorska natjecanja SL-e 
O početku juniorske sezone u Slovenskoj ligi 2010-11. javlja Zlatko Šavor. 
U subotu 11. rujna u Zgornjoj Kungoti održano je I. kolo SBL-e do 19 g. na kojem je Ivan Tucaković, član 
BK Purger nastupio kao jedini hrvatski predstavnik. U konkurenciji 18 igrača Ivan je zauzeo četvrto mjesto, 
ali uz malo više sreće moglao je i do medalje. Imajući u vidu da je tek početak sezone možemo se nadati 
još boljim Ivanovim igrama te potvrdi da se i dalje nalazi u vrhu slovensko-hrvatske podmladačke 
konkurencije. 
Rezultati turnira, kao i galerija, dostupni su na stranicama Zveze. 

Prijelazni rok pri kraju 
Podsjećamo da u srijedu 15. rujna završava ljetni prijelazni rok Saveza. Do tada je potrebno da klubovi u 
članstvu Saveza dostave popis igrača kojima produžuju registraciju (Registracijski pravilnik, točka 2.7.1), a 
za igrače koji prelaze iz kluba u klub novi klub  treba dostaviti valjanu pristupnicu (RP 2.8.1).  
Sve to, naravno, mora biti popraćeno propisanom uplatom. S tim u vezi molimo klubove da tajništvu 
Saveza do srijede obvezno dostave dokaz o izvršenim uplatama (kopiju uplatnice odnosno ugovor - ako 
se radi o kompenzaciji) jer u protivnome registracija, odnosno preregistracija, neće biti valjane. 
Odmah po završetku prijelaznoga roka biti će objavljeno ažurirano izdanje Upisnika igrača.  
 
12. rujna 
 
Natječaj za dodjelu natjecanja 
Podsjećamo članstvo Saveza da je natječaj za dodjelu natjecanja Saveza otvoren samim činom 
donošenja Kalendara (točka 5.1 Natjecateljskoga pravilnika). Stoga potičemo zainteresirane da podnesu 
kandidature za domaćinstvo, a osobito klubove koji se proteklih sezona nisu javljali kao domaćini ili su to 
činili samo sporadično, tim prije što su prijavnine sada nešto više. Ne dozvolimo da uvijek istih nekoliko 
članica Saveza izvlače sezonu. 
Upute za kandidature nalaze se u sklopu 5. točke Natjecateljskog pravilnika, a pripadajući obrazac je 
također dostupan u rubrici Akti > Akti Upravnog odbora. 
 
Sezona se zahuktava 



Iako nova sezona u našem Kupu još nije počela, međunarodna ni ljeti nije jenjavala, a sada se 
zahuktavaju turniru po Europi. Tako se od sljedećeg tjedna praktički svaki vikend igra poneki turnir, bilo 
juniorski, bilo seniorski.  
Sljedećeg tjedna Andrea Žvorc nastupa u Ukrajini - Harkov -  na  turniru klase "international challenge". U 
tjednu iza toga Petra Petranović nastupa u Slovačkoj na  turniru "future series". Zadnji tjedan u rujnu 
seniori Žvorc, Đurkinjak, Holbling, Poznanović bit će u Češkoj (Brno) gdje igraju Int Challenge, a društvo 
će im praviti i naši suci - Ivanka Pokorni kao vrhovni te  Slanc i Lovrić, dok juniori u Švicarskoj (Lausanne) 
igraju na turniru B-ranga iz EJK-a. U prvom tjednu listopada Luka Zdenjak nastupa u Bugarskoj (Sofija).  
Svi ovi nastupi su već prijavljeni nakon potvrde odnosnih izbornika.Podsjećamo da su prijave za naše 
Otvoreno međunarodno juniorsko prvenstvo u Poreču do kraja idućeg tjedna (17. rujna) što znači da 
prijave klubova trebaju u Savez i izbornici stići najkasnije do 16. rujna. Podsjećamo još jednom na 
obavijest od 23. kolovoza u kojoj smo nastojali uvesti red u prijave kako ne bi bilo nesporazuma i 
nepotrebne dodatne komunikacije. Za sada ima pomaka, prijave stižu na vrijeme, ali i dalje su nejasne što 
se tiče traženja smještaja i drugih detalja. Isto tako podsjećamo da bi prijave trebale biti upućene sa 
službenih adresa klubova (kad već postoje), a ne s privatnih adresa dužnosnika i trenera klubova. Ipak, za 
sada sve uspijevamo riješiti i svi su prijavljeni tamo gdje su naumili otići.  
Primjećuje se da su igrači puno samostalniji i raznovrsniji u izboru turnira tako da na  svakom od sljedećih 
7-8 seniorskih turnira imamo po kojeg predstavnika. Slično očekujemo i s juniorskim turnirima gdje se 
također već biraju turniri. Naši najbolji seniori najavili su nastup i na  turnirima ranga Super Series. Željno 
očekujemo i ovaj povijesni pomak za naš badminton, a svim igračima u svim konkurencijama želimo puno 
uspjeha. Detaljnije informacije o svakom turniru i nastupu pojedinih igrača uslijedit će kako turniri budu 
dolazili.  

 
10. rujna 
 
Medvedgrad zove 
BK Medvedgrad 1998 Zagreb, najuspješniji hrvatski badmintonski kub, poziva djecu svih uzrasta, koja 
žele postati članovima kluba i početi se baviti badmintonom da se jave. Termini su večernji, prilagođeni 
uzrastu (od 18h, 19 ili 20h) dva do tri puta tjedno, uz mogućnost dogovora jer su grupe još u formiranju. 
Treninzi se održavaju na Zagrebačkom velesajmu, u Teniskom i badmintonskom centru „Turbo limač“ 
(galerija paviljona 25) u ugodnom klupskom ozračju. 
Klub osigurava svu potrebnu opremu besplatno, a članarina je samo 150 kn mjesečno. Pridružite se 
našim vrhunskim školovanim trenerima i postanite uspješni poput najboljih hrvatskih igrača, članova 
našeg kluba.Sve dodatne informacije i kontakti na www.bkmedvedgrad.hr ili izravno na 
badminton@bkmedvedgrad.hr . 
 
10. rujna - Hrvatski olimpijski dan 
U povodu 10. rujna, Olimpijskoga dana i obljetnice osnutka HOO-a, predsjednik i tajnik HOO-a gg. Mateša 
i Čop uputili su čestitku svim hrvatskim sportašima, dužnosnicima i sportskim udrugama. Podsjetimo se: 
na današnji dan prije 19 godina u zagrebačkom hotelu Esplanade tridesetak tada postojećih sportskih 
saveza, među kojima je bio i naš Savez, osnovalo je Hrvatski olimpijski odbor čime je domovinski sport 
ostvario san dug gotovo čitavo stoljeće. HOO će svoj dan obilježiti prigodnim programom, te stoga 
pozivamo sve koji su u prilici da se uključe. 
 
8. rujna 
 
Hoelbling u Programu III 
Zagreb - Zvonimir Hoelbling nakon razvojnog programa II, koji je koristio 2008., uvršten je jučerašnjom 
odlukom Vijeća HOO-a u viši razred, program III te se tako pridružio Đurkinjaku i Poznanović. Uz to dobra 
je i vijest pozitivno financijsko izvješće o prvih osam mjeseci, koje je podnio glavni tajnik Čop, te se za 
sada posljedice gospodarske krize ne osjećaju u nekoj znatnijoj mjeri. 
Uz sjednicu Vijeća jučer je održana i Skupština HOO-a. Skupštinari su podržali nedavne preporuke Vijeća 
i iz članstva HOO-a isključili nacionalni golfski savez, kao i nacionalni odbojkaški savez, zbog kršenja 
Statuta HOO-a i drugih nezakonskih postupaka. 
 



7. rujna 
 
Petrinović Zekan izabrana u radnu skupinu BE-e 
Pariz - Tijekom nedavnoga Svjetskog prvenstva održan je osnivački sastanak radne skupine 
Badmintonske Evrope pod nazivom "Evropljanke u badmintonu" na kojem je kao hrvatska kandidatkinja 
za članstvo u skupini sudjelovala Lidija Petrinović Zekan. Sa zadovoljstvom bilježimo da je između 28 
pristiglih prijava naša predstavnica uvrštena u deveteročlano radno tijelo BE u kojem će osim dr. sci. 
Petrinović Zekan biti i članice iz Francuske, Islanda, Irske, Danske, Norveške, Švedske, Italije i Slovačke. 
Na sastanku su još sudjelovale direktorica za marketing BE-e Christina Skropke, – direktorica BE za 
odnose s javnošću Corina Dan, legendarna engleska badmintonašica Nora Perry – inače članica radne 
skupina BWF-a "Žene u sportu" - te Lina Engl, menadžerica BE-e za razvojne programe. 
Pozdravne govore održali su potpredsjednik BWF-a Torsten Berg i BE-ov direktor za razvoj Gregory 
Verpoorten. Vrlo inspirativnu prezentaciju „Žene u sportu“ održala je Lilamani de Soysa, gost predavač iz 
Svjetske stolnoteniske federacije koja je iznijela  iskustva i projekte svoje federacije. Nakon predstavljanja 
svih sudionica, naša je predstavnica predočila stanje u hrvatskom badmintonu, a svima prisutnima 
podijelila je englesko izdanje zbornika HOO-a "Sportašica: Od rezultata do karijere u sportu" (urednik R. 
Cvetnić),  koji je izdala naša Komisija za skrb o ženama u sportu HOO-a.  
Rasprava o stanju i perspektivi većeg uključivanja žena u badminton bila je vrlo sadržajna. Raspravljalo se 
o različitim aspektima uključivanja što većeg broja žena u badminton, od onog sportskog, igračkog nivoa, 
trenerske struke do administrativnog i rukovodećeg kadra. Bilo je riječi o prioritetima kojima bi se ova 
radna skupina mogla baviti te se krenulo u kreiranje različitih projekata koji bi mogli biti inicirani i 
financirani od strane BE.  Sastanak je prošao u ugodnom i pozitivnom ozračju. Ne treba posebno 
naglašavati da ovakav način rada - osim svojem glavnom cilju, promicanju žena u evropskom badmintonu 
- može pridonijeti  i stvaranju što boljih kontakata za hrvatski badminton u BE. 
Naša koordinatorica za "Žene u sportu" ovim putem poziva i sve badmintonašice koje imaju neku ideju ili 
viziju projekata koji bi se mogli osmisliti te aplicirati BE da se slobodno jave. 
Danas sjednice Vijeća i Skupštine HOO-a 
Zagreb - Danas su na rasporedu sjednice Vijeća HOO-a, a nakon toga i skupštinska sjednica HOO-a. Za 
nas je najzanimljivija tema financijski izvještaj za prvih devet mjeseci ove godine, a sasvim sigurno da će 
biti govora i o rebalansu. Obzirom da ulazimo u fazu u kojem se već zacrtavaju planovi za iduću - 
predolimpijsku - godinu, nadamo se da vijesti neće biti lošije od očekivanih. 
 
6. rujna 
 
Nogomet vs. badminton 
Publicist i izdavač Josip Pavičić u svojim kolumnama u Večernjem listu bavi se uglavnom kulturnjačkim i 
političkim temama, no nedavno se dotaknuo i sporta. Teze koje zastupa potpisao bi svaki zastupnik malih, 
osobito olimpijskih sportova, a budući da Pavičić spominje i jedan konkretni badmintonski primjer 
skrećemo pozornost na taj tekst. Članak pod naslovom "Korov nogometa guta druge sportove" dostupan 
je na Večernjakovom portalu. 
 
Novi slučaj dopinga u badmintonu 
Kako javlja portal BWF-a poznata kineska igračica Zhou Mi, svojedobni broj 1. sa svjetske rang-liste, 
dobila je dvogodišnju zabranu nastupa zbog dopinga. Iako se igračica pravda da nije znala kako lijek koji 
uzima sadrži zabranjenu supstancu, to joj - naravno - nije umanjilo odgovornost, pa će kazna i te kako 
utjecati na njenu karijeru. Da o propuštenim šansama za OI ne govorimo. Nažalost, još do prije koju 
godinu s ponosom smo govorili da su badminton i jedrenje jedini olimpijski sportovi čisti od dopinga. 
Ovaj slučaj, vratio je na čas badminton na stranice naših novina i portala. A o netom održanom Svjetskom 
prvenstvu - osim SportPlusa nitko ništa. 
 
5. rujna 
 
Uredovno vrijeme tajništva 
Obavještavamo da se od sutra, 6. rujna vraća uredovno vrijeme u tajništvu Saveza u zagrebačkom Domu 
sportova, Trg K. Ćosića 11. Tajništvo će za stranke raditi ponedjeljkom od 16 do 19 sati, te četvrtkom od 9 
do 12 sati. 



 
MJP Slovačke i PreSHOW Inter - naši zapaženi 
Prešov - Brojna hrvatska ekskurzija u Prešov nije se mogla vratiti praznih ruku. Doduše, u središnjem 
programu, Međunarodnom juniorskom prvenstvu Slovačke, nismo uspjeli vidjeti našeg predstavnika u 
današnjim finalnim susretima, ali su zato kadeti imali nekoliko uspona na pobjedničko postolje.  
Najbolji plasman na MJP-u imao je Josip Uglešić kod pojedinaca, koji je zaustavljen u četvrtfinalu i to 
upravo od Indonezijca Prasetya, inače člana HBK-a Max. Mladi Indonezijac kasnije je u finalu u tri gema 
svladao prvoga nositelja Slovenca Roja i osvojio turnir, postigavši tako najveći uspjeh od svoga dolaska u 
Hrvatsku. Naše djevojke kao i svi naši parovi završili su svoj nastup u drugome kolu.  
Kod kadeta prvo ime svakako je Dorotea Sutara (HBK Max Zagreb) koja je osvojila dva naslova - 
pojedinačni u uzbudljivom hrvatskome finalu protiv Katarine Galenić (Medvedgrad 1998 Zagreb) koje je 
potrajalo tri gema i 57 minuta, te parski s klubskom partnericom  Majom Pavlinić protiv hrvatsko-češke 
kombinacije Šutevski (HBK Max) i Drapačova. Osobito upada u oči da su naše djevojke u singlu ostvarile 
tri ulaska u polufinale, što potvrđuje procjenu o vrlo talentiranoj generaciji 
U mlađim kadetima uspjeh za Dominika Doku (BK Medvedgrad) koji je u mješovitim parovima s 
partnericom Glijer iz Poljske, nakon finalne pobjede nad Česima, osvojio turnir. 
Sve u svemu vrlo dobra najava za skorašnje porečke turnire. Potpuni rezultati iz Prešova dostupni su na 
turnirskom semaforu. 
 
4. rujna 
 
Potpisan Sporazum HOO-a i MORH-a 
Zagreb - Važan sporazum, koji bi u nekim svojim stavkama mogao pogodovati i našem sportu i 
sportašima, potpisali su jučer čelnici HOO-a i Ministarstva obrane RH. Radi se o Sporazumu o suradnji, 
unaprjeđenju i razvoju sporta u Republici Hrvatskoj. O važnosti sporazuma govori da je potpisivanju 
nazočila i premijerka Kosor, a njime se između ostalog predviđa i mogućnost smještaja sportaša u vojno-
sportskim objektima tijekom sportskih priredbi, logistička potpora MORH-a HOO-u pri organizaciji 
sportskih natjecanja, mogućnost zajedničkog planiranja gradnje, prenamjene i razvoja sportskih objekata, 
zajedničko korištenje sportskih objekata, mogućnost zapošljavanja vrhunskih/kategoriziranih sportaša u 
MORH-u i OSRH i drugo. 
Opširnije na stranicama HOO-a. 
 
2. rujna 
 
MJP Slovačke i PreSHOW International 
Prešov - Slovačka je sljedeća postaja Evropskoga juniorskog kupa 2010-11. Po uzoru na naš Poreč i 
Slovaci su svoj juniorski turnir dopunili podmladačkim konkurencijama - kadeti i poletarci - koji se održava 
u istome terminu, dakle od 3. do 5. rujna. 
Na MJP-u nastupaju juniori iz Čakovca, Rijeke i Zagreba, a veći broj naših kadeta sudjelovat će na 
PreSHOW-u. Nadamo se dobrim vijestima te napominjemo kako je organizator zakazao sastanak vođa 
ekipa i trenera za petak u 8 sati. Turnirski semafori i za MJP i za PreSHOW su već u funkciji pa ćemo 
napredovanje naših, uz najbolje želje, moći pratiti on-line.  
 
Domaćinstva I. kruga HK-a 
Ravnateljica natjecanja Renata Horvat Vrbnjak donijela je odluke o domaćinima prvoga kruga Hrvatskoga 
kupa 2010-11. Domaćinstva su dobili klubovi koji su se jedini i kandidirali: 
25. i 26. IX. - kadeti i seniori - Medvedgrad 1998 Zagreb; 
14. XI. - mlađi juniori i mlađi kadeti - Međimurje Čakovec.  
 
1. rujna 
 
Obrazac kategorizacije dopunjen 
Premda stvar u ovome čaasu nije hitna prosljeđujemo obavijesti HOO-a o tome da je obrazac kandidature 
za kategorizaciju igrača dopunjen OIB-om (točka 4). Stoga molimo sve koji planiraju koristiti taj obrazac da 
se više ne služe starim obrascima, nego koriste ovaj ažurirani, koji je dostupan u rubrici Poveznice - 
Hrvatski olimpijski odbor. 



 
30. kolovoza 
 
Održana skupština BE-e 
Naši predstavnici vratili su se noćas iz Pariza. Kao što smo već obavijestili osim troje reprezentativaca i 
trenera Mao Honga, u Parizu su na nekoliko popratnih događanja sudjelovali i naš izbornik Jurčić te 
odbornica dr. Petrinović Zekan. Svakako najvažniji od tih manifestacija bila je jučerašnja Godišnja 
skupština Badmintonske Evrope, koja je održana iz drugoga pokušaja jer je prvi, sjećamo se, neuspio 
zbog erupcije islandskoga vulkana i poremećaja u prometu koji je tada uslijedio.  
U svome izvješću naša predstavnica na skupštini Lidija Petrinović Zekan naglašava osnovne zaključke:  
- u radnome dijelu najviše rasprave izazvale su nove odredbe koje se tiču organizacije turnira pod 
pokroviteljstvom Badmintonske Europe, odnosno kazni koje očekuju organizatore ako ne ispune 
predviđene norme i standarde prilikom pripreme i održavanja turnira. Iako je pravilnik, usprkos 
britanskome otporu, uvjerljivo prošao (omjer glasova u dvorani 30:2), ostaje vidjeti što će to točno donijeti 
u praksi. Svakako trebamo imati na umu i naš Croatian International, odnosno povesti računa o 
određenim  propustima na koje već godinama u svojem izvješću ukazuju vrhovni suci; 
- izabran je novi predsjednik BE – Poul Erik Hoyer, kandidat  Danskog badmintonskog saveza, legendarni 
badmintonaš, osvajač niza medalja sa najvećih badmintonskih natjecanja među kojima posebno sjaji zlato 
na OI 1996. Ujedno je potvrđen mandat njegovih prvih suradnjika - podpredsjenika Hansa Lenkerta, 
direktora za sport Petera Tarcale, direktora za razvoj Gregoryja Verpoortena, te direktora za financije – 
Ritchiea Campbella. 
Sve ostale teme, ukljućujući I financijska I programska izvješća, prošle su u jednoglasnom raspoloženju 
prisutnih delegata, a glavni posao u neformalnim stankama za kavu bili su upravo susreti sa 
predstavnicima ostalih evropskih saveza. Za male saveze poput naših to je odlična prilika za stvaranje 
kontakata koji omogućuju afirmaciju Saveza u krugu kontinentalne vrhuške i jaču prisutnost u onim 
krugovima evropskog badmintona u kojima se donose odluke. 
 
29. kolovoza 
 
Završilo SP: Kina 5/5 
Pariz - S pet pobjeda u pet finala, od čega tri međusobna, Kinezi su hametice porazili ostatak svijeta i time 
ponovili svoj povijesni izlazak na svjetsku scenu iz Pekinga 1987, kad su također ostvarili peterostruku 
krunu. Tako Kina iz natjecanja u natjecanje potvrđuje neupitnu lidersku poziciju kad je u pitanju svjetski 
badminton. Zasluženo, u to nema sumnje, ali koliko to pridonosi popularnosti našega sporta na svjetskoj 
razini, to je već drugo pitanje. Nitko od pojedinačnih prvaka iz 2009. nije obranio titulu, a Evropa s dvije 
bronce morat će za jači rezultat pričekati London  2011. Evo prvaka po konkurencijama: 
M: Jin Chen (Kina)  
Ž : Wang Lin (Kina)  
MM: Cai Yun - Fu Haifeng (Kina) 
ŽŽ: Jing Du - Yang Yu (Kina)  
MŽ: Bo Zheng – Jin Ma (Kina)  
Što se našega nastupa tiče možemo biti zadovoljni: mješoviti par Đurkinjak-Poznanović bio je na rubu 
senzacije, a muški par Đurkinjak-Hoelbling nije u meču protiv  trostrukih svjetskih prvaka Fua i Caia 
prošao ništa lošije od ostalih njihovih protivnika. U svakom slučaju, Hrvatska u ovom času ima igrače 
sposobne za nastup u natjecanjima iznad razine Evropskoga kupa. 

 
SP - Kinezi u svih pet finala 
Pariz - Iako komentatori opisuju prvenstvo kao "groblje favorita", jedno je obilježje ostalo nepomućeno: 
Kinezi su se plasirali u svih pet finala, od toga u tri međusobna. Peter Gade i Tine Baun posustali su u  
polufinalu, ostali Evropljani (preciznije - Danci) nisu preživjeli petak, i to je slika svjetskoga badmintona 
danas. Među zanimljivijim obilježjima dosadašnjeg tijeka je povratak u vrh Taufika Hidayata, velike 
indonezijske zvijezde, koji će uz malezijski muški par Koo-Tan reprezentirati ostatak svijeta u današnjim 
finalima. Malezijci igraju protiv Caia i Fua koji su svladali naša dva Zvonimira u prvome kolu. 
Finalne mečeve možete pratiti na turnirskome semaforu. 
 



28. kolovoza 
 
MJP Bugarske - Uglešić do četvrtfinala 
Pazardžik - Četvrtfinale Josipa Uglešića na startu Evropskoga juniorskog kupa 2010-11. najbolji je rezultat 
naših ostvaren na MJP-u Bugarske. Uglešić je time opravdao status nositelja (5/8), jedino je za žaljenje 
što 55-minutni meč protiv domaćeg igrača Nedjalkova nije završio pobjedom koja bi mu donijela polufinale 
- Bugarin je dobio meč sa 2:1. U ostalim konkurencijama naši su poraženi u prvome nastupu. Evo svih 
plasmana: 
M (ždrijeb 64): Uglešić - četvrtfinale; 
Ž (64): Vlah - II. kolo; 
ŽŽ (16): Vlah-Olariu (Rumunjska) - I. kolo; 
MŽ (32): Uglešić-Vlah - II. kolo. 
Opširnije na turnirskome semaforu. 
 
26. kolovoza 
 
MJP Bugarske - start naših u EJK-u 2010-11. 
Dok se u Parizu najbolji svjetski badmintonaši bliže konačnim obračunima, u Pazardžiku danas počinje 
MJP Bugarske, na kojem naši juniori kreću u novu sezonu Evropskoga juniorskog kupa. Poželimo sreću 
Luciji Vlah Josipu Uglešiću, kao i svim hrvatskim predstavnicima koji će ove sezone nastupiti u 
konkurenciji EJK-a. 
 
25. kolovoza 
 
SP -  Kinezi (ipak) bolji od naših 
Pariz - Porazom protiv petih nositelja Kineza Caia i Fua 11:21, 13:21 naš se muški par Đurkinjak i 
Hoelbling nakon 26 minuta časnoga otpora oprostio od Svjetskoga prvenstva. To je ujedno i kraj za 
hrvatske reprezentativce na najvećoj svjetskoj smotri badmintona, kroz koju su dostojno pronijeli kockasti 
dres.  
Međutim naša nazočnost u Parizu nije time okončana, ali o tome više idućih dana. Nastavak zbivanja u 
Coubertinovoj dvorani možete pratiti putem logotipa SP-a u desnome stupcu. 
 
23. kolovoza 
 
Turniri u Prešovu dan kasnije 
Prešov - Organizatori slovačkih podmladačkih turnira - MJP-a Slovačke te PreSHOW-a za kadete i 
poletarce - obavještavaju da će turniri početi u petak, a ne u četvrtak kako je bilo planirano. Stoga su 
domaćini pomaknuli rezervacije smještaja za dan kasnije. Igra se dakle od 3. do 5. rujna, te se shodno 
tome i putuje dan kasnije. 
 
Odluka direktora Saveza 
Odlukom iz nadležnosti Upravnoga odbora donesenom zbog žurnosti 23. kolovoza 2010. godine 
potvrđujem Natjecateljski pravilnik za sezonu 2010-11. prema prijedlogu koji je izradila ravnateljica 
natjecanja. 
Obrazloženje: UO je na VI. sjednici zadužio ravnateljicu za izradu prijedloga, a isti potvrđujem obzirom na 
rokove početka natjecanja Saveza. 
Direktor Saveza Željko Miškulin 
Dodajmo ovome da je od početka sezone na snazi i novi Cjenik Saveza. Također upozoravamo da je 1. 
rujna rok za dodjelu domaćinstava turnira I. kruga HK-a pa sve eventualno zainteresirane organizatore 
upućujemo na novi Natjecateljski pravilnik, dotično na obrazac za kandidaturu iz privitka ovog pravilnika 
(vidjeti Akti > Akti Upravnog odbora). 
 
SP - naš miks korak do senzacije 
Pariz - Zapravo bi trebalo reći "dva sitna koraka". Toliko je naime nedostajalo Đurkinjaku i Poznanović u 
susretu protiv trenutno desetog mješovitog para svijeta Sudketa Prapakamola i Saralee Thoungthongkam 
iz Tajlanda. Naši su poraženi u dva produžetka -21:23 i 21:23 - nakon 36 minuta igre u kojoj su imali 



čvrste šanse za osvajanje barem jednoga gema. 
Ipak sve čestitke našima - mala razlika u rezultatu odražava razliku između visokog i vrhunskoga 
badmintona, a o razlici u iskustvu, koje je danas nesumnjivo presudilo u dvorani Pierrea de Coubertina, 
nećemo ni govoriti. Tek spomenimo da je Zvonimiru i Staši očito već mjesto u znatno jačoj međunarodnoj 
konkurenciji od one u kojoj su nastupali do sada. 
 
Prijave na turnire EK i EJK 
Na početku ovosezonske serije međunarodnih nastupa u evropskim kupovima glavni tajnik Zekan 
podsjeća na protokol koji već nekoliko godina nastojimo uvesti u slučajevima kada klubovi prijavljuju svoje 
članove za neki od takvih turnira. Kod takvih predprijava klubovi se trebaju pridržavati sljedećega:  
- predprijave za igranje međunarodnih turnira na koje prijave šalje Savez ( Evropski kup i Evropski 
juniorski kup) klubovi moraju uputiti nadležnom izborniku i na službenu adresu Saveza. Izbornik 
potvrđuje prijave i iste se šalju sa adrese Saveza; 
- predprijave moraju biti poslane u Savez najkasnije 24h prije kraja službenog roka za prijave za turnir 
kako bismo imali vremena u unutarnjoj komunikaciji potvrditi prijave i sastaviti prijavu. Prijave poslane 
nakon toga roka neće biti uvažene i neće se razmatrati; 
- u predprijavama treba točno navesti koje konkurencije igra pojedini igrač/igračica te posebno 
naznačiti ako ima suigrača iz drugog kluba ili drugog nacionalnog saveza. Sami provjerite jesu li ti 
suigrači/suigračice doista u tim kombinacijama prijavljeni na turnir, jer to nije dužnost Saveza i Savez to 
neće provjeravati niti davati garancije u tom smislu;  
- u predprijavama mora biti navedeno traži li se službeni smještaj (tada jasno reći koji, koliko dugo, da li se 
uzima ponuđena opcija prehrane i ostali detalji). Ako se ništa ne navede smatrat će se da se službeni 
smještaj nije tražio i tako će biti proslijeđeno prema organizatoru. Neće biti moguće naknadno traženje 
službenog smještaja niti ostalih usluga iz ponude preko Saveza. Svi detalji se mogu naći u službenim 
pozivima ili web-stranicama pojedinog turnira;  
- u predprijavi navesti način putovanja (auto, vlak, avion...) te da li postoji potreba da organizator dočeka 
igrače/vodstvo. Obratite pozornost na to da da doček obično ide uz službeni smještaj, te da se u ostalim 
slučajevima naplaćuje.  
 
 
Maksovci zapaženi u Langenfeldu 
Langenfeld – Selekcija HBK Max ljetne je pripreme u Njemačkoj završila nastupom na vrlo jakom 
podmladačkom turniru koji se početkom sezone redovito održava u Langenfeldu. Među rezultatima koje 
treba spomenuti  svakako se ističe polufinale koje je Maxov Indonezijac Prasetyo ostvario u konkurenciji 
juniora, kao i vrijedno četvrtinale ženskoga para Pavlinić-Sutara u konkurenciji do 15 godina.  
Opširnije informacije o ovom natjecanju, koje okuplja podmladačku kremu zapadne i sjeverne Evrope, 
uključujući dakako i danske juniore, dostupne su na stranicama turnira. 
 
22. kolovoza 
 
Naši otputovali na SP 
Naši reprezentativci Poznanović, Đurkinjak i Hoelbling pod vodstvom prvoga trenera ZBS-a Mao Honga 
jučer su otputovali u Pariz na Svjetsko prvenstvo. Danas imaju trening u dvorani, podizanje akreditacija, 
prijem dobrodošlice za sve timove i ostale protokolarne obveze. Prvenstvo počinje u ponedjeljak, a prema 
rasporedu prvi bi trebali izaći naši u mješovitim parovima u ponedjeljak, dok je muški par na rasporedu u 
utorak.  
Moramo biti iskreni i priznati da nam ždrijeb ne daje mnogo nade u pobjedu, ali svaki bod je uspjeh. Naši 
igrači, iako već iskusni u Europi, u Parizu debitiraju na svjetskim prvenstvima. Nadamo se da ih 
atmosfera, i to što će biti svakodnevno okruženi najboljim svjetskim igračima, neće impresionirati u toj 
mjeri da ne pruže ono što mogu. A mogu, ako odigraju na svojoj razini, pružiti sasvim dostojan otpor.  
U sklopu priprema za SP naši su ovog tjedna završni glanc udarili u Beču, u treningu i spariranju s 
najboljim austrijskim igračima. Uz njih je na pripremama bio i Josip Uglešić, naš juniorski prvak. Suradnja 
je ostvarena na inicijativu austrijske strane u koordinaciji s direktorom reprezentacije Zekanom. Iskustva 
su s obje strane dobra i nagovješćuju dalju suradnju, a za nas koji smo od Austrijanaca godinama učili, 
priznanje je što su naši igrači prihvaćeni kao ravnopravni sparing partneri. U Beču se inače okupljaju i 
igrači iz drugih zemalja regije ( Slovenci, Česi...) što daje dosta konkurentno okružje za rad. 



Uvjereni smo da bismo i mi u Zagrebu, gdje imamo na raspolaganju centar Turbo limač koji sa statusom 
nacionalnoga trenažnog centra osigurava besplatne terene za trening reprezentativaca, mogli okupljati i 
više igrača iz okružja, stvarajući manji regionalni centar koji bi pozicionirao Zagreb i Hrvatsku kao 
badmintonskog lidera u ovom dijelu Europe. 
 
EJK 2010-11. - naši kreću 
Sezona Evropskog juniorskog kruga 2010-11. počinje i za naše igrače. Vidjet ćemo može li netko iz ove 
generacije dosegnuti rezultate koje su proteklih godina ostvarivali Rihtar, Šavor, Đurkinjak, Petranović, 
Zdenjak, Poznanović, Čimbur, Holbling... i nastaviti uspješnu nisku hrvatskih predstavnika na 
najmasovnijoj evropskoj juniorskoj listi. Najviše se očekuje od Josipa Uglešića koji je već dvije godine 
juniorski prvak i izlazno je godište. Naši ostali muški igrači su mlađi, ali nećemo im zamjeriti ako zaredaju 
s dobrim rezultatima. Uz to imamo relativno ujednačenu žensku ekipu iz koje do sada još nitko nije 
iskočio. 
Slijedećeg tjedna na MJP Bugarske od naših idu samo Josip Uglešić i Lucija Vlah. Josip igra singl i miks s 
Lucijom, a Lucija sve tri konkurencije – štoviše, u ženskom paru s najboljom rumunjskom igračicom Olariu 
dobila je nositeljsku poziciju. Na put idu s klupskom trenericom Renatom Horvat Vrbnjak, a društvo će im 
praviti Alen Roj i Urška Polc iz Slovenije.  
U prvom tjednu rujna održava se MJP Slovačke gdje ćemo biti puno brojniji – na put se spremaju juniori iz 
Zagreba, Rijeke i Čakovca, pa se nadamo da će već start EJK-a 2010-11. donijeti dosta lijepih vijesti 
našem badmintonu. 
 
21. kolovoza 
 
Počeli upiti za Poreč 
Naši podmladački interi - MJP Hrvatske i Adria Youth - u ovogodišnjem su kalendaru, kako znamo, s 
nekadašnjega zadnjega vikenda u listopadu pomaknuti na prvi dio mjeseca. To znači da bi i pripreme 
trebale već početi jer se prvi interesenti javljaju, pa su tako stari gosti Poreča, Egipćani, već poslali 
podatke za vize.  
Podsjećamo stoga i naše zainteresirane da posjete stranice naših međunarodnih prvenstava i upoznaju 
se s propozicijama i ostalom ponudom.  Turniri se igraju od 8. do 10. listopada u Poreču. 
 
20. kolovoza 
 
Završile OIM 2010. - oba zlata na Tajland! 
Prve Olimpijske igre mladih za badminton su okončane. Medalje su podijeljene među azijskim juniorima, a 
iznimne razloge za slavlje imaju Tajlanđani jer su njihovi predstavnici Pisit Poodchalat kod muških te 
Sapsiree Taerattanachai kod žena (sad se obično kaže: zapamtite ta imena) uvjerljivo osvojili oba zlata.  
Kod mladića srebro je uzeo Indijac Prannoy, a broncu Korejac Kang, dok je kod djevojaka srebro u Kinu 
odnijela Deng Xuan, a broncu u Vijetnam Vu. Kao što smo već spomenuli Britanka Milne bila je jedini 
neazijski predstavnik u singapurskim polufinalima, ali do medalje nije uspjela doći. Djevojka iz Leedsa 
ovako je prokomentirala dominaciju azijskih igrača: 
- Njihova prednost je u tome što znaju bolje čitati igru. Svi smo mi brzi, ali njihova sposobnost predviđanja 
igre daje im ključnu prednost u brzini reakcije. 
Nadamo se da će za četiri godine i Hrvatska imati svojeg predstavnika na OIM. Do tada na stranicama 
Igara možemo pratiti nastupe ostalih naših sportaša. 
 
18. kolovoza 
 
OIM 2010. 
Singapur - Olimpijske igre mladih 2010., prve u povijesti olimpizma, u punom su tijeku. Nažalost. naših 
badmintonaša nema u Singapuru. ali posredstvom interneta možemo pratiti one koji su uspjeli izboriti Igre. 
Naime, na službenim stranicama OIM-a mogu se  pratiti izravni prijenosi sa svih  borilišta pa tako i sa 
badmintonskih. Badmintonaši su već u završnici, pa već znamo da je od evropskih predstavnika jedino 
Britanka Sarah Milne izgurala do polufinala (igraju se samo pojedinačne konkurencije). Sutra su na 
rasporedu mečevi finala i mečevi za broncu. 
 



14. kolovoza 
 
EP veterana - rok prijava do utorka 
U irskome Dundalku od 27. rujna do 2. listopada održava se Veteransko prvenstvo Evrope. Ukoliko ima 
zainteresiranih za nastup obavještavamo da rok za prijave istječe u utorak, te da bi do tada trebalo 
kontaktirati s izbornikom Jurčićem. 
 
Završile SIM 2010. 
Split - Iako za Sportske igre mladih koji put moramo ponoviti da nisu u nadležnosti Saveza ipak je to naše 
natjecanje. Naši su u izvršnoj provedbi, naši nastupaju, a naši se - naravno - penju i na postolje. 
Slobodan Mišćević poslao je izvještaj sa završnice badmintonskog programa SIM koja je ovoga tjedna 
održana u Splitu. Najviše uspjeha imali su Dubrovčani, ali veseli da su se odličja raspršila diljem Lijepe 
naše. Izvještaj preuzimamo sa stranica Zagreb Maksimira, a na istom mjestu naći ćete i foto-album s 
natjecanja. 
 
13. kolovoza 
 
Školarina Badmintonske Evrope 
Badmintonska Evropa podsjeća sve ambiciozne badmintonaše na školarinu BE-e namijenjenu igračima 
koji bi željeli provesti određeno vrijeme u velikim badmintonskim centrima i tamo raditi uz vrhunske 
stručnjake. Kriterij je biti među prvih 200 igrača svjetske ljestvice ili među prvih 15 evropske juniorske 
rang-liste.  
Opširnije informacije o školarini na stranicama BE-e. 
 
Odluka direktora Saveza 
Odlukom iz nadležnosti Upravnoga odbora donesenom zbog žurnosti 12. kolovoza 2010. potvrđujem 
Kalendar natjecanja za 2010-11. 
Obrazloženje: obzirom na rok za dodjelu domaćinstava I. kruga koji istječe 1. rujna odluku donosim ovim 
putem. 
Direktor Saveza Željko Miškulin 
Napominjemo da se Kalendar nalazi u rubrici Natjecanja. 
 
12. kolovoza 
 
Jakostne ljestvice uoči nove sezone 
Ravnateljica natjecanja upozorava na ažurirane jakostne ljestvice mlađih juniora, kadeta i mlađih kadeta, 
koje možete naći u rubrici Rang-liste > Domaća jakostna ljestvica. To je dakako situacija uoči početka 
ovosezonskih natjecanja - Hrvatskoga kupa i prvenstava Hrvatske.  
Ujedno s nestrpljenjem očekujemo da Upravni odbor napokon usvoji kalendar i pravilnike za iduću 
sezonu, tim prije što je rok koji je UO sam sebi odredio za taj zadatak, istekao prije pet tjedana. 
 
Objavljen ždrijeb SP-a 
BWF je objavila ždrijeb za Svjetsko prvenstvo (Pariz, 23-30. VIII.). Konkurencija je takva da je teško bilo 
očekivati milost u bubnju - evo i naših suparnika. U muškim parovima Đurkinjak i Hoelbling igraju protiv 
petih nositelja, dakle para iz najužeg kruga favorita za naslov, Kineza Fua i Caia. Nešto bolje, barem na 
papiru, prošli su Đurkinjak i Poznanović u mješovitim parovima koji su izvukli 14. nositelje, tajlandski miks. 
Stašin komentar teško je osporiti: "Bolje četrnaesti nego četvrti." 
Naši reprezentativci se pripremaju u Zagrebu pod vodstvom izbornika Jurčića i trenera Mao Honga, a gost 
priprema je i češki reprezentativac Tomas Kopriva. Ukoliko bude sve po planu naši bi se sljedećeg tjedna 
u Beču pridružili kampu austrijske reprezentacije, a 21. o.m. putuju u Pariz.  
Očekivanja? Prve suparnike teško je proći no sam plasman na SP pokazuje da je Hrvatska u ove dvije 
konkurencije već uhvatila korak sa gornjom srednjom klasom evropskoga badmintona. To je pozicija na 
kojoj treba graditi platformu za iduću stepenicu. 
Jedna anegdota govori o ozbiljnosti s kojom se najjača badmintonska sila sprema za nastup u Parizu. 
Naime prvoga trenera ZBS-a, Mao Honga, nazvao je jedan od članova kineskoga štaba zabrinut što ne 



može doći do snimke našega muškog para! Glavni tajnik Saveza Zekan ponudio se, u duhu fair-playa, da 
osigura Kinezima snimku kako naši igrači u meč ne bi ušli s tom značajnom prednošću... 

 
11. kolovoza 
 
Nove stranice BWF-a 
Badmintonska svjetska federacija (BWF) pokrenula je novu webicu na naslovu www.bwfbadminton.org. 
Novi portal očito želi biti bliži korisnicima - neovisno jesu li to badmintonaši, mediji, dužnosnici, navijači... 
Ambicija je vidljiva već na prvi pogled, a stvarno poboljšanje moći će se uočiti tek nakon što korisnici 
provjere postavke i sadržaj portala naše krovne badmintonske organizacije. 
 
10. kolovoza 
 
Novosti iz zagrebačkog badmintona 
U metropoli ljetna badmintonska pauza obično ne traje dugo, a ovih dana iz zagrebačkog badmintona 
stižu jedan loša i jedna dobra vijest. Naime, Zagrebački športski savez pogođen je osjetnim rebalansom, 
koji dakako nije zaobišao ni ZBS.  
Naime jedan dio gradskih saveza već duže prigovara zbog toga što se ogromna gradska sredstva troše za 
najam luksuznoga uredskoga prostora ZŠS-a u poslovnoj zgradi Almerije, umjesto za sportske programe 
(stvar je postala malo jasnija kad je gradonačelnik Bandić u istoj zgradi otvorio svoj predizborni stožer). 
Nedavno je gradska uprava uvažila prigovore i donijela odluku da se ZŠS preseli u manje luksuzan i 
znatno jeftiniji prostor. Savezi su se ponadali da će tom uštedom izbjeći jača kresanja sportskog 
programa, no gradonačelnik je krajem kolovoza donio odluku o tome da se ZŠS-u za dvadesetak posto 
srežu programska sredstva za drugo polugodište - dakle plaće, dotacije za natjecanja, stručni rad, 
materijalne troškove itd. 
Vratimo se vedrijoj strani sporta - a to je sport sam. Najbolji juniori i kadeti HBK Maxa zaputili su se prema 
Langenfeldu u Njemačkoj. Tamo Maksovci nastavljaju s pripremama za iduću sezonu, a za kraj boravka u 
Njemačkoj nastupit će, dakako, na poznatome podmladačkome turniru, jednom od najjačih evropskih 
natjecanja te klase.  
 
8. kolovoza 
 
Završen regionalni kamp u Mirni 
Mirna - Regionalni kamp BE-e u Sloveniji završen je prošloga tjedna turnirima sudionika koji su bili 
podijeljeni u pet jakostnih skupina. Zanimljivost toga natjecanja jest da su i mladići i djevojke igrali u istoj 
konkurenciji. Za nas je dobra najava sezone da su čak tri prva mjesta uzeli naši predstavnici - Lucija Vlah 
te Iva i Leo Šutevski - te se nadamo da je to odraz zalaganja naših na taborovanju u Mirni. Opširnije o 
kampu na stranicama BZS-a. 
 
6. kolovoza 
 
19. proljeće u Meranu 
Merano - Iako je do proljeća još daleko, iz Merana, gradića u talijanskome dijelu Tirola, već podsjećaju na 
tradicionalni proljetni turnir podmlatka. "Meransko proljeće" bilo je u svojim ranim godinama jedan od prvih 
inozemnih turnira na koje su odlazili naši klubovi i igrači, a ujedno i jedan od prvih s kojih su naši 
predstavnici donosili kante. Turnir će se održati tijekom prvomajskih praznika 2011., a opširnije informacije 
bit će dostupne na klubskim stranicama. 
 
31. srpnja 
 
Promjene u Evropskome kupu 
Badmintonska Evropa najavljuje određene promjene u Evropskome kupu - kako onome seniorskom tako i 
juniorskom. Prenosimo i zamolbu BE da svi na koje se odnose pažljivo pročitaju dokumente, a posebno 
se skreće pozornost na sljedeće promjene: 
§5.1 – nacionalnim savezima sada se odobrava da organiziraju do dva turnira Evropskoga kupa na 



godinu;  
§9.3 – mijenja se broj kvalifikacijskih mjesta; 
§14.9-14.11 – od 1. rujna savezi koji prijavljuju veći broj igrača na turnire morat će slati i veći broj sudaca;  
§21.1 – nakon istjeka roka za prijave neće se više omogućavati promjene u prijavama; 
22.1 – rok za odjave pomiče se dan ranije. 
 
29. srpnja 
 
Regionalni kamp u Mirni 
Mirna - Regionalni kampa Badmintonske Evrope u Sloveniji upravo je u tijeku. Kamp je okupio šezdesetak 
igrača iz regije, uključujući i naše mlade igrače, koji podijeljeni u tri skupine rade pod vodstvom slovenskih 
trenera. 
Opširnije na stranicama slovenskoga Saveza, gdje najavljuju i fotografije. 
 
27. srpnja 
 
M. Kraljić na Indonezijskom "challengeru" 
Surabaya - Matija Kraljić, mlađi junior HBK Max iz Zagreba,  ovoga ljeta boravi na petotjednim 
pripremama u Indoneziji. O susretu mladog i ambicioznog igrača s jednom od najvećih badmintonskih sila 
svijeta - i s njenom živopisnom kulturom - možete se informirati na Maxovim klubskim stranicama.  
Boravak u Surabayi, badmintonskom centru koji ljeti okuplja mnoge mlade igrače iz Evrope i ostaloga 
svijeta, Kraljiću je omogućio i debi na jednom seniorskom internationalu - naime Matija je danas nastupio 
na Indonezijskome challengeru (27-31. srpnja; nagradni fond 15 tisuća dolara). Iako je ishod u obje 
konkrencije očekivan, iskustvo koje donosi takva konkurencija svakako je najveći dobitak za jednoga 
petnaestgodišnjaka. 
Opširnije o ovome natjecanju na turnirskom semaforu. 
 
26. srpnja 
 
Dvije godine do OI 2012. 
Dvije godine uoči početka Olimpijskih igara u Londonu HOO snima situaciju među kandidatima za nastup.  
Prema "Projektu priprema sudjelovanja hrvatskih sportaša za OI London" predviđa se nastup od 95 do 
130 naših sportaša u oko 18 sportova.  
Hrvatski olimpijski odbor ima dva razvojna programa koji skrbe o kandidatima za nastup u Londonu – 
Olimpijski program (42 sportaša) i Predolimpijski program (12 sportaša) u kojem se u ovome trenutku, 
dvije godine prije početka Igara, nalaze ukupno 54 sportaša. Naravno, naša je želja i cilj da se u te 
programe, a potom i u London, kvalificira i predstavnik badmintona, a naš je kandidat u tom projektu 
Andrea Žvorc. 
Opširnije o programima na stranicama HOO-a. 
 
24. srpnja 
 
Odluka direktora Saveza 
Odlukom iz nadležosti Upravnog odbora 19. srpnja 2010. određujem odbornicu Lidiju Zekan za 
predstavnika Saveza na godišnjoj skupštini Badmintonske Evrope. 
Obrazloženje: odluku donosim zbog žurnosti te imajući u vidu mogućnost da se putni troškovi podmire iz 
fondova HOO-a i BE obzirom na sudjelovanje imenovane na drugim manifestacijama koje se istodobno 
održavaju uz Svjetsko prvenstvo u Parizu. 
Direktor Saveza Željko Miškulin  
 
23. srpnja 
 
SIM - međužupanijski turniri 
Sisak - U Sisku je održano izlučni međužupanijski turnir Sportskih igara mladih, s kojega nam Slobodan 
Miščević prenosi vijesti o uspjehu velikogoričkih badmintonaša. Naime u srazu najboljih sa županijskih 
turnira Zagrebačke, Sisačko-moslavačke i Karlovačke županije, održanom 14. o.m. u Sisku, Goričani su 



uzeli tri prva mjesta, pa u Split na završni turnir putuju s naraslim krilima. 
Reportažu s natjecanja Sportskih igara mladih možete pogledati 31. srpnja na HTV-u u emisiji "Sportske 
Igre mladih Zagrebačke županije", a gorički badmintonaši ovim putem još jednom zahvaljuju svim 
sudionicima SIM-a na pomoći i suradnji - djeci i roditeljima, posebno koordinatoru sportskih igara g. Frani 
Župi, dožupanu Zagrebačke županije g. Rudolfu Vujeviću, DT Areni i g. Igoru Krliću, fotografu Tomislavu 
Ozimecu, sucima koji su pratili mečeve: Goranu Kastrapeliju, Željku Senfneru, Josipu Buchbergeru te DJ-
u Damiru Cvijanoviću - i svima koji su podržali ovu manifestaciju.  
Finale Sportskih igara mladih održat će se 9.-12. kolovoza 2010. u Splitu. 
 
22. srpnja 
 
Badminton u Vinkovcima 
Vinkovci - Nije ovo prvi put da iz grada na Bosutu dolaze vijesti o badmintonskim zbivanjima. No izgleda 
da su vinkovački entuzijasti prošle sezone odlučili stvar ipak dići na malo viši organizacijski nivo, pa su 
preko Udruge kineziologa i Zajednice sportskih udruga krajem svibnja organizirali badmintonsko prvenstvo 
grada koje je okupilo 120 natjecatelja!  
Ponukani neočekivano visokim odzivom organizatori najavljuju osnivanje kluba, a s naše strane možemo 
Vinkovčanima zaželjeti što skoriju dobrodošlicu u Savezu. 
Opširnije u Sportplusu. 
 
Oštre odluke Vijeća HOO-a 
Zagreb - XVI. sjednica Vijeća HOO-a donijela je dvije vrlo oštre, premda i očekivane odluke - zbog 
stalnoga kršenja Statuta HOO-a i zakona Skupštini HOO-a predlaže se isključenje Hrvatskog odbojkaškog 
saveza i Hrvatskog golfskog saveza iz članstva HOO-a.  
Ova demonstracija ovlasti HOO-a došla je nakon što su iscrpljene sugestije i primjedbe kojima je HOO 
pokušao pomoći spomenutim savezima da premoste unutarnje probleme. Na potezu je Skupština HOO-a. 
Opširnije na stranicama HOO-a. 
 
18. srpnja 
 
A. Žvorc pozvana u Harkov 
Andrea Žvorc naša je jedina članica Team Europea 2012., slupine od 16 igračica i igrača iz manjih 
evropskih badmintonskih saveza koje BE sprema za kvalifikacijski ciklus za Olimpijske igre u Londonu.  
Sljedeća etapa na tome putu jest Ukrajina, Međunarodno prvenstvo Harkova, koje se igra 16-19. rujna, a 
uz koji će se prirediti i kamp za članove Team Europea. Poziv Andrei stigao je u Savez prije nekoliko 
dana, a to za našu igračicu znači i pripremu za hvatanje što bolje pozicije za proljeće 2011. i početak 
predolimpijskoga izlučnoga razdoblja.  
 
16. srpnja 
 
Regionalni programi BE-e 
Regionalni razvojni projekti, organizirani i sufinancirani od strane Badmintonske Evrope, imaju za cilj 
povezati susjedne zemlje oko unaprjeđenja stručnoga rada i opće badminotnske kvalitete. Pogodnost 
naše zemlje je što ulazi u krug različitih regija - Sredozemlje, Srednja Evropa, Balkan - koje su stalna 
ciljana skupina ovakvih programa.  
BE najavljuje programe za 2011. godinu te poziva zainteresirane članice da se kandidiraju kao domaćini 
razvojnih kampova. Opširnije o svemu na stranicama razvojnih programa BE. 
 
14. srpnja 
 
Sudačka radionica u Kuala Lumpuru 
O radionici i ispitu koji je naša sutkinja Ivanka Pokorni početkom mjeseca odradila u Maleziji izvijestili smo 
prije tjedan dana. Evo sada i opširnijeg izvješća što ga je naša povjerenica napisala za portal Saveza. 
BWF je održao radionicu za kandidate za vrhovne suce s akreditacijom BWF u Kuala Lumpuru 1.-3. 
srpnja 2010., kao dio novog sustava obrazovanja i promicanja vrhovnih sudaca. Paisan Rangisikitpho i 
Torsten Berg rukovodili su radionicom, uz Ispitnu komisiju BWF-a za vrhovne suce i Više osoblje 



zaduženo za vođenje natjecanja BWF-a kao mentore. Trinaest kandidata, svi redom iskusni kontinentalni 
vrhovni suci sa svih pet kontinenata, s dobrim znanjem engleskog jezika, aktivno su sudjelovali u radionici.  
Na radionici podijeljene su najnovije informacije o trendovima, te pregled izmjena u Pravilima badmintona, 
Preporukama za suce, te Natjecateljskom pravilniku (General Competition Regulation). S druge strane, 
kandidati su iznijeli probleme s kojima se susreću  na turnirima. Voditelji radionice naglasili su potrebu za 
ujednačavanjem kriterija u radu vrhovnih sudaca. Radionica je završila pismenim ispitom, koji je po prvi 
puta uveden za dobivanje ovog stupnja. Od 13 kandidata 10 je uspješno položilo pismeni. Desetero 
kandidata koji su zadovoljili očekuje praktični dio ispita, a to je vrhovno suđenje na nekom natjecanju 
razine Grand Prixa ili sličnom u 2011. One koji prođu i tu prepreku, ispitna komisija predlaže za dobivanje 
zvanja „akreditiranog vrhovnog suca. BWF-a“. 
Od aktualnosti saznali smo da potraga za rješenjem vječnog problema serviranja i servisnih grešaka još 
nije urodila plodom, tj. nema pomaka. Tijekom Svjetskog prvenstva u Parizu zasebno će se provesti 
eksperiment s postavljanjem granice serviranja u visini od 1,10 m, ali nema puno optimizma glede te 
potencijalne promjene. 
Zanimljivo je spomenuti i modne trendove. BWF želi image suvremene organizacije koja prati trendove, pa 
i u odjeći. Naime, jedan poznati danski muški par počeo je igrati na turnirima u tzv. capri duljini hlača,  što 
je prihvatljiva odjeća. Da ne bi došlo do nedumica, odjeća za plažu (a la Luka Zdenjak) još uvijek nije 
prihvatljiva. I suce čeka još jedna revizija odjeće. Želja je da svi suci, na svim nivoima imaju istu boju 
majica. Boja još nije definirana, a zanimljivo je da su najviše prijedloga vezanih za bolju i dizajn odjeće 
imali muškarci. 
Od 2011. u ligu Super Serije uvode se tzv. Premier turniri, čiji je minimalni nagradni fond 1 milijun USD. U 
zahtjevnoj borbi, Evropa je uspjela dobiti dva Premier turnira: All England i Denmark Open. Ostala tri su 
Korea Open, Indonesia Open i China Open. Premier turniri započinju s Korea Openom u siječnju 2011. s 
nagradnim fondom od 1,2 mil USD. 
Kako je badminton nacionalni sport u Maleziji, tako se uspjesi njihovih igrača prate vrlo pažljivo, uz veliku 
medijsku pozornost. Ali, ne samo uspjesi, nego se u javnosti komentira i odabir igrača za državnu 
selekciju, njihova trenutna kondicija i požrtvovnost. Indonesia Open je igran tjedan dana prije radionice, pa 
su dnevne novine hvalile uspjeh Lee Chong Weija na turniru. U velikom članku na zadnjoj stranici dnevnih 
novina navedeno je bilo da za uspjeh na Indonesia Open, Lee dobiva na dar od države 250.000 USD. 
Uz vruću klimu, visoku vlagu, zatrpane ulice, zagađeni zrak, visoke zgrade, odličnu i jeftinu hranu, bio je 
pravi doživljaj družiti se s badmintonskim moćnicima, ljudima koji kroje badmintonske zakone i 
badmintonske sudbine. 

13. srpnja 
 
Smislimo slogan za OIM 
Olimpijske igre mladih, prve u povijesti olimpizma, održat će se idućeg mjeseca u Singapuru. Hrvatski 
sportaši nastupit će u 13 sportova, no moramo priznati da su kvalifikacije u badmintonu svoju ljestvicu 
zadržale previsoko za ovu generaciju naših juniora. Ipak, HOO poziva sve mlade sportaše i ljubitelje 
sporta (i Facebooka) da se uključe u stvaranje najboljega slogana za OIM. pa je to prilika i za nas da se 
na neki način uključimo u najveću podmladačku sportsku priredbu ikad održanu.  
Opširnije u pozivu objavljenom na stranicama HOO-a. 
 
12. srpnja 
 
Bijele noći svanule Rusima 
Petrograd - Međunarodno prvenstvo Rusije, Bijele noći 2010. prošle su u znaku ruskih igrača. Samo se 
poljski par uspio u finalu provući kraj domaćina i doći do kraja. Naša Andrea Žvorc oprostila se od turnira u 
prvome kolu nakon poraza od šeste nositeljice Golovkine. 
Opširnije na turnirskome semaforu. 
 
11. srpnja 
 
Lovrić prvi na Svjetskim medicinarskim igrama! 



Poreč - Na 31. Svjetskim medicinarskim igrama, koje su ove godine, od 3.-10. srpnja 2010., po prvi put 
održane u Hrvatskoj, zagrebački igrač Antonio Lovrić osvojio je prvo mjesto. Evo što nam je tim povodom 
izjavio. 
- To je natjecanje koje se održava još od 1978. g. i nazivaju ga "malom olimpijadom". Naime, zastupljeno 
je oko 25 olimpijskih sportova. Ove godine je nastupilo oko 3000 natjecatelja iz 46 zemalja sa svih 
kontinenata. U badmintonu je nastupilo oko 60 natjecatelja iz 20 zemalja. A najzanimljivije za hrvatski 
badminton je zlatna medalja  koju smo osvojili u pojedinačnoj i konkurenciji muških parova.  
Titulu prvaka kod muškaraca pojedinačno osvojio je Antonio Lovrić, dok je u konkurenciji muških parova 
pobijedio dvojac Antonio Lovrić i Bojan Kubović. Lovrić ima još jednu pohvalu za svoga partnera. 
- Treba spomenuti da je Bojan osvojio titulu prvaka sa malonogometnom ekipom CRO Docs podijelivši 
naslov najboljeg strijelca.  
 
10. srpnja 
 
Novosti na e-kiosku 
Iz ponude badmintonskih i sportskih "on line" magazina izdvajamo svježu robu - šesti broj BEEM-a (e-
magazin Badmintonske Evrope) te novi broj časopisa Hrvatskoga olimpijskog odbora Olimp. 
BEEM donosi intervju s najvećom nadom evropskoga badmintona Viktorom Axelsonom, a u Olimpu 
posebno skrećemo pozornost na tekst "Svi naši kriteriji" (str. 22), autora Miroslava Hrženjaka, inače 
dužnosnika Zagrebačkog športskog saveza i publicista, koji se s ovom temom već javljao u tisku zadnjih 
dana.  
Naime, kao i u nekoliko navrata do sada, kriterijsko prevrednovanje hrvatskoga sporta započinje u ZŠS-u. 
To ne čudi, jer se radi o lokalnoj zajednici s najvećim proračunom, ali i najvećim pritiscima i opterećenjima 
koje taj proračun trpi - kako od strane samih korisnika tako i od strane politike. Stoga je radna skupina 
ZŠS-a već poodmakla u stvaranju novih kriterijskih osnova, a pokažu li ove zamisli praktičnu kvalitetu 
može se očekivati da će ih preuzeti i HOO, ali i mnoge lokalne zajednice. Upravo stoga i upućujemo na 
spomenuti članak.  
 
9. srpnja 
 
Sudački tečaj u Zagrebu 
Sudačka povjerenica Pokorni obavještava da će se sudački tečaj za nove kandidate održati u Zagrebu u 
utorak 13. srpnja od 18 sati u Domu sportova, Trg K. Ćosića 11, soba 48.  Sve dodatne informacije kod 
povjerenice (>  Adresar). 
 
8. srpnja 
 
Jagodić zamjenik vrhovnoga suca u Poreču 
Odlukom sudačke povjerenice Ivanke Pokorni te uz suglasnost direktora Saveza Miškulina, Branko 
Jagodić postavljen je zamjenika vrhovnoga suca na Međunarodnom juniorskom prvenstvu Hrvatske 2010. 
u Poreču (8-10. listopada). Jagodiću, koji je nedavno u Nizozemskoj završio tečaj za vrhovne suce, bit će 
to prvi međunarodni nastup u ovoj ulozi. 
 
"Moj online razred" 
Učenje "na daljinu", tzv. e-learning ili "on line škola" česti su termini u nastojanjima kojima se nastoje 
ublažiti zahtjevi koje pred mladoga sportaša postavljaju škola s jedne, a sportske obveze s druge strane. 
O jednoj inicijativi koja želi pomiriti obje obveze obavještava nas Privatna ekonomsko-informatička škola iz 
Zagreba. 
"Predstavljamo  Vam  jedinstveni  sustav  srednjoškolskog  obrazovanja  namijenjen uspješnim  mladim  
sportašima  koji  zbog  aktivnog  bavljenja  sportom  nisu  u mogućnosti  redovito  pohađati  nastavu.  Ako  
želite  da  Vaš  mladi  sportaš  može kvalitetno  trenirati,  ići  na  natjecanja,  pripreme  i  slično,  a  da  
pritom  ima  kvalitetno srednjoškolsko obrazovanje za zanimanje ekonomist, mi smo prava škola za Vas.  
„Moj online razred“  je naš novi projekt koji  je  jedinstven u cijeloj Hrvatskoj, a njegov temelj je upotreba 
Interneta u obrazovanju. Kada učenici nisu u mogućnosti dolaziti u školu,  „Moj  online  razred“  im  nudi  
web  mjesto  na  kojem  se  nalaze  svi  nastavni materijali.  Dakle,  učenici  mogu  sjedeći  za  računalom  
jednostavno  doći  do  svih zadaća,  zadataka  za  vježbu,  bilježnica  u  kojima  se  nalazi  teorija  i  



sličnih  sadržaja koje  su  sastavili  naši  iskusni  nastavnici.  Također,  putem  foruma  učenici  mogu 
svakodnevno kontaktirati s nastavnicima koji će  im  rado odgovoriti na pitanja u vezi gradiva  ili  
dogovoriti  konzultacije  putem  Interneta.  Učeniku  će  se  ponuditi  okvirni raspored  provjera  znanja  
koji  se,  naravno,  u  dogovoru  s  nastavnim  profesorima, može individualno prilagoditi svakom učeniku.  
Jedinstvenost  ovog  načina  učenja  je  i  u  tome  što  se  očekuje  veća  razina odgovornosti od samih 
učenika. Velika prednost  „Mog online  razreda“  je što učenik može putem Interneta pristupiti nastavnim 
materijalima u bilo koje vrijeme i što su mu svi nastavni materijali pomno pripremljeni i dostupni putem 
Interneta. Također, učenik na  ovaj  način  stječe  veliki  stupanj  informatičke  pismenosti  koji  je  
obvezan  u poslovnom svijetu.   
Školarina za program ekonomist za školsku godinu 2010/2011.  iznosi 29.200,00 kn plativo u 11  rata. 
Prva  je  rata upisna  i plaća se odmah pri upisu učenika u školu, a iznosi 5.200,00 kn. Ostalih 10 rata se 
plaćaju tijekom školske godine, a svaka iznosi 2.400,00 kn.  
 Nadamo  se  da  ćete  prepoznati  nas  kao  kvalitetnu  i  ozbiljnu  odgojno-obrazovnu ustanovu  te  
jedinstvenost  ponude  koju  Vam  predstavljamo.  Očekujemo  Vas  s veseljem."   
 
Izobrazba trenera na OIT-u 
Zagreb - Odjel za izobrazbu trenera Društvenog veleučilišta u Zagrebu raspisuje natječaj za upis 
pristupnika na izvanredni stručni studij za izobrazbu trenera (6 semestara) u akademskoj godini 
2010./2011. Natječaj se raspisuje za više studijskih smjerova, među kojima su atletika, hrvanje, judo, 
košarka, nogomet, odbojka, plivanje, ronjenje, rukomet, skijanje, sportska gimnastika, streljaštvo, tenis, 
vaterpolo te drugi sportovi za koje se prijavi potreban broj pristupnika. 
Opširnije na stranicama OIT-a i u tajništvu Saveza. 
 
A. Žvorc na Bijelim noćima 
Andrea Žvorc danas starta na turniru Bijele noći koji se  kao dio Evropskoga kupa 2010-11. održava u 
Petrogradu. Prva protivnica našoj igračici bit će šesta nositeljica, domaća igračica Golovanova, a razvoj 
događaja na ruskome internacionalu možete pratiti na turnirskim stranicama. 
 
7. srpnja 
 
I. Pokorni vratila se iz Malezije 
Naša sudačka povjerenica vratila se početkom tjedan iz Malezije, s radionice i pismenoga ispita za 
akreditirane vrhovne suce BWF-a. Evo prvih dojmova. 
"Radionicu su vodili vrhovni suci, koji čine ispitnu komisiju, sve redom certificirani vrhovni suci i dužnosnici 
BWF-a - glavni tajnik Stuart Borrie, te Darren Parks, voditelj natjecanja. Kandidati su bili iz Evrope (Irac, 
Nizozemac i ja), Iraka, Juznoafričke Republike, Filipina, dvojica iz Malezije, dvoje s Novog Zelanda, te 
kandidati iz Kanade, Mauricijusa i Singapura.  
Desetero nas je prošlo a troje je palo, no pismeni ispit, za koji sam dobila same pohvale, samo je dio 
općeg ispita. Oni koji su prošli iduće godine bi trebali biti pozvani na praktični dio, tj. na dužnost vrhovnoga 
suca ili zamjenika na nekom od turnira Super Serije ili Grand Prixa." 
Čestitamo Ivanki Pokorni i želimo uspješni dovršetak posla.  
 
2. srpnja 
 
Novosti iz BE-e 
BE izvještava o novom centru u Danskoj te o finalu evropskoga klubskog prvenstva. 
Novi Ovlašteni trenažni centar - Badmintonski centar u Greveu nedaleko Kopenhagena šesti je Ovlašteni 
trenažni centar BE. Ovaj centar namijenjen je u prvome redu igračicama, a BE nudi školarinu za mlade 
talentirane igračice koje u takvom centru uz vrhunske uvjete i stručno vodstvo mogu provesti dva tjedna 
do tri mjeseca. Ovlašteni trenažni centri namijenjeni su perspektivnim igračima koji imaju potencijal 
nastupa na svjetskom prvenstvu i olimpijskim igrama, a prijave su stalno otvorene. Opširnije na 
stranicama BE-e. 
Njemački prvak 1. BC Saarbrücken novi je evropski klubski prvak. U finalu Nijemci su sa 4:2 pobijedili 
lanjske šampione, ruski Favorit-Ramenskoe, a publika je uživala u finalnom meču u kojem su megdane 
dijelili mnogi poznati evropski igrači - Wacha, Olga Konon, Navickas, Atraščenkov... Opširnije na 
stranicama BE-e. 



 
1. srpnja 
 
Stanka u tajništvu 
Podsjećamo da danas počinje sezona 2010-11. Tijekom ljetne pauze - od sada pa do rujna - tajništvo 
neće imati uredovno radno vrijeme, no tajnici - i glavni i tehnički - u slučaju žurnosti bit će dostupni 
mobitelom i e-poštom. Fizička pošta može se nasloviti na sjedište Saveza ili ostaviti na porti Doma 
sportova i bit će povremeno pokupljena i pregledana. 
 
Sportske igre mladih - županijske kvalifikacije 
Velika Gorica - Badmintonski klub Velika Gorica poziva badmintonaše, igrače i navijače i sve prijatelje 
sporta na izlučni turnir Sportskih igara mladih za područje Zagrebačke županije, koji će se održati u DT 
Areni u Novom Čiču, Posavska 24, u subotu 3. srpnja s početkom u 10 sati.   
Poziv potpisuje voditelj županijskog turnira Slobodan Miščević (mob. 098 316 284). Događanja na 14. 
sportskim igrama mladih, koje ove godine bilježe rekordan odziv, možete pratiti na www.igremladih.org .  
 
30. lipnja 
 
Odluka direktora Saveza 
Direktor Saveza Miškulin donio je danas odluku iz nadležnosti Upravnoga odbora kojom se Lidija 
Petrinović Zekan prijavljuje kao kandidatkinja Saveza za radnu skupnu BE-e "Evropljanke u badmintonu". 
Odluka je donesena zbog žurnosti, jer je danas rok za prijave, uz konzultacije s odbornicima te bez 
njihovog protivljenja. Kandidatura pred Savez ne stavlja nikakve financijske obveze. 
 
Završetak sezone 2009-10. 
Danas završava sezona 2009-10. koja nam je u seniorskom badmintonu, a taj ipak predstavlja najvažniji 
pokazatelj uspješnosti svakog saveza, donio najviše dobrih rezultata do sada, a time i dvije dodatne I. 
kategorije HOO-a. 
Za rezime sezone bit će još prilika, u prvome redu kroz procjene Upravnoga odbora Saveza, a ovom 
prilikom samo podsjećamo da od sutra počinje dugi, ljetni prijelazni rok pa upućujemo klubove i igrače da 
se u Registracijskome pravilniku podsjete na svoja prava i obveze. 
 
29. lipnja 
 
Prva generacija ASMC-a primila diplome 
Zagreb - Prošloga vikenda HOO svečano je obilježio završetak obrazovanja prve generacije polaznika 
Naprednoga tečaja sportskoga upravljanja (ASMC), priređenog pod pokroviteljstvom Međunarodnog 
olimpijskog odbora koji je Hrvatskom olimpijskom odboru ustupio ekskluzivno pravo na provođenje ASMC-
a u Republici Hrvatskoj.  
Program ASMC u Hrvatskoj je prvi put proveden 2009. godine, a u njemu su sudjelovali predstavnici 
nacionalnih športskih saveza koji su na taj način stekli kompetencije za upravljanje športskim 
organizacijama.  
S posebnim zadovoljstvom bilježimo da je među diplomantima i odbornica našeg Saveza, ujedno i 
predsjednica Zagrebačkog badmintonskog saveza dr. sc. Lidija Petrinović Zekan koja će već idućoj 
generaciji polaznika biti moderator.  
S tim u vezi podsjećamo na jednu dobrodošlu ideju glede izmjena u našem Zakonu o športu, a ta je da se 
pod stručne kvalifikacije u sportu, osim onih stečenih na Kineziološkom fakultetu i Hrvatskoj olimpijskoj 
akademiji, priznaju i one koje se steknu pod okriljem krovnih nacionalnih i međunarodnih sportskih 
saveza. Osobito bi to bilo važno za područje rukovođenja u sportu koje je u obrazovnome sustavu vrlo 
slabo pokriveno. 
 
Zdenjak uspješan u Maroku 
Rabat - To što u Africi nema naših nogometaša ne znači da nema badmintonaša - u Maroku je, naime, s 
dosta uspjeha nastupio Luka Zdenjak. Na Otvorenom međunarodnom prvenstvu Maroka održanom 
prošloga vikenda, Luka je ostvario polufinale u pojedinačnoj kokkurenciji te finale u konkurenciji muških 
parova, igrajući s domaćim suigračem. 



Na turniru, koji je bio u znaku mediteranskih igrača, najviše su uspjeha imali Egipćani, a po jedan naslov 
otišao je u Portugal i Francusku. 
 
28. lipnja 
 
Održana sjednica Vijeća HOO-a 
Zagreb - Danas je održana XV. sjednica Vijeća HOO-a. Među zaključcima za nas je svakako najvažnije da 
je u sklopu redovne izmjene i dopune korisnika Razvojnih programa Luciji Vlah produženo članstvo u 
programu I HOO-a. Od ostalih zaključaka spomenimo i osnivanje novoga tijela unutar HOO-a, koje će se 
baviti pristupnim fondovima EU i šansama koje ti fondovi pružaju. 
Opširnije o današnjoj sjednici na stranicama HOO-a. 
 
26. lipnja 
 
Radna skupina BE-e "Evropljanke u badmintonu" 
BE osniva novu radnu skupinu, koju će činiti predstavnice nacionalnih saveza, a koja će se baviti 
problemima vezanim uz žensku stranu badmintona. Ovo tijelo, čiji je naziv "Evropljanke u badmintonu", 
zasnovano je kao mreža suradnica koje u svojim savezima rade na pozicijama u rasponu od bivših 
igračica, trenerica, administrativki, dužnosnica raznih profila itd.  
Zamišljeno je da nacionalni savezi dostave kandidaturu jedne osobe iz svojih redova, a potom će BE 
odabrati 10 članica radne skupine. Namjera je da ova skupina inicira stvaranje sličnoga tijela na razini 
BWF-a. Rok za kandidature savezima je 1. srpnja o.g., a opširnija obavijest o projektu nalazi se na 
stranicama BE-e.  
 
 
24. lipnja 
 
Provjera Adresara 
Sukladno odlukama posljednje sjednice Upravnoga odbora (vidjeti Izdvojeno) mole se sve udruge i 
dužnosnici Saveza da provjere svoje podatke u rubricu Adresar, te da dostave sve ispravke i dopune. 
Osobito molimo udruge koje još nisu dostavile svoj OIB da to što prije učine. Molimo da se ovaj mali, ali 
potreban posao obavi što prije kako bismo u novu sezonu ušli sa čistopisom u Adresaru odnosno Upisniku 
udruga. 
 
23. lipnja 
 
Međunarodni dan olimpizma 
Danas se diljem olimpijskoga svijeta slavi Olimpijski dan, praznik za koji se običava reći da - za razliku od 
ostalih - pripada svima. Uveden je u sjećanje na 23. VI. 1894. godine kada je na kongresu u Parizu pod 
vodstvom tada mladog Pierrea de Coubertina  jednoglasno  prihvaćen prijedlog obnove modernih 
olimpijskih igara. 
Središnja proslava u Hrvatskoj održava se u Zagrebu, na sportskom centru Mladosti, uz 

sudjelovanje velikog broja mladih sportaša, zaslužnih hrvatskih olimpijaca i sportskih 

dužnosnika.  Povodom ovoga praznika čelnici HOO-a uputili su čestitku hrvatskoj olimpijskoj 

obitelji. Opširnije na stranicama HOO-a. 
 
22. lipnja 
 
Dubrovčani otkazali kamp u Mirni 
O regionalnom kampu Badmintonske Evrope koji se održava od 27. srpnja do 5. kolovoza u Mirni, 
Slovenija, izvjestili smo 19. travnja. Kamp je namijenjen perspektivnim juniorskim i kadetskim igračima, 
kandidatima za nastup na evropskim prvenstvima juniora i mlađih juniora 2011. godine, a BE sufinancira 4 
kadeta i 4 juniora. Kako su Dubrovčani nažalost morali otkazati sudjelovanje ostalo je svega 4 kadeta 
(brat i sestra Šutevski, Ivor Ilić i Ema Badjuk), te 6 juniora s time da su Jagodić, Jardas, Špoljarec i Vlah 
sufinancirani. Otvoreno je i mjesto za trenera. 



 
Galenić prva u Waghaeuselu  
Waghaeuselu - Turnir Globus Top 3000 već više od desetljeća zatvara međunarodnu sezonu našeg 
podmlatka. Tako je bilo i ove godine - izvještava Lidija Petrinović Zekan.   
Glavna vijest s turnira u Njemačkoj jest da je Katarina Galenić, pobjednica  nedavnoga turnira u 
Fridriechshafenu, osvojila još jedan međunarodni turnir - Globus Top 3000 u Waghaeuselu. Na turniru su 
sudjelovali igrači iz tri hrvatska kluba: Lucija Vlah, Katarina Galenić, Dora Drvodelić, Borna Drvodelić, Filip 
Špoljarec (Medvedgrad 1998 Zagreb), Nikolina Dimić, Iva Skorup, Martina Skorup, Ivan Tucaković (Purger 
Zagreb), Fran Galjer (Mangan Dubrovnik). 
Rezultati naših predstavnika: pojedinačno su svi prošli grupu, a uz Katarinin naslov bilježimo i treće mjesto 
Martine Skorup u konkurenciji juniora. Od ostalih najdalje, do četvrtfinala, probili su se za Dora Drvodelić, 
Lucija Vlah, Nikolina Dimić i Ivan Tucakovića. Kod parova 2. mjesto u konkurenciji U-13 osvojile su 
Galenić i Drvodelić, 2. mjesto u konkrenciji U-19 Skorup M. i Vlah, te 3. mjesto u konkurenciji U-17 Skorup 
I. i Dimić. 
Potpuni rezultati nalaze se na turnirskoj stranici. 
 
20. lipnja 
 
XIV. sportske igre mladih "Bistra" 
Ovogodišnje Sportske igre mladih, ljetna olimpijada za školarce, svečano su otvorene jučer na Hvaru. Igre 
se održavaju u  malom nogometu, rukometu, odbojci, odbojci na pijesku, uličnoj košarci, tenisu, stolnom 
tenisu, šahu i badmintonu i graničaru. Natjecanja će se odvijati u tri kategorije: 
1992. god. i mlađi mladići i djevojke   
1995. god. i mlađi dječaci i djevojčice  
1999. god. i mlađi dječaci i djevojčice  
Kako javlja povjerenica badmintonskih natjecanja Ivanka Pokorni, županijska natjecanja održat će se od 
22. lipnja do 12. srpnja, a potom slijedi regionalno natjecanje od  14. do 24. srpnja i na kraju zvršno 
natjecanje u Splitu od 26. srpnja do 1. rujna. Pobjednici izlučnih natjecanja dolaze u Split, u četiri smjene 
tijekom kolovoza i početkom rujna. Na završnom natjecanju u Splitu sudjelovat će oko 20000 djece i 
mladih iz cijele Hrvatske i zemalja iz susjedstva.  Badminton će se igrati u trećoj smjeni od 9. do 15. 
kolovoza. Prošle godine su najuspješniji natjecatelji bili igrači iz BK Medjimurje i BK Purger. 

18. lipnja 
 
BK Stella poziva 
Približavanjem prijelaznoga roka klubovi se spremaju za iduću sezonu. Tako i BK Stella upućuje poziv 
svim kategoriziranim igračima da se priključe klubskome timu u sezoni 2010-11. U pozivu, koji potpisuju 
članovi klubske uprave gg. Đurđević i Miškulin, klub igračima osigurava  besplatan trening na 
Zagrebačkom velesajmu, paviljon broj 6, besplatan nastup na međunarodnim i nacionalnim turnirima, te 
opremu tvrtke Victor. Klubski treneri su Neven Rihtar i Mišel Mihetec.  
Kontakt kluba je mob. 098 358 922, e-pošta: zeljko.miskulin@zagreb.hr, a klub napominje da je broj 
mjesta ograničen, do popunjenja potreba. 
Godišnja skupština naše kontinentalne federacije, odgođena zbog islandske erupcije i blokade zračnoga 
prometa u Evropi, održat će se 29. kolovoza u Parizu, uz Svjetsko prvenstvo. Istom prilikom planira se i 
osnivačka sjednice Evropske mreže žena u badmintonu. 
Opširnije na stranicama BE-e. 
 
16. lipnja  
 
Upisnik trenera 
Sukladno odlukama posljednje sjednice Upravnoga odbora Saveza donosimo novu podrubriku u Upisniku 
- to je popis badmintonskih trenera, koje je dostavila  stručna povjerenica Petrinović Zekan, te ga 
objavljujemo u skladu sa Zakonom o športu, članci 59. i 60. te našim Stručnim pravilnikom. Ukratko, radi 
se o polaznicima prvoga tečaja za trenere badmintona, organiziranoga 2006-8. godine u Hrvatskoj 
olimpijskoj akademiji koja je za sada jedina ustanova koja kod nas organizira osposobljavanje trenera u 
badmintonu. 



Popis razlikuje trenere, koji su završili cijeli tečaj, od voditelja, koji su završili samo prvi dio tečaja, a nije 
naodmet spomenuti da se stečena kvalifikacija polaznicima upisuje u radnu knjižicu. 
 
Okončana Zagrebačka školska liga 
Zagreb - ZŠL 2009-10. okončana je prošle subote na Zagrebačkom velesajmu. O ovom sve popularnijem 
natjecanju koje okuplja velik broj školaraca iz Zagreba, ali i iz drugih gradova Hrvatske, te iz BiH (sa sve 
uspješnijim Banjalučanima), možete se obavijestiti na stranicama Zagrebačkoga badmintonskog saveza. 
 
Badmintonski vikend u Gorici 
Velika Gorica - Velikogorički klub priređuje u petak i subotu dva događanja. Najprije trenažni turnir u petak 
18. lipnja 2010. od 21 do 23 h, pod nazivom "Dečki, pustite cure da igraju!".  Napominjemo da se taj turnir 
igra za Doru. 
U subotu 19. lipnja s početkom u 10 sati  održat će se turnir  parova koje čine roditelji i djeca, kojim će se 
obilježiti najveći praznik svih školaraca - završetak školske godine. Turnir će se održati u DT Areni - Novo 
Čiče,  a prijave su besplatne. 
Opširnije informacije u klubu. 
 
15. lipnja 
 
Zapisnici i odluke sjednica UO-a 
U rubrici Akti > Akti Upravnoga odbora objavljujemo zapisnike i odluke zadnjih dviju sjednica Upravnoga 
odbora Saveza. Isprika zbog očiglednog i velikog zakašnjenja, ali i to je dio usklađivanja rada u tajništvu 
Saveza, kojem je svrha da se poslovi podijele na način da svi sudionici doprinesu a da nitko ne bude 
preopterećen. Stoga se može s povjerenjem očekivati da ovi važni akti Saveza ubuduće budu brže 
predočavani članstvu. 
Molimo da se članstvo, osobito dužnosnici Saveza, upoznaju sa sadržajem. 
 
Odigran XIX. riječki parski turnir  
Rijeka - Naš najstariji međunarodni turnir održan je po devetnaesti put. No, što je turnir stariji to se 
pojavljuju sve mlađi sudionici, pa se to, naravno, vidi na postolju. O rezultatima i poretku, o kojem se 
odlučivalo između naših i slovenskih parova, izvještava Damir Ilić. 
MM: 1. Jardas-Đurđević, 2. Gotal-Zaletel, 3. Zver-Šaban; 
ŽŽ: 1. Halas-Remec, 2. Matanović-Ilić, 3. Arnautović-Dujmić; 
MŽ: 1. Arnautović-Jardas, 2. Remec-Zaletel, 3. Dujmić-Moraal. 
Dakle: po jedno prvo mjesto za domaćine iz Rijeke, te goste iz Slovenije i Zagreba. Po lijepoj tradiciji 
ovoga turnira, nakon natjecanja sudionici su u čast sv. Vida, riječkoga parca, zasjeli za stol restorana 
Trsatica i pogostili se primorskim specijalitetima. Organizator, BK Sušak Rijeka, već najavljuje dolično 
obilježavanje dvadesetog izdanja turnira. 
 
14. lipnja 
 
VII. evropsko sveučilišno prvenstvo 
Nancy - Ovaj francuski grad ugostit će VII. ESP u badmintonu koje se igra od 15. do 20. lipnja. Iako se 
igra u terminu svevladajućeg nogometa Prvenstvo ipak bilježi rekordan odziv od preko 200 igrača iz 15 
zemalja, a mnogi od njih spadaju u prvu kontinentalnu klasu. 
Zbivanja u Nancyju - uključivo i video prijenose - možete pratiti na stranicama turnira. 
 
Maksovci treći u Češkoj 
Česky Krumlov - Na tradicionalnom, već 25. ekipnom kadetskom turniru kadeti HBK Max, malo ojačani 
domaćim igračima, osvojili su treće mjesto. U konkurenciji ekipa iz Slovenije, Mađarske, Austrije, 
Nizozemske te Češke, HBK Max bio je iza Nizozemaca i - na knap - iza ekipe Krumlova.  
Opširnije, uz galeriju, na stranicama organizatora. 
 
10. lipnja 
 
Badminton na pijesku 



Zagreb - Ovogodišnja manifestacija Cro Fit Fest održat će se od 11. do 13. lipnja na jezeru  Jarun. 
Priredba je namijenjena svima koje zanima fitnes, rekreacija i boravak na otvorenom. Za nas najznačajniji 
dio programa bit će demonstracija i turnir badmintona na pijesku. Ovaj će se zanimljivi program održati u 
subotu 12. o.m. u organizaciji BK Zagreb Maksimir. Satnicu i  druge pojedinosti možete potražiti na 
stranicama CFF-a i Zagreb Maksimira. 9. lipnja 
 
9. lipnja 
 
Novosti iz HOO-a 
Zagreb - Nekoliko skupova i sastanaka na kojima su sudjelovali i predstavnici našeg Saveza održano je 
jučer i danas u organizaciji HOO-a. 
Najvažniji je svakako današnji sastanak predstavnika nacionalnih saveza i saveza lokalnoga sporta koji je 
sazvan u vezi prijedloga za promjenu postojećega Zakona o sportu. Naime, primjećene su dvije značajne 
anomalije postojećega ZOS-a, donesenoga 2006. godine: neke odredbe daleko su od dnevne prakse 
sportskoga života, a nad nekima država, odnosno resorno Ministarstvo, uopće ne provodi nadzor, pa je - 
kako je spomenuo jedan od sudionika skupa - sve prepušteno "lokalnim kaubojima". Treba reći da su vrlo 
kvalitetne prijedloge imale lokalne sportske zajednice, osobito "koordinacija 7 gradova", pa je dojam da 
nema ni jednoga zakonskoga poglavlja koje nije podvrgnuto doradi, a dosta  kritički govorilo se i o Zakonu 
o udrugama. HOO će uskoro objediniti ove prijedloge i uputiti ih prema Vladi odnosno Saboru. 
Jučer je Komisija HOO za skrb o ženama u sportu organizirala u Zagrebu okrugli stol na temu perspektiva 
ekipnoga ženskog sporta u uvjetima recesije. Iako se tema ne tiče izravno badmintona, neka predložena 
rješenja i te kako idu na ruku našem sportu, a ponajviše jedan od glavnih zaključaka: puna podrška 
inicijativi HOO za pokretanje III. programa HTV-a, posvećenoga sportu. Na tribini, kojoj su nazočile i 
gošće iz Srbije, sudjelovali su i odbornici našeg Saveza Lidija Petrinović Zekan te Ratko Cvetnić, koji je 
imao izlaganje na temu ženskoga ekipnoga sporta u medijima. 
Opširnije o ovim skupovima na stranicama HOO-a. 
Također, posredovanjem HOO-a, danas je našem Savezu prezentirana ponuda slovenskoga olimpijskog 
centra Rogla, centra koji surađuje i sa najboljim badmintonskim klubovima iz Dežele, a zainteresiran je 
svoju raznoliku i vrlo prilagodljivu ponudu približiti i našim klubovima i selekcijama. Opširnije o Rogli na 
www.rogla.eu, a info-materijal posjedujemo i u tajništvu.  

Kategorizacije i status sportaša 
Na oba skupa spomenuta u gornjoj vijesti dotaknuto je pitanje kategorizacija sportaša, kao jednoga od 
važnih statusnih pitanja kvalitetnoga i vrhunskoga sporta. Usprkos recesiji raspoloženje u HOO-u ide za 
time da se kroz kategorizaciju osiguraju dodatne pogodnosti  za uspješene sportaše, osobito u području 
obrazovanja (uključujući i stipendije), kako bi mladi sportaši lakše uskladili sportske i školske odnosno 
studentske obveze.  
S tim u vezi, a obzirom da nam je domaća natjecateljska sezona praktički završila, molimo da se ne kasni 
s podnošenjem zahtjeva za kategorizaciju, pogotovo ako još ima sportaša s kategorizacijom koja se 
boduje za upis u srednju školu (natječaj objavljen 4. lipnja) ili na fakultet.  
 
8. lipnja 
 
H. Kullniggu nagrada BWF-a za životno djelo 
Među četvero zaslužnih badmintonskih djelatnika koji su prvi nagrađeni novoustanovljenom nagradom 
BWF-a za životno djelo nalazi se i provjereni prijatelj hrvatskoga badmintona g. Horst Kullnigg. U svojoj 
dugogodišnjoj karijeri obavljao je mnoge visoke dužnosti u nacionalnome austrijskom Savezu, potom je 
bio dugogodišnji financijski direktor evropske federacije, a svoju dužnosničku karijeru završio je u BWF-u, 
kao član Vijeća te direktor financijskoga povjerenstva. 
Horsta Kullnigga pamtimo kao čestog i dragoga gosta Hrvatske, osobito u vrijeme kad smo postavljali 
Savez i kad su nam podrška i savjeti toga visokopozicioniranog dužnosnika bili od iznimne koristi. 
Pamtimo kako nam je svojim utjecajem otvarao vrata međunarodnoga badmintona i stoga se od svega 
srca pridružujemo čestitkama koje mu stižu za ovo visoko priznanje. 
 
7. lipnja 
 



Završnica EK-a - Danci najuspješniji 
U Nizozemskoj završena je sezona Evropskoga kupa 2009-10. kako za seniore tako i za juniore: odigran 
je "masters", završni turnir u svih pet seniorskih, te u dvije juniorske konkurencije. S tri (seniorska) zlata 
Danci su bili najuspješniji, a odmah do njih Rusi i Englezi s po jednim seniorskim i jednim juniorskim prvim 
mjestom.  
Prema imenima sudionika finalnoga dana dade se zaključiti koji igrači čine kremu na ovoj razini 
kontinentalne konkurencije i kod seniora i kod podmlatka. Dobar orijentir za naše u sezoni koja dolazi. 
Opširnije na turnirskome semaforu. 
 
PH mlađih kadeta - po dva zlata za Galenić i Galjera 
Dubrovnik - Prvenstvo je održano 6. lipnja 2010. u organizaciji BK Mangan Dubrovnik, u konkurenciji 
igrača iz pet klubova. Pobjednici po konkurencijama su: 
M: 1. Fran Galjer (Mangan Dubrovnik), 2. Borna Drvodelić (Medvedgrad 1998 Zagreb), 3. Antonio 
Barkidžija (MD), Filip Jagar (HBK Max Zagreb); 
Ž: 1. Katarina Galenić, 2. Ivona Kozak, 3. Dora Drvodelić (sve MZ), Petra Caput (MD); 
MM: 1. Fran Galjer - Borna Drvodelić (MD/MZ), 2. Barkidžija-Omerčahić (MD), 3. Doko - Jonke (MZ), 
Jagar - Bezić (HM); 
ŽŽ: 1. Katarina Galenić - Ivona Kozak (MZ), 2. Drvodelić - Božić (MZ), 3. Caput - Vlašić (MD), Tandara - 
Barković (HM). 
Očekivani ishodi uz uvjerljive nastupe favorita u finalnim okršajima. Fran Galjer i Katarina Galenić 
predvodili su uspješan nastup domaćina i Medvedgrađana, a veseli i nastup Splita. Potpuni rezultati na 
turnirskome semaforu. 
 
4. lipnja 
 
Ždrijeb za PH mlađih kadeta 
Ždrijeb za Prvenstvo Hrvatske za mlađe kadete dostupan je na turnirskome semaforu. 
 
3. lipnja 
 
Odluka ravnateljice natjecanja 
Odlukom od 2. lipnja 2010. dodjeljujem propustnicu (wild card) Katarini Galenić te je postavljam za prvu 
nositeljicu u pojedinačnoj konkurenciji Prvenstva Hrvatske za mlađe kadete. 
Obrazloženje: odluku donosim na zamolbu kluba, a na osnovu dosadašnjih domaćih i međunarodnih 
rezultata igračice. 
Ravnateljica natjecanja Renata Hadžihalilović  
 
1. lipnja 
 
Ažurirane rating-ljestvice 
Ravnateljica natjecanja Renata Hadžihalilović obavještava da su ažurirane rating-ljestvice. Vidjeti u rubrici 
Rang-liste > Rating ljestvica. 
 
31. svibnja 
 
Veteransko prvenstvo Hrvatske 2010.  
Osijek - Veteransko PH održano je 30. svibnja 2010. u organizaciji BK Osijek. Prvoplasirani po 
konkurencijama su: 
M: 1. Silvio Jurčić (Zagreb Maksimir), 2. Šaban, 3. Slanc, Duspara; 
Ž: 1. Lidija Petrinović Zekan (Medvedgrad 1998 Zagreb), 2. David, 3. Vlajo, Kolak; 
MM: 1. Duspara-Slanc (HBK Max Zagreb), 2. Bart-Horvat, 3. Veber-Winkler, Grudanić-Macan; 
ŽŽ: 1. Petrinović-Zekan - Vlajo (MZ/Nika Zagreb), 2. Kovačić-Tadej, 3. Kolak-Mađar, David-Grahovac; 
MŽ: 1. Jurčić - Petrinović-Zekan (ZM/MZ), 2. Veber-Kolak, 3. Šnur-David, Winkler-Mađar; 
Veterani 45+ 
M: 1. Zdenko Mihetec (Stella Zagreb), 2. Zlošilo, 3. Skorup, Kolobarić; 
Ž: 1. Nina Kovačić (MZ), 2. Tadej, 3. Ćutek, Grahovac; 



MM: 1. Mihetec-Skorup (SZ/Purger Zagreb), 2. Tadej-Vurdelja, 3. Brajak-Gledić, Kolobarić-Zlošilo; 
ŽŽ: - nije igrano 
MŽ: 1. Vurdelja-Kovačić (MZ), 2. Gledić-Grahovac, 3. Tadej-Tadej, Augustinović-Ćutek. 
Najuspješnija sudionica natjecanja je Lidija Petrinović Zekan s tri zlata, a kod veterana 45+ Zdenko 
Mihetec i Nina Kovačić uzeli su po dva prva mjesta. Potpuni rezultati dostupni su na turnirskome 
semaforu. 
 
 
Vijesti iz BE-e 
Međunarodna školska sportska federacija priredila je krajem ovoga mjeseca u Sofiji, glavnom bugarskom 
gradu, Svjetsko školsko badmintonsko prvenstvo koje je okupilo ekipe iz 15 različitih zemalja (Kina, 
Engleska, Rusija...). Osim natjecanja - posebno muške, posebno ženske ekipe - Prvenstvo je uključivalo i 
prezentaciju nacionalne kulture, a završilo je turnirom u mješovitim parovima, mješovitim ne samo po 
rodnom nego i po nacionalnom sastavu. Najviše uspjeha imali su, dakako, Kinezi, ali vrlo su zapaženi bili i 
Turci. Iduće Svjetsko školsko prvenstvo održat će se za dvije godine u Portugalu. 
 
Veteransko prvenstvo Evrope 2010. održat će se u irskome Dundalku na prijelazu iz rujna u listopad. 
Međutim BE još uvijek traži domaćina za Evropsko prvenstvo mlađih juniora koje će se održati 2011.  
 
BE također javlja da je Chris Harvey, dosadašnji tajnik naše kontinentalne federacije, kojeg smo imali 
prilike ugostiti i u Zagrebu, nakon pet godina u BE otišao na novu dužnost. Novi tajnik izabrat će se na 
sjednici Vijeća BE drugoga lipanjskog vikenda. 
 
Vijesti iz BSF-a 
Krajem prošloga mjeseca u Badmintonskoj svjetskoj federaciji održan je sastanak Vijeća BSF-a na kojem 
su se razmatrale akcije što će ih BSF poduzimati do 2013. Osobito su aktivni vijećnici bili kad je u pitanju 
marketing, a to u prvom redu znači prezentaciju badmintona na TV. Naglasak je i dalje na turnirima Super 
serije kojih će biti 12 po sezoni (u 11 zemalja, od kojih dva u Kini). Pet turnira imat će povlašteni status, 
poput teniskog "grand slama" - to su otvorena prvenstva Danske, Engleske, Kine, Indonezije i Koreje. 
Također, izvršene su pripreme da se parabadminton integrira u paraolimpijski program, te da se i 
Međunarodni parabadmintonski odbor stavi pod nadzor BSF-a. Isti bi se postupak sproveo na nižim 
razinama, dakle i nacionalnim olimpijskim odborima i badmintonskim savezima. 
 
30. svibnja 
 
Odigrano OP Čakovca 
Čakovec - Otvoreno prvenstvo Čakovca odigrano je ovoga vikenda u organizaciji BK Međimurje u solidnoj 
konkurenciji domaćih te slovenskih i mađarskih igrača. Uz seniorsku  igrale su se i pojedinačne 
konkurencije mlađih kadeta i poletaraca. Namjera organizatora da iz godine u godinu pomalo dižu razinu 
svoga "opena" bila je vidljiva i u ovome, trećem po redu, OP Čakovca, pa nije čudo da je Upravni odbor 
Saveza ovo natjecanje istaknuo kao ogledno u budućem modelu Hrvatskoga kupa za seniore.  
Najsupješniji sudionik natjecanja bio je Zvonimir Đurkinjak, s tri osvojena zlata, a i njegovi suigrači iz 
zagrebačkog BK Medvedgrad 1998 najčešće su se penjali na postolje u dvorani II. osnovne škole. 
Spomenimo i da je nagradni fond turnira iznosio 750 eura. 
Potpuni poredak turnira vidljiv je na turnirskome semaforu seniora i podmlatka, a imamo i fotografije 
pobjednika pojedinačnoga dijela natjecanja. 
 
 
27. svibnja  
 
Održana VI. sjednica UO-a 
Zagreb - Danas je održana VI. sjednica Upravnoga odbora Saveza. Četverosatni, na trenutke polemični 
sastanak, rezimirao je situaciju u Savezu u času kad se očekuje neizbježni rebalans proračuna HOO-a. 
Dio tereta morat će se podijeliti s članstvom, što je nepopularna mjera, ali će UO nastojati da se uskrata 
na jednom kraju ipak kompenzira dobitcima na drugom. 



Na sjednici naznačene su i promjene u natjecateljskoj sezoni 2010-11., donesene mjere glede uređenja 
sudačke službe na natjecanjima Saveza, a dio sastanka posvećen je i organizaciji idućega MP Hrvatske 
te MJP Hrvatske koje se ove godine održava drugoga listopadskog vikenda (8-10. X.).  
Zapisnik i odluke sjednice bit će objavljeni u statarnom roku, a s nekima od zaključaka - osobito onima 
vezanim uz reviziju akata Saveza - članstvo će biti upoznato ovih dana.  
 
Podsjetnik za MBL 
Podsjećamo na obavijest ravnateljice natjecanja od 12. o.m. glede prijava za novu sezonu Međunarodne 
badmintonske lige (vidjeti Izdvojeno). 
Rok za zainteresirane klubove je 30. svibnja. 
 
Oglasi, oglasi...  
Svoje usluge sportašima i sportskim udrugama nude: 
- poduzeće Kultur-nik iz Zagreba, s uslugama prijevoza i organizacije raznih priredbi; 
- Daruvarske toplice s ponudom priprema te liječenja i rehabilitacije sportaša. 
 
Produžen rok za prijave na Čakovec CO Open 
Direktor čakovečkoga turnira - Otvorenoga prvenstva Čakovca - g. Grubić obavještava o produženju roka 
za prijave. 
Odlukom direktora turnira prijave za parske konkurencije (MM, ŽŽ, MŽ) produljuju se do samog početka 
turnira te se prijave mogu izvršiti za zapisničkim stolom u subotu 29. svibnja 2010. od 9.00–9.25 sati dok 
se prijave za pojedinačni dio ( M+Ž) produljuju do petka do 20.00 sati te se mogu prijaviti na  službeni 
mail: tajnik@bk-medjimurje.hr.  
Prijavnine se plaćaju kod zapisničkog stola u iznosu 12 eura ili 90 kn pojedinačno te za par. Također 
organizator će prodavati  loptice T101 po cijeni od 15 eura ili 110 kn (bit će u ponudi i loptice Forza tour). 
 
 
26. svibnja 
 
Naši kvalifikanti za Svjetsko prvenstvo 
Badmintonska svjetska federacija objavila je popis igrača koju su se - sukladno svome položaju na 
svjetskoj jakostoj ljestvici - kvalificirali za predstojeće Svjetsko prvenstvo koje se krajem kolovoza igra u 
Parizu. 
Sa zadovoljstvom bilježimo da su dva naša para - Đurkinjak i Hoelbling, te Đurkinjak i Poznanović - ušli 
među 48 odabranih u svojoj konkurenciji. Sad kad je prvi cilj ostvaren, nadamo se i drugome: prvoj pobjedi 
hrvatskih predstavnika na SP-u. Mnogo toga ovisit će, dakako, i o ždrijebu koji je zakazan za 10. 
kolovoza.  
 
PH za srednje škole - Čakovec i Zagreb na vrhu 
Opatija - U petak 21. svibnja odigrana je u dvorani Gorovo završnica Srednjoškolskoga prvenstva 
Hrvatske na kojoj su nastupili pobjednici regionalnih prvenstava - po šest škola u svakoj od konkurencija. 
Kod mladića pobjedila je ekipa čakovečke Gimnazije, a kod djevojaka ŠSD Labos iz Zagreba, pa su tako i 
srednjoškolci ponovili raspodjelu "kanti" kakvu su imali  njihovi mlađi kolege. 
Poredak prvoplasiranih: 
M: 1. Gimnazijalac Čakovec, 2. IX. Gimnazija Zagreb,  3. Dominik Savio - Rijeka; 
Ž: 1. Labos Zagreb, 2. Gimnazija Po-žega, 3. Dominik Savio - Rijeka. 
 
25. svibnja 
 
Majstorica Woodshota 
Rekreativna Woodshot Liga završava druge lipanjske nedjelje majstoricom u Velikoj Gorici.  Najavu turnira 
potpisuje voditelj Goran Miletić.Još jedna uspješna badmintonska sezona primiče se kraju. Moglo bi se 
reći kako će ostati zapamćena kao jedna od najuspješnijih od kada je rekreativnog, ali i natjecateljskog 
badmintona u Lijepoj našoj. Pojavio se čitav niz novih kvalitetnih rekreativaca, neki stari su još bolji - mogli 
bismo reći kao vino - a neki stagniraju, osciliraju, kalkuliraju i tu su gdje su. Uglavnom, imam veliku čast i 



zadovoljstvo najaviti zadnje natjecanje ove sezone, masters WSL-a, koji će se održati 13. lipnja 2010. 
godine u DT Areni, Posavska 24, Novo Čiče. Početak: muški parovi u 10 h, miks u 12 h, singl u 13 h. 
Zamislili smo to kao druženje, zabavu, ponešto kompeticije, uglavnom samo pozitivne vibracije. Ono po 
čemu je ovaj Masters poseban jest to da nema ograničenja po pitanju sudjelovanja - dolazak su najavili i 
bivši i sadašnji "profesionalci", bit će tu mješovitih rekreativno-profesionalnih parova, prava badmintonska 
egzibicija. Nakon sporta biti će i štogod za jelo i piće, sve u svemu ne bi trebalo biti loše. 
 
 
24. svibnja 
 
COMEBA zove na Prvenstvo Mediterana 
Sredozemna badmintonska konfederacija (COMEBA) odlučila je i ove godine prirediti Prvenstvo 
Sredozemlja, po istom formatu po kojem je održano lanjsko u Bejrutu: svih pet individualnih disciplina, pri 
čemu svaka federacija ima pravo na po tri muška i tri ženska predstavnika. Domaćin bi bio marokanski 
grad Marakeš, a prvenstvo bi se održalo između 3. i 10. rujna 2010. 
Članicama COMEBA-e ostavljen je rok do kraja lipnja da se očituju glede namjere nastupa. 
 
Produljen rok za registraciju za veterane 
Odlukom direktora saveza produljuje se rok za registraciju za veterene do srijede 26.5. Odluka je 
donesena zbog pomicanja PH za veterane tjedan dana ranije pa jedan dio veterana nije stigao obaviti 
registracijske poslove.  
Podsjećamo da su i prijave do srijede 26.5. Prijave nakon toga roka neće biti uvažene, a podsjećamo i na 
obvezu liječničkog pregleda uz registraciju u savezu. Potvrde o obavljenom liječničkom pregledu mogu se 
predočiti i na natjecanju.  
Za eventualna pojašnjenja obratiti se tehničkom tajniku Mišelu Mihetecu, podaci u rubrici adresar - 
dužnosnici.  
 
 
21. svibnja 
 
Festival rekreacije u Opatiji 
Opatija - Iako je manifestacija planirana tek za početak listopada organizatori već najavljuju Festival 
badmintonske rekreacije koji će se pod pokroviteljstvom Hrvatskog olimpijskog odbora održati u dvorani 
Gorovo 2. listopada ove godine. 
Hrvatski savez sportske rekreacije i opatijski Klub za sportsku rekreaciju Gorovo preporučuju da si taj 
datum u kalendaru rezerviraju veterani i svi rekreativci koji ne igraju A turnire. Igra se po skupinama, 
prema propozicijama HBS-a, a prioritetno se igra plastičnom lopticom koju sudionici sami osiguravaju. 
Organizator osigurava 9 terena. Kategorije su do 40 i više od 40 godina, muškarci i žene, zatim 
promotivno natjecanje umirovljenika i osmoškolaca.  Kotizacija od 60 kn uključuje marendu, ručak i 
osvježavajuća  pića Prijave će se primati do 25. rujna, a opširnije obavijesti dostupne su u KŠR Gorovo, 
Nazorova 2, 51410 Opatija, 
tel/faks: 051/271-757,  
mob: 098/328-923 ili 099/827-5735   
E-mail: ksr.gorovo@gmail.com 

Obavijest ravnateljice natjecanja 
Zbog tehničkih razloga koje uzrokuje neradni dan 3. lipnja - tj. cijeli produženi vikend - prijave za 
Prvenstvo Hrvatske za mlađe kadete iznimno će biti do srijede  2. lipnja do 23 h, a ždrijeb će se održati 
odmah, u srijedu 2. lipnja u 23h u dvorani "Turbo Limač", Zagrebački velesajam, paviljon 25. 
 Ravnateljica natjecanja Renata Hadžihalilović 
 
PH za osnovne škole - najbolji Čakovčani i Zagrepčanke 
Opatija - U dvorani Gorovo 18. svibnja održano je Prvenstvo Hrvatske za učenike osnovnih škola, u 
izvršnoj prirednji BK Sušak. Izvještava Damir Ilić. 
U završnici Prvenstva nastupilo je po 6 ekipa dječaka i 6 ekipa djevojčica koje su se plasirale kao 
pobjednice poluzavršnica svojih regija. Nakon razigravanja po skupinama te polufinala prvo mjesto kod 



dječaka osvojila je ekipa 1. OŠ Čakovec iz Čakovca koja je u finalu svladala Kutjevčane iz OŠ Z. 
Turkovića sa 3:2. Jednako tijesno bilo je i kod djevojaka gdje je OŠ Zapruđe iz Zagreba sa 3:2 svladala 
OŠ Marina Getaldića iz Dubrovnika. 
Poredak prvoplasiranih: 
M: OŠ Čakovec (Ružić, Šolja, Damjan), 2. OŠ Z. Turkovića Kutjevo, 3. OŠ G. Viteza Zagreb. 
Ž: OŠ Zapruđe Zagreb (Drvodelić, Sertić, Bernat), 2. OŠ M. Getaldića Dubrovnik, 3. OŠ Z. Turkovića 
Kutjevo. 
Danas se u dvorani Gorovo održava završnica školskoga Prvenstva i za učenike srednjih škola. 
 
20. svibnja 
 
B. Jagodić na tečaju BE-e za vrhovne suce  
Badmintonska Evropa javlja nam da će zagrebački sudac Branko Jagodić sudjelovati na tečaju što ga BE 
organizira za kandidate za zvanje vrhovnoga suca. Tečaj će se održati u Assenu u Nizozemskoj od 4. do 
6. lipnja ove godine.  
Opširnije o sudačkoj službi naše kontinentalne federacije na stranicama BE-e > Technical Officials. 
 
OP Španjolske - naši zapeli u kvalifikacijama 
Madrid - Otvorenim međunarodnim prvenstvom Španjolske nastavlja se Evropski kup 2010-11. Među 231 
igračem iz 38 zemalja nalaze se i naši predstavnici, no nitko se nije uspio probiti dalje od današnjih 
kvalifikacija. 
Luka Zdenjak u pojedinačnome izlučnom dijelu uspio je proći dvije prepreke - Norvežanina i Francuza - ali 
je Danac Heiniger ipak bio prejak. Petra Petranović i Neven Rihtar nastupe su završili u prvom mečevima 
kvalifikacija pojedinačne konkurencije, te u prvome izlučnome meču mješovitih parova.  
 
Veteransko PH 2010. – poziv 
Donosimo raspis za Veteransko prvenstvo Hrvatske 2010., u terminu određenom jučerašnjom odlukom 
direktora Saveza. Isprika igračima i organizatoru na malom zakašnjenju, a skrećemo pozornost da je 
iduća srijeda i zadnji dan roka za prijave. 
 
19. svibnja 
 
PH 2010. za mlađe kadete – poziv 
Danas objavljujemo poziv za Prvenstvo Hrvatske za mlađe kadete 2010. koje će se 6. lipnja održati u 
Dubrovniku, u organizaciji BK Mangan Dubrovnik. 
 
VI. sjednica UO-a 
Direktor Saveza Miškulin danas je sazvao VI. sjednicu Upravnoga odbora Saveza, koja će se održati 27. 
svibnja 2010. u Zagrebu, uz sljedeći prijedlog dnevnog reda: 
1.     Ovjera zapisnika s prethodne sjednice UO-a  
2.     Ovjera odluka direktora u razdoblju od prethodne sjednice UO-a 
3.     Izvješće o proteklom razdoblju  
3.1    Programsko izvješće 
3.2    Financijsko izvješće 
3.2.1. Financijsko izvješće s CI 
4.     Razrada plana za iduće razdoblje  
4.1.   Razrada programa rada 
4.1.1  Revizija akata Saveza 
4.1.2. Sustav natjecanja za iduću sezonu 
4.1.3. Položaj sudačke organizacije 
4.2.   Razrada financijskoga plana 
4.2.1. Način financiranja sudaca 
4.2.2. Financiranje zajedničke ekipne lige (MBL) 
5.     Ostalo  
Poziv i materijali poslani su danas odbornicima. 
 



Odluka direktora Saveza 
Odlukom iz nadležnosti Upravnoga odbora donesenom 18. svibnja 2010. zbog žurnosti, odobravam 
pomicanje Veteranskog prvenstva Hrvatske 2010. sa 5. lipnja na 30. svibnja o.g. 
Obrazloženje: odluku donosim na zamolbu organizatora, BK OSijeka, te nakon konzultacije s članovima 
Upravnoga odbora. 
Direktor Saveza Željko Miškulin 
 
18. svibnja  
 
Kina i J. Koreja svjetski prvaci 
Kuala Lumpur - Ako staro novinarsko pravilo kaže da nije vijest ako pas ugrize čovjeka nego ako čovjek 
ugrize psa, onda je za badmintonske rubrike svakako vijest da Kina nije prva. Upravo to se, zahvaljujući 
badmintonašicama Južne Koreje dogodilo u finalu Pokala Uber, svjetskoga ekipnoga prvenstva za žene, u 
kojem su Korejke svladale svoje kineske suparnice sa 3:1.  
Da bi stvari ipak došle na mjesto poskrbila je muška kineska ekipa, predvođena vrlo uvjerljivim Lin 
Danom, koja je u finalu muškoga prvenstva, Thomasova pokala, svladala Indoneziju sa 3:0. 
Nažalost, Evropljana nije bilo na postolju ni u jednoj od prilika: kod muškaraca treće su mjesto podijelile 
Malezija i Japan, kod žena Japan i Indonezija. Danci su ostali u četvrtfinalima i jedne i druge konkurencije, 
a tu su im se pridružile Njemačka kod muškaraca i Rusija kod žena. 
 
17. svibnja 
 
Završila Trumpova liga  - Lovrić i Šaban najbolji 
Ljubljana - Majstoricom međunarodne rekreativne lige "Trump", odigranom u subotu 15. svibnja u dvorani 
Dolgi most, okončana je sezona 2009-10. Izvještavaju Miha Košnik i Antonio Lovrić.  
Tijekom sezone odigrano je 50-ak turnira diljem Slovenije, a po prvi put su se za Trumpovu ljestvicu 
bodovali i rekreativni turniri u Zagrebu. Riječ je o osam turnira popularne "Turbo lige" i pet turnira 
"Woodshot lige".  
Kod muškaraca pojedinačno, u Ligi je ukupno nastupilo 363 natjecatelja, a u muškim parovima 280. Kod 
žena pojedinačno nastupila je 61 natjecateljica, a u ženskim parovima 75, dok je u mješovitim parovima 
nastupilo 232 natjecatelja i natjecateljice. Zaista respektabilan broj rekreativnih badmintonaša i 
badmintonašica! 
Ove sezone su hrvatski igrači odigrali značajnu ulogu u Ligi: u kategoriji muškaraca pojedinačno - 10 
najboljih rezultata - naslov je osvojio Sandi Šaban (BK Purger Zagreb), drugo mjesto je zauzeo Miran 
Vihtelič (BK Idrija),  dok je treće mjesto osvojio Antonio Lovrić (BK Purger Zagreb).  Trofej za prvo mjesto 
u ukupnom poretku i rekordan broj osvojenih bodova u sezoni kod muškaraca pojedinačno i muških 
parova osvojio je Antonio Lovrić.  
Nakon podjele medalja, pehara i nagrada sponzora, svi su se mogli okrijepiti uz besplatan roštilj i piknik. 
Ovo je prilika da pozovemo igrače iz Rijeke, Čakovca, Osijeka i drugih hrvatskih gradova, da se slijedeće 
sezone uključe u sve popularniju međunarodnu rekreativnu ligu. Dodatne informacije o Ligi mogu se naći 
u našoj rubrici Rekreacija i na e-naslovu: maestral.badminton@siol.net. 
 
HOO najavio izmjene u ZOŠ-u 
Zagreb - U suradnji s Ministarstvom znanosti, obrazovanja i športa, Hrvatski olimpijski odbor je sa svojim 
članicama započeo izradu prijedloga za izmjenu Zakona o športu. Prijedlozi Zakona o športu tiču se 
statusa sporta, sportskih udruga, zdravstvene skrbi, kategoriziranih sportaša kao i sportske infrastrukture.  
 
HOO je također i od nacionalnih sportskih saveza tražio njihovo viđenje i prijedloge izmjena, a tijekom 
sljedećeg tjedna očekuje se objedinjavanje istih te izrada radne verzije materijala koji će biti upućen 
MZOŠ-u s vjerovanjem da će Zakon o športu donijeti pozitivne promjene te da će primjena Zakona biti 
kvalitetnija. 
 
MP Slovenije - našima jedno zlato i dva srebra 
Lendava - Prvo mjesto Staše Poznanović u paru s Poljakinjom Pocztowiak, te druga mjesta muškoga i 
mješovitog para, najbolji su rezultati naših predstavnika u Lendavi na Međunarodnome prvenstvu 
Slovenije.  



Ako se tome pridoda i pobjeda "našeg" mješovitog para koji su činili Mao Hong i Poljakinja Pocztowiak 
ispada da domaćini najatraktivnije turnirske akvizicije doveli iz nedalekoga Zagreba, a na tome im 
posebno može biti zahvalna odlična poljska parska igračica koja si je tako priskrbila dvije dobitne 
kombinacije. No posebno treba istaknuti muški par Đurkinjak - Hoelbling koji se do svog mjesta na 
postolju probijao preko najjačih nizozemskih paraova ,protiv protivnika koji na Evropskom prvenstvu već 
ulaze u krug boraca za medalju. Naši su  u četvrtfinalu uspjeli dobiti Arendsa i Maasa, i to baš uvjerljivom 
predstavom u odlučujućem, trećem gemu, zatim u polufinalu druge nositelje De Riutera i Khoabuxa, s 
čistih 2:0. ali u finalu protiv prvih nositelja Boscha i Riddera ipak nije išlo. 
Staša je sa svojom poljskom partnericom vrlo uvjerljivo odradila cijeli turnir kao i finale protiv turske 
kombinacije Bayrak - Tunali. U mješovitim parova Poznanović i Đurkinjak su za najvišu stepenicu (i 
bodove, i novčanu nagradu) trebali preskočiti svoga trenera Mao Honga i Nataliu Pocztowiakovu. No, iako 
je finalni meč za naše dobro počeo, učitelj je ipak napipao slabe točke svojih đaka, pa je tako kinesko-
poljska kombinacija slavila na kraju.  
 
Podmladak odličan u Švedskoj i Njemačkoj 
Friedrichshafen, Gothenburg - Juniori i kadeti iz Zagreba i Dubrovnika ostavili su odličan dojam ovoga 
vikenda svojim nastupima na velikim podmladačkim turnirima u švedskome  Gothenburgu i njemačkome 
Friedrichshafenu.  
U Friedrichshafenu, na 43. međunarodnom podmladačkom turniru Bodensee, sad već tradicionalnom cilju 
naših najboljih mladih igrača na kraju sezone, najbolje su rezultate postigli Martina Skorup (Purger 
Zagreb) osvajanjem trećega mjesta u konkurenciji juniorki pojedinačno, te Katarina Galenić iz 
Medvedgrada 1998 Zagreb koja je bila najbolja u konkurenciji pojedinki do 13 godina. Tucaković (PZ) i 
Špoljarec (MZ) bili su treći muški par kod mlađih juniora, a isti je plasman ostvario ženski par Galenić-
Kozak (MZ) i muški Drvodelić (MZ) s Talijanom Pontierom u skupini do 13 godina 
Naši mladi igrači po prvi puta su nastupili na Otvorenom prvenstvu Gothenburga. Radi se o turniru čija 
tradicija broji već više od četiri desetljeća, a danas se smatra najmasovnijim turnirom u Švedskoj. Najbolje 
rezultate postigli su Dorotea Sutara i Maja Pavlinić (HBK Max) zlatom u paru u konkurenciji do 15 godina, 
Dorotea Sutara i srebrom u pojedinačnoj konkurenciji iste dobne skupine (poraz u produžetku trećeg 
gema!), te Maja Pavlinić pobjedom u pojedinačnoj konkurenciji u kategoriji do 13 godina. U istoj dobnoj 
skupini Fran Galjer iz dubrovačkoga Mangana ušao je u četvrtfinale i kod pojedinaca i u paru. 
Rezultati doista najavljuju još jedan talentirani naraštaj koji bi u juniorskoj konkurenciji mogao ponoviti 
dosege naših današnjih seniora.  
 
MP Slovenije - naši u tri finala 
Lendava - Naši ponovo na najbolji mogući način odrađuju turnir Europskog kupa. Na Otvorenom 
prvenstvu Slovenije zadnji dan imamo finaliste u svim parskim konkurencijama. U miksu Đurkinjak-
Poznanović, u muškom paru Đurkinjak-Holbling i u ženskom paru prvi puta postavljena kombinacija 
Poznanović-Pocztowiak (Pol). 
Mješoviti par je do finala pobijedio Dance, potom Nijemce i u polufinalu Nizozemce. I površni pratioci 
badmintona znaju da su to zemlje iz kojih ne mogu doći loši igrači. U finalu će igrati protiv svog učitelja, 
trenera Mao Honga i poljske igračice Pocztowiak kojoj izgleda odgovara sparivanje s našom ekipom. Na 
prvom turniru je došla do dva finala.  
U drugom finalu je u ženskim parovima s našom specijalisticom za parove, Stašom Poznanović. Iako im je 
to prvi zajednički turnir, obje igračice su vrlo kvalitetne što su pokazale tijekom turnira sigurnim 
pobjedama. Vidjet ćemo da li mogu do kraja protiv Turkinja u finalu. 
Muški par Đurkinjak-Holbling su preko Nijemaca i dva nizozemska para došli do finala gdje ih čeka treći 
nizozemski par. Da ne bude zabune, radi se o najboljim nizozemskim parovima, De Ruiter-Khodabaux 
(koje su naši izbacili u polufinalu s čistih 21:17, 21:15) su na Evropskom prvenstvu igrali meč za medalju, 
a u finalu ih čekaju Bosch-Ridder koji su prvi nosioci turnira.  
Spomenimo još da u ženskom singlu u finalu igraju Slovenka Tvrdy i Belgijanka Tan dok u muškom igraju 
Španjolac Abian protiv "Talijana" Wisnua Haryoa Putra (nismo sigurni iz kojeg dijela Italije dolazi). 
 
 
14. svibnja 
 
MP Slovenije - naši prema očekivanju 



Lendava - Naši predstavnici na Međunarodnome prvenstvu Slovenije idu u skladu s očekivanjima. Parovi 
postavljeni za nositelje mirno su prošli prvi dan glavnoga turnira, a povrjeda Austrijanke Prutsch otvorila je 
ždrijeb u miksu za "našeg" Mao Honga i Poljakinju Pocztowiak. 
Svakako treba spomenuti vrlo vrijedan rezultat Uglešića u jučerašnjiim kvalifikacijama. Uglešić je svladao 
juniorskoga kolegu, Austrijanca Almera sa 2:0 (drugi gem popeo se do 28:26), a treba spomenuti da je 
Almer nedavno u Milanu osvojio MJP Italije! 
Rezultati su dostupni na turnirskome semaforu. 
 
 
13. svibnja 
 
Počinje MP Slovenije 
Lendava - Dvjestotinjak prijavljenih iz 33 zemlje dobra su najava Međunarodnog prvenstva Slovenije koje 
danas počinje u Lendavi kao predzadnja postaja iz serije Evropskoga kupa. Naših ne manjka, a tu su i oni 
koji su svoj posao u EK-u već obavili na najbolji način. 
Danas su na rasporedu kvalifikacije, a razvoj događaja u Lendavi možete pratiti na turnirskome semaforu.  
 
II. kolo velikogoričke "Caffe lige" 
Velika Gorica - Caffe liga je ekipno natjecanje rekreativaca koje priređuje Badmintonski klub Velika 
Gorica. Moto je: rekreacija, zabava, natjecanje, druženje - sudjelujte i podržite entuzijazam velikogoričkog 
kluba. Prikupljenim novčanim sredstvima klub financira dječju badmintonsku školu. 
Datum održavanja: 15. svibnja 2010. (subota) 
Vrijeme: od 10 do 14 sati 
Mjesto održavanja: DT Arena, Novo Čiče, Posavska ulica 24 
Uvjeti sudjelovanja: ekipa se sastoji od najmanje 2 (1 m + 1 ž) i najviše 4 člana (2 m + 2 ž). Na turniru 
mogu sudjelovati isključivo rekreativni igrači. Vlasnike obrta i tvrtke pozivamo da prijave svoje ekipe, a ako 
nemaju svoje igrače BK Velika Gorica može im osigurati igrače koji će igrati za njihovu ekipu. 
Sistem natjecanja: dvostruki kup sistem. Igra se u kategorijama: muškarci pojedinačno, žene pojedinačno, 
mješoviti parovi. 
Kotizacija: 200 kuna 
Rok za prijave: 15. svibnja 2010. 
Nagrade: pehar i medalje za pobjednike + nagrade iznenađenja! 
Detaljnije informacije i prijave: 
Slobodan Mišćević, Badmintonski klub Velika Gorica 
Tel./faks: 01/ 6214 530 
mob. 098 316 284, 091 6028 120 
e-pošta: slobodan.miscevic7@gmail.com i romanmarjanovic@optinet.hr 
 
12. svibnja 
 
Državno školsko prvenstvo u badmintonu 
Opatija - Tijekom sljedećeg tjedna, u razdoblju od 17. svibnja do 23. svibnja 2010. godine, na području 
Primorsko-goranske županije održat će se završnica Prvenstva Hrvatske školskih sportskih društava za 
učenike osnovnih i srednjih škola.  
Prvenstvo se igra u 13 sportova iz službenoga rasporeda među kojima je dakako i  badminton. Badminton 
je u rasporedu sportova predviđen za 18. svibnja (osmoškolci), te  21. svibnja za srednjoškolce, a 
natjecanja će se održati u dvorani Gorovo (balon). U svakoj kategoriji nastupiti će po šest muških i šest 
ženskih ekipa koje su to pravo izborile na regionalnim kvalifikacijama. 
U organizaciji priredbe svojim višegodišnjim iskustvom u badmintonu županijskom savezu pomaže 
Badmintonski klub Sušak. O svim događajima i rezultatima turnira izvjestiti ćemo vas za vrijeme i nakon 
održanog Prvenstva. Opširnije o Prvenstvu na stranicama Hrvatskoga školskog sportskog saveza. 
Povjerenik natjecanja Damir Ilić 
istracolor@ri.t-com.hr 
 
 
11. svibnja 



 
Završila MBL 2009-10.  
Međunarodna badmintonska liga - ekipna interliga Hrvatske i Slovenije - okončana je V. kolom održanim 
prošle subote u Kungoti. Novi prvak je slovenski BK Tom, a od naših predstavnika najbolji plasman je onaj 
BK Medvedgrad 1998 Zagreb na četvrtom mjestu, te BK Međimurje Čakovec na 5. Ove ekipe su time 
osvojile i naslove ekipnoga prvaka odnosno doprvaka Hrvatske. 
Ukupno je u poretku 6 ekipa. Premalo za ambicije i jednoga i drugoga badmintonskog saveza, a posebno 
smo zakazali mi sa samo dva predstavnika. Medvedgrad je nakon dva naslova ušao dosta neobavezno u 
ovu sezonu, a da bi Liga dobila na ozbiljnosti važno je da se još barem jedan hrvatski klub priključi ovoj 
konkurenciji. Da ne spominjemo kako bi omjer 4:4 već svjedočio i o ozbiljnosti našeg Saveza. 
Opširnije na stranicama Lige u rubrici Natjecanja.  
 
ZBL pri završetku 
Zagreb - Zagrebačka školska liga približava se završetku. U subotu 22. svibnja na terenima Centra Turbo 
limač na Velesajmu igra se posljednje, V. kolo.  
Ova sezona bila je u znaku velikog broja školaraca pristiglih iz različitih gradova Hrvatske i BiH, a 
organizatori se nadaju da će iduća biti još bolja. Opširnije o ovom natjecanju na stranicama Zagrebačkog 
badmintonskog saveza.  
 

10. svibnja 

OIM 2010. - natječaj za fotografe 
Međunarodni olimpijski odbor pokrenuo je foto-natječaj na Flickru. Tema natječaja jest duh mladosti, 
prijateljstva i radosti - ukratko duh Olimpijskih igara mladih.  
Nagrada je službena fotografska akreditacija i put u Singapur na prve OIM, te mentorstvo iskusnih 
olimpijskih fotografa. Ambiciozni fotografi - ne čekajte, Igre se bliže.  
 

9. svibnja 

HOO "zaključio" 2009. 
Zagreb - Prošloga četvrtka HOO je 25. sjednicom Vijeća, a potom i Skupštinom Saveza prihvatio izvješće 
za 2009. Bila je to najteža godina u mandatu ove uprave, istaknuo je predsjednik Mateša, ali je završena 
bez dugovanja. Od zaključaka koji su nam posebno interesantni izdvajamo pokretanje programa "treneri 
za razvoj sporta" kojim će se omogućiti angažman trenera u sportovima koji još nemaju rezultatske 
osnove za otvaranje profesionalnoga radnog mjesta, zatim razgovore sa HTV-om vezane uz uvođenje 
sportskoga kanala na nacionalnoj televiziji, te razgovore u državnim organima oko mogućnosti 
zapošljavanja sportaša u ministarstvima obrane, unutarnjih poslova i financija. 
Opširnije u Olimpijskim vijestima na portalu HOO-a. 

 

7. svibnja 

XIX. parski turnir grada Rijeke 
Rijeka - Naš najstariji međunarodni turnir bilježi ove godine 19. izdanje. Parski turnir koji se igra u povodu 
dana sv. Vida, zaštitnika Rijeke, održat će se 12. lipnja. 
Domaćini iz BK Sušaka pozivaju sve "od 7 do 77 godina" u dvoranu Mladosti na Trsatu, a neće izostati ni 
popularni domjenak.  
 

6. svibnja 



Zapisnik skupštine 2010.  
U rubrici Akti > Skupštinski akti danas donosimo zapisnik i odluke Redovne godišnje skupštine Saveza, 
održane 27. ožujka u Zagrebu. 

5. svibnja 

BE nudi školske setove 
Badmintonska Evropa u sklopu svojih razvojnih programa podupire članice u nastojanju da badminton 
uključe u školski sustav svoje zemlje. S tom idejom BE nudi komplete badmintonske opreme po povoljnim 
cijenama, namijene prvenstveno školskom badmintonu. 
U najnovijoj ponudi "školski set" nudi se u dvije varijante: sa 16 standardnih ili 8 standardnih + 8 kratkih 
reketa, a obje varijante uključuju 18 najlonskih loptica, 4 mreže te još nešto potrepština. Cijena je 50€ + 
19% PDV, a narudžbe se vrše isključivo preko nacionalnih saveza. Rok je do isteka zaliha. 

Akcija "Pomozimo Marinu" još traje 
Kutina - O akciji "Pomozimo Marinu" javljali smo prije godinu dana, kada je akcija bila u punom tijeku. 
Učinci te dobre volje nisu izostali. Uz zahvalu svim badmintonašima, ali i onima koji su se zahvaljujući 
njima uključili u akciju, iz BK Moslavina obavještavaju da se Marin osjeća odlično, da liječenje ide svojim 
tijekom, ali i da aukcija slika koje su darovali kutinski slikari još uvijek traje.Naime, od prikupljenih 18 dijela 
prodano je samo četiri (jedno ovih dana u Dubrovnik), a kako su te slike ipak prije svega namjenjene 
pomoći Marinu, ovim putem pozivamo sve one koji bi se još uključili u akciju da kupnjom nekog od dijela 
pomognu Marinu i njegovim roditeljima.Sve informacije, ali i slike, te tehnike i autori, mogu se vidjeti na 
portalu www.kutina.hr. 

4. svibnja 

Poznanović i Hoelbling do norme za I. kategoriju HOO-a 
Objavom poretka Evropskoga kupa nakon zadnjega turnira iz serije, na stranicama Badmintonske Evrope 
pojavio se očekivani izračun: muški par Đurkinjak - Hoelbling te mješoviti par Đurkinjak - Poznanović sa 
četvrtim mjestom u ukupnom poretku ostvarili su normu za I. kategoriju HOO-a. Uz Đurkinjaka koji je, kao 
prvi od naših sportaša, prije dvije godine tu kategoriju osvojio u paru s Čehom Bitmanom, ovaj plasman 
najvišu kategoriju donosi dvoma novim kandidatima - Staši Poznanović i Zvonimiru Hoelblingu - čime naš 
Savez  u kriterijskim tablicama nacionalnoga olimpijskog odbora osjetno dobiva na težini. Čestitamo 
sportašima, njihovom klubu i trenerima, ali napominjemo da ovaj rezultat dolazi kao plod sustavnoga rada 
najprije u BK Medvedgradu 1998, potom u I. selekciji Zagrebačkoga badmintonskog saveza, zatim kroz 
potporu u programu II. HOO-a.  
Ovaj kontinuitet stručnoga rada sa selektiranim igračima, koji bi kroz ostvareni rezultat, trebao donijeti 
svoje kamate svakoj od instanci koje su uz njih stale, pokazuje i koji je jedini način ostvarenja vrhunskoga 
dometa u sportu. Vjerujemo da će uspjeh ovo troje mladih igrača biti putokaz ostalim hrvatskim 
badmintonskim središtima na putu prema vrhu, a na Savezu je da taj model primijeni i na kvalitetenim 
igračima koji dolaze. 

PH 2010. za mlađe juniore i poletarce 
Čakovec - Natjecanje je održano u Čakovcu 2. svibnja 2010. u dvorani II. OŠ Čakovec, u organizaciji BK 
Međimurje. Vrhovni sudac bio je Branko Jagodić.  
Prvoplasirani po konkurencijama - mlađi juniori: 
M: 1. Dasen Jardas (Sušak Rijeka), 2. Ivan Tucaković (Purger Zagreb), 3. Dorian Žitnik (Medvedgrad 
1998 Zagreb) i Matija Hranilović (Međimurje Čakovec); 
Ž: 1. Dorotea Sutara (HBK Max Zagreb), 2. Tena Tucaković 3. Nikolina Dimnić i Katarina Jagodić (sve 
PZ); 
MM: 1. Dasen Jardas - Ivan Tucaković (SR/PZ), 2. Hranilović - Špoljarec (MČ/MZ), 3. Hafner - Žitnik(MZ); 
Koprivec - Filo (MČ); 
ŽŽ: 1. Dora Dragčević - Lucija Vlah (MZ), 2. Jagodić - Skorup (PZ), 3. Pavilinić - Sutara (HBKM), Dimić - 
Tucaković (PZ); 
MŽ: 1. Filip Špoljarec - Lucija Vlah (MZ), 2. Hranilović - Tucaković (MČ/PZ), 3. Tucaković - Skorup (PZ), 
Žitnik - Dragčević; 



- poletarci 
M: 1. Leo Šutevski, 2. Andrija Kraljić (oba HBKM), 3. Dino Ivčević (MZ) i Lino Zadravec (MČ); 
Ž: 1. Petra Rukavina (MZ), 2. Mia Ljubičić (Mangan Dubrovnik), 3. Inga Sadaić i Lucija Trgovac (obje MZ). 
Najuspješniji su sudionici su Riječanin Jardas i Zagrebčanka Vlah s po dva zlata, a medalje su podijeljene 
na veći broj klubova. Potpuni rezultati na turnirskome sema 

2. svibnja 

Naši osvojili Portugal u "miksu", muški parovi do finala 
Caldas da Rainha - Naši su u današnjim finalima osvojili turnir u mješovitim parovima (Đurkinjak-
Poznanović) dok je muški par (Đurkinjak-Hoelbling) bio drugi te su time na najbolji mogući način završili 
ovu sezonu, najbolju u povijesti hrvatskog badmintona. 
U miksu su naši nanizali Portugalce, Dance i Fince do finala gdje su ih čekali Nizozemci Arends-Piek.  
Iako je finale otišlo u 3 gema pobjeda naših nije dolazila u pitanje. Ovim rezultatom su, iako će službena 
lista biti objavljena slijedeći tjedan, osigurali plasman na 4. mjesto u ukupnom poretku mješovitih parova u 
ovoj sezoni Evropskog kupa. 
U parovima su naša dva Zvonimira, nova parska kombinacija od ove sezone, izgubili u finalu od danske 
kombinacije Kragh-Rasmussen. Danci su u polufinalu izbacili i prve nositelje i favorite turnira, Engleze 
Ellisa i Millsa. Do finala su naši došli preko bugarsko-talijanske kombinacije u drugom kolu, potom su 
pobijedili Dance u četvrtfinalu i škotsko-englesku kombinaciju za ulaz u finale. I njima je ovaj rezultat donio 
ukupno 4. mjesto u Evropskom kupu, prvi ovakav rezultat našeg mladog para.  
Osim izvrsnih rezultata u Evropskom kupu skupljaju se bodovi i za svjetsku rang ljestvicu na kojoj se naše 
parske kombinacije približavaju ulasku u prvih 50 na svijetu.  
Čestitike našima uz nadu da će im se uskoro pridružiti dobrim rezultatima i ostali naši igrači i igračice. 

 

30. travnja  

Pozdrav iz Ukrajine  
Sergej Bendin, dugogodišnji trener i izbornik u Savezu i ZBS-u, javlja se iz Dnjepropetrovska s pozivom 
na dva natjecanja. Tu je najprije poziv na Međunarodno juniorsko prvenstvo Ukrajine, koje se - kao dio 
EJK-a - igra od 8. do 11. rujna u Dnjepropetrovsku, a potom i poziv na seniorsko Međunarodno prvenstvo 
Harkova, koje se igra od 16. do 19. rujna. Serđo poziva hrvatske igrače i predlaže zajednički trening 
između ta dva turnira. 

Naši u Portugalu završavaju EK  
Caldas da Rainha - Naši predstavnici na MP Portugala startaju danas u zadnjem turniru iz serije 
Evropskoga kupa. Đurkinjak i Hoelbling u muškom te Đurkinjak i Poznanović u mješovitom paru kreću kao 
drugi odnosno prvi nositelji ususret mogućnosti da dobrim plasmanom dignu svoje akcije na ljestvici EK-a.  
 
Naši nisu bez ambicija, a njihove nastupe možete pratiti na turnirskome semaforu. 

29. travnja 

HK - konačni poredak mlađih kadeta  
Ravnateljica natjecanja objavljuje konačni poredak mlađih kadeta u Hrvatskom kupu za sezonu 2009-10. 
Potpuni poredak dostupan je u rubrici Semafor > Domaća prvenstva i kup, a ovdje navodimo 
prvoplasirane po konkurencijama, uz čestitke: 
M: 1. Fran Galjer (Mangan Dubrovnik), 2. Drvodelić (Medvedgrad 1998 Zagreb), 3. Jagar (HBK Max 
Zagreb); 
Ž: 1. Ivona Kozak (MZ), Petra Caput (MD), 3. Drvodelić (MZ); 
MM: 1. Fran Galjer (MD), 2. Drvodelić (MZ), Barkidžija (MD); 
ŽŽ: 1. Katarina Galenić (MZ), Mara Vlašić, Petra Caput (obje MD); 
Ekipno: 
1. Mangan Dubrovnik,  



2. Medvedgrad 1998 Zagreb 
3. HBK Max Zagreb 
Jakostna ljestvica mlađih kadeta po odigranom III. krugu sezone, odnosno uoči Prvenstva Hrvatske, nalazi 
se u rubrici Rang-liste. 

27. travnja  

Vijesti iz BE-e  
Završnica Evropskoga kupa i novi program trenerske akademije u Aalborgu ovih su dana glavne  teme 
portala BE-e. 
MP Portugala, koje se igra ovoga vikenda, zadnja je postaja Evropskoga kupa u sezoni 2009-10. Na tome 
turniru odlučit će se o sastavu majstorice, a kako su sudionici turnira i naši igrači, koji također imaju svoju 
računicu, vijesti iz Caldas de Rainhe očekujemo s nestrpljenjem. 
Znamenita danska trenerska akademija nudi novi program - petotjedni tečaj za vrhunske trenere, koji će 
se sprovoditi u etapama od rujna ove do svibnja iduće godine. Cijena nije mala, ali oni koji završe ispit 
dobivaju diplomu Svjetske trenerske akademije. 
Opširnije o ovim vijestima na portalu BE-e. 
 

26. travnja  

Rekreativna liga Wood Shot - poziv  
Zagreb - Rekreativna liga Wood Shot poziva na turnir koji će se održati u nedjelju 2. svibnja u centru 
Turbo limač na Velesajmu. Igrat će se pojedinačne konkurencije te muški i mješoviti parovi, a Liga se 
računa i za ljestvicu Trumpa. Opširnije na www.woodshot.org. 

25. travnja  
 
Juniorsko SP 2010.  
Guadalajara - Iako je Juniorsko svjetsko prvenstvo u Meksiku, koje završava upravo u ovim trenutcima, 
prošlo uz očekivanu dominaciju Kineza, nešto je radosti ostalo i za ostale konkurente, među njima i 
Evropljane. 
Kina je ekipni dio završila vrlo uvjerljivo, čistim pobjedama sve do finala u kojem je sa 3:0 bila bolja od 
Južne  Koreje. U borbi za treće mjesto Malezija je bila bolja od Indonezije, a najbolji evropski plasmani su 
5. mjesto Danske i 10. Engleske. 
Kinezi su dominirali i u pojedinačnome dijelu, no treba reći da su u dvije konkurencije ipak ostali bez 
finala. Evropska juniorska zvijezda, Danac Viktor Axelsen koji je imao određenih oscilacija u prvim kolima, 
u finalu je bio više nego uvjerljiv protiv Korejanca Kanga i time je osvojio jedino zlato za Evropu. Od 
evropskih medalja spomenimo još treće mjesto Danaca u muškim i ženskim te Nijemaca u mješovitim 
parovima. 
 
Hrvatski kup - III. krug mlađih kadeta  
Zagreb - III. krug Hrvatskoga kupa za mlađe kadete održan je 24. travnja u centru Turbo limač na 
Velesajmu u organizaciji BK Medvedgrad 1998. Najviše uspjeha imali su domaćini sa sva četiri prva 
mjesta, pri čemu su Borna Drvodelić i Katarina Galenić osvojili i pojedinačne i parske turnire. 
Prvoplasirani po konkurencijama su: 
M: 1. Borna Drvodelić (Medvedgrad 1998 Zagreb), 2. Filip Jagar, 3. Leo Šutevski (oba HBK Max Zagreb) 
Ž: 1. Katarina Galenić 2. Ivona Kozak, 3. Dora Drvodelić (sve MZ), 
MM: 1. Dominik  Doko - Borna Drvodelić (MZ), 2. Barkiđija-Omerčahić (Mangan Dubrovnik), 3. Jagar-
Šutevski (HBKM) 
ŽŽ: 1. Katarina Galenić - Ivona Kozak (MZ), 2. Caput - Vlašić (MD), 3. Božić - Drvodelić (MZ) 
Potpuni poredak turnira. 

Prvomajski turnir DT lige  
Velika Gorica - Osmi turnir rekreativne DT lige najavljen je za subotu, 1. svibnja, s početkom u 15 sati. 
Turnir se igra u Areni DT u Novom Čiču, a ostale informacije su u pozivnici. 



24. travnja  

Kolegij tajnika NSS-a - najavljen rebalans  
Zagreb – Na kolegiju glavnih tajnika nacionalnih sportskih saveza, kojem je nazočio naš glavni tajnik Šime 
Zekan, glavni tajnik HOO-a Josip Čop dao je informaciju o realizaciji proračuna HOO-a za 2010. godinu, u 
kojoj, kako je izjavio, zbog očekivano teške financijske situacije, moguć još jedan rebalans proračuna. U 
tom smislu  svim  nacionalnim sportskim savezima preporučio je pripremu i izradu tzv. plana B i još 
racionalniji pristup troškovima programa.  
Opširnije na stranicama HOO-a. 

23. travnja  

Andrea Žvorc kandidat za Olimpijsku solidarnost!  
Naš se Savez danas našao u biranom društvu od samo osam nacionalnih saveza obradovnih obavješću 
HOO-a o kandidatima za dobivanje stipendije Međunarodnoga olimpijskog  odbora. Naime, HOO javlja da 
je "u skladu s propisanom procedurom Olimpijske solidarnosti MOO-a i na temelju dostavljenih prijedloga 
nacionalnih športskih saveza" odredio petnaest športaša za koje će podnijeti kandidaturu za dobivanje 
Olimpijske stipendije za športaše "London 2012." Dakako, ono što nas veseli jest da se u ovoj sjajnoj 
petnaestorki nalazi i naša prvakinja Andrea Žvorc.  
Treba, naravno, reći da kandidatura ne znači i stipendiju, nego tek ulazak u daljnju proceduru. Ali,  u ovoj 
prilici imamo puno pravo poslužiti se starom izrekom "s kim si - takav si" i navesti Andreino društvo iz 
kandidature upućene MOO-u: Filip Ude, Snježana Pejčič, Šime Fantela, Tina Erceg... Jednom riječju: još 
jedno priznanje HOO-a Savezu i našim igračima. Čestitke Andrei. 
 

Regionalni kamp BE-e - Slovačka  
Uz regionalni kamp Badmintonske Evrope koji se održava u Sloveniji, hrvatskim je badmintonašima na 
raspolaganju i Regionalni kamp u Slovačkoj (Prešov, 2-6. kolovoza) namijenjen juniorima.  
Svaki od pozvanih Saveza (Austrija, Češka, Hrvatska, Mađarska, Poljska, Slovenija) ima pravo prijaviti 4 
igrača i jednoga trenera, troškovi su 30 € po danu i po osobi (uključen puni smještaj i loptice), a kamp će 
voditi trener škotske reprezentacije Dan Travers. BE će ove troškove sufinancirati sa 100 € po igraču. 
Obzirom da je Savez dužan prijave poslati do 10. svibnja molimo zainteresirane da se na vrijeme jave u 
tajništvo. 
 

Oglasi, oglasi...  
Donosimo poreuke dvaju oglašivača - sportskog portala www.sportskitrening.hr i tvrtke Vladimir Nazor. 
Stranica www.sportskitrening.hr namijenjena je svim osobama koje interesira svijet sporta, sportskog 
treninga, psihološke pripreme sportaša, sportske prehrane i dodataka prehrani, te prevencije i 
rehabilitacije sportskih ozljeda. Velike koristi u unapređivanju svojeg znanja i stručnosti mogu imati 
profesionalni i rekreativni sportaši, roditelji djece sportaša, treneri u različitim sportovima, te posebno 
stručnjaci u području sportske znanosti: profesori, magistri i doktori kineziologije, kao i viši sportski treneri i 
kondicijski treneri koji rade u različitim sportovima. 
Vladimir Nazor kao podružnica Zagrebačkog holdinga nastavlja tradiciju Ustanove za organizirani odmor 
djece i mladih Nazor brine o pet hostela i dva kampa: Stoimena u Crikvenici, Zlatokrila u Velom Lošinju, 
Veli Jože u Savudriji ( kamp ), Cvrčak u Dugoj Uvali (hostel i kamp), Halugica u Puntu  na otoku Krku, 
Loda u Skradinu, a u Zagrebu posjeduje hotel Remetinec te kompleks Grad mladih. Tvrtka organizira 
boravak djece i mladeži - poput sportskih priprema i sličnog - u zemlji i inozemstvu. Opširnije na 
www.nazor.hr.  
 

22. travnja  

Završnica HK-a za mlađe kadete  
Zagreb - Solidan odziv, blizu pedesetak prijava iz šest klubova, najava su zaključnoga turnira Hrvatskoga 
kupa za mlađe kadete koji se u subotu igra na Velesajmu. 



Subotnji turnir koji se baš poklapa s tradicionalnom turopoljskom proslavom Jurjeva, bit će i debi najmlađih 
velikogoričkih badmintonaša u natjecanjima Saveza. Goričani kreću upravo od tamo od kud i treba krenuti 
u natjecateljski sport - od poletaraca i kadeta. Hoće li im Sveti Juraj, jedan od zaštitnika Turopolja, biti od 
pomoći kad se sretnu sa iskusnijim suparnicima iz Zagreba, Čakovca i Dubrovnika - vidjet ćemo na 
terenu.  

Naši otkazali Finsku  
Međunarodno prvenstvo Finske počelo je danas bez naših predstavnika, ali i bez mnogih drugih koje je 
islandski pepeo stavio pred dilemu - ići kopnom ili ne ići. Naravno, situacija s aerodromima koji se 
zatvaraju i otvaraju, pa opet zatvaraju, čini završnicu evropske sezone pomalo neregularnom, ali BE će u 
nemogućnosti obuhvatnijeg rješenja vjerojatno priznati "zatečeno stanje". Naši se okreću prema Portugalu 
(nadamo se da sad neće proraditi i Etna), a šanse za dobar plasman usprkos vulkanima i dalje postoje. 

Juan Antonio Samaranch  
Vijest o odlasku bivšega predsjednika Međunarodnog olimpijskog odbora, Markiza od Samarancha kako 
mu je glasila plemićka titula, odnosno Joanija Antonija Samarancha, kako su ga zvali u rodnoj Kataloniji, 
danas je obišla sav globus. Naš Savez, kao jedan od osnivača Hrvatskog olimpijskog odbora, nalazi se 
među dužnicima ovoj iznimnoj osobi svjetskoga sporta, čovjeku koji je u presudnim trenutcima uspostave 
naše države znao prepoznati  trenutak i svoju odgovornost unutar postojećih povijestnih okolnosti. 
Iako su početkom 1992. već svi redovni proceduralni rokovi za prijem Hrvatske u olimpijsku obitelj bili 
istekli, predsjednik Samaranch iskoristio je interventne ovlasti koje mu daje Statut MOO-a te je, usprkos 
mnogim pritiscima, svojom osobnom odlukom omogućio prijem HOO-a u MOO, a time i prvi nastup 
hrvatskih sportaša na Olimpijskim igrama pod vlastitom zastavom. Time je, usred rata, ostvaren gotovo 
stoljeće dug san Franje Bučara i generacija naših sportaša.  
S mišlju na taj veliki čin opraštamo se od ovoga velikana olimpijskog pokreta. 

Prvi mjesec novih stranica  
Nakon što je u novoj dizajnerskoj i tehničkoj podlozi odrađeno prvih mjesec dana webice Saveza, 
donosimo i malo statističkih podataka. Uobičajeni dnevni promet na stranici govori o prosječnome rasponu 
od 100 do 200 posjeta, sa 50 do 130 različitih internetskih adresa. Uzmemo li u obzir da Savez broji 
tristotinjak registriranih igrača i ako prododamo još stotinjak dužnosnika i drugih neposredno 
zainteresiranih osoba možemo biti zadovoljni, tim prije što statistika pokazuje lagani porast posjeta. No 
naše ambicije su sigurno veće. 
Što se zemljopisnoga udjela posjetitelja tiče (promatranog po županijama), na razini Hrvatske prednjači 
dakako Zagreb s oko 75% ulazaka na stranice. Slijede Rijeka s 5%, potom Split s 4%, Osijek i Dubrovnik 
s 2% itd.  
 

21. travnja 

"Razvojni" na HTV-u  
Jučerašnje potpisivanje ugovora između mladih sportaša i HOO-a zabilježila je i HRT. Sa zadovoljstvom 
bilježimo  da nacionalne kamere nisu preskočile naše predstavnike na ovoj velikoj svečanosti. Pogledajte 
prilog. 

20. travnja  

U HOO-u potpisani ugovori za razvojne programe  
Zagreb - U prostorijama HOO-a danas su svečano potpisani ugovori sa 154 nova korisnika razvojnih 
programa HOO-a, među kojima sa zadovoljstvom bilježimo i sedam naših. Kako je u pozdravnom govoru 
istaknuo glavni tajnik HOO-a Josip Čop, ovi programi - a ima ih četiri - pomoći će perspektivnim mladim 
sportašima u dobi od 12 godina nadalje, prije svega  u tome da ostanu u sportu.  
Naše korisnike programa možete naći u rubrici Semafor > Razvojni programi, a opširnije informacije o 
današnjoj svečanosti nalaze se na stranicama HOO-a. 

19. travnja  



Ispravak - ZŠL  
Čitatelji stranica upozoravaju na pogrješku u jučerašnjim obavijestima o Zagrebačkoj školskoj ligi: 
sljedeće, IV. kolo, nije zadnje nego predzadnje kolo Lige u sezoni 2009-10. Ispravak smo sproveli i u 
predmetnoj obavijesti. 

Odigrana "Srebrna žogica"  
Lendava - Na ovogodišnjoj Srebrnoj žogici od naših predstavnika najviše je uspjeha imao Maxov 
Indonezijac Tri Prasetyo koji je u juniorskoj konkurenciji osvojio naslov i u pojedinačnoj i u muškoj parskoj 
konkurenciji. Spomenimo da su kod pojedinaca sva četiri polufinalista bila iz hrvatskih klubova.  
Uz dobar odziv hrvatskih klubova iz Zagreba, Rijeke i Čakovca, te uz nastupe mladih igrača iz susjednih 
zemalja, bilježimo još i naslov Lucije Vlah u juniorskim ženskim parovima, te pobjedu Ivone Kozak u 
finalnome meču s Katarinom Galenić (sve Medvedgrad 1998) kod mlađih kadetkinja. 
Potpuni rezultati. 
 
Određeni sudionici Regionalnog kampa BE-e  
Savez je poslao prijavu naših sudionika Regionalnog kampa Badmintonske Evrope koji se održava od 27. 
srpnja do 5. kolovoza u Mirni u izvršnoj organizaciji slovenskoga Saveza. Kamp je namijenjen 
perspektivnim juniorskim i kadetskim igračima, kandidatima za nastup na evropskim prvenstvima juniora i 
mlađih juniora 2011. godine.  
Za Mirnu su prijavljeni juniori: 
- Katarina Jagodić, Dasen Jardas, Lucija Vlah, Filip Špoljarec, zatim Mirta Ilić i Jelena Matanović,  
te kadeti: 
- Fran Galjer, Margarita Tolja, Mara Vlašić, Leo Šutevski, Iva Šutevski, Ivor Ilić, Ema Badjuk.  
S igračima ide trener Ratko Galjer. 

Hrvatski kup, II. krug - veterani  

Zagreb-Dubrovnik - II. krug Hrvatskoga kupa za veterane održan je 18. travnja u dva odvojena turnira. U 
Zagrebu se igrala konkurencija 35+, a u Dubrovniku 45+. Zagrebački turnir organizirao je BK Medvedgrad 
1998 u centru Turbo limač na Velesajmu, a dubrovački BK Mangan u dvorani na Gospinom polju.  
Poredak prvoplasiranih - veterani 35+: 
M: 1. Nikica Šikić (Stella zagreb), 2. S. Šaban (Purger Zagreb), 3. Dananić (Fortuna Vrbovec; 
MM: 1. Šaban-Zver, 2. Šikić-Visković, 3. Papac-Jušić 
- veterani 45+ 
1. Vlaho Zlošilo, 2. Kolobarić, 3. Brajak (svi BK Mangan Dubrovnik). 
Potpun poredak dostupan je u natjecateljskim zapisnicima 35+ i 45+. 

18. travnja  

Završilo EP 2010.  
Manchester - Četiri zlata Dancima, od toga dva u međusobnim finalima, zaključak su Evropskoga 
prvenstva 2010. Peter Gade uzeo je peto uzastopno zlato i time se dodatno upisao u povijest evropskoga 
badmintona, u kojoj će - kako kažu na stranicama BE - taj pothvat teško tko nadmašiti. Evo popisa novih 
prvaka, a kao zanimljivost navedimo da je u finalnim mečevima jedino Njemica Schenk bila izvan kruga 1. 
i 2. nositelja turnira: 
M: Peter Gade (Danska) 
Ž: Tine Rasmussen (Danska) 
MM: Paaske-Rassmussen (Danska) 
ŽŽ: Sorokina-Vislova (Rusija) 
MŽ: Laybourn-Rytter Juhl (Danska) 
Sukladno očekivanjima Godišnja skupština BE-e nije održana - naime zbog poznatih problema s avio-
linijama Manchestera se dokopao tek manji broj skupštinara tako da kvorum nije postignut te skupština 
nije ni mogla biti održana. 
 
19. rođendan Saveza  



Naš Savez danas slavi svoj 19. rođendan. Za one koji se žele podsjetiti na to predvečerje u 
novozagrebačkome naselju Središče - kao i za one kojima je to novost - preporučujemo posjet rubrici 
Ljetopis > Povijest, u kojoj se pobliže navode osnivači i članovi prve uprave HBS-a. Stoga si svi oni koju 
su u proteklih devetnaest godina dali doprinos izgradnji naše udruge mogu čestitati ovaj mali jubilej. 
Istom prilikom osnovan je i Zagrebački badmintonski savez. 

Predzadnji krug Zagrebačke školske lige  
Zagreb - Zagrebačka školska liga jedno je od najmasovnijih natjecanja u Hrvatskoj i odlična prilika mladim 
igračima za prvi korak prema natjecateljskom badmintonu. Aktualna sezona nastavlja se predzadnjim, IV. 
krugom, u nedjelju 25. o.m. na Velesajmu. Opširnije o natjecanju na stranicama ZŠL-e na portalu 
Zagrebačkog badmintonskog saveza. 

16. travnja  

Otvoreno prvenstvo Čakovca - Croatia Osiguranje 2010.  
Čakovec - Objavljujemo poziv na Otvoreno prvenstvo Čakovca - Croatia Osiguranje 2010. koje će se 
održati 29. i 30. svibnja ove godine, a koje se boduje u sustavu zajedničke seniorske serije HBS-a i BZS-
a. Uz ovaj turnir igra se i Međunarodno podmladačko prvenstvo Čakovca (29. svibnja). Turnirske pozive 
objavljujemo i na engleskom jeziku. 
 
Otvoreno ekipno PH za kadete - poredak  
Zagreb - Otvoreno ekipno prvenstvo Hrvatske za kadete održano je u Zagrebu 10. travnja 2010. u Centru 
Max na ZV-u u organizaciji HBK Max. Sudelovale su tri ekipe iz dva kluba. Rezultati po utakmicama: 
HBK Max I - HBK Max II - 4:1 
BK Međimurje - HBK Max II 3:2 
HBK Max I - BK Međimurje 4:1 
Poredak: 1. HBK Max Zagreb I, 2. BK Međimurje Čakovec, HBK Max Zagreb II. 
Uz čestitke pobjedničkoj ekipi, navodimo i sastav prvaka Hrvatske: 
M: Matija Kraljić, Filip Burnić, Andrija Kraljić, 
Ž: Iva Bačić, Dorotea Sutara, Maja Pavlinić 

15. travnja  

Naši okončali nastup na EP  
Manchester - Naši predstavnici završili su nastup na Evropskom prvenstvu. Luka Zdenjak nakon pobjede 
u prvom kolu protiv Talijana Maddalonija (14, 17) poražen je od domaćeg igrača Smitha (12, 17), dok je 
Andrea Žvorc u prvom kolu bila slobodna, a u drugom izgubila od Tine Rasmussen (9, 10). Naša igračica 
u paru sa Slovenkom Špelom Silvester poražena je u prvome nastupu od švedskoga para (4, 7). 
Nastavak EP možete pratiti putem logotipa i poveznice u desnome stupcu. 

Ana Aljinović na skupštini BE-e  
Naš predstavnik u međunarodnim asocijacijama Ana Aljinović putuje u Manchester gdje će sudjelovati u 
radu Godišnje skupštine Badmintonske Evrope. Skupština se održava uz Evropsko prvenstvo, a sjednica 
je zakazana za subotu. 

14. travnja  

HK, III. turnir mlađih kadeta – poziv 
Objavljujemo poziv na III. turnir Hrvatskoga kupa za mlađe kadete, koji će se održati 24. travnja o.g. u 
Zagrebu u prirednji BK Medvedgrad 1998. 

Počinje EP 2010.  
Manchester - Danas počinje Evropsko prvenstvo u konkurencijama pojedinaca i parova. U rubrici Oglasi 
stavili smo logo koji vodi na stranice natjecanja. Upravo u ovim trenutcima na teren bi trebao izaći naš prvi 
predstavnik - Luka Zdenjak - koji se sastaje s Talijanom Maddalonijem, a Andrea Žvorc večeras izlazi na 



megdan Tini Rasmussen. Sutra u podne hrvatsko-slovenska kombinacija Žvorc-Silvester igra prvi susret 
ženskih parova, protiv Šveđanki. 

13. travnja  
 
Rok za regionalni kamp BE-e u Sloveniji  
Podsjećamo zainteresirane koji još nisu reagirali da 15. o.m. istječe rok za prijave na regionalni kamp koji 
se sprema u organizaciji slovenskoga Saveza i Badmintonske Evrope (Mirna 27. VII. - 5. VIII.). 
 
Svečano potpisivanje ugovora za razvojne programe  
Zagreb - HOO obavještava da će se svečano potpisivanje ugovora s korisnicima razvojnih programa 
HOO-a održati 20. travnja u Hotelu Four Points (Panorama) na Trgu K. Ćosića  s početkom u 11.30 sati. 
Nakon potpisivanja ugovora bit će organiziran prigodni domjenak. Putne troškove (auto, vlak, autobus) za 
one koji dolaze izvan Zagreba podmirit će HOO, u prostorijama računovodstva u Domu sportova od 8 do 
11 i od 15 do 16 sati istoga dana. 
Obzirom na zamolbu HOO-a za točan popis sportaša koji će doći na potpis ugovora, kao i popis roditelja ili 
skrbnika za sportaše mlađih dobnih kategorija, molimo klubove da taj popis dostave u Savez najkasnije 
sutra (14. o.m.). 

Vijesti iz HOO-a  
HOO izrazio sućut Poljacima i podržao riječku kandidaturu za Mediteranske igre 2017. 
U povodu tragičnoga zrakoplovnog udesa poljskog izaslanstva nedaleko Smolenska predsjednik i glavni 
tajnik Hrvatskog olimpijskog odbora (HOO) Zlatko Mateša i Josip Čop, uputili su  brzojav sućuti poljskoj 
sportskoj javnosti i Poljskom olimpijskom odboru. Među poginulima je i Piotr Nurowski, predsjednik 
Poljskoga olimpijskog odbora. 
HOO je podržao kandidaturu Rijeke za prirednju Mediteranskih igara 2017. godine. Mana riječke 
kandidature - četiri neuspješne kandidature - ujedno je i najveća prednost jer je Rijeka do sada već 
izgradila većinu potrebne infrastrukture. Slučaj grčkoga Volosa, domaćina MI 2013. koji, kao i cijela Grčka, 
grca u dugovima pokazuje da ta prednost nije zanemariva. Nama bi, dakako, najbolje "leglo" kad bi se 
riječko domaćinstvo poklopilo s ulaskom badmintona u službeni program Igara. 
 

12. travnja 

PH 2010. za mlađe juniore i poletarce 
Objavljujemo poziv na Prvenstvo Hrvatske za mlađe juniore i poletarce 2010., koje će se održati u 
Čakovcu 2. svibnja u organizaciji BK Međimurje. 
 
Turnir "Zagorje Open" - za rekreativce i podmladak  
Zagorje ob Savi - Slovenski badmintonaši pozivaju na III. Zagorje Open - rekreativni turnir iz serije za 
Trumpovu ljestvicu. Turnir će se održati 17. o.m. u svih pet disciplina, u dvije rekreativne, ali i u dvije 
podmladačke skupine. 
Dodatne informacije, kao i prijave na ovo natjecanje dostupne su na naslovu www.badmintonklub-
zagorje.si .  
 

11. travnja  

MP Nizozemske - Dancima četiri naslova  
Wateringen - MP Nizozemske završilo je današnjim finalima odigranim u znaku velike dominacije danskih 
badmintonaša koji su uzeli četiri od pet naslova, prepustivši tek ženske parove domaćinima. Plasmani 
naših: 
M (32) - Luka Zdenjak - I. kolo 
MM (32) - Đurkinjak-Hoelbling - II. kolo 
MŽ (32) - Đurkinjak-Poznanović - II. kolo 



9. travnja  

Trenažni centri BE-e izmijenili kriterije  
Badmintonska Evropa je izmijenila uvjete za dobivanje školarine za ovlaštene trenažne centre. Ovi centri - 
a ima ih pet (Bugarska, Nizozemska, Poljska, Španjolska, Švedska) - pružaju kvalitetnim igračima 
mogućnost rada i usavršavanja u razdoblju od 2 do 12 tjedana. Cilj je osposobiti najbolje igrače 
nacionalnih saveza za plasman na Svjetsko prvenstvo i Olimpijske igre, a kvalifikacijski kriterij jest 
plasman među prvih 200 na pojedinačnoj i prvih 100 na parskoj svjetskoj ljestvici.  
Kandidate prijavljuje njihov nacionalni savez, a program je stalno otvoren. Treba spomenuti da je jedno od 
novouvedenih pravila i to da se ukida dobna granica za kandidate. Opširnije na stranicama razvojnih 
programa BE-e.  
 
Dobne granice veterana u HK-u  
U vezi poziva na aktualne veteranske turnire Hrvatskoga kupa za svaki slučaj podsjećamo na uređenje 
dobne granice. Naime, sukladno članku 2.8 Natjecateljskoga pravilnika pravo nastupa u veteranskoj 
skupini HK-a 2009-10. imaju svi rođeni prije 1975. godine, a pravo nastupa u podskupni veterana 45+ svi 
oni rođeni prije 1965. godine.  
 
Evropsko prvenstvo 2010. - objavljen ždrijeb  
Ždrijeb za Evropsko prvenstvo, koje se od 14. do 18. ovog mjeseca igra u Manchesteru, objavljen je. 
Hrvatski predstavnici igraju u tri konkurencije. Naši nisu mogli očekivati posebnu milost u bubnju, no Luka 
Zdenjak u konkurenciji pojedinaca u prvome kolu ima probavljivog protivnika - Talijana Maddalonija. Ako 
to prođe čeka ga znatno zahtjevnije ime - Andrew Smith (Engleska), kojeg se sjećamo i kao pobjednika 
Zagreba od prije nekoliko godina. 
Andrea Žvorc dobila je čast u prvome meču kod pojedinki ukrstiti reket s Dankinjom Tinom Rasmussen, 
drugom nositeljicom, ali možda i najjačom igračicom svijeta u ovome času. Ponovi li Andrea svoj 
specijalitet - poraz u tri gema - nitko joj neće predbaciti. U ženskim parovima Andrea igra sa Slovenkom 
Špelom SIlvester, a svoj će put za nastavak natjecanja  djevojke tražiti preko Šveđanki.  
 

Počelo MP Nizozemske 
Wateringen - Jučer je kvalifikacijskim danom počelo Međunarodno prvenstvo Nizozemske, turnir iz serije 
Evropskoga kupa. Luka Zdenjak bez borbe prošao je u glavni turnir, a danas startaju i naši parovi 
Đurkinjak i Poznanović, te Đurkinjak i Hoelbling. 
 
Otvoreno ekipno kadetsko PH - prijave  
Završetkom roka za prijave na Otvoreno kadetsko ekipno prvenstvo Hrvatske 2010. zabilježene su svega 
tri prijavljene ekipe iz dva kluba - to su ekipe HBK  Max I i II, te ekipa BK Međimurje. Ravnateljica 
natjecanja R. Hadžihalilović obavještava da će se igrati po sistemu "svatko sa svakim", zbog čega nije 
potrebno raditi poseban ždrijeb: 
1. Max I 
2. Međimurje 
3. Max II  
Navedeni redoslijed je ujedno i redoslijed po bodovima s kadetske ljestvice iz čega proizlazi i redoslijed 
susreta: 
1. krug  Max I - Max II 
2. krug  Međimurje - Max II 
3. krug  Max I - Međimurje 
U svakom susretu igraju se jedan muški i ženski pojedinačni meč, muški  ženski te mještoviti parovi.  
 

8. travnja  

Hrvatski kup, II. krug veterana - poziv  
Objavljujemo poziv za II. krug Hrvatskoga kupa za veterane koji će se održati  18. travnja u Zagrebu, u 
prirednji BK Medvedgrad-1998. 



Hrvatski kup, II. krug starijih veterana - poziv  
Objavljujemo poziv za II. krug Hrvatskoga kupa za veterane - konkurencija starijih veterana - koji će se 
održati  18. travnja u Dubrovniku, u prirednji BK Mangan Dubrovnik. 

7. travnja 

II. turnir Plišanog medvjedića 
Velika Gorica - Badmintonski klub Velika Gorica poziva na II. turnir za djecu "VG Plišani medvjedić 2010" 
koji će se održati u subotu 17. travnja 2010. godine s početkom u 10.00 sati  u DT Areni, Novo Čiče, 
Posavska ulica 24.  

Kotizacija za turnir je 30 kuna po igraču , a prijave se primaju do 17. travnja 2010. u 9.30 sati. 
Turnir će se igrati u konkurencijama:  
- do 13 godina (djevojčice i dječaci) 
- do 11 godina (djevojčice i dječaci) 
- do 9 godina (djevojčice i dječaci)  
te u posebnoj kategoriji za najmlađu djecu od 4 do 7 godina! 

"Pozivamo djecu iz svih škola i klubova Lijepe naše" - ističu organizatori u svome pozivu - "te i ovoga puta 
promovirajmo badminton drugi najpopularniji sport na svijetu!" 
 

HBK Max  s peharom iz Belgije  
Zagreb - HBK Max vraća se iz Belgije, sa velikog turnira za sve podmladačke kategorije, sa peharom 
namijenjenim najuspješnijem klubu. Maksovci su nastupili na uskrsnom turniru Junior OLVE i polučili niz 
odličnih plasmana u konkurencijama od  U19 do U11, te tako zauzeli sam vrh tablice na kojoj se našlo 27 
klubova iz dvadeset evropskih zemalja. 
Veseli ne samo vijest o osvojenom peharu nego i  podatak da je nakon dužeg vremena ponovo jedan 
hrvatski klub krenuo u samo srce evropske podmladačke konkurencije. Sve čestike Maxu uz želju da i 
drugi naši klubovi koji rade s podmlatkom što prije izmjere svoju pravu težinu na nekom od ovih masovnih 
zapadnoevropskih turnira.  
Opširnije o turniru na internetskim stranicama kluba OLVE. 

6. travnja  

Turbo liga - VIII. turnir  
Zagreb -  VIII. rekreativni turnir badmintonske Turbo lige u sezoni 2009/10. održat će se 10. travnja u 
centru Turbo Limač Zagrebačkog Velesajma, pav. 25 (galerija zapad), Avenija Dubrovnik 15. Ovaj turnir je 
ujedno i Turbo liga Open te se turnir boduje dvostruko za  rekreativnu ljestvicu Trumpa. 
Turnir će biti organiziran u svim pojedinačnim i parskim konkurencijama, a konkurencija muški 
pojedinačno i u dvije jakosne kategorije. Prvoplasirani će osvojiti medalje i brojne nagrade sponzora. 
Prijave za turnir se zaprimaju do srijede, 7. travnja u 24 h. Naknadne prijave na samom turniru neće biti 
moguće jer će ždrijeb biti napravljen u petak. 
Muški pojedinačno i mješoviti parovi počinju u 10 h,  a muški i ženski parovi te žene pojedinačno u  13.30. 
Detaljnije  na www.turboliga.org, a na stranicama TL-e nalazi se i kompletan poziv na turnir. 
 

Troje novaka u razvojnim programima HOO-a 
Vijeće HOO je na svojoj zadnjoj sjednici u Program I (mlađe dobne kategorije) uvrstilo čak šest hrvatskih 
badmintonaša. To su Iva Skorup, Dorotea Sutara i Ivan Tucaković kojima je članstvo produženo, te Fran 
Galjer, Maja Pavlinić i Matija Kraljić koji su novaci u programu. Svi oni pridružili su se Luciji Vlah kao 
aktualnome korisniku.  
Istom odlukom produženo je članstvo Petre Petranović u programu II, a isti je program istekao za 
korisnike Hoelblinga i Čimbura. Vjerujemo da tako širokogrudnu odluku Vijeća barem dijelom dugujemo i 
izvrsnoj prezentaciji na nedavnome MP Hrvatske, na kojem su  pred našim visokim gostom, 
predsjednikom HOO-a Matešom, korisnici programa HOO-a - poput Đurkinjaka, Poznanović, 



Hoelblinga...- pokazali da su opravdali dosadašnje povjerenje. 
Čestitamo korisnicima i podsjećamo da je ovo tek prvi korak na putu koji svoje krajnje stanice vidi na 
samim Olimpijskim igrama. Ujedno skrećemo pozornost da se popis korisnika razvojnih programa redovno 
prati u rubrici Semafor > Razvojni programi. 

Podsjetnik za ekipno kadetsko OPH  

Podsjećamo da je sutra rok za prijave na Otvoreno ekipno kadetsko prvenstvo Hrvatske 2010. koje se 10. 
travnja igra u Zagrebu. Poziv na natjecanje dostupan je u rubrici Izdvojeno. 

3. travnja 

Sretan Uskrs!  
Svim badmintonašima i članovima naše badmintonske zajednice - udrugama, igračima, dužnosnicima... - 
kao i svim čitateljima naših stranica želimo sretne uskrsne blagdane. 

1. travnja 

MJP Italije - Uglešić do četvrtfinala 
Milano - U "glavnom gradu talijanskog badmintona" kako Milano nazivaju organizatori iz talijanskog 
Saveza, završilo je MJP Italije, a s njim i redovni dio Evropskog juniorskog kupa za ovu sezonu. Od naših 
najbolji rezultat u Italiji napravio je Uglešić, četvrtfinalom u pojedinačnoj konkurenciji. 
U konkurenciji više od devedeset igrača iz 17 zemalja turnir je protekao u očekivanoj dominaciji Rusa koji 
su uzeli četiri od pet naslova, uz iznenađujuću pobjedu nepostavljenoga Austrijanca Almera kod 
pojedinaca. Natjecanje se održalo u novoj dvorani, namijenjenoj upravo za badminton, sa 1000 kvadratnih 
metara igrališnog prostora i gledalištem za oko tisuću ljudi. 
Evo svih naših plasmana: 
M (ždrijeb 64):  
Uglešić - četvrtfinale; 
Denžić - II. kolo 
MM (32) 
Uglešić - Lemair (Francuska) - II. kolo 
Denžić - Roj (Slovenija) - II. kolo 
MŽ (32) 
Denžić - Olariu (Rumunjska) - I. kolo 

Zagrebačka školska liga u završnici 
Zagreb - Zagrebačka školska liga iz sezone u sezonu okuplja sve veći broj izvanzagrebačkih pa i 
inozemnih školaraca. Posebno ozbiljno ovo su natjecanje shvatili u Banjaluci što se ogleda i u sve boljim 
plasmanima.  
Prošle je subote odigrano III. kolo, a krajem ovoga mjeseca na rasporedu je i posljednje kolo ove školske 
godine. Za igrače iz vrha to je natjecateljsko  "biti ili ne biti", no isto tako pozivamo i sve one koji se još 
nisu uključili u ovo natjecanje da se jave povjerenici ZŠL-e Renati Hadžihalilović. Zagrebačka školska liga 
idealna je prilika za one koji bi svoju badmintonsku težinu htjeli provjeriti i izvan uskoga kruga svoga 
školskog dvorišta.  
O svemu opširnije na stranicama ZBS-a. 

30. ožujka 

MBL - IV. kolo u Čakovcu 
Čakovec - Donosimo kratak osvrt na IV. kolo Međunarodne badmintonske lige koje se održalo u nedjelju 
28. ožujka u organizaciji BK "Međimurje.  
Rezultati i poredak se mogu vidjeti u rubrici Natjecanja > MBL. Od naših klubova sudjelovali su 
Medvedgrad 1998 i Međimurje. Medvedgrad je ostvario dvije pobjede protiv prvoplasiranog i 
drugoplasiranog kluba lige, Toma 5:2 i Medvoda 6:1. Treba reći da je Medvedgrad trenutno na 4. mjestu, 
a sigurne pobjede protiv najjačih slovenskih predstavnika posljedica su nastupa vrlo jake seniorske 



postave koji nisu ove sezone igrali sve turnire zbog zgusnutih obveza na međunarodnom planu. Naš drugi 
predstavnik Međimurje je pobijedio Branik 4:3 i izgubio od Toma 7:0 te time učvrstio 5. poziciju u ukupnom 
poretku. Zadnje kolo igra se 8. svibnja u slovenskoj Zgornjoj Kungoti te se nadamo dobrim nastupima 
naših klubova. Također se nadamo da će slijedeće sezone u novom izdanju ove lige nastupiti barem još 
jedan klub iz Hrvatske što bi popravilo omjer klubova i doprinjelo ravnomjernijem udjelu oba saveza u 
ovom natjecanju.   

Otvoreno ekipno kadetsko PH - poziv 
Objavljujemo poziv za Otvoreno kadetsko ekipno prvenstvo Hrvatske koje će se održati 10. travnja u 
Zagrebu. Izvršni organizator je HBK Max.  
Rok prijava je 7. travnja. Prijave se šalju na e-adresu Saveza. Za eventualne dodatne informacije o 
natjecanju možete se obratiti u Savez ili ravnateljici natjecanja. 
 
MJP Italije - naši u tri konkurencije 
Milano - Međunarodno prvenstvo Italije kreće danas u preduskrsnom, pa zato pomalo neobičnom 
rasporedu - od utorka do četvrtka. Naše boje brane Uglešić i Denžić. 
Osim u pojedinačnoj konkurenciji mladići nastupaju i u obje parske, ali sa inozemnim partnerima i 
partnericama. MJP Italije posljednji je u seriji turnira Evropskoga juniorskog kupa u ovoj sezoni - slijedi još 
samo majstorica početkom lipnja u Nizozemskoj. Zbivanja u milanskoj dvorani možete pratiti na 
stranicama turnira na kojima je dostupan i video-prijenos zbivanja na središnjem terenu. 
 

29. ožujka 

 
Odluka direktora Saveza 
Direktor Saveza Miškulin danas je donio odluku iz nadležnosti Upravnoga odbora kojom se ustanovljavaju 
dvije nove povjereničke dužnosti u Savezu - dužnost administrativnoga tajnika i dužnost tehničkoga 
tajnika, te imenovao vršitelje. 
"Odlukom iz nadležnosti Upravnoga odbora donesenom zbog žurnosti 29. ožujka 2010. ustanovljavam 
dužnost administrativnoga tajnika Saveza, koju će obavljati Vesna Horbec, te dužnost tehničkog tajnika 
Saveza, koju će obavljati Mišel Mihetec. 
Obrazloženje: odluku donosim kako bi imenovani povjerenici, u sklopu novoga ustroja tajničkoga ureda 
Saveza, mogli odmah početi s radom. 
Direktor Saveza Željko Miškulin"  
 

28. ožujka 

 
Ljetna škola BE - podsjetnik 
Podsjećamo na ovogodišnju Ljetnu školu Badmintonske Evrope (Pressbaum, 17-24. kolovoza) koju smo 
najavili 4. o.m. Škola je namijenjena nacionalnoj klasi igrača do 17 godina i istoj razini trenera juniora. 
Obzirom na rokove prijava, a i predstojeće uskrsne blagdane,  molimo sve zainteresirane da kandidate - 
prema obrascu sa stranica BE-e - dostave u Savez do kraja mjeseca kako bi Savez na vrijeme mogao 
sastaviti svoju prijavu BE-i.  
 
 

27. ožujka 

Održana Godišnja skupština Saveza 
Zagreb - Redovna godišnja skupština Saveza održana je danas u Domu sportova. Sjednica je protekla u 
visokom stupnju suglasnosti o svim bitnim pitanjima, a od važnijih odluka ističemo: 
- Badmintonski klub VG iz Velike Gorice primljen je u članstvo Saveza, a Badmintonskom klubu Rukavac 
iz Matulja potvrđen je prijem u pridruženo članstvo; 



- klubovima Koprivnica, Titan i Tempo na temelju Statuta, članak 2.3.2. isteklo je članstvo u Savezu; 
- prihvaćeni su izvještaj za 2009. te plan rada za 2010.; 
- za novoga glavnog tajnika Saveza izabran je Šime Zekan, a za predstavnika Regije centar u UO-u 
izabran je Ratko Cvetnić. 
Zapisnik i odluke skupštinske sjednice slijede.  
 
 

26. ožujka 

Vijesti iz BE-e 
Badmintonska Evropa izvještava o kvalifikacijama za Olimpijske igre mladih, koje su održane u Danskoj, 
te o humanitarnoj akciji Solibad namijenjenoj pomoći žrtvama potresa na Haitiju.  
Nakon izlučnog turnira za OIM najzadovoljniji su, vjerojatno, Francuzi koji imaju kvalifikante i u muškoj i u 
ženskoj konkurenciji. Ostalih osam zemalja koje imaju svoje predstavnike među pet muških i pet ženskih 
kvalifikanata su Danska, Ukrajina, Njemačka, Španjolska, Finska, Velika Britanija, Švedska i Nizozemska. 
Za one koji se možda pitaju gdje je šesnaestgodišnja danska senzacija u Evropskom kupu Viktor Axelsen 
treba reći da je OIM ograničen na 1992. i 1993. godište. Dakle - Axelsen je premlad. Vjerujemo da će ta i 
druge primjedbe na propozicije OIM-a u Singapuru pridonijeti boljoj organizaciji sljedećih Igara. 
Potaknuta tragičnim zemljotresom na Haitiju, kao i apelom za pomoć koji je odaslao Haićanski olimpijski 
odbor, Badmintonska Evropa pokrenula je akciju badmintonske solidarnosti pod nazivom Solibad koja se 
sprovodi pod motom "1000 reketa za Haiti". Cilj akcije jest  do 15. svibnja skupiti što više reketa, ali i 
ostale badmintonske opreme, i poslati je na Haiti. Možemo se upitati - koliko se time mogu ublažiti 
posljedice katastrofe. U pozivnome pismu BE poručuje - time ćemo pomoći djeci i mladim ljudima Haitija 
da lakše izađu na kraj s pretrpljenim traumama, te ćemo olakšati obnovu njihovih života i zemlje. Svaki se 
doprinos računa! 
 
Promis - portal posvećen sportskome marketingu 
Tvrtka CiV-savjetovanje pokrenula je internetski portal Promis u cijelosti posvećen sportskome marketingu 
te poziva sportaše i sportske udruge na suradnju. U vrijeme kada svjetska financijska kriza direktno utječe 
na  financiranje klubova koji su u proračunu javnih institucija, od iznimnog je značaja da se klubovi i savezi 
orjentiraju prema slobodnom tržištu. Stoga je marketing kao dio organizacije u klubovima i savezima, 
bitniji nego ikada. Upravo iz tog razloga, CiV savjetovanje je pokrenulo portal - PROMIS 
Portal znanja PROMIS namijenjen je svim subjektima uključenima u sport: 
                 - sportašima, klubovima, udrugama 
                 - organizatorima sportskih događaja 
                 - tvrtkama čiji su proizvodi/usluge vezane uz sport 
                 - tvrtkama strateški orijentiranima na marketing kroz sport 
 Cilj portala je: 
 1.       educirati i savjetovati na području sponzorstva,  organizacije, računovodstva, prava, rukovođenja, 
komunikacije i marketinga; 
 2.       informirati o novostima s područja sportskog marketinga; 
 3.       predstavljati i prezentirati projekte na domaćem sportskom tržištu; 
 4.       povezati sportske subjekte s korporacijskim sektorom; 
 5.       ponuditi baze podataka/kontakata bitnih za sve subjekte uključene u sport. 

Županijsko školsko natjecanje u Dubrovniku 
Dubrovnik - U Osnovnoj školi "Marina Držića" u Dubrovniku, u utorak, 16. ožujka odigrano je deseto 
županijsko natjecanje školskih sportskih klubova u badmintonu za osnovne i srednje škole. Izvještava  
Vlaho Zlošilo. 
Natjecanja, koja su trajala od 10 do 13,30 sati, proveo je Badmintonski klub Mangan iz Dubrovnika. Igralo 
se ekipno natjecanje po sustavu svako sa svakim, a prvoplasirani u svakoj konkurenciji stekli su pravo 
nastupa na poluzavršnom natjecanju. Rezultati:   
Osnovne škole - dječaci: 
Lapad - M. Držić  2:3, 
Lapad - M. Getaldić 0:3, 



M. Getaldić - M Držić 3:2.  
Poredak: 1. Marin Getaldić (M. i A. Barkidžija, Čučević) 2. Marin Držić (Galjer, Rihter, Boban) 3. Lapad 
(Omerčahić, Širok, Šeparović) 
Osnovne škole - djevojčice 
Lapad - M. Držić 3:1, 
M. Getaldić - M. Držić 3:0 
M. Getaldić - Lapad 3:2  
Poredak: 1. Marin Getaldić (Caput, Čupić, Vico), 2. Lapad (Širok, Tolja, Vojvoda), 3. M. Držić (Vlašić, 
Barač, Varela)  
Srednje škole, mladići: 
Gimnazija Metković - Gimnazija Dubrovnik 3:2.  
Poredak: 
1.    Gimnazija Metković (Maleta, Volarević, Glavinić) 
2.    Gimnazija Dubrovnik (Đilović, Milaković, Karamehmedović) 
Srednje škole, djevojke: 
Gimnazija Dubrovnik - Turistička i ugostiteljska škola 3:0 Gimnazija Metković - Turistička i ugostiteljska 
škola 3:2 Gimnazija Dubrovnik - Gimnazija Metković 3:0  
1. Gimnazija Dubrovnik (Kaciga, Batinić, Stražičić) 2. Gimnazija Metković (Marević, Galić, Bjeliš), 3. 
Turistička i ugostiteljska škola (Roso, Hajtilović, Zlošilo) 
 
 

25. ožujka 

Održana sjednica Vijeća HOO-a 
Zagreb - Danas je održana XIII. sjednica Vijeća HOO-a, koja bi usprkos svome rednom broju ipak mogla 
donijeti nešto zadovoljstva diljem sportske Hrvatske. U izvješću sa sjednice - objavljenom na stranicama 
HOO-a - najprije ističemo ono što nas najviše zanima: razvojni programi. Iako  informacija još ne uključuje 
imena, sudeći po priloženoj tablici Vijeće je u najvećoj mogućoj mjeri nastojalo izaći u susret savezima i 
njihovim prijedlozima. Detaljnije informacije objavit ćemo čim stignu u Savez. 
Ono što se u zaključcima Vijeća odnosi na cijeli sportski sustav u nas,  svakako su "mjere za spas" kako 
ih već naziva sportski tisak, a kojima će HOO pokušati smanjiti efekte recesije. Radi se prije svega o 
saniranju proračunskih rezova, i državnih i lokalnih, koji su zaprijetili sportu u cjelini. 
 
Skupštinski podsjetnik 
Podsjećamo na sjednicu skupštine Saveza koja će se održati u subotu 27. o.m. s početkom u 13 h. Mjesto 
je Dom sportova, dvorana Zagreb, prizemlje, s ulazom od istočnoga parkirališta. Skupštinski materijali 
nalaze se u rubrici Akti > Skupština 2010., a tamo je i skupštinska prijavnica koju je - sa žigom i potpisom 
- potrebno uručiti v.d. tajniku prije početka sjednice. 
 
Odluka ravnateljice natjecanja 
Sukladno zamolbi BK Mangan od 10. o.m. te kandidaturi BK Medvedgrada 1998, ravnateljica natjecanja 
Renata Hadžihalilović odobrila je danas promjenu u Kalendaru natjecanja. Sukladno odluci II. turnir 
Hrvatskoga kupa za veterane (skupina 35+) održat će se 18. travnja 2010. u Zagrebu, dvorana Turbo 
limača na Velesajmu, paviljon 25, s početkom u 10 sati. Organizator BK Medvedgrad 1998. 
Turnir HK-a u konkurenciji veterana 45+ održat će se prema Kalendaru istoga dana u Dubrovniku. 
 
 

24. ožujka 

Rekreativni turnir u Opatiji 
Opatija - Klub za športsku rekreaciju poziva na turnir koji će se održati 18. travnja (baš na rođendan 
našega Saveza!) u opatijskoj dvorani Gorovo. Turnir se igra u sklopu Županijske sportsko-rekreativne lige, 
a priređuje se u dvije dobne skupine. Propozicije turnira i ostale informacije dostupne su u rubrici 
Rekreacija > Natjecanja. 



 
 
23. ožujka 

Skupštinska sjednica pomaknuta na 13 h 
Odlukom iz nadležnosti Upravnoga odbora, donesenom 23. ožujka 2010. zbog žurnosti, odlažem početak 
skupštinske sjednice sa 10 h na 13 h istoga datuma. Sjednica se neće održati u dvorani 16 Doma 
sportova, nego u dvorani Zagreb Doma sportova (ulaz kod istočnoga parkirališta).  
Obrazloženje: odluku donosim zbog obveza predsjednika Saveza, ujedno i predsjedavajućega 
skupštinske sjednice.  
Direktor Saveza Željko Miškulin 
 
A. Pohar novi predsjednik BZS 
Medvode - Andrej Pohar novi je predsjednik Badmintonskoga saveza Slovenije. Odlučila je tako skupština 
BZS-a na sjednici održanoj prošle nedjelje u Medvodama. 
Tridesetpetogodišnji Pohar, izdanak poznate badmintonske obitelji, bivši je vrhunski badmintonaš, a 
danas između ostaloga i član Upravnoga odbora Badmintonske Evrope. Hrvatske badmintonaše s novim 
predsjednikom Zveze povezuju mnoge sportske veze, te je za vjerovati da će se dobra i plodonosna 
suradnja dvaju saveza nastaviti i u mandatu nove uprave. Više informacija o skupštini u Medvodama na 
stranicama BZS-a. 
 
 

22. ožujka 

Kriza - prepreka i prilika 
Ovih dana pratimo u medijima poteškoće s kojima se susreću naši ekipni sportovi i vodeći klubovi. 
Recesija je zahvatila i državni i lokalne proračune, ali i nejako domaće  sportsko tržište. No, kriza otvara 
mogućnost novog vrednovanja onoga što se zove "javni interes u sportu". 
Tri najveća košarkaška kolektiva - Cibina, Split i Zadar - u milijunskim su dugovanjima i, kako piše 
današnji Vjesnik, prijeti im stečaj, a mnogi manji klubovi potonut će bez puno medijske galame. Znajući 
prioritete domaćega sporta već možemo predpostaviti da će rezovi najbolnije pogoditi ženski ekipni sport, 
kao i to da će zadnji na tapetu biti nogometaši. Problem nije samo u istanjenim lokalnim proračunima i 
nepostojanju pravog sportskog tržišta, nego i u agoniji tzv. socijalističkoga modela sporta. Naprosto sve je 
manje političara koji su spremni - i dovoljno moćni - novac iz gospodarstva skrenuti u klubske kase, a u 
finalnom stadiju s tom će se činjenicom morati suočiti i domaći tzv. vrhunski klubski nogomet. 
Međutim, u recesijskim uvjetima lokalni sport, njegova administracija kao i uprave sportskih objekata, 
javnih i privatnih, morat će se okrenuti novoj klijenteli. Koje su naše komparativne prednosti? Možemo 
satnicu u dvorani puniti i sportom (trening i natjecanja) i rekreacijom - što primjerice, rukomet ili odbojka ne 
mogu. Imamo korisnike oba spola, što mali nogomet nema. Imamo sposobnost "kapilarnog" financiranja 
natjecateljskoga pogona - klub, roditelji, mali sponzori... - pa s jednim kvalitetnim sportašem možemo 
opravdati program cijeloga kluba, što je u ekipnome sportu nemoguće...  
Stoga zavirimo u obližnju dvoranu i provjerimo jesu li košarkaši, rukometaši, odbojkašice... još tamo. Ničija 
nevolja ne mora nas radovati, ali roba koju nudimo dio je javnog interesa u sportu i možda je baš sad 
prilika da to malo glasnije damo do znanja. 
 
 

21. ožujka 

Badmintonski vikend u deželi 
U Sloveniji su ovoga vikenda naši predstavnici nastupili na dva natjecanja - u zajedničkom sustavu 
seniorskih turnira HBS-a i BZS-a (ponovno ukazujemo na nespretno imenovanje ovoga  značajnoga 
natjecanja) igrao se III. A-turnir, kojem su domaćin bile Medvode, a u slovenskoj seriji kadetskih turnira u 
Ljubljani se igrao III. turnir. 
Od naših predstavnika najbolji plasman ostvario je Josip Uglešić (Medvedgrad Zagreb) ulaskom u finale 



pojedinačne konkurencije (21 prijava), u kojoj je Petrič i dalje najuvjerljiviji. Ostali najbolji plasmani naših - 
kod žena (13)  Maja Knežević (MZ) završila je na petome mjestu, u muškim parovima (10) Uglešić i 
Špoljarec su deveti, u ženskima (4) Lucija Vlah (MZ) sa suigračicom Kodrič iz Kungote bila je druga, a u 
mješovitima (8) Uglešić i Vlah završili su kao peti. Potpuni ždrijeb dostupan je ovdje. 
U ljubljanskoj dvorani Dolgi most kadeti su zabilježili dosta prijava, a naši predstavnici ostvarili su vrlo 
uočljive plasmane pri čemu osobito ističemo Doroteu Sutaru (HBK Max) sa zlatom i u pojedinačnoj 
konkurenciji i u paru sa klubskom suigračicom Tarom Kranjčec. Time su maksovci nastavili pobjednički 
ritam od prošlog vikenda kada su se iz dežele vratili sa zlatom, srebrom i broncom ubranim na turnirima 
mlađih juniora i poletaraca. 
 
MP Rumunjske - dva četvrtfinala naših 
Temišvar - Dva četvrtfinala naših, u muškim i mješovitim parovima, najbolji su plasmani ostvareni na 
ovogodišnjem MP Rumunjske. Đurkinjak i Poznanović poraženi su od Zirnwalda i Prutsch, pa su se 
Austrijanci time revanširali za poraz u finalu zagrebačkoga internationala, a Đurkinjak i Hoelbling izgubili 
su od Nijemaca Kaesbauera i Rotha. Andrea Žvorc nije imala mnogo sreće sa ždrijebom, pa iako je 
poražena od Njemice Schnaase, pokazala je ono što već znamo: da se može ravnopravno nositi s 
igračicama koje su na svjetskoj ljestvici daleko ispred nje, ali da joj završnica trećeg gema predstavlja 
unutarnju prepreku s kojom će morati izaći na kraj. Evo i našeg učinka: 
M (74 prijave): Zdenjak, Rihtar - kvalifikacije; 
Ž (52): Žvorc - I. kolo; Petranović - kvalifikacije; 
MM (31): Đurkinjak-Hoelbling - četvrtfinale; 
MŽ (31): Đurkinjak-Poznanović - četvrtfinale. 
 

19. ožujka 

MP Rumunjske - parovi prema završnici 
Temišvar - Dok naši najbolji parovi grabe prema završnome dijelu MP Rumunjske, organizator se potrudio 
putem internetskoga albuma ponuditi fotografije dosadašnjega tijeka natjecanja. Potražite naše 
predstavnike u albumu i u ždrijebu turnira. 
 
Ispravak ravnateljice natjecanja 
Ravnateljica natjecanja R. Hadžihalilović poslala nam je žurni ispravak vezan uz jučerašnju obavijest. 
Prenosimo uz ispriku: 
"U jučerašnjoj obavijesti za A-turnir piše da je rok za prijavu parova do danas, a za pojedince do sutra, što 
je netočno. To je rok za odjave. Rok za prijavu parova bio je do jučer, a za pojedince je do danas u 
ponoć." 
Ispravak smo sproveli u predmetnoj obavijesti. 
  
Vijesti iz BE-e 
Badmintonska Europa oglašava novi broj svoga e-magazina, najavljuje izlučni turnir za Olimpijske igre 
mladih i izvještava o Sveengleskom prvenstvu 2010., jubilarnom stotom All Englandu. 
Danas u danskome Svedenborgu počinje izlučni turnir badmintonaša za prve Olimpijske igre mladih, koje 
će se u kolovozu održati u Singapuru. Osamnaest mladića i devetnaest djevojaka odigrat će trodnevne 
kvalifikacije po sustavu koji bi doista trebao dovesti do realnog poretka prve petorke u muškome i u 
ženskome ždrijebu. Procjena našeg Saveza bila je da  su u tako nemilosrdnoj konkurenciji šanse naših 
puno manje od troškova priprema i nastupa na tome natjecanju, pa će prve OIM proći bez naših 
predstavnika. No, za četiri godine dolazi red na godište 1996. i 1997... 
Tine Rassmusen po drugi put osvojila je naslov na Sveengleskom prvenstvu, Lee Chong Wei osvojio je 
mušku titulu, a vijest dana je da su Kinezi pobijedili u samo dva finala. Podsjetimo, lani su odnijeli sve. 
Treba istaći i da je na 100. izdanju turnira finalni dan trajao točno sedam sati, nakon što je jedino Chong 
Wei svoj meč uspio dobiti u dva gema. 
U novom broju e-magazina BE-e skrećemo pozornost na iscrpan izvještaj s našeg međunarodnoga 
prvenstva (str. 30-31). 
 
 



18. ožujka 

III. A-turnir, poziv 
Danas, sa zakašnjenjem uzrokovanim preoblikom naših stranica, objavljujemo poziv na III. A-turnir 
zajedničkoga hrvatsko-slovenskoga sustava natjecanja za seniore. Turniri se igraju u Medvodama 20. i 
21. o.m. Rok prijava za parove je danas, a za pojedince sutra do 24 h (poveznica na stranici BZS - E-
prijave).  
Jedan od prvih zadataka koji stoji pred Upravnim odborom svakako bi morao biti uvođenje više reda u 
regulaciju ovoga natjecanja. U prvome redu da se odgovori na jednostavno pitanje: kako se to natjecanje 
zove? I koji je status toga natjecanja sukladno nomenklaturi koju određuje HOO? Tim prije što ukidanje 
Hrvatskog kupa za seniore nije predviđeno ni Planom Saveza za ovaj olimpijski ciklus ni Planom za 2009. 
godinu.  
Primjer MBL-a kao zajedničkog sustava natjecanja pokazuje da statusna pitanja svaki od uključenih 
saveza može uspješno riješiti sukladno svojim potrebama. 
 
Naši startaju na MP Rumunjske 
Temišvar - Mečevima kvalifikacija u muškom i ženskom singlu naši predstavnici započeli su nastup na 
jakome MP Rumunjske, turniru iz serije Europskoga kupa. Luka Zdenjak i Neven Rihtar nažalost nisu 
prošli današnji filter, a Petra Petranović u ovom času igra protiv turske suparnice.  
U glavnom turniru žena pojedinačno je naša prvakinja Andrea Žvorc. Ni nju ždrijeb nije baš pomazio, 
odmah u prvom kolu ide na jednu od jačih i iskusnijih njemačkih igračica Karin Schnasse (3*). Nadamo se 
da će Andrea pružiti dobar otpor, ali iskreno rečeno - prolaz bi ipak bio iznenađenje. Ako to prođe onda 
može sigurno i dalje. Podsjetimo, prošle godine je u Rumunjskoj zaustavljena tek u polufinalu, pa izgleda 
da joj taj turnir leži.  
U ženskim parovima nemamo predstavnika ali je u muškim parovima naš najbolji par  - Zvonimir Đurkinjak 
i Zvonimir Holbling. Slobodni su u prvom kolu, u drugom idu na bolje između Škota i Austrijanaca, dalje ih 
čekaju iskusni Nijemci pa Austrijanci... Svaki dobiveni meč je premija.  
Podsjetimo da su njih dvojica tijesno izgubili finale na MP Hrvatske, te da su trenutno u poretku Europskog 
kupa za muške parove na izvrsnom 4. mjestu s nadom da se nakon Rumunjske mogu pomaknuti za koje 
mjesto. Za nove bodove moraju ući barem u četvrtfinale, a eventualni ulazak u finale donio bi im drugo 
mjesto u ukupnom poretku!  Za tako optimističan scenarij trebat će i nešto sportske sreće. Mješoviti par, i 
naš najbolji miks, Đurkinjak-Poznanović, pobjednici Croatian Internationala,  trenutno su u izvrsnoj formi i 
od njih možemo svašta očekivati. Ždrijeb im je pun teških ali „pobjedivih“ protivnika: mladi Nijemci pa 
mladi Rusi pa iskusni Austrijanci (suparnici iz  zagrebačkog finala), u eventualnom polufinalu super uigrani 
Belgijanci, ali...Treba ići kolo po kolo ali ugodno je znati da napokon imamo kombinaciju za koju možemo 
očekivati i najveće domete i koji mogu na ovakvom turniru pobijediti praktički svakoga. Podsjetimo 
Đurkinjak-Poznanović su u poretku mješovitih parova u Europskom kupu ukupno treći, a još nisu skupili 
osam turnira koji se boduju.  
U kvalifikacijama miksa nastupa i Neven Rihtar s Mađaricom Szoke, a ako prođu idu na jake Škote dok 
pobjednici tog evenutalnog meča idu na opet naše Holbling-Žvorc. Oni su prošle sezone ovdje odigrali 
solidne mečeve u mješovitom paru, vidjet ćemo kako će biti ovaj tjedan.  
Rezultate možete pratiti na stranicama MP Rumunjske. 

 

17. ožujka 

Godišnja skupština Saveza 
Danas objavljujemo poziv na Redovnu godišnju skupštinu Saveza, koja će se održati 27. ožujka u 
Zagrebu. Skupštinski poziv sa svim pripadajućim materijalima dostupan je u rubrici Akti > Skupština 
2010., a među podnescima nalazi se i skupštinska prijavnica.  
Molimo učlanjene udruge da do skupštine svakako provjere svoj članski status u rubrici Upisnik > Članice 
Saveza. 
 
Mali oglasnik 



Tvrtka Vivatip iz Sesveta nudi sportskim udrugama svoje proizvode - sportska odličja kao i graverske 
usluge. Opširnije na www.vivatip.hr. 
 
 

16. ožujka 

Kandidature za skupštinske izbore 
Do roka za podnošenje kandidatura za dva nepopunjena dužnosnička mjesta koja su u nadležnosti 
Skupštine Saveza, stigle su četiri prijave - dvije za mjesto tajnika Saveza i dvije za mjesto predstavnika 
regije Centar. Kandidature su podnijeli (redoslijedom podnesaka): 
- za tajnika Saveza HBK Max (Ivan Puzjak) i BK Medvedgrad 1998 (Šime Zekan); 
- za predstavnika regije Centar BK Nika (Ratko Cvetnić) i HBK Max (Igor Kraljić). 
Za stegovnoga suca nije bilo kandidature. Kandidature će biti objavljene u sklopu skupštinskih materijala 
koji se upravo dovršavaju u sklopu konzultacija članova Upravnoga odbora Saveza. Rok za objavu 
skupštinskoga poziva i pripadajućih materijala je sutra. 
 
MBL, IV. kolo - poziv 
Čakovec - BK Međimurje šalje poziv za četvrto kolo Međunarodne badmintonske lige koje će se održati u 
nedjelju 28. o.m. u Čakovcu, s početkom u 9. sati.  
Poziv možete naći u rubrici Natjecanja > MBL. 
 
 

15. ožujka 

Uvodnik 
Danas naša stranica počinje s radom u novome izgledu i na novoj, unaprijeđenoj tehničkoj osnovi. Glavni 
cilj promjena jest stranicu što više približiti statutarnom načelu javnosti rada Saveza, odnosno funkciji 
službenoga glasila Hrvatskoga badmintonskog saveza. S tim u vezi podsjećamo na najvažnije odluke 
Upravnoga odbora iz 2007. kojima su pobliže uređene predmetne točke Statuta: 
1. Internetska stranica Saveza (Statut Saveza: točke 1.3, 1.6 i 6.3) je službeno glasilo Saveza i na njoj se 
pravovremeno objavljuju svi službeni akti i informacije Saveza koji su javni.  
(...) 
3. Službeni sadržaj stranica su: 
- svi akti Saveza; 
- adresar i ljetopis Saveza; 
- najave i izvještaji sa službenih natjecanja iz plana Saveza, domaćih i međunarodnih; 
- obavijesti dužnosnika Saveza; 
- informacije i akti organizacija u koje je Savez učlanjen, dotično: Hrvatskoga olimpijskog odbora, Svjetske 
badmintonske federacije, Badmintonske Evrope, Sredozemne badmintonske konfederacije - te Republike 
Hrvatske, a koji se izravno odnose na rad Saveza; 
3.1 Uz to sadržaj stranice, sukladno uredničkoj procjeni opravdanosti, mogu biti i: 
- vijesti iz članica Saveza; 
- ostale badmintonske vijesti; 
- sve ostale obavijesti koje se tiču rada Saveza; 
(...) 
Svjesni smo da ova funkcija stranica nije ostvarena u potpunosti, što je ponekad izazivalo nepotrebne 
nesporazume kako unutar Saveza tako, nažalost, i u našim krovnim organizacijama. Da se to ne bi 
ponavljalo potrebno je da sve članice i dužnosnici Saveza poštuju propise koje smo donijeli sami za sebe. 
Posebno molimo dužnosnike Saveza za poštivanje pravovremenosti i cjelovitosti službenih akata i 
informacija, u skladu s točkom 1. 
 
Upozorenje uz obavijesti 
Obavještavamo da prelaskom na nove stranice može doći do kraćih zastoja u administriranju, kao i do 
toga da pojedini sadržaji budu privremeno nedostupni. Ujedno obavještavamo da je prelaskom na nove 



stranice Arhiv obavijesti preseljen u rubriku Ljetopis. Arhiv je organiziran u pdf-datotekama po godinama, 
a u datoteci 2010. nalaze se obavijesti od siječnja i veljače ove godine. 
 

14. ožujka 

Hrvatski kup, III. B-turnir - izvješće 
Zagreb - Turnir je održan 14. ožujka 2010. u sklopu zajedničkoga hrvatsko-slovenskoga sustava 
seniorskih natjecanja koji se računa za poredak u Hrvatskome kupu. Organizator je bio BK Medvedgrad 
1998, a igralo se u dvorani Concordije. Poredak prvoplasiranih: 
M (10): 1. Skerbiš ml., 2. Špoljarec, 3. Majstorović; 
Ž (6): 1. M. Skorup, 2. Vlah, 3. Drmić. 
Nevelik odziv, osobito kod žena. Dušan Skrbiš nakon tri gema protiv Hummela u prvome kolu, dalje 
uvjerljiv, do konačne pobjede, dok je kod žena Martina Skorup bez izgubljenoga gema. Potpuni rezultati 
ovdje.  
 
 
13. ožujka 

Hrvatski kup, III. turnir ml. kadeta - izvješće 
Zagreb - Turir je održan 13. ožujka 2010. u dvorani Concordije u organizaciji BK Medvedgrad 1998. 
Dužnosti vrhovnoga suca obavljao je voditelj natjecanja. Poredak prvoplasiranih: 
M (10 igrača iz 5 klubova): 1. Tucaković (Purger Zagreb), 2. Jardas Sušak Rijeka), 3. Hranilović 
(Međimurje Čakovec); 
Ž (12/4): 1. Jagodić, 2. Skorup, 3. Dimić (sve PZ); 
MM (): 1. Hranilović-Špoljarec (Medvedgrad 1998 Zagreb/MČ), 2. Jardas Tucaković (SR/PZ), 3. Duspara-
Rožman (Stella Zagreb/PZ); 
ŽŽ (5/4): 1. Jagodić-Skorup (PZ), 2. Dragčević-Vlah (MZ), 3. Dimić-Tucaković (PZ). 
Tri zlata purgeraša, od toga dva za Katarinu Jagodić, obilježila su subotnji turnir HK-a - posljednji 
ovosezonski u konkurenciji do 17 godina. Potpuni rezultati ovdje. 
 
12. ožujka 

Turbo liga - poziv na VII. kolo 
Zagreb - Objavljujemo poziv na sedmi rekreativni turnir badmintonske Turbo lige u sezoni 2009/10. koji će 
se održati u subotu, 20. ožujka 2010. Turnir se boduje za rekreativnu ljestvicu Trump, a održat će se u 
centru Turbo Limač na Zagrebačkom velesajmu, pav. 25 (galerija zapad), Avenija Dubrovnik 15, Zagreb. 
Turnir će biti organiziran u svim pojedinačnim i parskim konkurencijama, a prvoplasirani će osvojiti 
medalje i nagrade sponzora. Muški pojedinačno i mješoviti parovi počinju u 10 h   a muški i ženski parovi 
te žene pojedinačno u  13.30. 
Poziv na turnir nalazi se na stranicama Lige - www.turboliga.org - i u našoj rubrici Rekreacija. 
 
Svjetske medicinske igre - Poreč 2010. 
O Svjetskim medicinskim igrama, koje se ove godine u srpnju održavaju u Poreču izvještava naš savezni 
badmintonski sudac i aktivni rekreativac Antonio Lovrić: 
Želio bih informirati sve ljubitelje badmintona o natjecanju koje se održava u Poreču od 3. do 10. srpnja 
2010. Naime, radi se o Svjetskim medicinskim igrama koje se održavaju još od 1978. i to svake godine. 
Pravo nastupa imaju svi oni koji su završili srednju, višu ili visoku školu bilo kojeg medicinskog usmjerenja. 
Natjecanje se održava u 24 olimpijska sporta, pa tako i u badmintonu i to u pet dobnih kategorija. Svake 
godine se prijavi skoro 2500 natjecatelja iz 40-ak zemalja. Ove igre zovu još i "malom olimpijadom", stoga 
se naša zemlja doista može pohvaliti dobivenom organizacijom. 
Više informacija na www.medigames.com. 
 
 

10. ožujka 



Zamolba BK Mangan 
Badmintonski klub Mangan koji je domaćin drugog kruga Hrvatskog kupa za veterane (18. travnja) nudi 
drugim klubovima da preuzmu organizaciju turnira za veterane starije od 35 godina. 
Time bi se smanjili troškovi natjecateljima i povećala masovnost na natjecanju. Klubovi koji su 
zainteresirani da budu domaćini toga turnira trebaju se prijaviti na adresu saveza do 21. ožujka. Turnir za 
starije veterane (+45 godina) se ne nudi drugim organizatorima i igrat će se u Dubrovniku 18. travnja u 9 
sati. 
Ako ne bude zainteresiranih za organizaciju konkurencija veterana +35 i taj turnir će se igrati u 
Dubrovniku u isto vrijeme. 
 
 

9. ožujka 

Odluka izbornice juniora 
Izbornica juniora Petrinović Zekan odobrila je da se za MJP Italije, turnir Evropskog juniorskog kupa u 
Milanu, prijave Josip Uglešić i Juraj Denžić.  
Josip Uglešić igrat će pojedinačno i u paru s Francuzom Lemairom, a Juraj Denžić će igrati pojedinačno, u 
paru sa Slovencem Rojem i u mixu s Olariu iz Rumunjske. U Italiju će putovati zajedno sa slovenskom 
juniorskom reprezentacijom kojoj ovim putem zahvaljujemo na pomoći oko organizacije putovanja.  
 
8. ožujka 

Odluka izbornika seniora 
Prenosimo odluku izbornika Silvia Jurčića o potvrdi hrvatsko-slovenske kombinacije u ženskom paru na 
Evropskom pojedinačnom prvenstvu u Manchesteru (14-18. travnja 2010.)  
"Potvrđujem hrvatsko-slovenski ženski par Špela Silvestar i Andrea Žvorc za Europsko prvenstvo u 
Manchesteru. 
Izbornik 
Silvio Jurčić" 
 
 
Po završetku MP Hrvatske 
Jedno zlato i još dva finala najbolji je učinak hrvatskih igrača u dvanaest godina postojanja MP Hrvatske. 
Zvonimir Đurkinjak i Staša Poznanović obranili su prošlogodišnji naslov u mješovitim parovima, a samo 
korak do cilja nedostajao je muškom paru Đurkinjak-Hoelbling i ženskom Poznanović-Čiča. No treba reći 
da su oba naša srebrna para pružila vrlo jak otpor mnogo renomiranijim protivnicima te su oba meča 
riješena tek u završnici trećeg gema. Najuspješniji sudionik turnira je Nicole Grether, druga njemačka 
igračica, koja je opravdala najviši svjetski renking od svih koji su se pojavili na terenima Doma sportova - 
Grether kući odlazi sa pojedinačnim zlatom i zlatom u ženskim parovima u kojima nastupa s Kanađankom 
Reid. Evo poretka: 
M: 1. Ben Beckman (Engleska), 2. Malkov (Rusija), 3. Merrilees (Škotska) i Lahnsteiner (Austrija); 
Ž: 1. Nicole Grether (Njemačka), 2. Ito (Japan), 3. Zajcava (Bjelorusija) i Polikarpova (Rusija); 
MM: 1. James Phillips - Joe Morgan (Wales), 2. Đurkinjak-Hoelbling (Hrvatska), 3. Armstrong-Liew 
(Engleska) i Kopriva-Kopriva (Češka); 
ŽŽ: 1. Nicole Grether – Charmaine Reid (Njemačak/Kanada), 2. Poznanović-Čiča (Hrvatska), 3. Žvorc-
Silvester (Hrvatska/Slovenija) i Hlebko-Polikarpova (Rusija); 
MŽ: 1. Zvonimir Đurkinjak - Staša Poznanović (Hrvatska), 2. Zirnwald-Prutsch (Austrija), 3. Magee-Magee 
(Wales) i Armstrong-Grant (Engleska). 
U zaključku, uz komplimente našim najboljim igračima koji su uz izbornika Jurčića i trenera Mao Honga 
predveli dosad najbolje izdanje na našem Internationalu, treba reći da badminton - osobito onaj koji se 
igra i trenira u okviru Zagrebačkog badmintonskog saveza - svoju vrlo solidnu evropsku klasu ne pokazuje 
više samo u juniorskim nego i u seniorskim okvirima. Posebno obilježje turnira jest i dosad najagresivniji 
nastup organizatora prema medijskim i marketinškim adresama od interesa. Između ostalog ogledalo se 
to i u VIP-dijelu tribina (predsjednik HOO-a Mateša, veleposlanik NR Kine Wu Lianqi itd.), a nadasve u 



statusu koji je naše natjecanje zauzelo u medijskome prostoru – primjerice na HTV-u i u dnevnicima 
Jutarnji list i Sport Plus. 
 
 
CI 2010 na HTV-u 
Za one koji su propustili jučerašnji Olimp na 2. programu nacionalne televizije ili izvješća u TV dnevniku, 
dajemo poveznice na portal HTV-a s kratkim pregledom događanja u Domu sportova od petka i nedjelje. 
S tim u vezi dugujemo posebnu zahvalnost našem višestrukom prvaku, danas novinaru HRT-a, Vedranu 
Ciganoviću koji nam je osobnim zalaganjem i inicijativom uspio otvoriti upravo ona vrata koja su njemu 
kao igraču bila uglavnom zatvorena. 
 
HK. III. B-turnir – poziv 
U Zagrebu će se u nadolazeću nedjelju, 14. ožujka 2010., održati treći ovosezonski B-turnir zajedničkog, 
hrvatsko-slovenskog, sustava seniorskih natjecanja. Turnir će se održati u dvorani Concordia u 
organizaciji BK ˝Medvedgrad˝. Sve informacije pronađite u pozivu u Izdvojenom. Posebno izvdojimo da je 
prijavu igrača potrebno napraviti pomoću e-prijave na web stranici Slovenskog badmintonskog saveza 
(link), a krajnji rok za prijavu je petak, 12. ožujka. 
 
Natječaj za popunu upražnjenih dužnosničkih mjesta 
Sukladno sazivu Godišnje skupštine Saveza 2010. te na osnovu točke 3.2 Statuta Saveza pozivaju se: 
- članice Saveza da dostave kandidature za tajnika HBS-a (Statut, točka 6.3); 
- članice Regije centar da dostave prijedloge za izbor predstavnika Regije u Upravnom odboru HBS-a 
(Statut, točka 6.4); 
- članice Saveza da dostave kandidature za stegovnoga suca HBS-a (Statut, točka 6.8). 
Prijedlozi trebaju sadržavati suglasnost predloženoga. Životopis i plan rada nisu obvezni ali su poželjni. 
Kandidature se trebaju dostaviti u Savez fizičkom ili elektroničkom poštom ili osobno, najkasnije do 15. 
ožujka 2010. 
 

5. ožujka 

CI 2010 - naši u sedam četvrtfinala! 
Naši predstavnici pružili su domaćoj publici, kao i izborniku Jurčiću, dosta razloga za zadovoljstvo. 
Već u prijepodnevnom dijelu turnira mješoviti parovi Zvonimir Đurkinjak i Staša Poznanović te Zvonimir 
Höelbling i Andrea Žvorc izborili su sutrašnje četvrtfinale. Zvonimir i Staša vrlo su uvjerljivo svladali 
Velšane Morgan-Sheppard, a Höelbling-Žvorc bili su u tri gema bolji od Bugara Bojčinov-Popstojkova. U 
poslijepodnevnom programu su im se pridružile Staša Poznanović i Matea Čiča koje su u ženskim 
parovima imale uvjerljiv nastup protiv Engleskinja Baker-Grant, a potom je i muški par Höelbling i 
Đurkinjak odradio razmjerno jednostavan zadatak protiv hrvatsko-indonezijske kombinacije Puzjak-
Prasetyo. Naša Petra Petranović u paru s Rumunjkom Olariu svladala je domaću kombinaciju Drmić-Vlah, 
pa je i ona ostvarila ulaz u subotnji program. 
U pojedinačnom dijelu Neven Rihtar svladao je najprije Slovaka Fila, potom u dugome meču Čeha 
Koprivu i zaslužio mjesto u četvrtfinalu. Međutim Andrea Žvorc nakon uvjerljivog nastupa protiv 
Norvežanke Kverno opet si je priuštila svoj nesretni specijalitet, poraz u trećem gemu, ovaj put protiv 
Engleskinje Chapman. Ostali naši predstavnici u današnjim su se kolima oprostili od natjecanja. Sve 
rezultate pratite pomoću linka u Izdvojenom. 
Sutra su na rasporedu četvrtfinalni mečevi s početkom u 10 sati, dok će se polufinalni mečevi igrati u 
poslijepodnevnom programu koji počinje u 16. U prijepodnevnom programu u VIP-dijelu tribine očekuju se 
visoki gosti turnira - predstavnici HOO-a, Evropske badmintonske federacije i diplomatskog zbora – što će 
biti dodatni motiv našima da u što većem broju pokušaju izboriti ulazak u polufinale. Napominjemo da je 
ulaz u dvoranu slobodan. 

 

4. ožujka 



Počeo Croatian International 2010 
Mečevima kvalifikacija u konkurenciji muškaraca pojedinačno danas je u maloj dvorani Doma sportova 
započelo 12. međunarodno prvenstvo Hrvatske. Očekivani ulazak u glavni program izborili su Zvonimir 
Đurkinjak, koji kao parski specijalist, ipak rjeđe nastupa u singlu te Neven Rihtar. 
Đurkinjak je najprije ekspresno otpravio Talijana Musiarija, ali mu je zatim trebao skoro sat za Portugalca 
Santosa. Rihtar se pomučio protiv Slovaka Karola Fila, ali je u drugom kolu razmjerno brzo dobio 
Norvežana Withersa. Drugi Fil, Jan, bio je bolji od našeg juniora Dinka Đurđevića koji je ipak produžio 
otpor na tri gema, a dobar dojam su ostavila još trojica naših lavića, pred kojima nije bilo nikakvog 
imperativa - Riječanin Dasen Jardas i Zagrepčani Josip Uglešić i Filip Špiljarec – koji su nakon jakog 
otpora poraženi od Austrijanca Bertscha, Norvežanina Withersa te Čeha Jelineka. 
Vrlo dobar dojam ostavio je Japanac Hayasaki, koji je svoja dva izlučna meča odradio za samo 36 minuta 
(za usporedbu: najduži meč dana trajao je sat i 12 minuta!). Iz toga se dade pretpostaviti da su Japanci 
opet u Zagreb poslali mlade i nepoznate igrače čija je objektivna snaga daleko veća nego trenutni položaj 
na svjetskoj ljestvici, što dakako može napraviti dosta „nereda“ u turnirskom ždrijebu. 
Sutra su na rasporedu mečevi glavnog turnira u svih pet konkurencija. Program počinje u 10 ujutro a prvi 
nastupaju branitelji naslova u mješovitom paru Zvonimir Đurkinjak i Staša Poznanović u srazu s 
Velšanima Morgan-Sheppard, dok će istodobno naš drugi miks Höelbling-Žvorc igrati protiv jakih Bugara 
Bojčinova i Popstojkove. Od ostalih mečeva u prvom dijelu dana, u kojem nastupa većina naših sudionika, 
s posebnom pažnjom očekujemo nastup Andreje Žvorc protiv Norvežanke Sare Kverno te ženskoga para 
Poznanović-Čiča protiv Engleskinja Baker-Grant. 
U predvečernjim satima, nakon 17 sati, bit će na rasporedu mečevi drugoga kola glavnog turnira, u kojima 
očekujemo što više naših predstavnika. U svakom slučaju za domaće navijače, kao i za sve ljubitelje 
badmintona, sutra neće nedostajati uzbuđenja u Domu sportova. Ulaz je slobodan tijekom cijelog turnira. 
Svi rezultati današnjega dana, kao i satnicu sutrašnjih mečeva pogledajte pomoću linka u Izdvojenom. 

Ljetna škola BE 
Iz Badmintonske Europe (BE) pozivaju na tradicionalnu ljetnu školu, koja će se održati od 17. do 24. 
srpnja u austrijskom Pressbaumu. Kamp je namijenjen mlađim igračima te trenerima. Cijena kampa je 450 
€. Više informacija pronađite ovdje. Krajnji rok za prijavu Badmintonskoj Europi je 4. travnja pa molimo 
klubove, ukoliko imaju zainteresiranih kandidata, da se jave barem nekoliko dana prije. 

 

3. ožujka 

Obavijest za crtovne suce na CI-ju 
Ponavljamo poziv svim klubovima i pojedincima da pomognu organizaciji Croatian Internationala kao 
linijski suci. Svim sucima organizator osigurava: 
- prehranu i sokove u dvorani 
- majicu s logom turnira 
- kutijU loptica Champion koje su korištene na turniru 
- naknadu od 100 kn. 
Crtovni suci okupljaju se sutra, u četvrtak 4. ožujka, u 16.15 h u Maloj dvorani Doma sportova. Ipak i svi 
linijski suci koji će se naknadno javiti za suđenje iduća 3 dana bit će dobrodošli. Stoga molimo klubove, 
igrače, rekreativce, pojedince da se jave ili u dvorani kod zapisničkog stola ili na kontakte našeg sudačkog 
povjerenika Ivanke Pokorni (ivpokorni@gmail.com; 098 4 999 22), odnosno organizatorice turnira Jelene 
Kereković (info@crointer.com; 098 253 300).  

Godišnja skupština Saveza 
Redovna godišnja skupština HBS-a održat će se u subotu 27. ožujka u 10 h u dvorani 48  Doma sportova. 
Inicijalno je skupština planirana za petak 26. ožujka popodne, ali u dogovoru s predsjednikom Saveza, 
zbog organizacijskih razloga premještena je dan kasnije u navedenom terminu. 
Poziv i ostali skupštinski materijali bit će objavljeni u statutarnom roku. 



Croatian International 2010 
Sutra u Maloj dvorani Doma sportova počinje 12. međunarodno prvenstvo Hrvatske - Croatian 
International 2010. Na turniru koji traje od četvrtka do nedjelje nastupit će preko 100 igrača iz 28 zemalja 
iz cijeloga svijeta, među kojima i najbolji hrvatski reprezentativci.Od glavnih imena turnira treba izdvojiti 
Njemicu Nicole Grether, 31. igračicu svjetske rangliste, Rusa Vladimira Malkova, 56. igrača svjetske 
rangliste te ženski par Nicole Grether (Njemačka) - Charmaine Reid (Kanada), 28. ženski par na svijetu. 
Očekuje se da će značajnu ulogu na turniru odigrati i hrvatski igrači, a visoki plasmani posebno se očekuju 
od naših parskih kombinacija - mješovitog para Zvonimir Đurkinjak - Staša Poznanović, koji će braniti 
prošlogodišnji naslov, muškog para Zvonimir Đurkinjak - Zvonimir Hoelbling, itd.Turnir sutra počinje u 
17:00 h mečevima kvalifikacija u kojima će od hrvatskih igrača nastupiti Dinko Đurđević, Dasen Jardas, 
Zvonimir Đurkinjak, Neven Rihtar, Josip Uglešić i Filip Špoljarec. Ždrijeb i rezultate turnira možete pratiti 
pomoću linka u rubrici Izdvojeno.Pozivamo sve da već sada u svoje rokovnike pribilježe dolazak idućih 
dana u Dom sportova kako bi podržali naše badmintonaše na turniru i vidjeli brojne vrhunske 
badmintonaše iz cijeloga svijeta. 

Odluka izbornika seniora 
Za Europsko pojedinačno prvenstvo 2010. u Manchesteru prijavljujem: 
- muškarci pojedinačno: Luka Zdenjak 
- žene pojedinačno: Andrea Žvorc 
Izbornik seniora Silvio Jurčić 
Ovoj odluci dodajmo da su plasman na EP u Manchesteru prema plasmanu na svjetskoj rang-listi, uz 
navedene igrače, ostvarili i muški par Zvonimir Đurkinjak - Zvonimir Hoelbling, ženski par Staša 
Poznanović - Maja Šavor te mješoviti par Zvonimir Đurkinjak, - Staša Poznanović. no u dogovoru s 
izbornikom seniora odlučeno je da propuste EP zbog zdravstvenih problema te obveza i plana natjecanja 
igrača. 

2. ožujka 

Održana tiskovna konferencija CI-ja 
U Zagrebu je jučer održana tiskovna konferencija u povodu 12. međunarodnog prvenstva Hrvatske u 
badmintonu - Croatian Internationala 2010. Konferencija, kojoj su nazočili Željko Miškulin (direktor turnira), 
Silvio Jurčić (seniorski izbornik), Zvonimir Đurkinjak, Staša Poznanović i Andrea Žvorc, bila je dobro 
posjećena od strane medija, a osvrt na konferenciju na svom portalu donosi i HOO. 

Podsjetnik - program I. HOO-a 
Podsjećamo klubove igrača navedenih u obavijesti od 1. ožujka da je krajnji rok za predaju ispunjenih 
obrazaca za prijavu igrača u program I. HOO-a sutra, četvrtak 4. ožujka, do ponoći. Ukoliko klub do tada 
ne pošalje ispunjene obrasce znači da je odustao od kandidature. Ispunjene obrasce treba slati na 
službeni mail Saveza - crobad@cba.hr. 

 

1. ožujka  

Odluka direktora Saveza 
Direktor Saveza Željko Miškulin promijenio je svoju odluku objavljenu 27. veljače. Nakon 
konzultacija s predsjednikom Saveza i izbornikom mlađih dobnih kategorija (koji je poslao svoje mišljenje 
o redoslijedu kandidata za program I) odlučio je da se za program I HOO-a prijavi (tim redoslijedom) 8 
kandidata: 
1. Dorotea Sutara 
2. Lucija Vlah 
3. Ivan Tucaković 
4. Fran Galjer 
5. Maja Pavlinić 
6. Katarina Galenić 



7. Matija Kraljić 
8. Iva Skorup 
Klubovi kandidata se mole da pošalju sve potrebne obrasce za prijavu ispunjene u Savez najkasnije do 
četvrtka 4. ožujka, kako bi se ovjereni obrasci dostavili u HOO (krajnji rok u HOO-u je 5.3). Bez svih 
ispunjenih obrazaca kandidature neće biti valjane.  

PH juniora i kadeta - Luciji Vlah tri zlata 
Prvenstvo Hrvatske 2010. za juniore i kadete održano je 27. i 28. veljače 2010. u dvorani Concordia, u 
organizaciji BK ˝Medvedgrad 1998˝ Zagreb. Vrhovni sudac turnira bila je Ivanka Pokorni. Osvajači medalja 
po konkurencijama: 
juniori: 
M: 1. Josip Uglešić (Medvedgrad-1998), 2. Matija Hranilović (Međimurje), 3. Juraj Denžić (Medvedgrad-
1998) / Ivan Tucaković (Purger) 
Ž: 1. Lucija Vlah (Medvedgrad-1998), 2. Nikolina Dimić (Purger), 3. Katarina Jagodić (Purger) / Željka 
Drmić (Medvedgrad-1998) 
MM: 1. Matija Hranilović / Luka Vlahek (Međimurje), 2. Dinko Đurđević / Dasen Jardas (Stella / Sušak 
Rijeka), 3. Josip Uglešić / Dorian Žitnik (Medvedgrad-1998) / Jura Denžić / Filip Špoljarec (Medvedgrad-
1998) 
ŽŽ: 1. Lucija Vlah / Željka Drmić (Medvedgrad-1998), 2. Maja Knežević/ Ivana Mucko (Medvedgrad-1998), 
3. Jelena Baksa/Katarina Jagodić (Međimurje/Purger) / Martina Skorup / Iva Skorup (Purger) 
MŽ: 1. Juraj Denžić / Lucija Vlah (Medvedgrad-1998), 2. Josip Uglešić / Maja Knežević (Medvedgrad-
1998), 3. Luka Vlahek / Tena Tucaković (Međimurje / Purger) / Matija Hranilović / Martina Skorup 
(Međimurje / Purger) 
kadeti: 
M: 1. Matija Kraljić (HBK Max), 2. Fran Galjer (Mangan), 3. David Landeka ( Medvedgrad-1998) / Viktor 
Ružić (Međimurje) 
Ž: 1. Dorotea Sutara (HBK Max), 2. Katarina Galenić (Medvedgrad-1998), 3. Iva Šutevski (HBK Max) / 
Dora Dragčević (Medvedgrad-1998) 
MM: 1. Matija Kraljić / Fran Galjer (HBK Max / Mangan), 2. Viktor Ružić / Jura Šolja (Međimurje), 3. David 
Landeka / Borna Drvodelić ( Medvedgrad-1998) / Ivor Ilić / Luka Kašljević (Sušak / Split) 
ŽŽ: 1. Dorotea Sutara / Maja Pavlinić (HBK Max), 2. Dora Dragčević / Helena Kovač (Medvedgrad-1998), 
3. Katarina Galenić / Ivona Kozak (Medvedgrad-1998) / Jelena Novak / Lucija Zadravec ( Međimurje) 
MŽ: 1. Fran Galjer / Maja Pavlinić (Mangan / HBK Max), 2. Viktor Ružić / Jelena Novak (Međimurje), 3. 
David Landeka / Dora Dragčević (Medvedgrad-1998) / Matija Kraljić / Iva Šutevski (HBK Max) 
U juniorskoj konkurenciji prvenstvo je proteklo u dominaciji BK Medvedgrad 1998 Zagreb, koji je osvojio 4 
zlata, a kao najuspješnija sudionica cijelog prvenstva ističe se Lucija Vlah sa 3 osvojena zlata. Kod kadeta 
prvenstvo je prošlo u dominaciji HBK Max Zagreb koji je osvojio svih 5 zlata (u muškim i mješovitim 
parovima u kombinaciji s Dubrovčaninom Galjerom), a kao najuspješniji sudionik ističe se Fran Galjer 
(Mangan Dubrovnik) s osvojenih 2 zlata i 1 srebrom. 
Sve rezultate turnira možete pogledati u Izdvojenom.  

28. veljače  

Tiskovna konferencija Croatian Internationala 2010 
Hrvatski badmintonski savez i Zagrebački badmintonski savez organiziraju dvanaesti po redu Croatian 
International - Međunarodno badmintonsko prvenstvo Hrvatske 2010. - koji će se u sklopu serije 
Evropskoga kupa 2009-10., održati u Zagrebu, mala dvorana Doma sportova, 4.-7. ožujka 2010. Tim 
povodom pozivamo Vas na konferenciju za novinare koja će se održati  
u ponedjeljak, 1. ožujka 2009., u 11 sati, u konferencijskoj sobi Hrvatskog olimpijskog odbora (sjeverni 
ulaz), Trg Krešimira Ćosića 11, Zagreb. 
U privitku dostavljamo kraći info-materijal, te obavještavamo da će konferenciji za novinare nazočiti: 
- Željko Miškulin, direktor turnira 
- Silvio Jurčić, seniorski izbornik  
- Zvonimir Đurkinjak, seniorski prvak Hrvatske 



- Staša Poznanović, seniorska prvakinja Hrvatske u paru i mixu 
- Andrea Žvorc, seniorska prvakinja Hrvatske. 

Traje PH u-15, u-19 
Podsjećamo da u je u tijeku Prvenstvo Hrvatske za kadete i juniore 2010, koje se održava u Zagrebu, u 
dvorani Concordia. Pozivamo Vas da dođete u dvoranu pogledati tko će od mladih igrača postati prvak 
Hrvatske, a sve rezultate i satnicu možete vidjeti u Izdvojenom. 

27. veljače  

MP Austrije - naši u 2 četvrtfinala 
Hrvatski seniori završili su jučer nastup na jakom Međunarodnom prvenstvu Austrije, ostvarivši 2 
četvrtfinala - Staša Poznanović i Zvonimir Đurkinjak u mješovitim parovima te Zvonimir Hoelbling i 
Zvonimir Đurkinjak u muškim parovima. 
Poznanović i Đurkinjak bili su 6. nositelji u mješovitim parovima te su u prvome kolu u tri gema (9:21, 
21:19, 21:7) svladali jaki ruski miks Ashmarin-Prokopenko, a u drugome kolu uvjerljivo i solidan škotski 
miks Briggs-Mason rezultatom 21:17, 21:11 i tako se plasirali u četvrtfinale. Tamo su u tri gema (15:21, 
21:6, 12:21) poraženi od prvih nositelja i pobjednika prošlosezonskog Europskog kupa, Ukrajinaca 
Atraschenkov-Prus. 
Muški par Đurkinjak-Hoelbling (8*) prvo je u napetom meču protiv Francuza Cazau-Louis slavio rezultatom 
21:17, 22:24, 21:19, a u drugome meču je u dva gema (21:11, 22:20) svladao britansku (englesko-
škotsku) kombinaciju Stawski - Van Ritvelde i ostvario plasman u četvrtfinale. U četvrtfinalnom meču su 
dobrano namučili druge nositelje, Engleze Ellis-Mills, koji su naposlijetku ipak pobijedili rezultatom 21:17, 
19:21, 21:17. 
Od ostalih naših nastupila je i Andrea Žvorc pojedinačno koja u prvom kolu glavnog ždrijeba ipak nije 
mogla protiv jake Ruskinje Tatjane Bibik (11:21, 11:21). Žvorc je zbog bolesti partnerice, Slovenke Špele 
Silvester, morala predati meč ženskih parova. 
Sve u svemu, izvrstan nastup naših parova koji su pobijedili u mečevima u kojima su bili favoriti, a u 
četvrtfinalima su pružili vrhunski otpor prvim, odnosno drugim nositeljima turnira. Izvrsna najava za 
predstojeći Croatian International! 

Odluka Direktora Saveza 
Direktor Saveza Željko Miškulin donio je odluku, bez protivljenja članova Upravnog odbora i uz 
konzultaciju struke da se za program I HOO-a prijave: 
Iva Skorup, Ivan Tucaković, Dorotea Sutara i Fran Galjer.  
Klubovima kandidata će biti poslani obrasci za prijavu koje treba dostaviti ispunjene u Savez najkasnije do 
srijede, 3. ožujka, kako bi se ovjereni obrasci dostavili u HOO.  
Za program su kandidature poslali BK Purger Zagreb (Ivan Tucaković, Iva Skorup), BK Medvedgrad 1998 
Zagreb (Katarina Galenić, Ivona Kozak, Borna Drvodelić, Dora Dragčević), HBK Max Zagreb (Dorotea 
Sutara, Matija Kraljić, Maja Pavlinić) te BK Mangan Dubrovnik (Fran Galjer). 

24. veljače  

MP Austrije 
U Beču danas počinje jako Međunarodno prvenstvo Austrije (s nagradnim fondom od 15,000 dolara), a na 
njemu će nakon izvrsnog nastupa na Europskom prvenstvu muških i ženskih ekipa u Varšavi prošli tjedan 
nastupiti i hrvatski seniorski reprezentativci. 
Danas u kvalifikacijama kod žena pojedinačno igraju Andrea Žvorc i Petra Petranović. Najviše možemo 
očekivati od našeg muškog para Zvonimir Đurkinjak - Zvonimir Hoelbling (8*) koji u prvom kolu igraju 
protiv kvalifikanata te od mješovitog para Zvonimir Đurkinjak - Staša Poznanović koji prvo igraju protiv 
ruskog miksa Ashmarin-Prokopenko (Prokopenko je igrala u finalu ženskog dijela EP-a u Varšavi!). 
Sve rezultate i livescore pratite u Izdvojenom. 

Turbo liga  
U subotu, 24. veljače, održan je šesti turnir Turbo lige u ovoj sezoni. Pobjede u sve tri održane 



konkurencije odnijeli su debitanti na Turbo ligi. Kod muškaraca pojedinačno, od 29 natjecatelja zlato je 
osvojio Mišel Mihetec, u finalu bolji od Jasmina Majstorovića, dok je broncu osvojio Slaven Andrašić koji je 
u meču za 3. mjesto svladao Sandija Šabana. Vrlo jaka bila je i konkurencija muških parova, gdje je 
nastupilo 12 parova. Prvi su bili Mišel Mihetec i Slaven Andrašić, drugi Domagoj Vicković i Nikica Šikić, a 
treći Sandi Šaban i Antonio Lovrić. Od 11 mješovitih parova, zlato je osvojio miks Ivanka Pokorni - Antonio 
Lovrić, u finalu sa 2:1 bolji od Nine Vicković i Tomislava Papca, dok su treći bili Irena Bakale i Domagoj 
Vicković. 
Idući turnir Turbo lige održat će se u subotu, 20. ožujka. Sve rezultate 6. turnira te ljestvice i poretke 
možete pronaći na internetskim stranicama Turbo lige (link u rubrici Rekreacija). 

Ukupni poredak HK-a 2009/2010 za kadete 
U rubrici Semafor > Hrvatski kup nalazi se ukupan poredak Hrvatskog kupa za kadete u sezoni 
2009/2010. Izdvajamo troje prvoplasiranih u svim kategorijama: 
kadeti pojedinačno - 1. Vasil Pujovski (Zagreb Maksimir), 2. Fran Galjer (Mangan Dubrovnik), 3. Matija 
Kraljić (HBK Max Zagreb); 
kadetkinje pojedinačno - 1. Dorotea Sutara (HBK Max Zagreb), 2. Katarina Galenić (Medvedgrad 1998 
Zagreb), 3. Iva Šutevski (HBK Max Zagreb) / Dora Dragčević (Medvedgrad 1998 Zagreb); 
kadeti parovi - 1. Matija Kraljić (HBK Max Zagreb) / David Landeka (Medvedgra 1998 Zagreb), 3. Fran 
Galjer (Mangan Dubrovnik) 
kadetkinje parovi - 1. Dora Dragčević (Medvedgrad 1998 Zagreb), 2. Helena Kovač (Medvedgrad 1998 
Zagreb) / Maja Pavlinić (HBK Max Zagreb); 
ekipno - 1. Medvedgrad 1998 Zagreb, 2. HBK Max Zagreb, 3. Međimurje Čakovec 
Podjela medalja za ukupni poredak HK-a za kadete u sezoni 2009/2010 održat će se uz otvorenje 
Prvenstva Hrvatske za kadete ovaj vikend. 

Podjetnik - rok prijava za PH u-15 i u-19 
Podjećamo klubove da je danas, do ponoći, zadnji rok prijava za Prvenstvo Hrvatske za juniore i kadete, 
koje će se održati ovaj vikend u Zagrebu. Juniorsku rating ljestvicu, prema kojoj će se raditi ždrijeb 
juniorskog PH možete pogledati u rubrici Semafor > Rang-liste > Juniorska rating ljestvica. Sve dosad 
pristigle prijave za PH možete vidjeti u Izdvojenom. 

22. veljače  

EP Varšava - Danskoj 2 zlata 
Jučer je u Varšavi završeno Europsko prvenstvo muških i ženskih ekipa. Kod muških ekipa Danci su sa 
3:0 pobijedili domaćine, Poljake, dok su u ženskom dijelu Dankinje, nakon teške borbe uspjele svladati 
jake Ruskinje sa 3:2. Njemačka je osvojila broncu i u muškom i u ženskom dijelu. 
U ženkom finalu Dankinje su startale pobjedom Tine Rasmussen protiv Ruskinje Elle Diehl, ali Ruskinje su 
preokrenule pojedinačnim pobjedama Tatjane Bibik i Anastasije Prokopenko i povele ukupno 2:1. Mnogi 
će se Bibik sjetiti kao finalistice prošlogodišnjeg Croatian Internationala. Dankinje su izjednačile 
uvjerljivom pobjedom ženskog para Frier Kristiansen - Rytter Juhl. U odlučujućem meču, u dva napeta 
gema, drugi danski ženski par Nielsen - Ropke pobijedio je ˝sklepani˝ ruski par Sorokina - Prokopenko i 
osigurao ukupnu pobjedu za Dansku 3:2. Rusija je imala peh što se prije finala ozlijedila jedna od njenih 
ponajboljih igračica Nina Vislova, koja sa stalnom partnericom Sorokinom trenutno čini najbolje rangirani 
europski ženski par i s kojom bi Rusija vjerojatno i došla do trećeg boda i prve velike europske titule. U 
muškom finalu Danci su očekivano zaustavili domaćine Poljake - iako su u nekim trenucima Poljaci imali 
svojih šansi, Danci nisu dopustili iznenađenje i slavili su sa 3:0. Ipak i srebno je za Poljake velika stvar, još 
u grupi su napravili veliko iznenađenje pobijedivši favorizirane Engleze. Dvije bronce uzela je Njemačka - 
Njemice su sa 3:0 bile bolje od Nizozemki, a Nijemci sa 3:1 od Ukrajinaca. 
Kao važnu stvar za europski badminton valja izdvojiti i da su polufinala i finala bila prenošena na 
Eurosportu 2. Na kraju prvenstva možemo reći i da su obje hrvatske ekipe odigrale izvrsno te da su 
svakako opravdale nastup na ovom EP. Ostat će zapamćene dvije pobjede naše muške ekipe protiv 
solidnih Mađara i Islanđana, a kao kuriozitet možemo izdvojiti da je muška ekipa Danske do naslova 
izgubila samo jedan gem - i to upravo protiv Hrvatske, u meču Zvonimira Đurkinjaka protiv Danca Hans-
Kristiana Vittinghusa (21:16, 15:21, 21:17). 



Iduće veliko natjecanje, koje je u planu Saveza, je Europsko prvenstvo za pojedince, koje će se održati 
sredinom travnja u Manchesteru. 

PH za juniore i kadete 2010 
Naredni vikend u Zagrebu će se održati Prvenstvo Hrvatske za juniore i kadete. Sve informacije pronađite 
u pozivu u Izdvojenom. Igrače se može prijaviti do srijede, 24. veljače, do ponoći, putem e-prijave. 

Regionalni kamp BE u Sloveniji 
Objavljeni su pozivi na regionalne kampove, koje kao razvojne aktivnosti sufinancira Badmintonska 
Europa. Jedna od tih aktivnosti je i regionalni kamp u Sloveniji, namijenjen kadetima i juniorima, koji će se 
održati od 27. srpnja do 5. kolovoza 2010. Više informacija pronađite u pozivu. 

Uredovno vrijeme Tajništva 
Od ovoga tjedna Tajništvo Saveza počinje sa službenim uredovnim vremenom - ponedjeljkom od 16 do 
19 h te četvrtkom od 9 do 12 h - u uredu Saveza u Hrvatkom olimpijskom odboru u Domu sportova (soba 
11 na prvom katu). Tajništvo možete kontaktirati i na tel./faks 01/3091610 i službeni mail crobad@cba.hr, 
kao i na kontakte naših v.d. tajnika (vidi rubriku Savez > Dužnosnici). 

19. veljače  

Naši završili nastup na EP-u 
Naši su jučer odigrali svoje zadnje mečeve na Europskom prvenstvu muških i ženskih ekipa u Varšavi.  
Nakon izvrsne dvije pobjede prvoga dana protiv Mađara i Islanđana, naši dečki igrali su protiv jakih 
reprezentacija Danske i Finske. Protiv Danaca poraženi su sa 5:0, ali valjda istaknuti meč Zvonimira 
Đurkinjaka pojedinačno protiv Danca Hans-Kristiana Vittinghusa u tri gema (21:16, 15:21, 21:17) i 
općenito solidne nastupe u ostalim mečevima. Protiv Finaca naši su imali šanse za pobjedu, ali nekoliko 
napetih gemova otišlo je na stranu Finaca, a jedinu pobjedu (21:15, 21:18) ostvario je muški par Zvonimir 
Đurkinjak – Zvonimir Hoelbling za konačni rezultat 4:1 za Finsku. Bez obzira na zadnja dva poraza, koja 
su realno gledajući bila i očekivana, naši dečki su imali vrhunski nastup na EP-u – dvije pobjede i dva 
poraza smjestila su ih na treće od pet mjesta u grupi A. 
Naše cure igrale su protiv Ruskinja i Portugalki. Protiv snažnih Ruskinja nisu mogle doći do pobjede – 
napetije je bilo tek u meču ženskog singla u kojem je naša Matea Čiča dobro namučila Ruskinju 
Polikarpovu u tri gema (19:21, 21:10, 21:16) i nažalost propustila veliku prednost u trećem gemu. U jednoj 
od najtežih grupa s Ruskinjama i Engleskinjama, naše su jedinu realnu šansu za pobjedu imale ptoriv 
Portugalki. Matea Čiča ponovno je izvrsno odigrala singl i ostvarila pobjedu u tri gema (21:16, 19:21, 
21:15), do drugog boda stigle su Staša Poznanović i Matea Čiča u ženskom paru (11:21, 21:10, 21:11), 
no dalje od toga nije išlo – najbliže još jednoj pobjedi bila je Andrea Žvorc, koja je u tri gema (22:24, 21:16, 
21:10) poražena od najbolje Portugalke Telme Santos. Konačni rezultat 3:2 za Portugal. Općenito 
možemo reći da su naše cure u ovako teškoj grupi ostvarile solidan nastup, a kao našu najbolju igračicu 
treba izdvojiti Mateu Čiču, koja je ostvarila dvije pobjede protiv Portugala, a i protiv jakih Engleskinja i 
Ruskinja je uzela po jedan gem. 
Danas se EP nastavlja čevrtfinalnim mečevima. Rezultate svih mečeva te livescore možete pratiti pomoću 
linka u Izdvojenom. 

Linijski suci za Croatian International 2010 
Približava nam se ovogodišnje Međunarodno prvenstvo Hrvatske, koje će se održati 4-7.03. u Zagrebu, u 
Domu sportova. 
Pozivamo sve klubove da dostave imena svojih igrača, naročito mlađih juniora i juniora koji žele 
sudjelovati u organizaciji Croatian Internationala 2010, u funkciji linijskih sudaca. Svim sucima organizator 
osigurava: 
- prehranu i sokove u dvorani 
- majicu s logom turnira 
- kutija loptica Champion koje su korištene na turniru 
- 100 kn. 
Za sve informacije možete kontaktirati našeg sudačkog povjerenika Ivanku Pokorni (kontakti su u rubrici 



Savez > Dužnosnici). Svoje prijave što prije pošaljite na adresu Saveza (crobad@cba.hr). Obzirom na 
školske obaveze, slobodno naznačite smjenu (prijepodne/popodne) koju igrači mogu odraditi. 

Turbo liga  
Za one koji su zaboravili, podsjećamo da se sutra održava 6. turnir Turbo lige u svih 5 konkurencija - 
muškarci pojedinačno, žene pojedinačno, muški, ženski i mješoviti parovi. Sve informacije pronađite 
pomoću linkova u Izdvojenom ili u rubrici Rekreacija.  

17. veljače  

EP Varšava - Hrvatska-Island 3:2! 
Hrvatska muška reprezentacija stigla je jučer navečer do druge pobjede na Europskom prvenstvu muških i 
ženskih ekipa, koje se ovaj tjedan igra u glavnom gradu Poljske. Naši su rezultatom 3:2 pobijedili 
Islanđane čime su u ovom trenutku na vodećoj poziciji u skupini A s 2 pobjede u 2 susreta! 
Naši su protiv Islanđana startali pobjedom Luke Zdenjaka protiv prvog islandskog reketa Helgija 
Johannessona 21:17, 21:11. U iduća dva meča Islanđani su preokrenuli rezultat - Magnus Ingi Helgason 
sa 21:15, 21:11 bio je bolji od našega Zvonimira Hoelblinga, dok je nakon duge borbe Zvonimir Đurkinjak 
poražen od Karija Gunnarssona rezultatom 21:13, 17:21, 16:21. Tako su Islanđani nakon odigrana 3 
meča vodili sa 2:1 i bili na korak do ukupne pobjede. Ipak naši muški parovi pokazali su se prekvalitetnima 
za Islanđane - Zvonimir Đurkinjak i Zvonimir Hoelbling sa 21:16, 21:15 pobijedili su par Helgi 
Johannesson - Magnus Ingi Helgason, dok su Luka Zdenjak i Igor Čimbur još lakše, sa 21:15, 21:13, 
svladali par Kari Gunnarsson - Atli Johannesson i tako ostvarili ukupnu pobjedu u suretu s Islandom od 
3:2. 
U ostalim susretima skupine A Finci su sa 5:0 pobijedili Mađare, dok su Danci sa 5:0 pobijedili Islanđane. 
Tako se Hrvatska nakon prvoga dana nalazi na prvome mjestu skupine A, u kojoj se nalaze i branitelji 
naslova Danci! Taj povijesni prikaz možete pogledati ovdje. Naši dečki danas u 14 h igraju upravo protiv 
Danaca. Sve rezultate, kao i livescore, možete pratiti na linku u Izdvojenom. 

EP Varšava - Hrvatska-Engleska 0:5 
Iako igraju u jednoj od najtežih grupa ženskog dijela prvenstva, naše reprezentativke pokazale su da se 
nisu tek došle pokloniti europskim badmintonskim velesilama Engleskoj i Rusiji - u prvom meču protiv jake 
Engleske, koja je nastupila u najjačem sastavu, pružile su vrlo dobar otpor i odigrale nekoliko izvrsnih 
mečeva. Uz tešku grupu, naše mogućnosti oslabio je i izostanak Maje Šavor, koja neće nastupiti zbog 
zdravstvenih problema, a Maja će našoj ekipi nedostajati i u ženskom singlu i u ženskim parovima. 
Andrea Žvorc u prvom gemu skoro je iznenadila najbolju Engleskinju Elisabeth Cann; u drugom gemu 
Cann je ipak slomila otpor Žvorc i privela meč u svoju korist (21:18, 21:8). Mlada Petra Petranović, koja 
nastupa umjesto Maje Šavor, nije mogla puno protiv Helen Davis (21:12, 21:8). Odličan meč odigrala je 
Staša Poznanović protiv Rachel Howard; na kraju je poražena 15:21, 15:21. Naš ženski par Andrea Žvorc 
- Petra Petranović izgubio je protiv Engleskinja Heather Olver - Mariana Agathangelou 12:21, 11:21. Kao 
točka na i solidnoga susreta protiv Engleskinja, u drugom ženskom paru igrale su naše Matea Čiča i Staša 
Poznanović protiv engleskog para Jenny Wallwork - Gabrielle White, 24. ženskog para na svjetskoj 
ljestvici. Naše su cure izvrsnom igrom od početka prvoga gema stvorile stalnu prednost koju su zadržale 
do kraja gema (21:15). U drugom gemu Engleskinje su se ipak trgnule i podigle svoju igru te su ga osvojile 
sa 21:14. U trećem, odlučujućem gemu, naše Matea i Staša dobro su se držale do polovine gema, ali 
Engleskinje su tada iskoristile svoje pozamašno međunarodno iskustvo i privele taj gem i meč u svoju 
korist (21:13). 
Naše reprezentativke danas u 18 h očekuje susret protiv vrlo jakih Ruskinja, koje su jučer svladale 
Portugalke sa 5:0.  

16. veljače  

EP Varšava - Naši nadigrali Mađare s 5:0! 
Jutros je muška hrvatska seniorska reprezentacija završila svoj prvi susret na Europskom prvenstvu 
muških i ženskih ekipa i to uvjerljivom pobjedom od 5:0, bez izgubljenoga meča protiv solidne 
reprezentacije Mađarske! 



U prvom meču je Luka Zdenjak u dva napeta gema (24:22, 21:19) svladao najboljeg Mađara, Henrika 
Totha, a prednost je povećao Zvonimir Đurkinjak pobjedom protiv Kristofa Horvata rezultatom 21:12, 
21:16. Ukupnu pobjedu u susretu protiv Mađara osigurao je Igor Čimbur koji je u tri gema (21:18, 15:21, 
21:15) bio bolji od Andrasa Nemetha. I u preostala dva meča naši su bili bolji od Mađara - naš prvi muški 
par Zvonimir Đurkinjak - Zvonimir Hoelbling bio je za par klasa bolji od mađarskog para Balazs Boros - 
Janos Megyesi (rezultat 21:13, 21:5), dok je naš drugi muški par Igor Čimbur - Luka Zdenjak u tri gema 
(18:21, 21:18, 21:16) pobijedio mađarski par Henrik Toth - Kristof Horvath. 
U ovim trenucima naša ženska reprezentacija igra protiv vrlo jake reprezentacije Engleske. Naša muška 
reprezentacija će u 18 h imati drugi nastup na prvenstvu i to protiv Islanđana, a obzirom na pokazano 
jutros protiv Mađara, možemo očekivati vrlo dobre rezultate i u tom susretu. Sve rezultate i livescore 
možete pratiti pomoću linka u Izdvojenom. 

Program 1 HOO-a 
Pozivaju se klubovi da Savezu prijave igrače i igračice za koje misle da ispunjavanju kriterije za uvrštenje 
u program 1 HOO-a u dobi od 12 do navršenih 16 godina s kratkim obrazloženjem prijave kandidata. Oni 
koji budu izabrani ispred Upravnog odbora kao kandidati Saveza naknadno će svoju prijavu ispuniti na 
službenom obrascu HOO-a (novi obrazac sa zadnje sjednice Vijeća HOO-a). 
Prijave se primaju u elektronskom obliku na adresu Saveza crobad@cba.hr. U prijavi je potrebno napisati 
ime i prezime predloženoga igrača te kratko obrazloženje, s naglaskom na međunarodne rezultate. Krajnji 
rok za prijave u Savez je utorak, 23. veljače 2010., kako bi Upravni odbor imao vremena odabrati 
kandidate i kako bi oni imali vremena pripremiti prijave za HOO (krajnji rok prijava kandidatura u HOO je 
5. ožujka 2010.). 
Više informacija o ovom programu HOO-a pronađite u novim pravilima programa (usvojenim na zadnjoj 
sjednici Vijeća HOO-a početkom veljače), na samom dnu kojih je naveden i iznos po stavkama namijenjen 
za športaša korisnika programa. 

Predavanje prof.dr.sc. Juri Hanina 
Iz HOO-a pozivaju na predavanje prof.dr.sc. Juri Hanina, jednog od vodećih svjetskih športskih psihologa 
koje će se održati 24. i 25. veljače 2010. godine na Kineziološkom fakultetu u Zagrebu. Sve potrebne 
informacije o sudjelovanju na predavanjima naći ćete u pozivu. Obrazac prijave potrebno je dostaviti u 
Hrvatsku olimpijsku akademiju na kontakte navedene na dnu obrasca prijave zaključno do ponedjeljka, 
22. veljače 2010. godine. Sudjelovanje na seminaru je besplatno.  

Parski turnir Wood Shot lige 
Protekle nedjelje u centru Turbo limač odigran je parski turnir rekreativne Wood Shot lige na kojemu je 
nastupilo 12 muških i 7 mješovitih parova. 
Najuspješniji u muškim parovima bili su Šaban i Zver, u finalu bolji od para Štejla-Krošelj. Treće mjesto 
osvojili su Slanc i Macan. U mješovitim parovima prvo mjesto osvojio je miks Slani-Miletić, koji su u finalu 
u 3 gema pobijedili miks Vurdelja-Kovačić. Treći je bio miks Horbec-Macan. Sve rezultate možete 
pogledati ovdje. Više o Wood Shot ligi pronađite u rubrici Rekreacija. 

15. veljače  

2. turnir HK-a u-13 i u-17 - Galjer i Pavlinić dvaput 
U Čakovcu je jučer u organizaciji BK Međimurje održan 2. turnir Hrvatskog kupa za mlađe kadete i mlađe 
juniore. Rezultati: 
Mlađi kadeti: 
M (17 igrača): 1. Fran Galjer (Mangan Dubrovnik), 2. Borna Drvodelić (Medvedgrad Zagreb), 3. Filip Jagar 
(HBK Max Zagreb), 4. A. Barkidžija (MD), 5. Šutevski (MX), 6. Torbarina (MZ), 7. Doko (MZ), 8. A. Kraljić 
(MX), 9. Bel (Međimurje Čakovec), 10. Belas (MX), 11. Čučević (MD), 12. Novosel (MČ), 13. D. Bezić 
(MX), 14. Zadravec (MČ), 15. Šućur (MD), 16. Grubić (MČ), 17. Jonke (MZ); 
Ž (15): 1. Maja Pavlinić (HBK Max Zagreb), 2. Ivona Kozak (Medvedgrad Zagreb), 3. Dora Drvodelić 
(Medvedgrad Zagreb), 4. Vlašić (MD), 5. Tandara (MX), 6. Barković (MX), 7. Božić (MZ), 8. Slanc (MX), 9. 
Trstenjak (MČ), 10. Đurđević (Purger Zagreb), 11. Novak (MČ), 12. Kancijan (MČ), 13. Vojvoda (MD), 14. 
Ljubičić (MD), 15. Duspara (MX); 



MŽ (16): 1. Fran Galjer - Maja Pavlinić (Mangan Duborvnik / HBK Max Zagreb), 2. Borna Drvodelić - 
Katarina Galenić (Medvedgrad Zagreb), 3. Patrik Torbarina - Dora Drvodelić (Medvedgrad Zagreb), 4. 
Jagar-Tandara (MX), 5. Doko-Kozak (MZ), 6. Šutevski-Duspara (MX), 7. Kraljić-Barković (MX), 8. Jonke-
Božić (MZ), 9. Barkidžija-Vlašić (MD), 10. Bel-Novak (MČ), 11. Bezić-Slanc (MX), 12. Belas-Đurđević 
(MX/PZ), 13. Zadravec-Trstenjak (MČ), 14. Novosel-Kancijan (MČ), 15. Šućur-Vojvoda (MD), 16. Čučević-
Ljubičić (MD); 
Mlađi juniori: 
M (14): 1. Dasen Jardas (Sušak Rijeka), 2. Ivan Tucaković (Purger Zagreb), 3. Dorian Žitnik (Medvedgrad 
Zagreb), 4. Hranilović (MČ), 5. Špoljarec (MZ), 6. Duspara (Stella Zagreb), 7. Kraljić (MX), 8. Rožman 
(PZ), 9. Koprivec (MČ), 10. Filo (MČ), 11. Šolja (MČ), 12. F. Burnić (MX), 13. Hafner (MZ), 14. Ružić 
(MČ); 
Ž (19): 1. Katarina Jagodić (Purger Zagreb), 2. Tena Tucaković (Purger Zagreb), 3. Nikolina Dimić (Purger 
Zafreb), 4. Galenić (MZ), 5. Sutara (MX), 6. Skorup (PZ), 7. Vlah (MZ), 8. Kranjčec (MX), 9. Šutevski (MX), 
10. Hranilović (MČ), 11. J. Novak (MČ), 12. Rode (MZ), 13. Dragčević (MZ), 14. Šlaković (MX), 15. Krtić 
(MZ), 16. M. Baksa (MČ), 17. Kovač (MZ), 18. Zadravec (MČ), 19. Herceg (MX); 
MŽ (12): 1. Dorian Žitnik - Lucija Vlah (Medvedgrad Zagreb), 2. Ivan Tucaković - Iva Skorup (Purger 
Zagreb), 3. Mario Duspara - Katarina Jagodić (Stella Zagreb / Purger Zagreb), 4. Špoljarec-Dragčević 
(MZ), 5. Rožman-Tucaković (PZ), 6. Kraljić-Sutara (MX), 7. Jardas-Jardas (SZ), 8. Hranilović-Hranilović 
(MČ), 9. Hafner-Kovač (MZ), 10. Ružić-Baksa (MČ), 11. Koprivec-Novak (MČ), 12. Filo-Zadravec (MČ) 
Kod mlađih kadeta najuspješniji bili su Fran Galjer (Mangan Duborovnik) i Maja Pavlinić (HBK Max 
Zagreb), oboje s po dva prva mjesta - pojedinačno i zajedno u mješovitom paru. Kod mlađih juniora prva 
mjesta otišla su u tri različita kluba - kod ml. juniorki pojedinačno dominantne su bile Purgerašice, dok je 
kod ml. juniora pojedinačno i mješovitih parova bilo vrlo izjednačeno - za mjesto na podiju se gotovo bez 
iznimke igralo na tri gema. 
Sve rezultate možete pogledati u Izdvojenom. 

Naši krenuli na EP u Varšavu 
Hrvatska seniorska badmintonska reprezentacija, predvođena izbornikom Silvijem Jurčićem, krenula je 
jutros kombijem prema Varšavi, gdje sutra počinje Europsko prvenstvo za muške i ženske ekipe 2010, 
dok će se ostatak igrača našima pridružiti u Varšavi gdje će stići avionom. I naša ženska i muška ekipa 
prve susrete odigrat će već sutra - dečki protiv Mađara, a cure protiv Engleskinja. 
Sam ždrijeb natjecanja te satnicu mečeva pogledajte u Izdvojenom. 

Održana V. sjednica UO-a 
Proteklog petka u Zagrebu je održana V. sjednica Upravnog odbora Saveza. Kompletan zapisnik i odluke 
sjednice bit će uskoro objavljeni, a zasad donosimo kratak izvještaj.  
U Zagrebu je u petak 12. 2. održana V.  sjednica Upravnog odbora HBS-a. Zapisnik i odluke ćemo objaviti 
nakon ovjere direktora Saveza, a sada donosimo skraćeno najvažnije odluke i informacije.   
Na sjednici su sudjelovali svi odbornici osim gosp Šnura koji se zbog obveza ispričao, a kao tehnološki 
kuriozitet ističemo prisustvo gosp Zlošila iz Dubrovnika preko web kamere što se pokazalo kao 
jednostavno i vrlo kvalitetno rješenje koje je omogućilo odborniku da prati sjednicu i sudjeluje u raspravi i 
donošenju odluka.  
Potvrđene su sve odluke direktora iz nadležnosti upravnog odbora donesne od zadnje sjednice UO-a. Uz 
manje dopune prihvaćen je izvještaj s Croatian Juniora 2009 i Adria Youtha 2009. U pripremi plana za 
2010 istaknuta je orijentacija i želja za praćenjem mlađih igrača, konkretno juniora, dijelom po 
regionalnom principu. Nastavit će se s praćenjem i najboljih seniora koji su nosioci međunarodnog 
programa u 2010 (Evropsko ekipno i pojedinčano kao i svjetsko pojedinačno prvenstvo). Potvrđena je 
informacija da odlukom Vijeća HOO-a ipak neće biti ograničenja broja korisnika programa I na samo dva 
kako je bilo najavljivano. Prenesene su načelne smjernice iz HOO-a da se očekuje kontinuitet praćenja 
igrača u programu te delegiranje sportaša koji mogu obzirom na dob dulje ostati u programu i koji su 
prema odluci nadležnog tijela saveza perspektivni.  
Redovna skupština saveza najavljena je za petak 26. 3. u 17h u Zagrebu.  
Zaključeno je da se pristupi redizajnu web stranice saveza uz promjenu rada stranice s više 
administratora s ciljem kvalitetnijeg i bržeg prenošenja informacija. Prihvaćena je s odobravanjem i 
inicijativa gosp Ratka Cvetnića, bivšeg dugogodišnjeg tajnika HBS-a da se aktivno uključi u ovaj projekt.   



Izvješteno je da pripreme za organizaciju Croatian Internationala teku prema planu, a očekuje se i bolje 
medijsko praćenje. Dobili smo načelne garancije za izvještavanje s turnira od strane naše javne televizije. 
Renomirani dnevni list „Jutarnji list“ bit će medijski pokrovitelj turnira. Dogovorena je tiskovna konferencija, 
oglašavanje na jumbo plakatima i još niz promotivnih akcija koje će koordinirati organizacijski odbor turnira 
i tajništvo saveza te odgovorni dužnosnici. 
Bilo je govora i o uspostavi „tajničke kancelarije“ koja bi formacijski zamijenila dosadašnju poziciju tajnika 
koji postaje glavni tajnik, a u „kancelariji“ bi mu bili pridruženi tehnički i administrativni tajnik kao 
dužnosnici. Cilj je zbog obima posla dosadašnje zadatke podijeliti na više osoba koje će imati striktna, ali i 
zajednička zaduženja. Uvodi se službeno uredovno vrijeme u uredu koji imamo u Domu sportova i to 
ponedjeljkom poslijepodne i četvrtkom prijepodne.  
Raspravljalo se o zajedničkim natjecanjima sa Slovenskim badmintonskim savezom koja su načelno 
podržana kao kvalitetna i važna za razvoj naših igrača, ali je istaknuto da se na temelju dobrosusjedskih i 
sportskih fer odnosa treba težiti paritetu u svim segmentima takvog udruživanja. 
 Na kraju posebna zahvala našem predsjedniku gosp Čerkezu koji je bio više nego domaćin sjednice u 
svom novouređenom ugostitetljskom objektu u Radničkoj cesti 1a. Sudionici sjednice jednoglasno 
preporučuju posjet restoranu zbog ambijenta i izvrsne hrane.  

10. veljače  

Obavijest iz tajništva Saveza 
Donosimo obavijest iz tajništva Saveza u vezi Europskog prvenstva za muške i ženske ekipe 2010 u 
Varšavi.  
„Obzirom na niz netočnih i polutočnih informacija i interpretacija u badmintskoj javnosti koje su rezultirale i 
objavom članka na službenoj stranici Zagrebačkog badmintonskog saveza objavljujemo kratko 
objašnjenje. 
Iz svega što je objavljeno i rečeno najvažnije je „već sutra okrenuti stvaranju pozitivnog ozračja pred naš 
debi na seniorskom ekipnom EP-u“. Sve ostalo su tehničke stvari koje su se mogle riješiti jednostavnije i 
bez iznošenja dojmova na web stranicama.  
Pripreme za Evropsko ekipno prvenstvo u Poljskoj koje će se održati slijedeći tjedan počele su još prošle 
godine uvrštenjem natjecanja u kalendar međunarodnih natjecanja za 2010 nakon čega je slijedio niz 
organizacijskih radnji. Npr trebalo je na vrijeme u HOO-u rezervirati službeni kombi za to razdoblje (kombi 
od HOO-a koji dobijamo za cijeli tjedan znatno pomaže u financijskoj konstrukciji prvenstva). Potom 
rezervacije smještaja, koordinacija dolaska (neki igrači dolaze iz drugih zemalja gdje vikend prije igraju 
mečeve za klubove u Danskoj, Italiji i Francuskoj) i niz tehničkih detalja oko preuzimanja kombija, nabave 
opreme, priprema itd.  
Odlučeno je i da ćemo ići s ekipom 4+4 igrača što je dovoljno za odigrati turnir, a troškovi (smještaj, 
prijevoz) su prihvatljivi. U internoj komunikaciji izbornik je odredio ekipe (Đurkinjak, Čimbur, Holbling, 
Zdenjak muški te Žvorc, Poznanović, Šavor, Čiča ženski dio). Igrači i treneri su svoje obveze (klupske, 
fakultetske i ostale) prilagodili terminu održavanja prvenstva. U internoj komunikaciji s izbornikom kao 
rezerve su figurirali Neven Rihtar i Petra Petranović. U međuvremenu zbog zdravstvenih problema otpala 
je Maja Šavor i zamijenjena je Petrom Petranović. U zadnjoj službenoj internoj komunikaciji (1.2.2010) 
izbornik je u savez poslao službeni konačni popis igrača na kojem je bilo po 4 igrača a dodane su i 2 
pričuve u obje ekipe. Isti popis je u roku prijavljen Badminton Europi, a oni su stavili sva imena u 
„tournament software“ pa su neki došli do zaključka da svi ti igrači idu na prvenstvo. Pomutnju je izazvalo i 
to što je jedna verzija koja je u tom trenutku bila „radna“ objavljena na stranici Zagrebačkog 
badmintonskog saveza 22.12. prošle godine ali to nije bio konačni popis. Inače slični popisi se ažuriraju i 
šalju pred sam kraj službenog roka zbog mogućnosti otkaza zbog više sile (što se i nama na žalost 
dogodilo).  
Kategorički tvrdimo da do danas (10.2.) niti jedna verzija popisa igrača za ovo prvenstvo nije objavljena na 
službenoj stranici Hrvatskog badmintonskog saveza. Istina, to je naš propust, trebali smo objaviti konačan 
popis sa rezervama isti dan kad smo ga i poslali u BE i tako bismo vjerojatno izbjegli nedoumice. Naša 
zajednica je mala, više puta smo u komunikaciji s dužnosnicima, igračima i ljudima iz saveza komentirali 
niz podataka o organizaciji prvenstva pa i o imenima igrača koji će ići tako da je dojam bio da „svi sve 
znaju“. Obzirom na obim posla koji se mora obaviti nastojimo napraviti prvo one najhitnije stvari koje ne 
mogu čekati (npr prijave do rokova u BE) a ostalo kada dođe na red.  



Moramo reći da smo svjesni nedostataka u internoj komunikaciji saveza kao i nekih probijanja statutarnih 
termina, ali radimo na poboljšanju toga. Također pripremamo i projekt redizajna web stranice te novi 
sistem ažuriranja podataka i obavijesti na stranici s više administratora, ali o tome ćemo uskoro kada 
tehničke pojedinosti budu poznate i kada nadležna tijela (UO i skupština) odobre pojedine projekte.  
U međuvremenu pozivamo one koji primjete neke nelogičnosti ili misle da nešto ne valja ili je netočno da 
se obrate savezu i dobit će pojašnjenje ili ćemo ispraviti grešku koliko to bude u našoj moći. Naravno 
pretpostavljamo da će ih na tako nešto ponukati dobronamjernost i želja za prosperitetom našeg saveza i 
sporta uopće.  
v.d. tajnika Šime Zekan 

V. sjednica UO-a 
Direktor saveza Željko Miškulin sazvao je V sjednicu Upravnog odbora za petak 12.2. u 16.30h u Zagrebu 
(Radnička cesta 1a) 
1. Ovjera zapisnika i odluka IV sjednice UO 
2. Ovjera odluka iz nadležnosti UO koje je direktor Saveza donio između sjednica UO 
3. Izvještaj s Croatian Junior i Adria Youth 
4. Priprema plana za 2010.  
5. Priprema redovne skupštine Saveza 
6. Pripreme za Croatian International 2010.  
7. Razno  

Odluka izbornika seniora 
Prenosimo obavijest izbornika Silvija Jurčića od 1. veljače 2010.: 
Konačni popis igrača seniorske reprezentacije koji će nastupiti na Ekipnom europskom prvenstvu u 
Varšavi koje se održava od 16-21.02.2010.: 
Popis muške seniorske reprezentacije: 
1. Luka Zdenjak 
2. Zvonimir Hoelbling 
3. Zvonimir Đurkinjak 
4. Igor Čimbur 
Rezerve: 
5. Neven Rihtar 
6. Josip Uglešić 
Popis ženske seniorske reprezentacije: 
1. Andrea Žvorc  
2. Petra Petranović  
3. Staša Poznanović  
4. Matea Čiča  
Rezerve: 
5. Željka Drmić 
6. Martina Skorup 
Izbornik seniora Silvio Jurčić 

7. turnir DT lige 
U subotu, 13.2., održat će se sedmi po redu turnir ovosezonske DT lige. Turnir će se održati u Novom 
Čiču i to u konkurencijama muškaraca i žena pojedinačno. Sve informacije pronađite ovdje. 

3. parski turnir Wood Shot lige 
Wood Shot Liga ovaj vikend organizira 3. parski turnir za sve parske konkurencije. Turnir će se održati u 
nedjelju 14.02. u centru Turbo limač, paviljonu 25, ZV-a s početkom u 9,30. Pozivamo sve vas zaljubljene 
i nezaljubljene igračice i igrače badmintona da nam se pridruže.  
Ako i izostane neki veći rezultat, igrači će se moći nakon natjecanja okušati u brzinskom izjedanju krafni i 
fritula. Također je poželjna najava na gmiletic@gmail.com 
Goran Miletić, organizator 



8. veljače  

PH 2010 - Medvedgradu 5 naslova 
Prvenstvo Hrvatske za seniore je održano 6. i 7. veljače 2009. u dvorani Concordia, u organizaciji BK 
˝Medvedgrad 1998˝ Zagreb. Vrhovni sudac turnira bila je Ivanka Pokorni. Osvajači medalja po 
konkurencijama:  
M: 1. Zvonimir Đurkinjak (Medvedgrad 1998. Zagreb), 2. Zvonimir Hőlbling (MZ), 3. Josip Uglešić (MZ), 
Luka Zdenjak (MZ); 
Ž: 1. Andrea Žvorc (Medvedgrad Zagreb), 2. Staša Poznanović (MZ), 3. Matea Čiča (MZ), Petra 
Petranović (Stella Zagreb); 
MM: 1. Igor Čimbur - Zvonimir Hőlbling (Medvedgrad 1998. Zagreb), 2. Zvonimir Đurkinjak - Juraj Denžić 
(MZ), 3. Luka Vlahek - Matija Hranilović (Međimurje Čakovec), Josip Uglešić - Luka Zdenjak (MZ); 
ŽŽ: 1. Matea Čiča - Staša Poznanović (Medvedgrad 1998. Zagreb), 2. Željka Drmić - Andrea Žvorc (MZ), 
3. Martina Skorup - Petra Petranović (Purger Zagreb / SZ), 3. Iva Majstorović - Lucija Vlah (MZ); 
MŽ: 1. Zvonimir Đurkinjak - Staša Poznanović (Medvedgrad 1998. Zagreb), 2. Zvonimir Hőlbling - Andrea 
Žvorc (MZ), 3. Juraj Denžić - Lucija Vlah (MZ), Igor Čimbur - Matea Čiča (MZ). 
Prvenstvo je proteklo u dominaciji igrača BK ˝Medvedgrad 1998˝ Zagreb, koji su drugu godinu za redom 
osvojili svih pet seniorskih zlata. Najuspješniji sudionici bili su Zvonimir Đurkinjak i Staša Poznanović, 
oboje s po dva zlata i jednim srebrom. Jedina medalja izvan Zagreba otišla je u Čakovec - broncu je 
osvojio mladi muški par Hranilović-Vlahek. Također napomenimo da su na prvenstvu pismeni dio 
sudačkog ispita položila dva nova suca - Boris Slanc i Goran Miletić, koji su odmah, uz pomoć iskusnijih 
sudaca, započeli praktičnu obuku za suce. Pozivamo sve ostale koji su se ranije bili prijavili kao kandidati 
za nove suce, kao i sve zainteresirane, da kontaktiraju našeg sudačkog povjerenika, Ivanku Pokorni 
(kontakti u rubrici Savez > Dužnosnici), kako bi dogovorili novi termin tečaja i ispita za badmintonske 
suce. 
Sheme s rezultatima s prvenstva pronađite u Izdvojenom. 

5. veljače  

Ždrijeb PH 2010 
Jučer je održan ždrijeb Seniorskog prvenstva Hrvatske 2010 koje će se održati ovaj vikend u Zagrebu, u 
dvorani Concordia. Ždrijeb možete pogledati u Izdvojenom. 

Ispit za suce 
Prenosimo obavijest našeg sudačkog povjerenika Ivanke Pokorni: 
Pismeni dio ispita za badmintonske suce održati će se sutra, 6.2., s početkom u 10 h te se pozivaju svi 
zainteresirani da dođu u to vrijeme do dvorane Concordia. 

HK - 2. turnir u-13 i u-17 
U Čakovcu će se u nedjelju, 14. veljače odigrati 2. turnir Hrvatskoh kupa za mlađe kadete i mlađe juniore. 
Sve informacije o turniru mogu se pronaći u Izdvojenom. 

4. veljače  

3. dan MBL 
U nedjelju, 31.1., u Mirni je održan 3. natjecateljski dan Međunarodne badmintonske lige (MBL), u kojoj 
sudjeluju i 2 hrvatska kluba - Medvedgrad i Međimurje. 
Medvedgrad je zabilježio 2 poraza i jednu pobjedu - sa 5:2 poražen je od ekipe Medvoda i sa 6:1 od 
trenutno vodeće ekipe TOM-a, dok je ostvarena pobjeda od 4:3 protiv ekipe Kungote. Ekipa Međimurja 
izgubila je rezultatom 7:0 od Kungote te 6:1 od Medvoda.  
U trenutnom ukupnom poretku uvjerljivo prvo mjesto drži ekipa TOM-a, Medvedgrad je četvrti, a 
Međimurje peto. Poredak ekipa te sve rezultate možete pronaći u rubrici MBL. Idući natjecateljski dan 
MBL održat će se Čakovcu 28. ožujka. 
 
Međunarodno ekipno prvenstvo Slovenije do 13 i 17 g.  



Prošlu subotu u Ljubljani je održano Međunarodno ekipno prvenstvo Slovenije do 13 i 17 g. na kojemu je 
nastupila i hrvatska ekipa Medvedgrad. 
U konkurenciji 7 ekipa do 13 g. ekipa Medvedgrada zauzela je 3. mjesto. Medvedgrađani su u grupi 
pobijedili TOM2 4:1 te izgubili od Bita 2:3. U polufinalu sa 3:1 bolja od Medvedgrada bila je prva ekipa 
TOM-a, ali su u meču za 3. mjesto pobijedili ekipu Medvoda sa 3:2. 

Wood Shot liga 
Prošle nedjelje, u centru Turbo limač u Zagrebu, održan je još jedan turnir rekreativne Wood Shot lige koji 
je okupio velik broj natjecatelja. 
U pojedinačnoj konkurenciji nastupilo je 19 igrača, a najbolji je bio Sandi Šaban, ispred Antonia Lovrića i 
Dalibora Duspare. Parski turnir okupio je 13 parova od kojih su najuspješniji bili Boris Slanc i Antonio 
Lovrić ispred parova Šaban-Zver i Čerjan-Macan. 
Idući turnir Wood Shot lige na rasporedu je u nedjelju, 14. veljače, kada će se igrati konkurencije muških i 
mješovitih parova. Sve informacije o ovoj ligi mogu se pronaći u rubrici Rekreacija. 

Seniorsko PH 2010 
Završetkom roka prijava bilježimo 18 prijava u muškom singlu, 15 prijava u ženskom singlu, 10 prijava u 
muškim, 8 u ženskim te 13 u mješovitim parovima. Ždrijeb prvenstva održat će se danas u 17 h u centru 
Turbo limač. Prvenstvo Hrvatske održavat će se u centru Concordia u subotu i nedjelju s početkom od 10 
h. Sve informacije o PH, kao i popis prijava možete pronaći u Izdvojenom. 

Podsjetnik - tečaj za suce 
Podsjećamo na obavijest od 1. veljače - tečaj za suce održati će se danas, u dvorani 48 Hrvatskog 
olimpijskog odbora s početkom od 17:15 h. Ulaz u HOO je s južne strane Doma sportova, prema trgu 
(odnosno hotelu Panorama) na lijevi ulaz (po stepenicama gore do porte gdje će Vas uputiti do dvorane 
48). 

1. veljače  

Seniorsko prvenstvo Hrvatske 2010 
U Zagrebu će se ovaj vikend, 6. i 7. veljače, održati Seniorsko prvenstvo Hrvatske 2010. Pravo na nastup 
imaju igrači registrirani za punopravne članice Saveza. Podsjećamo klubove da je rok prijava putem e-
prijave do srijede, 3. veljače, do ponoći. Ždrijeb prvenstva održat će se u četvrtak, 4. veljače. Također 
podsjećamo sve klubove da provjere je li njihovim igračima istekla liječnička licenca. 
Sve informacije te popis prijava mogu se vidjeti u Izdvojenom. 

Tečaj za suce  
Najavljeni tečaj za suce održat će se u četvrtak, 4. veljače, u dvorani 48 HOO-a u Domu sportova u 
Zagrebu s početkom od 17:15. Tečaj će voditi naš sudački povjerenik i istaknuta međunarodna sutkinja 
Ivanka Pokorni, a predviđeni završetak tečaja je u 19:30. Molimo suce početnike (posebice one s manje 
badmintonskog iskustva) da prouče pravila i preporuke sudačkim dužnosnicima (vidi u rubrici Pravila) te 
da pripreme sva pitanja koja imaju u vezi pravila i suđenja. Ispit za suce održat će se tokom vikenda, za 
vrijeme Seniorskog prvenstva Hrvatske 2010. u Zagrebu. Za pitanja u vezi tečaja i ispita možete se javiti 
Ivanki Pokorni (kontakti u rubrici Savez > Dužnosnici). 

29. siječnja  

Rekordna Turbo liga 
Prošle subote održan je peti ovosezonski turnir Turbo lige, koji je okupio najviše sudionika u 
desetogodišnjoj povijesti Turbo lige. Kako navode organizatori, u četiri konkurencije (M, MM, ŽŽ, MŽ) 
odigrano je 175 mečeva, a pored domaćih nastupili su i natjecatelji iz Izraela, Maribora, Ljubljane, Ptuja, 
Brežica, Splita i Opatije. 
Po prvi put održana je konkurencija ženskih parova - pobjedu je odnio par Mateja Rojnik - Barbara 
Senegačnik iz Maribora, ispred parova Nina Kovačić-Ivana Andabaka i Ivona Kranjčević-Josipa Krtić. U 



mješovitim parovima nastupilo je 13 parova - najuspješniji bili su Barbara Senegačnik i Rajko Tomič, drugi 
Mateja Rojnik i Matej Voh, dok su treći bili Nina Vicković i Tomislav Papac. Od 13 muških parova prvi su 
bili Blaž Zakotnik i Dare Duralija, drugi Sandi Šaban i Antonio Lovrić, a treći Tomislav Papac i Domagoj 
Vicković. Kod muškaraca pojedinačno, najbolji od 34 natjecatelja bio je Sandi Šaban, ispred Antonija 
Lovrića i Vlahe Čerjana. 
Sve rezultate te ljestvice nakon ovog turnira možete pronaći na stranicama Turbo lige. Idući turnir na 
rasporedu je u subotu, 20. veljače. 

Kontakti v.d. tajnika 
Prema odluci Direktora Saveza i obavijesti od 4. siječnja kao vršitelji dužnosti tajnika Saveza izabrani su 
Mišel Mihetec i Šime Zekan. Njihove kontakte možete pronaći u rubrici Savez > Dužnosnici. 

Stanje članstva Saveza 
U rubrici Savez > Upisnik > Udruge nalazi se ažurirani popis članica Saveza, gdje je navedeno koje od 
članica su uplatile godišnju članarinu Savezu i u punopravnom su članstvu, a koje još to nisu učinile pa su 
prešle u pridruženo članstvo (napomena: uz punopravne članice ne piše ništa, a uz pridružene piše 
pridruženi član). Prema trenutnom stanju HBS ima 15 punopravnih članica te 9 pridruženih. Molimo 
klubove da prekontroliraju sve podatke i upozore na eventualne pogreške. 

DT Liga u novom formatu 
Sutra, 30.1., će se u Novom Čiču održati još jedno kolo rekreativne DT lige. Organizatori obaviještavaju da 
će se turnir održati u novome formatu - bit će podijeljen u dvije jakosne skupine. U prvoj jakosnoj (A) 
skupini igrat će igrači iznad 20. mjesta u ukupnom poretku DT lige, dok će u u drugoj jakosnoj (B) skupini 
igrati igrači rangirani ispod 20. mjesta. Glavna ideja i cilj ove promjene je učiniti ligu pristupačnijom novim 
igačima te omogućiti ravnopravnije mečeve.  
Turnir počinje u 16 h, a sve informacije mogu se pronaći u pozivu. 

Razvojni programi HOO-a 
Slijedom brojnih upita klubova u vezi prijava u razvojne prgrame HOO-a, posebice u Program 1 (Program 
potpore mlađim dobnim kategorijama), prenosimo slijedeće informacije iz HOO-a. Sjednica Vijeća HOO-a 
održat će se 4. veljače i na njoj će se donijeti određene promjene pravilnika i kriterija ulaska u programe te 
će se kandidature Saveza za te razvojne programe slati tek nakon te sjednice, dakle nakon što budu 
usvojene te promjene. Iako je teško predvidjeti koje će promjene biti donesene, za očekivati je da će one, 
obzirom na trenutnu financijsku situaciju u državi i HOO-u, ići u smjeru smanjenja ukupnih sredstava po 
programu te pooštravanja kriterija za primanje i ostanak u programu, odnosno smanjenja broja igrača u 
programima. 

25. siječnja  

3. HK u-15 - Galjer i Sutara dvaput 
U subotu, 23.1., u Zagrebu je u organizaciji BK ˝Medvedgrad˝ održan 3. krug Hrvatskog kupa za kadete. 
Poredak: 
M (17): 1. Fran Galjer (Mangan Dubrovnik), 2. Viktor Ružić (Međimurje Čakvec), 3. Matija Kraljić (HBK 
Max Zagreb), 4. Landeka (Medvedgrad Zagreb), 5. Jelkić (MZ), 6. Ilić (Sušak Rijeka), 7. Jagar (MX), 
Kašljević (Split), 9. Timko, Torbarina, Sadaić (svi MZ), Burnić (MX), 13. Šolja (MČ), Bezić, Grofelnik (oba 
MX), Doko (MZ), 17. Pekas (MX); 
Ž (22): 1. Dorotea Sutara (HBK Max Zagreb), 2. Katarina Galenić (Medvedgrad Zagreb), 3. Iva Šutevski 
(HBK Max Zagreb), 4. Dragčević (MZ), 5. Pavlinić (MX), Kovač (MZ), 7. Kranjčec, Bačić (obje MX), 9. 
Novak (MČ), Drvodelić (MZ), Tolja (MD), Grofelnik (MX), 13. Zadravec (MČ), Kozak (MZ), Tandara, 
Šlaković (obje MX), 17. Jardas (SR), Vlašić (MD), Herceg, Slanc (obje MX); 21. Božić (MZ), Barković 
(MX); 
MM (8): 1. Fran Galjer - Matija Kraljić (Mangan Dubrovnik / HBK Max Zagreb), 2. David Landeka - Patrik 
Sadaić (Medvedgrad Zagreb), 3. Viktor Ružić - Jura Šolja (Međimurje Čakovec), 4. Jelkić - Timko (MZ), 5. 
Ilić - Kašljević (SR / ST), Grofelink Jagar (MX), 7. Bezić - Pekas (MX), Doko - Torbarina (MZ); 
ŽŽ (10): 1. Maja Pavlinić - Dorotea Sutara (HBK Max Zagreb), 2. Dora Dragčević - Helena Kovač 



(Medvedgrad Zagreb), 3. Iva Bačić - Iva Šutevski (HBK Max Zagreb), 4. Novak - Zadravec (MČ), 5. 
Drvodelić - Galenić (MZ), Grofelnik - Herceg (MX), Kranjčec - Šlaković (MX), 8. Barković - Tandara (MX), 
9. Tolja - Vlašić (MD), 10. Božić - Jardas (MZ / SR). 
Najuspješniji sudionici turnira u Fran Galjer i dorotea Sutara s po dva prva mjesta. Prvenstvo Hrvatske u 
ovoj konkurenciji na rasporedu je 27-28. veljače u Zagrebu. Svi rezultati turnira mogu se pronaći u 
Izdvojenom. 

MJP Poljske 
Naši juniorsi završili su nastup na Međunarodnom juniorskom prvenstvu Slovačke. Juraj Denžić i 
Rumunjka Olariu poraženi su u osmini finala mješovitih parova od Francuza Claerbout-Sehier. Denžić je 
ostvario još jednu osminu finala - u muškim parovima sa Slovencem Rojem poražen je od Francuza 
Goudallier-Mittelheisser, kasnijih finalista. Najdalje u pojedinačnom dijelu otišao je Josip Uglešić, koji je 
nakon dvije pobjede poražen u osimini finala od Čeha Selonga (5/8*). 
Iduće natjecanje Europskoh juniorskog kupa je MJP Španjolske, početkom veljače. 

Odluka Direktora Saveza 
Prenosimo odluku Direktora Saveza od 21. siječnja: 
Prihvaća se prijedlog kompenzacije Hrvatskog badmintonskog saveza sa Zagrebačkim badmintonskim 
savezom prema kojemu ZBS sufinancira Croatian International 2010, a HBS daje ZBS-u i klubovima, 
članicama ZBS-a (BK Max, BK Medvedgrad 1998, BK Nika, BK Purger, BK Ružmarinka, BK Silent, BK 
Stella, BK Zagreb Maksimir, HBK Max) status punopravnog člana za 2010. g. 
Obrazloženje: Odluku donosim radi nesmetanog odvijanja međunarodnog turnira Croatian International. S 
prijedlogom su upoznati svi članovi UO-a te odluku donosim bez njihovog protivljenja prijedlogu 
kompenzacije. 
Direktor Saveza Željko Miškulin  

22. siječnja  

MJP Slovačke 
U tijeku je Međunarodno juniorsko prvenstvo Slovačke na kojemu nastupaju i naši juniorski 
reprezentativci. 
U dosad odigranim mečevima pobjede su ostvarili Josip Uglešić (9/16*) pojedinačno te Juraj Denžić u 
mješovitim parovima s Rumunjkom Soniom Olariu i muškim parovima sa Slovencem Alenom Rojem 
(3/4*), dok su poraženi pojedinačno Juraj Denžić, Željka Drmić, Dinko Đurđević te mješoviti par Đurđević - 
Szoke(Mađarska), ženski par Drmić - Polc (Slovenija) i muški par Đurđević-Uglešić. 
Sve rezultate pratite pomoću linka u Izdvojenom. 

3. turnir HK-a za kadete 
U subotu, 23.1., u Zagrebu će se u sportskoj dvorani Concordia održati 3. turnir Hrvatskog kupa za 
kadete. Za turnir je prijavljeno 19 igrača i 23 igračice. Podsjećamo klubove da eventualne odjave s turnira 
mogu napraviti danas do ponoći putem e-prijave. 
Sve informacije o turniru i popis prijavljenih igrača mogu se pronaći u Izdvojenom. 

Upisnik 
U rubrici Savez > Upisnik nalazi se prvi upisnik igrača po završetku zimskog prijelaznog roka. Molimo 
klubove da prekontroliraju upisnik i što prije jave eventualne pogreške. 

Godišnjice 
Ovih dana obilježene su dvije godišnjice: 
18 godina od priznanja HOO-a - Obilježeno je 18 godina od trenutka kada je, zahvaljujući predsjedničkim 
ovlastima tadašnjeg vođe MOO-a markiza od Samarancha, Hrvatski olimpijski odbor primljen u 
međunarodnu olimpijsku obitelj. To je našim sportašima omogućilo nastup na Zimskim igrama u 
Albertvilleu pod vlastitom zastavom čime je ostvaren san dug gotovo stotinu godina. 
100 godina All Englanda - Najslavnije i najstarije međunarodno prvenstvo na svijetu All England, 
Sveenglesko prvenstvo, obilježava ove godine stoto izdanje. Ovaj „badmintonski Wimbledon“, kako ga 



često nazivaju, održat će se u ožujku, vikend iza našega MP Hrvatske, a na njemu će nastupiti i mnogi od 
sudionika zagrebačkoga tunira. Turnir se, dakako, nalazi u sastavu Super serije. 

17. siječnja  

2. A-turnir 
U slovenskoj Mirni održan je drugi A-turnir. Kod muškaraca pojedinačno nastupio je 31 igrač, a prvo 
mjesto osvojio je Luka Petrič ispred Iztoka Utroše. Najdalje od hrvatskih igrača otišao je Josip Uglešić 
(Medvedgrad) koji je osvojio 10. mj. Filip Špoljarec bio je 19., a Juraj Denžić 23. (oba Medvedgrad). Kod 
žena pojedinačno nastupilo je 9 igračica; pobjedu je ostvarila Tina Kodrič ispred Tine Juršić, dok je jedina 
hrvatska igračica Željka Drmić (Medvedgrad) završila 8. Muške parove osvojili su Horvat i Utroša, dok je 
Juraj Denžić u paru s Rojem bio 7. Ženski par Jelena Bobinac - Lucija Vlah (Medvedgrad) osvojio je 
poslijednje, 5. mjesto, dok su prve bile Tina Juršič i Urška Polc. Od 10 mješovitih parova, par Denžić-Vlah 
osvojio je 4. mjesto, dok su prvo mjesto osvojili Luka Petrič i Tina Kodrič. 
Iduće natjecanje seniorske lige je 3. B-turnir koji će se održati u Zagrebu 14.3. 

Team Europe 2012 na putu prema Zagrebu 
Uz ovogodišnje izdanje našeg Međunarodnog prvenstva (Zagreb, 4-7. ožujka) održat će se i kamp „Team 
Europe 2012“ (TE). Radi se o našoj kontinentalnoj selekciji (9M+9Ž) koja pod pokroviteljstvom tvrtke 
SOTX okuplja igračice i igrače iz badmintonskih zemalja u razvoju. Cilj je jednostavan – što više članova 
selekcije kvalificirati za London 2012. Stoga smo već pozdravili za nas najvažniji podatak iz imenika Team 
Europe 2012, a to je ulazak Andree Žvorc u sastav selekcije. S tim u vezi podsjećamo i na prvu rečenicu 
iz Plana Saveza za olimpijski ciklus 2008-12. u kojoj se naš cilj jasno identificira – hrvatski plasman na OI 
2012. Ne treba posebno objašnjavati da se kroz program TE-a naš Savez i Badmintonska Europa 
udružuju na istome poslu i da očekujemo kako će se u Zagrebu odraditi važan dio toga. TE-ovci će u 
Zagrebu raditi pod vodstvom trenera Dana Traversa – obzirom da se radi o Englezu nadamo se da će 
Andrei znati objasniti najsigurniji put do Londona. 

3. turnir HK-a za kadete 
U Zagrebu će se u subotu, 23. siječnja, održati poslijednji turnir Hrvatskog kupa za kadete u ovoj sezoni. 
Poziv donosimo u Izdvojenom, gdje se mogu vidjeti i prijave. Rok prijava je srijeda, 20.1. 

Turbo liga 
U subotu, 23. siječnja u centru Turbo limač (25. pav. Zg. velesajma) održat će se peti ovosezonski turnir 
Turbo lige. Podsjetimo, na turniru se igra svih 5 konkurencija - muškarci i žene pojedinačno te muški, 
ženski i mješoviti parovi - naravno ako se prijavi dovoljan broj igrača u svakoj od konkurencija. Pravo 
osvježenje ove godine svakako je konkurencija mješovitih parova, koja je od prvog turnira nadalje vrlo 
dobro posjećena. 
Uz redovite igrače posebno možemo pozvati ženski dio populacije te one koji još nisu nikad igrali Turbo 
ligu da dođu u subotu i provjere što to privlači 50-ak rekreativaca na svaki turnir. Sve informacije o Turbo 
ligi mogu se pronaći na internetskoj stranici www.turboliga.org. 

11. siječnja  

Tečaj za suce 
Na poziv na tečaj i ispit za suce početnike iz obavijesti od 7. prosinca pristigao je solidan broj prijava - njih 
devet (Silvano Cvitkušić, Sandra Cvitkušić, Neven Tadej, Nina Kovačić, Mirta Hlavaty, Igor Nagl, Damir 
Čusak, Miroslav Vurdelja, Zvjezdana Podunavac). Ipak rok za prijavu produžujemo do petka, 15.01.2010. 
te se nadamo da će se do tada javiti još budućih sudaca ohrabrenih dobrim odazivom na prvi poziv. Tečaj 
će se održati u Zagrebu krajem siječnja (točan datum i mjesto bit će objavljeni po završetku roka za 
prijavu), dok će se sam ispit za suce početnike održati uz Prvenstvo Hrvatske 2010 za seniore (6-7. 
veljače 2010. u Zagrebu). Prije tečaja potrebno je proučiti Pravila badmintona i Preporuke sudačkim 
dužnosnicima (vidi u rubrici Pravila). Prijavu je potrebno poslati na e-mail Saveza (crobad@cba.hr), a 
mogu je poslati klubovi ili pojedinci. 



Europsko prvenstvo za muške i ženske ekipe - ždrijeb 
Prije par dana objavljen je ždrijeb za Europsko prvenstvo za muške i ženske ekipe 2010, koje će se 
održati od 16. do 21. veljače 2010. u Varšavi. Možemo reći da je naša muška ekipa imala više sreće sa 
ždrijebom od naše ženske ekipe. 
Hrvatska muška reprezentacija igrat će u prvoj grupi s prvim nositeljima Dancima te Islanđanima, 
Mađarima i Fincima. Protiv Danaca i Finaca naši vjerojatno neće moći iznenaditi, ali protiv Mađara i 
Islanđana naši svakako imaju šanse. Hrvatska ženska reprezentacija izvučena je u grupu C s Ruskinjama, 
Engleskinjama te Portugalkama. Najviše izgleda za pobjedu naše će cure imati protiv Portugalki. Jedan 
susret između reprezentacija sastoji se od tri pojedinačna meča te dva parska. 

Rokovi na početku sezone 
Podsjećamo klubove da do petka, 15.1. traje zimski prijelazni rok u kojem su moguće preregistracije 
igrača iz jednog u drugi klub. Za preregistraciju je potrebno ispuniti pristupnicu te uplatiti Savezu iznos za 
preregistraciju (koji je sukladno Cjeniku Saveza jednak iznosu godišnje upisnine = 40 kn). 
Također podsjećamo klubove da što prije uplate godišnju članarinu Savezu za 2010. godinu kako ne bi 
prešli iz punopravnog u pridruženo članstvo. Najnovije stanje članstva objavit ćemo uskoro, zasad je u 
rubrici Adresar pod Klubovi Saveza moguće vidjeti kakvo je stanje bilo na kraju prošle godine, ali 
naglasimo da su članarine za 2010. uplatili BK Ogulin, BK Mangan Dubrovnik, BK Fortuna Vrbovec te BK 
Međimurje. 

Badminton u još jednom centru 
Odnedavno badminon se može igrati i na dva terena u RG Sport Centru u zapadnom dijelu Zagreba 
(adresa Borčec 44). Više informacija može se pronaći na internetskim stranicama centra - www.rg-
sportcentar.com. 

4. siječnja  

Odluka Direktora Saveza 
Odlukama iz nadležnosti Upravnoga odbora donesenim zbog žurnosti određujem: 
- da se sa 31. siječnja 2009. Jasmin Majstorović razrješi dužnosti tajnika Saveza na vlastiti zahtijev,  
- da se sa 1. siječnja 2010. na mjesto tajnika Saveza kao vršitelji dužnosti odrede oba prijavljena 
kandidata Šime Zekan i Mišel Mihetec s mandatom do izbora novog tajnika na Skupštini Saveza, koji će 
dužnosti tjanika obavljati zajedno; 
Obrazloženje: odluku donosim radi potrebe normalnog funkcioniranja Saveza, a imajući na umu veliki 
obujam poslova i zaduženja tajnika. Odluku donosim u konzultaciji sa svim odbornicima Saveza i bez 
njihovog protivljenja. 
Direktor Saveza Željko Miškulin 

Carlton Int. Youth - Pavlinić zlatna 
U nizozemskom Hoensbroeku od 28. do 30. prosinca 2009. održano je veliko međunarodno natjecanje 
Carlton International Youth Tournament 2009. Najbolji plasman hrvatskih igrača ostvarila je Maja Pavlinić 
(HBK Max) koja je u konkurenciji mješovitih parova do 13. g. osvojila prvo mjesto. 
Na turniru je u konkurencijama od 11 do 19 godina nastupilo 500-ak igrača iz 15 zemalja. Na natjecanju 
su nastupili i mladi igrači HBK Maxa, što je prvi nastup hrvatskih igrača na tome natjecanju. Najdalje je 
otišla Maja Pavlinić koja je sa suigračem, Dancem Jeppeom Bay Madsenom, osvojila prvo mjesto u 
konkurenciji mješovitih parova do 13. g. Do prvog mjesta ostvarili su 6 pobjeda, uključujući i one protiv 
danskih mikseva, prvih i drugih nositelja. Pavlinić je pojedinačno prošla kvalifikacijsku grupu, ali je 
poražena u osmini finala glavnog ždrijeba. U konkurenciji dječaka do 15 godina, Matija Kraljić (HBK Max) 
ostvario je jednu pobjedu i jedan poraz te završio nastup kao drugi u kvalifikacijskoj grupi. Dorotea Sutara 
(HBK Max) završila je nastup kod djevojčica do 15 g. kao treća u kvalifikacijskoj skupini. Mješoviti par 
Kraljić-Sutara poražen je u prvom meču od engleskog miksa. 
Čestitamo igračima na uspjehu, posebice mladoj Pavlinić, te se nadamo da će nastupi hrvatskih klubova 
na ovome velikom međunarodnom natjecanju postati tradicija. 



Zapisnik IV. sjednice UO-a 
U rubrici Savez pod Akti Saveza pod Akti Upravnog odbora može se pronaći zapisnik IV. sjednice 
Upravnog odbora Saveza održane 6. prosinca 2009. 

3. siječnja  

Sretna Nova godina 
Svim hrvatskim badmintonašima, klubovima, igračima i dužnosnicima, te svim posjetiteljima naših 
internetskih stranica želimo mnogo uspjeha, sreće i zdravlja u 2010. godini. 

 


